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„И да бъде проповядвано в Негово име 

покаяние и прощение на греховете у всички 

народи, начевайки от Йерусалим“ 

           От Лука Свето Евангелие 24. 47, Нов Завет 

 

„слепи прогледват и хроми прохождат, 

прокажени се очистват и глухи прочуват, мъртви 

възкръсват и на бедни се благовествува; 

 От Матея Свето Евангелие. 11. 5. Нов Завет 

 

А Иисус им рече: истина, истина ви казвам: 

не Моисей ви даде хляба от небето, а Моят Отец 

ви дава истинския хляб от небето. 

      От Йоана Свето Евангелие. Глава 6. 32. 

 

„Защото няма нещо тайно, което да не стане 

явно, нито нещо скрито, което да не се узнае и да 

не излезе наяве.“        

          От Лука Свето Евангелие 8.17, Нов Завет   
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ЖИВОТЪТ КАТО ЕВОЛЮЦИЯ НА 

МИСЛЕНЕТО И НИВО НА СЪЗНАНИЕ

 
а всеки човек на тази земя ще дойде часът на смъртта и това 

е неизбежен процес. Смъртта е естествена част от живота и 

всички ние рано или късно ще преминем през тази процес с 

душите си. Ето защо е добре да сме подготвени със знание, 

за да разберем как да се освободим от страхът от смъртта и нейното 

надмощие над човешкия род.  

Когато човек е загубил близък човек е нормално да изпитва 

тъга и скръб, да плаче и да е емоционално съкрушен. Наистина 

смъртта е тъжен житейски факт. А когато трябва на едно дете да се 

обясни какво се е случило, ситуацията става още по-сложна. Но ако 

не лъжем децата, а искаме заедно да преодолеем загубата си, е 

добре да им казваме, че тялото на човек е изразходвало своя 

жизнен цикъл и вече не може да говори, да чува и да се движи, 

защото ДУШАТА е напуснала тялото. Добре е да обясним на 

детето, че Душата е при Твореца на Живота и ние ако вярваме в 

Неговата любов, милост и справедливост, един ден отново ще се 

срещнем в Небесното Царство. Ето как силата на Вярата и 

Знанието могат да помогнат поне малко за разбирането на този 

изключително сложен и важен процес за човечеството, а сълзите 

да преобърнат душите на страдащите към вярата в Бога на Любовта 

и Мъдростта – Отеца на Христос, Твореца на Живота.  

Преди около две хилядолетия Иисус Христос извършва 

тайнството на Възкресението (което ние християните празнуваме 

като Велик ден) и побеждава смъртта. В йерархичен план, 

знанието за изкуството на живота и смъртта, записано в 

Евангелията, доказва ранга на посветеност - знанията и уменията 

на Иисус Христос като Учител на всички ангели и души в 

човечеството, защото владее Живототворчеството и 

трансмутационните процеси на материята по единосъщието Си с 

З 
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Твореца на Живота, Който ние християните наричаме Бог. На този 

свят освен Христос, нито Мохамед, нито Буда се явяват на 

учениците си, след като са напуснали физическите си тела. Именно 

Възкресението на Христос ни дава основание да Го наречем 

Владика на Духовната Йерархия и Световен Учител на цялото 

човечество.  

Христос извършва Своето явяване три дни след като 

физическото Му тяло е погребано, като доказва на света, че владее 

структурирането на нервна и костна система според енергийните 

Си характеристики и Закони на Космоса (непознати за 

съвременната наука, защото това е алхимично взаимодействие 

между дух, материя и енергия, между 3-то и 4-то измерение).  

 

34. „но един от войниците прободе с копие ребрата Му, и 

веднага изтече кръв и вода“.1 

 

Когато Христос се явява и на апостол Тома след 

Възкресението Си, той докосва раната Му, за да провери, че 

Христос може да структурира нервна и костна система и че е жив. 

Чрез това тайнство Христос същевременно доказва на 

човечеството, че душата продължава да живее след смъртта, в 

отвъдния свят, в четвъртото измерение на плазмено 

енергийното си състояние и, че тази душа може да приема 

облика от последното си въплъщение, в духовния свят.  

„Това „чудо“ завършва по подходящия начин - Христос 

позволява на апостол Тома да пъхне пръст в раните. Така 

посветеният разбира, че Иисус може да структурира и костна 

система. Защото костната система е физическият модулатор на 

живота. Кост Негова няма да се счупи! 2  - както бе казано в 

текстовете. Счупената кост при смърт означава деструктуриране с 

                                                             
1 Свето Евангелие от Йоан. Глава 19. 34. Нов Завет. 
2 Свето Евангелие от Йоан. Глава 19. 36. Нов Завет: „Защото това стана, за да се 
сбъдне Писанието:“кост Негова няма да се строши“. 37. И пак друго Писание 
казва: „ще погледнат на Тогова, когото прободоха“. 
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траен регресивен процес, при който не е възможно да се 

възстановява тялото. Знаели са го и римските посветени, затова 

пребиването на пищялите е било задължително при осъдените на 

смърт за убийство. Една дълбока тайна за тайните на живота. Така 

те са пазели обществото от прераждане на озверена душа отново в 

човешкия род. Ако на Христос бяха пребити пищялите, Той не би 

възкръснал. В старозаветието е описан подробно цялостен процес 

на трансформация на етерната субстанция в плът. Пред очите на 

пророка костите се събират, плътта се възстановява и воините 

отново са готови за битка. Но къде би се организирала плътта, ако 

я няма костната система? 

Тук ще отбележим, че в еволюционен план, при 

уплътняване на Плазменото тяло на човека до Физическо, 

последната структурна част от него, която е достигнала твърдост, 

е Костната система. Еволюция без гръбначен стълб не е възможна. 

Еволюция в духовност без изправен гръбначен стълб също. 

Въпросът за липсата на вяра, в което Христос обвинява 

Тома, не е въпрос на неверието, а на блаженството на тия, които 

идват след тях и пак ще повярват. Иисус отлично е знаел какво 

трябва да направи Тома и затова не го изпитва, както най-често 

прави с учениците си, а директно му казва: Тури ръката си в 

ребрата ми - провери сам. Тома проверява и възкликва: "Господ 

мой и Бог мой!" А не възкликна ли така и Натанаил? И двамата 

веднага категоризират Иисус като Син божи и Господ, когато 

получават доказателства за ранга Му.“3 

 

“Това ви казах, за да имате в Мене мир. В света скърби ще 

имате; но дерзайте: Аз победих света.“4 

В света има много хора, които са преживявали коматозни 

състояния – кома. В медицината, кома (от старогръцки: κῶμα – 

дълбок сън) е особено състояние на безсъзнание. Коматозният 

                                                             
3 Дванайсетте тайнства на Христос. Спас Мавров. Данграфик Варна. 2008 г. 
4 От Иоана Свето Евангелие, Глава 16, 33 
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пациент не може да бъде събуден и обикновено не реагира на болка 

или светлина, също така няма сънни цикли и не може да извършва 

действия по собствена воля.  

„Комата може да настъпи в резултат на ред причини, 

включително инциденти, интоксикация, метаболични 

абнормалности, заболявания на централната нервна система, 

остри неврологични травми като инсулт и хипоксия.“ 5  Всеки 

пациент в кома може да има различни нива и видове мозъчни 

функции, затова има различни коматозни състояния. Като цяло при 

пациентите в кома има някои части на мозъка, които все още могат 

да работят, но по-голямата част от тях вече не са в състояние да 

обработват каквато и да е информация. Това разстройство на 

мозъчните функции е много различно по време на дълбок сън. 

Дълбокият сън – парадоксалният сън е четвъртият етап от цикъла 

на съня, когато тялото си почива, а душата – мисловното тяло 

работи по същия начин когато човек намиращ се в коматозно 

състояние е между два свята, между две измерения. А именно, в 

състояние на кома, много често тялото е в 3-то измерение, а душата 

излиза от тялото в 4-то измерение, но менталната връзка не е 

прекъсната и затова душата в състояние на кома може дори да 

„посети“ други сфери на съзнание, в които пребивават и други 

души, с различен интелект и характер според тяхното ниво на 

съзнание. 

Мозъкът и всички мускулни движения са сведени до пълния 

си минимум на функциониране. Състояние, което граничи с 

медитативните състояния, типични за източния свят, но е 

различно, защото е изкуствено провокирано, а не чрез 

целенасочено обучение.  

Именно в състояния на кома са описани така наречените 

„излизания на душата от тялото“, при които душата се оказва в 

„състояние на неяснота за света в който се намира“, тъй като 

преживяванията на всички случаи на хора, които са излизали с 

                                                             
5 Кома Произход. Онлайн етимологичен речник. Невронаука. Мосби Елсевиер, 
2007. ISBN 0-323-02261-8. с. 177 - 9 
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душата си от тялото и завърнали се от отвъдния свят - описани от 

професори и доктори по медицина в световната литература, си 

приличат и днес медицината признава, че има Живот след 

„смъртта“, но никой от тези писатели, доктори и изследователи не 

предава ясни инструкции за живота след смъртта, нито имат 

знанието да обяснят Христовото учение, записано в Евангелията.   

Истинското знание за Изкуството на живота и смъртта, как 

да умре човек, накъде да насочи своето съ-знание, накъде да насочи 

своето мисловно тяло - душата (когато този неизбежен час 

настъпи) според своята Свободна воля на избор е записано в Новия 

Завет, в Евангелията -  учението на Владиката на Духовната 

Йерархия по чина Мелхесидеков6 - Иисус Христос! Това знание ще 

разясним в тази книга, тъй като Иисус Христос е учел хората чрез 

притчи, с едно семантично изказване относно обективни процеси 

и следствия, за да обясни по-разбираемо Неговото учение за 

Живота след смъртта, уменията Си като ранг на посвещение и 

единосъщието Му с Отца. А на приближения кръг от посветени 

ученици е разяснявал смисъла на притчите. 

 

„10. И като се приближиха до Него учениците, рекоха Му: 

защо с притчи им говориш? 

                                                             
6  Мелхиседек (евр. malach-sedek, Малкицедек, букв. "цар на истината", 
"справедлив цар") е покрита в тайнственост, изключителна библейска личност, 
чийто образ е осмислян различно от юдеи и християни. Християнството 
разглежда Мелхиседек като предобраз на Иисус Христос. Свети апостол Павел 
тълкува текста на цитирания по-горе псалм като отнесен именно към личността 
на Спасителя (Евр. 5:6). Отново апостол Павел изразява християнското 
разбиране за Мелхиседек: „Защото този Мелхиседек… който по значение на 
името си е първо цар на правда, а после и цар на мир, без майка и без баща, 
нямащ нито начало на дни, нито край на живот и, по такъв начин, е уподобен на 
Сина Божий, пребъдва завинаги свещеник“ (Евр. 7:1 – 3). Мелхиседек е 
свещеник не по силата на закона, а по силата на вечния живот. Хлябът и виното, 
с които Мелхиседек посреща Авраам, се разглеждат като предобраз на 
евхаристията. Източници: „Мелхиседек“ – Богомилски легенди, Николай 
Райнов. Фред Л. Хортън-младши Традицията на Мелхиседек: Критичен преглед 
на източниците от V век сл. Н. Е. И в Посланието до евреите. Кеймбридж, 2005, 
204 стр. (Монография на Обществото за изследвания на Новия завет)  
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11. А Той им отговори и рече: защото вам е дадено да 

узнаете тайните на царството небесно, а тям не е дадено;7 

 

Именно възкресението на душата Христос и появата Му 

пред Мария Магдалена и учениците Му, дава основа на 

християнството. Всеки, който разбирал какъв подвиг е извършил 

Христос, веднага осъзнавал, че има живот след смъртта. 

Освобождението от страхът от смъртта е основен принцип за 

разбиране на Учението на Христос. Защото човекът страхуващ се 

от смъртта (но смъртта не бива да се провокира, защото се 

превръща в самоубийство или убийство) остава роб на егото и 

страстите си и не може да познае Бога – ето драмата на 

човечеството. Или по-скоро е добре да се каже, че Христос е 

преминал „извън прага на третото измерение, към четвъртото“, 

в квантовите полета на енергиите, в друга сфера на съзнание и 

съществуване за живота на душите, а след това отново Се явява на 

учениците Си в третото измерение, за да докаже, че има Живот за 

душата след смъртта на тялото. И както е проповядвал в 

Евангелията, че очакващото ни страдание или живот в по-висшите 

измерения на съзнанието, най-общо казано в „задгробния“ живот, 

ще зависи именно от нашите мисли, реч и постъпки. Иисус 

Христос ясно ни посочи какъв ще е живота за душите, които не Го 

следват, душите, които не искат и да чуят за Неговото Учение, 

учението за Спасение на Душите. Ето проблема на човечеството! 

Светът страда защото не следва Христос, а се влияе от Сатана, 

защото Сатана и неговата йерархия от демони работят в 

мисловното поле на човечеството (в мислите на хората) и 

отрицателните мисли на хората ги привличат със скорост по-бърза 

от тази на Светлината.  

11. Тая притча значи: семето е словото Божие; 

12. а това, що падна край пътя, са ония, които слушат; но 

отсетне дохожда при тях дяволът и грабва словото от сърцето 

                                                             
7 От Матея Свето Евангелие. Глава 13. 10. 11.  
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им, за да не повярват и се спасят:8 

 

Именно отделянето на социално – политическият живот от 

духовния е довел до липсата на правилно отношение между хората  

в йерархичната система от държава – работодатели – работници 

и оттам до социално и духовно - морално разложение. Основен 

проблем е секуларистичният9 подход на образование и възпитание 

в света. Проблемите на човешкото поведение се създават от 

атеизма и секуларизма като метод на възпитание в човечеството. 

Християнските и мюсулманските лидери по света предупреждават, 

че секуларизма и атеизма се поддържат с основна цел от тайните 

общества – ционизма, нацизма, илюминатите и масонството, които 

искат да завладеят всички центрове на сила в човечеството и да 

изключат Християнството и Исляма като основни морални 

фактори в духовния живот на хората. Следователно тайните 

общества искат да създадът фалшива ценностна система чрез която 

да отнемат гражданските права; липсата на прозрачност в 

политическият и социалния живот; да монополизират всички 

бизнеси в държавите по света и най-тежкото следствие – да 

обезценят свещения човешки живот. 

Социално-икономическите проблеми са преди всичко с 

духовен произход и техните решения могат да се случат само с 

духовен анализ на случващото се в човечеството, а след това и чрез 

научно - материалистичен подход. Бездействието на държавните 

служители по света относно превенцията на човешкия род (от 

преждевременна смърт – убийства и самоубийства, от лишаване 

на истински граждански права и загриженост, индиректно 

изнудване на народите чрез държавните служби, изкуственото 

завишаване на цените на услугите и т.н.), които са обсебени от 

                                                             
8 От Лука Свето Евангелие. Глава 8. 11,12. Нов Завет. 
9 Секуларизмът е отстояване, че политическото управление, институции и други 
трябва да действат независимо от религията или религиозните вярвания. 
Секуларизмът предполага религиозна неутралност на държавата и свобода от 
налагане на религиозни догми в държавната политика.  
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материалистични цели се дължи на всеобщото незнание за Живота 

след смъртта. Това е все едно да не мислим за утрешния ден и да 

живеем само за днес, без да се зачитат основните човешки права за 

равноправие и без да мислим какъв свят оставяме за следващите 

поколения. Това разбиране и пробуждане относно живота след 

смъртта, дори и при мен и при други хора се е случвало най-често, 

когато човек е преживял състояние близко до смъртта.  

Попитайте който и да е човек, който е бил в коматозно 

състояние (кома), дали е станал по-добър човек, дали вярва, че има 

душа, дали е осмислил отношението си спрямо другите хора и 

смисъла на живота!  

26. „защото каква полза за човека, ако придобие цял свят, 

а повреди на душата си? Или какъв откуп ще даде човек за душата 

си?“10 

Страхът от смъртта и липсата на научно знание за другите 

измерения извън нашия триизмерен свят оказват влияние в нашето 

мислене и поведение като подхранват егото и страховете на хората, 

които не разбират, че човек освен своя много сложно устроен 

биологичен организъм, притежава и душа. Биологичното тяло 

(което е под контрол на нашата централна нервна система - 

мозъка и душата) представлява висша форма на живата материя, 

но е подчинено на изразходване на енергийния си запас и разпад 

на клетките и органите, които го съставят (така наречената смърт). 

Душата (вътрешния глас – менталното тяло) от своя страна е 

идентична с подобието си като безсмъртно Творение на Бога - по 

подобието на Творецът на Живота. Душата енергитизира клетките 

в нашия организъм чрез Енергията на Мисълта. По този начин се 

възбуждат за живот - за делене на клетките (чрез преобразуваната 

от космоса Сила на МИСЪЛТА в биоелектрическа енергия в нашия 

организъм) клетъчните ядра – центровете на генетичната 

информация закодирана в ДНК, осъществява се пулсацията на 

сърцето и тялото живее в хармония с душата.  

                                                             
10 От Матея Свето Евангелие. Глава 16: 26. Нов Завет 
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Нашето биологично тяло е създадено с една единствена цел 

от Твореца на Живота – Спасение на душата! До това разбиране и 

мислене като ниво на съзнание човек сам може да достигне и по 

силата на своята свободна воля и знание за живота в другите 

измерения на битието, душата сама да избере в часът на смъртта 

накъде да насочи своето съзнание.  

Днес реалността е, че сме подложени на стрес от страхът от 

смъртта, страх от болести, убийства по пътищата, случаи на 

саморазправа завършващи с убийства, престъпност, лъжи, кражби, 

интриги, агресия и безотговорност в училищата, в обществения 

живот, лицемерие в политическия живот, защото много от нас 

(както и в миналото) не мислят за истинските последствия от 

мислите, делата и постъпките си. Няма ясно изразена духовна, 

научна и политическа система от превенции за защита на 

населението в света, изразена в принципа: БЕЗОПАСНОСТТА НА 

ХОРАТА ПРЕДИ ВСИЧКО.  

Същевременно искаме по-добър и благороден живот, по 

добро отношение, по-справедливо заплащане за положен труд, по-

добра пенсионна система, равноправно отношение и да се 

прекратят убийствата между хората, но какво правим, за да се 

осъществят тези хуманни идеи, как да разберат ръководните лица 

в държавите по света учението на Христос, ако не приведем факти 

от действителни неоспорими събития от историята на 

човечеството, които ще помогнат да се разкрие истината за 

взаимовръзката между духовния и физичния свят.  

Някои хора стават лоши поради собствения си произвол, 

внушен в тяхното съзнание от това което виждат и чуват и от една 

подвеждаща мисъл, която ги обърква, а именно недоизяснената 

теза, че живота свършва когато човек умре. Това е субективно 

изказване, защото според хората, които са белязани като „атеисти“ 

- „да умре човек според общоприетата информация означава да 

спрат жизнените функции на биологичният организъм наречен 

човек“, без да се осъзнава истината, че имаме и душа. Другата 

причина за антихристиянските прояви на хората е заблудата, че 
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никой няма да ни види ако извършим престъпление. Откъде идва 

тази непълна информация? От нашите две основни сетива разбира 

се: зрението и слуха.  

Сетивата като цяло са ограничени в своя триизмерен обхват 

на сетивност и рефлексност. В алхимичен план ние виждаме и 

чуваме чрез мозъка, а в чисто физически аспект, очите и ушите са 

само приемници на триизмерната реалност на това, което тази 

реалност ни представя като светлина и звук на тази планета. 

Това е една от причините поради която колебаещите се във 

вярата си, отричат че имат душа и отричат своя Създател. Те 

казват, че животът е един и толкова (да, един за това тяло, а 

душата?), това е една от причините да не мислят за последствията 

от мислите и делата си, което е довело до трагичните духовни и 

здравословни последствия в човечеството. 

 Трябва да се знае, че всички отрицателни мисли и действия 

извършени от нас по време на земния ни живот стават основателни 

причини за самонаказанието на душата, което сам човек си 

налага със своя инатлив, непокорен и атеистичен дух, подвластен 

на животински инстинкти и лични претенции. Някои последствия 

дори и по време на земния ни живот ни настигат като удари от 

съдбата, а други мигновенно след като душата се оттегли от 

физическото си тяло. Именно за спасението на душата трябва 

много да учим  - какво отношение е добре да имаме едни към други. 

А след това, да научим и децата – следващите поколения. Такова 

всеобхватно знание обаче, не може да се добие само с научни 

похвати, защото изисква разбиране за живота извън третото и 

другите измерения в космоса. На човек е дадено и друго 

„виждане“, което душата и мозъкът да разберат, извън това, което 

двете сдвоени очи могат да предават като информационен поток 

към мозъка. Разумът11 е този, който в крайна сметка ще прецени и 

                                                             

11 Разум (на латински: ratio) означава висша степен на познавателна дейност, 

способност за логическо и абстрактно мислене. С други думи, разумът е 

способността за обобщаване, осмисляне на общите закономерности. 

Представлява колективно свойство на интелекта и съзнанието и е тясно свързан 
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ще даде тласък на възпитанието в морал и етика по училищата в 

света, тъй като същия този разум, с който е надарен човек, ще 

разбере какви са последствията за човечеството от неправилното 

или въобще липсата на възпитание. 

Темата за животът на душите след смъртта засяга цялото 

човечество. В световен план се вижда, че идеите, с които са 

пропити мислите на глобалистите не са съобразени с хуманизма и 

морала на човечеството, а хаосът в мислите на хората изгубили 

връзката си с Бога създава условия за още престъпления срещу 

човечеството. Основната цел на света е Хуманизма. Това е 

човещината във всички сфери на отношение. Човещина, която 

изисква морал, етика и дълбоко разбиране за живота във вселената.  

Но се оказва, че под влиянието на основните отрицателни емоции: 

гняв, омраза, алчност, неведение, егоцентрично желание, завист, 

ревност и гордост, човек допуска грешки, които често водят до 

преждевременна смърт - убийство или самоубийство. 

 Убийството или преждевременната смърт (вкл. и така 

наречените инциденти) не е естествена смърт! Това е основният 

и най-тежък Световен Проблем за човечеството - 

човекоубийството!  

Разбира се с темата за последствията от насилие и убийства, 

адвокати, съдии и прокурори са запознати в дълбочина, но 

посветените в тайните духовни учения имат друго отношение към 

една от най-трудните и най-важните теми за разрешаване като 

Световен Проблем. Духовните учители на човечеството имат 

знанието как и защо да не се предизвиква, да не се достига до 

преждевременна смърт, как да спрем убийствата и насилието 

между хората, един превантивен процес, който зависи само и 

                                                             
с мисленето, въображението, паметта, емоциите и волята. Проявява се като 

правилност на съжденията. В по-общ смисъл разумът включва способността за 

познание на смисъла на нещата и истината изобщо – нравствена, религиозна и 

т.н. От тази гледна точка разумът е сроден на мъдростта, съвестта и интуицията. 

Проявява се като правилност на поведението. Андрейчин, Любомир. Български 

тълковен речник. Наука и изкуство, 2005  
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единствено от нивото на обучение и съзнание на цялото 

човечество. В крайна сметка, основата на тази книга ще бъде 

представянето на това знание, за което всички пророци, които са 

живяли някога на тази планета, духовни учители и най-висшият 

Световен Учител от Духовната Йерархия – Иисус Христос са 

подготвяли човечеството. 

Смъртта е неизбежен край за нашия земен живот (за един 

жизнен цикъл на биологичното тяло, но не и за душата) и този 

преход на душата към друго или настоящето измерение се случва 

независимо от нашето вероизповедание, пол, раса или цвят на 

кожата. Именно затова трябва да се почитат всички 

вероизповедания и духовни учения, които проповядват любов, 

мъдрост и разбиране, за да се прояви така необходимото качество 

днес за човечеството - състрадание и уважение от всеки един човек, 

към всеки един човек като към свой духовен брат или сестра, дете, 

майка и баща, защото ние сме деца на Бога – Творецът на Живота.  

„Ние сме братя и сестри по Дух, а не по кръв“ е основен 

принцип в Учението на Иисус Христос и с този факт Той е 

поставил основата на равнопоставенността между всички хора в 

човечеството като души и равенството между мъжът и жената.  

Разпознаването на причините за насилието и агресията в 

своя по широк спектър на отношение като начин на поведение, е 

проблем на човечеството от дълбока древност. Потоци от кръв са 

проливани поради това, че хората не могат правилно да разпознаят 

отрицателните емоции и силите, които провокират гордост, 

алчност, гняв, омраза, ненавист, ревност, завист, невежество, 

расизъм, дискриминация, фанатизъм и краен егоцентризъм.  

 

 „Не сте зли, не сте еволюирали, за да бъдете добри!“ 

Хермес Трисмегист 

Още преди на Земята да се въплъти Христос, Хермес 

Трисмегист е говорил за необходимостта от духовно обучение. 

Обучение, което е необходимо за човечеството, за да се изяви 
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моралът в обществения и личен живот, нравствен морал, чрез 

който да спрем расизма, убийствата, икономическото робство и 

насилието между хората!  

Убийства и самоубийства се случват и поради 

непредпазливост в нашето ежедневие, тъй като човек не е научен 

да мисли превантивно - как да предвижда рисковите ситуации, 

които могат да предизвикат преждевременна смърт.  

Свидетели сме на военни действия и терористични атаки 

извършвани в различни точки на планетата. Убийствата по 

пътищата не спират да тревожат човечеството. Педофилията и 

сексуалните престъпления продължават да се случват, въпреки 

усилията на властите по света. Към 4 септември 2016 година (за 

периода от 1920 до 2016), базата данни на ФБР в Америка съдържа 

информация за 4743 серийни убийци и 13 105 жертви от серийни 

убийци. Статистиката в този доклад се основава на дефиницията 

на серийния убиец, изведена от ФБР на симпозиума през 2005 г. в 

Сан Антонио, Тексас: Незаконното убийство на две или повече 

жертви от един и същи нарушител в отделни събития.12 

Убийствата с нож в някои страни като Великобритания и 

Германия достигнаха критична граница и са обявени за 

национални проблеми. В Бразилия изнасилванията и убийствата не 

спират.  

„Убийствата в Мексико са се увеличили неимоверно от 

1997 до 2019 г. до рекордните близо 35 000 случая годишно, а това 

означава, че в тази страна стават по 95 убийства дневно. Черния 

„рекорд“ за месец е поставен през юни – 3000 трупа.“13 

Някой човек може да си каже: защо ми е да знам тези факти 

след като съм далеч от проблемите на тези хора? 

 

                                                             
12  Aamodt, M. G. (2016, 4 септември). Статистики за серийни убийци 
http://maamodt.asp.radford.edu/serial killer information center/project 
description.htm 
13 https://www.monitor.bg/bg/a/view/95-ubijstva-na-den-stavat-v-meksiko-186408 
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Първо, защото от знанието за въздействието на „тъмната 

ложа“ (както Траките и други народи са наричали сатанистката 

йерархия) в мисленето на хората, ще можем да направим своята 

равносметка за нашето мислене, поведение и отношение с другите 

хора на тази планета.  

 

Второ и изключително важно знание е, да разберем какви са 

последствията от нашето мислене и поведение тук на Земята за 

душата, когато тя се отдели от биологичното ни тяло.  

 

И третата причина за да знаем фактите за беззаконието, 

лъжите и убийствата между хората е, че: по този начин разбираме 

състоянието за психичното здраве на човечеството, тъй като ние 

всички сме едно цяло: българи, руснаци, канадци, азиатци, евреи, 

американци и т.н., всички хора сме едно човечество, което е 

взаимосвързано и всички хора в даден момент ще преминем през 

процеса на така наречената смърт. Всички ще трябва да преминем 

през равносметката за живота ни на Земята и отношенията ни с 

другите души, през така нареченият СЪД НАД ДЕЛАТА НА 

ДУШАТА НИ. И ако не разберем правилно Принципа на 

Учението на Иисус Христос, че: „Ние сме братя и сестри по Дух, а 

не по кръв“, убийствата между хората, насилието, расизма и 

сатанизма могат да придобият епидемичен характер.  

Хората днес дори не искат да гледат новини, защото са 

изморени и стресирани от всекидневните данни за убийства, 

катастрофи по пътищата, лъжи, измами и т.н. В днешни времена 

страда цялото общество, защото освен замесените в убийства, има 

цивилни жертви и хора, които никога не са предполагали, че на тях 

или на член от тяхното семейство може да се случи подобно 

нещастие.  

Разбира се смъртта не бива да се предизвиква или 

провокира, защото с нея шега не бива! От друга страна нашето 

самоубийствено егоцентрично мислене, обладано от идеята ни за 

притежание на власт, пари, коли, къщи, автомобили, в търсене на 
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секс, наркотици, мода, пътувания около света, различни видове 

удоволствия и други земни неща е само един защитен рефлекс на 

душата пред дълбоко скрития страх от смъртта. В притежанието и 

търсенето на нещата от емоционалния живот няма нищо лошо, но 

тази емоционалност не бива да е приоритетна. Преждевременната 

смърт, която се случва всеки ден по света е доказателство за това, 

че: 

1. Никой никога не си е и помислял, че точно на него или на 

член от неговото семейство може да се случи убийство, да 

бъде ограбен, да го излъжат, да се случи изнасилване с 

последвало убийство, да си присвоят бизнеса на убитите, да 

убият близките ни и т.н. но утре вижте новините по света и 

ще видите за съжаление, че преждевременната смърт 

шества, а не морала в живота!  

 

2. Трябва да си признаем и факта, че убийството или 

самоубийството (било то несъзнателно или съзнателно) се 

случва независимо дали сме „богати“ или „бедни“ и какво 

положение заемаме в обществото.  

 

Накратко: Световният проблем с убийствата при хората е 

проблем на нашето мислене, проблем на ниското ниво на нашето 

ментално здраве, защото липсва правилно структурирана Наука за 

духовно знание и обучение, която да изясни колко е важно да се 

научим да контролираме СИЛАТА НА МИСЪЛТА. Човек трябва 

да знае, да е готов и винаги нащрек за злото, с будна мисъл за злото 

– the evil (анг.превод) - (the evil, което се чете «дъ ивъл» и е 

станало «девил», дявол), защото „злото не спи“ и тук на Земята се 

виждат делата на злото, само чрез мислите и делата на 

човечеството. Капаните на тъмните сили са най-различни.  

 

„По отношение на човечеството никой никога не е 

използвал насилие. Това противоречи на Космичните Закони и 

води след себе си най-тежки последствия на отрицателната 
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Карма. Просто човек много често бива слаб и еволюционно още не 

е готов да се въздържи от насилието и настойчиво предлаганите 

му съблазни“ 

Сергей Цвелъов – Орис 

И така, днес на всеки един човек може да се случи убийство 

или да стане убиец, независимо от нашето социално положение в 

обществото, от една обида, поради небрежност, от един скандал в 

офиса или на улицата, от един скандал в семейството или едно 

разминаване на улицата... или от скандал между две държави. 

Споровете и желанията за власт и надмощие в подобни ситуации 

обикновено се разрастват и от алчност, гордост и атеизъм, се 

въвлича цялото човечество в братоубийствени войни, защото 

човечеството не знае почти нищо за сатанизма, а именно, че 

нашето мислене се влияе от един действителен свят от дяволи и 

нечисти духове, които паразитират в мисловното поле на 

човечеството, живеят и се хранят от нашите отрицателни емоции и 

пролята кръв. Фактите говорят сами! 

Убийството при неизбежна самозащита според 

адвокатското право е оправдано. Например, ако обсебена от злото 

душа нападне семейството ни и няма как да се спасим, неизбежно 

е, оправдано е да се убие агресивния нападател при неизбежна 

самоотбрана, колкото и да е тежка тази ситуация за разискване. Но 

трябва да се осмисли и факта, че ако за всеки убиец ние искаме 

убийство – смъртна присъда, то този иск ни прави автоматично 

убийци!? Доживотен затвор, да! Но убийството е сериозен казус и 

дискусията по тази тежка тема няма да приключи само с тази книга. 

 „Чл. 14. (1) От Наказателния кодекс в България гласи: 

Неизбежна отбрана 

1. Не е общественоопасно деянието, което е извършено при 

неизбежна отбрана - за да се защитят от непосредствено 

противоправно нападение държавни или обществени 

интереси, личността или правата на отбраняващия се или на 
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другиго чрез причиняване вреди на нападателя в рамките на 

необходимите предели.“ 

2. (2) Превишаване пределите на неизбежната отбрана има, 

когато защитата явно не съответства на характера и 

опасността на нападението. 

3. (3) Няма превишаване на пределите на неизбежната 

отбрана, когато нападението е извършено чрез проникване 

с насилие или взлом в жилище. 

4. (4) Деецът не се наказва, когато превиши пределите на 

неизбежната отбрана поради уплаха или смущение. 

Крайна необходимост 

Чл. 15. (1) Не е общественоопасно деянието, което е 

извършено при крайна необходимост – за да се спасят от 

непосредствена опасност свои или чужди блага, както и държавни 

или обществени интереси, ако деецът не е могъл да избегне 

опасността по друг начин и причинените от деянието вреди са по-

малко значителни от предотвратените.„14 

„Съгласно чл. 212 Наказателен Кодекс, убийство е актът 

на отнемане на живота на друг човек. Умъртвяването може да 

бъде извършено по най-различен начин, например чрез удушаване, 

удавяне, прострелване, заразяване със смъртоносна болест. В 

съдебната практика е спорно, дали заразяването със Спин, при 

което смъртта настъпва след години, попада в тази категория, 

смята се че липсва умисъл.  

Наказуем е и този, който ускори настъпването на нечия 

биологична смърт. Убийство може да бъде извършено и чрез 

бездействие, например ако майка остави бебето си да умре от 

глад. Бездействието е наказуемо, когато „извършителят“ има 

правна или фактическа позиция, която го задължава да 

                                                             
14 НАКАЗАТЕЛЕН КОДЕКС на България. Обща част Глава Първа. ЗАДАЧА, 
ПРЕДМЕТ И ДЕЙСТВИЕ НА НАКАЗАТЕЛНИЯ КОДЕКС  
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предотврати настъпването на смъртта, в предходния случай 

това е ролята на родител. От субективна гледна точка 

обвиняемият трябва да е действал с умисъл.  

Признаците за наличието на тежко квалифициран състав 

на убийство се делят на 3 групи: 

 

Особено осъдителни подбуди 

 

Търсене на удоволствие от убийството – когато импулсът 

за убийство възниква от желанието друго човешко същество да 

бъде умъртвено, например от любопитство или скука. 

Задоволяване на сексуалния нагон – когато извършителят 

търси сексуално удовлетворение в акта на умъртвяване, търси 

възбуда от контакт с труп или прилага насилие с цел изнасилване 

Алчност – преследването на печалба на всяка цена, 

например убийство на роднина с цел получаване на наследство или 

убийство по поръчка. 

Други морално осъдителни причини, тоест други подбуди, 

които стоят в абсолютен морален разрез с общоприетите 

ценности – напр. убийство по ксенофобски причини. 

 

Особено осъдителни методи на извършване: 

 

С особена жестокост – когато извършителят причинява 

особено жестока физическа или емоционална болка, например при 

прилагане на разнообразни мъчения над жертвата преди 

финалния умъртвителен акт. 

Със средства за масово унищожение, например убийство 

посредством експлозив. 

Коварно – когато извършителят се възползва от 

безпомощността или наивността на жертвата, напр. при 

неочаквано нападение в гръб или по време на сън. 

Особено осъдителна цел е убийство с цел да бъде улеснено 

или прикрито друго престъпление, например убийство на очевидец 
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на предходно престъпление или убийство на жертвата на 

сексуално насилие.“15 

Това което обаче адвокатите, полицията, психолозите, 

психиатрите и патоанатомите вършат е добре, но е второстепенно, 

защото тези лица и служби се занимават с последствията, които са 

израз на други причини, произлизащи най-често от това какво 

мисли човек и в какво вярва!  

Именно тук е и корена на проблемите в света, тъй като ние 

не сме научили децата как да се пазят едни други, да не се обиждат 

и нападат, а после като пораснат ги наричаме убийци и 

престъпници, защото са поддържали своя непокорен дух и атеизъм 

през целия си живот, като се почне от раждането и се стигне до 

случай в който се засегне Аз-а, егото. Разбира се, това не оправдава 

преднамереното убийство, но в крайна сметка жертви сме ние 

всички като хора и общество, което не чете достатъчно духовна 

литература и не е обучено в морал и духовност.   

 

Някои от убийците, които сме виждали по новинарските 

емисии или сме чели за тях  - изглеждат съвсем миловидни, а други, 

зловещи, но всички те си приличат по една проява в поведението 

си, която ние наричаме САТАНИЗЪМ! 

 

Сатана винаги дава знаци за неговото отрицателно 

присъствие в живота на хората чрез човекоубийството, 

страданието и болката за душите, както и Бог има своето 

положително присъствие в живота на хората Изразен чрез 

Любовта. 

 

 

                                                             
15  Адв. Д-р Мария Милушева, специалист по Наказателно Право и Диляна 
Чирпанлиева, студент по Право. https://www.bg 
anwalt.de/bg/infoteka/nakazatelnopravo/ubiistvo_i_drugi_prestypleniq_sreshtu_ji
vota.html 
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ДА ВИДИМ КАК ДЕЙСТВА САТАНА 

В СВЕТА НА ХОРАТА, ЧРЕЗ ХОРАТА! 
 

Всеки, който не познава това дете от следващата снимка, ще 

си каже: „какво симпатично дете“...но това е снимка на Адолф 

Хитлер от 1889 г. – като дете. В дясно е снимката на Хитлер като 

възрастен, когато вече се е превърнал в масов убиец. Някой да е 

предполагал, че това „детенце“ ще се превърне в масов убиец? 

 

Не, никой! 

Историята помни много подобни случаи и превратности в 

живота на човечеството, но всеки трябва да разбере, че едно 

своенравно и коварно дете „изпусне“ ли се от възпитание в Морал 

през периода от детството до неговото достигане на пълнолетие в 

18 годишна възраст, то, както и всички ние можем да се превърнем 

в потенциални убийци или жертви на нашата отрицателна 

емоционална природа, жертви на нашето незнание за Силите, 

които са се противопоставили на самия Бог!  

   16 

Малко известен факт е, че Хитлер се е представял за 

„месия“ (по време на Втората Световна война), представял се е за 

„Второто Пришествие на Христос“ и по този начин е повлякъл със 

себе си милиони души към ада. Тук само ще приведа всеизвестнатa 

снимка на Хитлер пред папския духовен свят в Рим, във Ватикана, 

където го приемат като „някакъв нов месия“, а не е ли това 

                                                             
16 Адолф Хитлер като дете (в ляво) и като канцлер на Германия (в дясно) 



ЗАЩО Е ВАЖНО ДА ЗНАЕМ КАКВО СЕ СЛУЧВА С ЖИВОТА СЛЕД СМЪРТТА 

21 

Антихриста!? 

На следващата снимка ще видите Хитлер, който се 

здрависва с Йохан Мюлер – епископът на Райха. Папа Пий XII 

отдясно наляво (до Мюлер), е водачът на Римокатолическата 

църква по време на Втората световна война, прикривал масовите 

убийства на евреи в началото на войната, но пазел информацията в 

тайна във Ватикана. Това е и обвинението, направено от 

германския историк Хуберт Волф, който е свещеник, и екип учени, 

които той събрал, за да проучи наскоро отворените архиви на 

църковния водач. 

17 
 

Освен всичко демонично, Хитлер е виновен за убийството 

и на папа Пий XI. Преди започването на Втора Световна война - 

Папа Пий XI изпратил писма до всички католически епископи по 

света озаглавено „С горяща скръб“, в което той обвинява нацистите 

за заобикаляне на Латеранският договор и прогнозира 

„заплашителни буреносни облаци“ на война и унищожение.  

                                                             
17 Хитлер поздравява Йохан Хайнрих Лудвиг Мюлер - През 1933 г. той е 
наложен от нацисткото правителство като Райхсбишчоф (епископ на Райха) на 
Германската евангелска църква. 
https://www.express.co.uk/videos/5988316539001/Hitler-Pope-said-he-d-sign-
agreement-with-devil-says-expert  

https://www.express.co.uk/videos/5988316539001/Hitler-Pope-said-he-d-sign-agreement-with-devil-says-expert
https://www.express.co.uk/videos/5988316539001/Hitler-Pope-said-he-d-sign-agreement-with-devil-says-expert
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Папа Пий XI 

На 10 февруари 1939 г., в деня преди папа Пий XI да прочете 

публично писмото си и да предприеме още една публична атака 

срещу нацизма, фашизма и антисемитизма, той умира, както се 

твърди от масивен инфаркт. Копия от речта му не са открити. 

Официалните лица от Ватикана заявяват, че е възможно тези копия 

да са архивирани погрешно. Слуховете въвличат д-р Франческо 

Саверио Петачи във внезапната смърт на папата. Петачи, един от 

ватиканските лекари по онова време, е баща на Клара Петачи – 

любовница на фашисткия лидер Бенито Мусолини. Говори се, че 

именно д-р Петачи е бил инжекция на папата и го е убил. Същото 

обвинение е открито в личния дневник на френския кардинал и 

бивш агент от разузнаването на френската армия – Южен Тисеран. 

За начална дата на Втората световна война се приема 1 септември 

1939 година. Тоест, Хитлер не е бил сам в организацията на 

Втората Световна война! 

Известната българска ясновиждаща Слава Севрюкова 

твърди, че Хитлер е от „тъмата“ и предишни негови 

превъплъщения са цар Ирод и Нерон. Може да проследите 

приликите и връзките в поведението на тези 3 личности.   

„Хитлер – твърди пророчицата – в преходен живот е 

Нерон, а преди това е цар Ирод.“ 18 

Юдейският цар Ирод праща да избият всички новородени 

момчета от 2 годишна възраст и надолу, родени във Витлеем и 

                                                             
18 От книгата „Бъдете в този свят, но не от този свят“ (Свръхфеноменът Слава 
Севрюкова) 92 стр. Христо Нанев  
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управляваните от него области. Той е първият гонител на 

християните. 

Личността на Нерон най-често е свързвана с тирания и 

екстравагантност. Той е известен както с редица убийства, 

включително и тези на майка си и доведения си брат, така също и 

като императора, който „свири, докато Рим изгаря“. Пак той 

започва първите масови гонения на християните.  

Пожарът в Райхстага е палеж на Райхстага (парламента на 

Германия в Берлин), извършен на 27 февруари 1933 г. около 21:25 

ч. Изиграва голяма роля за укрепването на властта на нацистите в 

Германия. Събитието е използвано от режима на Хитлер, който 

става канцлер само месец по-рано, за да въведе диктаторски мерки 

в Германия. Вижда се връзка в поведението и на 3-те личности – 

гонение срещу християните, жажда за власт, палежи на Рим и 

Райхстага.  

Изглежда Слава Севрюкова има право, но за нейния принос 

в човешката еволюция по-нататък... 

                    
       Снимка на Хейнрих Химлер на 7 годишна възраст (в ляво) и 

като офицер от СС (в дясно). 
 

През януари 1929 г., Химлер поема позицията на 

Райхсфюрер на СС с одобрението на Хитлер. През март 1933 г., по-

малко от три месеца след като нацистите идват на власт, Химлер 

създава първия официален концентрационен лагер в Дахау. За 

Хайнрих Химлер, също гледайки снимката му като дете, никой не 

е предполагал, че ще се превърне в създателя на 

концентрационните лагери за изгаряне на живи хора. Под претекст, 

че ще ги къпят, били задушавани с отровен газ, телата им - 
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изгаряни в пещи, а костите им смачквани на прах. По немски и 

съветски образец са създавани подобни лагери в България, 

Румъния, Полша, Унгария, Чехословакия, Монголия и Куба.  

На следващата снимка виждаме още едно нормално 

изглеждащо дете, но израствайки превърнало се в садист и убиец 

на хора. 

  19 

Д-р Йозеф Менгеле е германски офицер от СС и „лекар“ в 

нацисткия концентрационен лагер Аушвиц по време на Втората 

световна война.Той е известен като един от „лекарите“ на СС, 

които взимат решения кои от пристигащите затворници да бъдат 

убити и кои да бъдат изпратени на принудителен труд, както и за 

провеждането на неетични човешки експерименти със съмнителна 

научна стойност, често придружени с изключителна жестокост. 

Жертвите обикновено не разбирали, че Менгеле извършва или 

нарежда убийства, тъй като той се държал изключително коректно 

с тях. По тази причина доста оцелели от концлагера не можели да 

повярват на станалите известни факти след войната. 

Дейността на Менгеле не е била плод на „болен мозък“, а 

хладнокръвно, нечовешко провеждане на експерименти, 

съгласувани на най-високо ниво с Хайнрих Химлер, с учени и 

фармацевтични компании.  

Ето тук се пропуква знанието на психологията и 

психиатрията, с цялото ми уважение към тези науки, защото 

                                                             
19 Йозеф Менгеле. Известно е, че в психиатричният институт в Мюнхен, редовно 
получавали части от човешки тела, изпращани от Йозеф Менгеле, лекарят в 
„Лагерът на смъртта“ в окупирана Полша, който е скандално известен с 
експериментите и дисекциите, които извършвал без упойка върху хора.  
https://www.168chasa.bg/article/5747593 
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обяснението за състоянието на Йозеф Менгеле20, че е бил в ясно 

съзнание какво прави, а всъщност е завършен садист и убиец не 

може да се обясни с никакви психологически термини.  

Това сатанистко поведение може да се обясни само с 

истинските езотерични духовни знания и то е, че:  

Йозеф Менгеле е бил под хипнотичното въздействие на 

свръхинтелигентни демони от йерархията на Сатана, 

изключително умни садистични същества (с отрицателен 

характер), които влизат в хипнотична-телепатична-ментална 

връзка с „жертвите си“ и „събуждат“ най-долните животински и 

садистични мисли в съзнанието на обсебената душа. Тези 

демонични същества се хранят с отрицателни емоции, страдание и 

човешка кръв. Такава е целта им, да провокират противоречия, 

военни конфликти и кръвопролития, за да се осъществи „пирът на 

съществата от ада“! Но понеже не могат сами да провокират 

кръвопролития и страдание, те използват души, които нямат 

защитата на Христос, атеисти, социопати и нихилисти. По този 

начин тези висши йерарси от Ада подчиняват жертвите си. Фактът, 

че Менгеле е търсел тайните на генното инженерство чрез 

дисекции на бебета и възрастни хора - без упойка и е извършвал 

ужасяващи мъчения и убийства доказва, че той (както и много 

други диктатори, садисти и убийци от женски и мъжки пол в 

историята на човечеството) е бил обсебен от висши демонични 

същества от Ада. Изтънчените садисти и нихилистите 21 в 

човешкия свят могат да бъдат и много интелигентни политици, 

лекари, професори, учени и т.н., както и обикновени клошари и 

                                                             
20  Йозеф Менгеле е най-големият син на Карл и Валбурга - семейство 
предприемачи от Гюнцбург в южна Германия. Той следвал медицина и 
антропология, а след като се дипломирал започнал работа в Института по 
генетика и расова чистота във Франкфурт. През лятото на 1940 Менгеле 
доброволно се записва във войските на СС, три години по-късно 32-годишният 
водач на щурмови отряд е изпратен в Аушвиц. 
21 Нихилизъм е философската позиция, според която всичко в света, особено 
човешкото съществуване, човешкото минало и настояще, е лишено от 
обективно значение, цел, познаваема истинност и реална ценност. 
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пияници.  

Всеки може да стане жертва на демонично обсебване, ако 

не следва заветите на Христос! Генното инженерство чрез което са 

създавали (по време на други епохи) химери и клонинги, е една от 

причините расата на Атлантите да бъде погубена, а континента им 

да потъне в Атлантическият океан. Това очакваше и човечеството 

ако Втората световна война22 беше продължила по идеологията на 

нацистите и тайните общества, въпреки, че „нацизма и днес е жив“, 

а тероризма като негово направление в различните си форми 

съществува, готов да избухне в определени точки на планетата, 

продължавайки да тлее като огъня в бездната на Преизподнята в 

Ада. Бъдещето в ръцете на нацистите щеше да бъде едно 

„изродено“ и озверяло, поробено човечество, което върви към 

самоунищожение и генетични мутации, водещи съ-знанието на 

душите до инволюция към животинското царство, сферите на 

гладните духове и Чистилището в Ада.  

„Без вяра Науката губи своята хуманност!   

Без наука Вярата води до предразсъдъци и духовна 

слепота!23 

                                                                          Спас Мавров 

"Не помня лицето му. Помня само излъсканите му ботуши. 

Когато чуех стъпките му, се скривах под леглото, свивах се, 

затварях очи. Мислех, че няма да ме намери", разказва Лидия 

Максимович, една от жертвите на Йозеф Менгеле. Тя пристига в 

концентрационния лагер Аушвиц през декември 1943 година. 

Тогава е само на три години. Германците депортират 

семейството ѝ от околностите на Минск в Беларус. И до днес 

                                                             
22 Втората световна война е най-смъртоносният и кръвопролитен конфликт в 
човешката история, довел до 70 - 85 милиона жертви. Войната е съпътствана от 
кланета, геноцид, Холокост, стратегически бомбардировки, умишлено 
предизвикани масов глад и епидемии, както и единственото в историята 
използване на ядрено оръжие при военни действия. https://bg.wikipedia.org  
23 Теория на Енергийния Обмен. Спас Мавров. ДАВИД АД.1996. стр.21 

https://bg.wikipedia.org/


ЗАЩО Е ВАЖНО ДА ЗНАЕМ КАКВО СЕ СЛУЧВА С ЖИВОТА СЛЕД СМЪРТТА 

27 

Лидия не е забравила първия ден в лагера. Тя и родителите ѝ 

пристигат посред нощ, наоколо отекват крясъци на есесовци и 

кечушки лай. Семействата са брутално разделени. Лидия е 

отделена от майка си и отведена в детска барака - дървена 

постройка с дълги редици дървени нарове. По тях вместо матраци 

има сено. Навсякъде е пълно с паразити, одеялата са втвърдени 

от мръсотия. Децата страдат от глад и студ. Но много повече 

от глада и студа ги плашат посещенията на доктор Менгеле.“24 

Както са ужасени хората от дейността на Йозеф Менгеле и 

подобни сатанисти - обсебени личности, уж учени, пък не 

проявяват никакво състрадание, така трябва да знаем, че 

жестокостта и ужаса от войните в света, клането на хора и геноцида 

са всъщност про - явления провокирани в мисленето на хората, от 

съществата от Ада. Ето как действа Сатана в мисловното поле на 

човечеството. Ето защо е важна чистотата на мисленето ни и 

контрола над словото и делата ни според Христовото съзнание. Ето 

защо е важно да се научим да контролираме Силата на Мисълта и 

да не се поддаваме на внушения от низши същности, които 

подтикват към садизъм и кръвопролития. Не страх, а съзнание, 

мъдрост и обучение трябва, за да се овладее злото, егоцентризма, 

гордостта, гнева и омразата в човешките души!  

 

Ще допълня към думите на Иисус Христос: Каквото и да 

ви говорят, по делата и по плодовете им ще ги познаете!  

 

В тази сентенция ни се разкрива кой на кого служи: на Бога 

или на Сатана! В този смисъл, диктатори като Хитлер, Сталин и 

Мао Дзе Дун25 са жестоко доказателство, за опасното и неправилно 

                                                             
24 https://www.dw.com/bg  
25  Религиозни възгледи на Мао Дзе Дун и Сталин – атеисти. Хитлер 
антихристиянин - „Гласът му не е нищо повече от собственото му безсъзнание, 
в което германците са се проектирали; това е безсъзнанието на седемдесет и 
осем милиона германци”. Карл Густав Юнг. Диагностициране на диктатори: 

https://www.dw.com/bg
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използване на научния потенциал на човечеството - липсата на 

истинска вяра разяснена със знание, а не вяра с лични претенции и 

егоцентрични идеи за завладяване на света, тъй като никой не може 

да владее света и човечеството, нито пък душите на хората, защото 

ние принадлежиме на Бога – Творецът на Живота – резониращ с 

Любовта Си към човечеството. Фактът, че са виновни за 

проливането на кръвта на милиони невинни хора ги характеризира 

като едни от най-масовите убийци на нашата епоха, обсебени от 

лъжливи пророчества, демонични същества и смъртоносни 

идеологии.  

 

„КОЙТО ТЪРЖЕСТВУВА ПРИ ПОБЕДА – НА 

УБИЙСТВОТО НА ХОРА СЕ РАДВА. УБИЙСТВОТО НА ХОРА 

ПОДОБАВА  ДА СЕ СРЕЩА СЪС СКРЪБ. ВОЕННАТА ПОБЕДА 

ПРИЛИЧА ПОВЕЧЕ НА ТРАУРНА ЦЕРЕМОНИЯ.“ 

                                                                      Лао Дзъ 

Пренебрегваните факти за въздействието на „социалният 

дарвинизъм” върху съзнанието на Хитлер се оказват отправна 

точка за нацистката теоретична идеология. Поради духовна 

слепота, фанатизъм и присъща примитивност, фюрерът изопачава 

изследванията на Чарлз Дарвин, който твърди в книгата си от 1859 

година „Произход на видовете”, че „оцеляването на най-

приспособените е закон на природата”. Дарвин изглежда е 

забравил да отбележи, че този закон се отнася само за 

животинското Царство, а не в буквален смисъл за хората!  

 

В края на 19-ти век Франсис Галтън (1822-1911) – 

британски психолог и братовчед на Дарвин създава термина 

„евгеника” - ”Учение за действията под обществен контрол, които 

подобряват или увреждат физически или умствено расовите 

качества на бъдещите поколения”. В желанието си да разшири 

                                                             
октомври 1938 г. Аналитична психология: минало и настояще / Карл Густав Юнг. 
- Москва: Мартис, 1995. - С. 173-191. Класика на чуждестранната психология. 
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теорията за естественият подбор, той подхранва коварната идея на 

Дитрих Екхарт - духовният основател на националсоциализма, 

генерал Карл Хаусхофер, Хитлер и райхсфюрера от СС Хайнрих 

Химлер за расова хигиена и стерилизация. 

                   
Дитрих Екхарт    Карл Хаусхофер          Хитлер       Хайнрих Химлер 

 

След твърденията на живелият през 18-ти век Томас Малтус 

за неконтролируемият ръст на населението, нехуманните идеи 

взаимно се проникват.  

 
Томас Малтус 

„През 1798 г. Малтус публикува своето „Есе за законите на 

населението“. Според него, ако не се ограничи, човечеството върви 

към демографска катастрофа, защото населението се увеличава в 

геометрична прогресия, докато средствата за изхранването му – в 

аритметична. Според него това, което държи населението под 

контрол са нещастия (войни, епидемии, глад и болести), морални 

ограничения и поквара (към които той включва убийства, 

предпазване от забременяване и хомосексуалност).  

Икономическото учение развиващо неговите теории се 



Георги Светославов  

30 

нарича малтусианство. През XIX век концепциите на Малтус 

получават широко признание, но по-късно става ясно, че при 

съставянето им той не взема предвид техническото и 

икономическо развитие на човечеството, което позволява не само 

изхранването на много по-голям брой хора през XX век, отколкото 

той предсказва, че ще е възможно, но и до икономически 

просперитет и благоденствие, немислими по негово време.“26 

Тази твърде неясно класифицирана обща концепция е в 

разрез с еволюцията и се превръща в психологическо оръжие, 

което намира приложение в смъртоносната политика на Карл 

Хаусхофер, Химлер, Рудолф Хес и Хитлер. Те се възползват от 

шанса за обществена манипулация над съзнанието на немския 

народ - гражданите на Германия противопоставящи се на 

нацисткия режим, които не желаят да участват във Втора Световна 

война. За да оправдаят програмите за принудителна евтаназия и 

електрошокова терапия, нацистите манипулират видни германски 

учени, които трябвало да обявят всеки противопоставящ се на 

националсоциалистическия режим за психично дефектен и 

негоден за „новата германска раса“. Първите които попадат под 

обсега на целенасочените медицински убийства и експерименти са 

деца от германското население.  

Расова хигиена е термин (на немски: Die rassenmässige 

Hygiene) на евгениката в Третия райх. Терминът "расова хигиена" 

е въведен от немския учен Алфред Плъотц, който го използва като 

понятие в своята теория, според която трябва да се спазват строги 

правила при възпроизвеждането на потомството, които да доведат 

до подобряване на расовата чистота на германците. В концепцията 

си за расова хигиена на нацията, Пльотц извежда необходимостта 

хората да се делят на висша раса и по-нисши индивиди (елементи) 

въз основа на съответното проучване. Първите следва да се 

поддържат изкуствено, а за вторите е необходимо предотвратяване 

на възпроизвеждането им.  

                                                             
26  Томас Малтус 1798: Есе за популацията на населението, със забележки 
относно спекулациите на г-н. Годуин, М. Кондорсет и други писатели…  
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В началото на 20 век е изключително популярно 

произведението „На какво се крепи XIX век" на Хюстън 

Чембърлейн 27 . Постепенно тази теория набира все повече 

поддръжници и става все по-мощна и радикална. След трагичния 

край на Първата Световна война с Версайския договор, теорията 

намира благодатна почва за развитие в победена Германия. 

Чембърлейн разглежда изграждането на един нов германски свят в 

борба за световно господство. Идейната концепция на Чембърлейн 

намира по-късна реализация в националсоциалистическата 

идеология, както и расистката идеология на Дарвин, Галтън, 

Плъотц и много други расисти.  

Концепцията е политически подета през 1921 г., когато в 

страната излиза учебник по генетика на човека, спонсориран от 

Ервин Бауер, Ойген Фишер и Фриц Ленц.28 Този учебник съдържа 

изчерпателен материал за всичко, което се знае по онова време за 

генетиката на човека. В него има голям раздел за евгениката. 

Днес и аз като автор на настоящата книга, който колекционира 

учебници по медицина, генетика, физиология, антропология, 

неврология и анатомия на човека, виждам как една теория, а 

именно тази на Дарвин без да е доказана, вече е въведена като 

материал в повечето учебници за медицински кадри и учебниците 

по биология за учениците, което противоречи с лекарската етика и 

хуманизма - води до изкривяване на ценностите, защото 

дарвиновия нихилизъм относно човечеството извежда на преден 

план насилието и сатанизма, поставя човека във вида и реда на 

животните - да чувства само физически нужди и да търси тяхното 

задоволяване – случайна теория и цел, едва ли... 

Авторите на този „учебник“ по генетика и евгеника са на 

мнение, че основните физически характеристики и особености на 

                                                             
27  Идейната концепция на Чембърлейн намира по-късна реализация в 
националсоциалистическата идеология. На погребението му присъства Адолф 
Хитлер, с когото го свързва лично познанство. 
28 Baur E., Fischer E., Lenz J. Очертаване на човешката наследственост и расова 
хигиена. Мюнхен: J.F. Издателство Lehmann. 1921 г.  
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човешкото поведение се наследяват генетично, като образованието 

играе несъществена роля, без да отчитат, че поведението е мисъл, 

знание, обучение и опитност на душата. Чрез този учебник, тези 

обсебени от демонични сили „учени“ - узаконяват расизма.29 

Още тук се съдържат отправните съждения, които в 

последствие се въвеждат в учебниците на „СС“ - за „лошото“ 

качество хора с ниско интелектуално и психично ниво на 

развитие, които се размножават много по-бързо от "по-

добрите" или „висшите“ (Superior) представители на 

човечеството (и „носители на творческото начало“). От тук, от 

тази нехуманна теза,  тръгва една гротескна идея в човешкото 

мислене, на която жертви се оказваме и днес. Идеята за расова 

хигиена прониква в обществото не като чиста наука, а като 

специфичен антропологичен набор от политически и социални 

стремежи и мерки. През 1927 г. в Берлин е създаден специален 

институт по антропология, генетика на човека и евгеника. Идеята 

за расова хигиена постепенно става много популярна сред 

обществото, а след голямата депресия се официализира в 

                                                             
29 Расизъм е вярата, че групи от хора притежават особени черти на поведението, 
съответстващи на физическия им външен вид, и че хората могат да бъдат 
разделени на превъзхождащи една друга раси и народи. Понятието може да 
обозначава също предразсъдъци, дискриминация или антагонизъм към други 
хора, заради тяхната различна раса или етнос. Съвременните форми на расизма 
често се основават на социално обусловено възприемане на биологичните 
разлики между хората. Такива възгледи могат да приемат формата на социални 
действия, практики или вярвания, както и на цели политически системи, в които 
различните раси са подредени като вродено по-висши или по-нисши една от 
друга, въз основа на предполагаеми общи наследствени черти, способности или 
качества, което може да доведе до военни конфликти. Расизмът, алчността, 
манията за власт и господство над света са основните причини за военни 
действия, което е отново една от атаките на Сатана върху човешкото мислене. 
Ние преди всичко сме ДУШИ, които имат опитност в тяло, което е биологично 
съставено от атоми, клетки и молекули – наречено човек, а след това можем да 
се определим чрез нашите имена и народност просто като етнос извършващ 
определена дейност на Земята, но никога с претенцията, че един народ е по-
висш от друг. Човечеството е добре да разглежда хората първо като души, а след 
това като хора, защото първо са създадени душите, а след това биологичните 
организми, чрез които да еволюират душите. 
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политиката на Третия Райх.  

Така нареченият „Закон за стерилизацията” влиза в сила 

през 1933 година, шест месеца след като Хитлер е провъзгласен за 

канцлер и главнокомандващ военните сили на Германия. Зад 

съставянето на този по принцип геноциден, нарушаващ свободната 

и морална воля на хората закон, стоят психиатърът д-р Ернст Рудин 

и д-р Емил Крепелин, друг немски консервативен националист, 

защитник на „расовата хигиена и стерилизация”. 

Политиката за принудителна стерилизация намира 

приложение в създадените концлагери. Те се превръщат в място за 

садистични експерименти и убийства по особено жесток начин. 

„Фабриката на смъртта”, както я наричат нацистите осигурява поле 

за развитие на сатанизма в кръвожадния д-р Йозеф Менгеле.  

Това е полезна информация за разбирането на настоящите 

глобални действия  - „H 1 N 1 за безопасност на здравето“, 

предназначени за 194 страни членки на СЗО, включително САЩ, 

Мексико, Канада, Великобритания, Австрия, Германия, Белгия, 

Швейцария, Франция, Босна, Сърбия, Хърватия, Австралия, Нова 

Зеландия и др., започващи от есента на 2009 г. 

Ние се намираме в особен преход на времето и 

пространството. Дългосрочните световни програми се 

разпространяват от есента на 2009 г. в целия свят, в 194 страни 

членки на СЗО. Но СЗО (световната здравна организация) е била 

изложена като "фронт на глобални интереси за обезлюдяване" 

и според съобщенията не е това, което изглежда. Папа Йоан Павел 

II предупреди света за тази сериозна опасност по време на 

Конференцията за населението през 1994 г. в Кайро, в която той не 

участва, защото бил заплашен от терористични атаки. Години от 

тогава плановете за извънредни ситуации за всички щати на САЩ 

вече са публикувани. Подписаните президентски заповеди са в 

сила и са приети закони на всяко ниво. Служителите на 

общественото здравеопазване, общинските, окръжните, 

държавните и федералните правителства, болниците, органите на 

реда, военните и други органи са систематично набирани и 
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съзнателно, както и по друг начин - послушно следват заповеди 

отгоре надолу, постановени от лидерите на СЗО и илюминатите. 

Те милитаризират здравеопазването.  

Нацизма и расизма не приключва с края на Световните 

воини. Тайните общества на Юдеомасоните, Илюминатите, „Череп 

и Кости“ в Йейл, „ТУЛЕ“, „Врил“, „Б‘най Б‘рит“, „Одд Фелоу“, 

„Света на дванадесетте колена юдейски“, „Алит“, а в Синедриона 

влизат „съвета на седемте и Алит“, са само едни от поддръжниците 

на расизма, дискриминацията и икономическото поробване на 

държавите в света.  

Две хилядолетия преди настоящите събития Христос е 

знаел съдбата на човечеството и това не е случайно: 

„1. А Иисус им отговори и рече: пазете се да ви не прелъсти 

някой; 

2. Защото мнозина ще дойдат в Мое име, говорейки: Аз съм 

Христос; и ще прелъстят мнозина. 

3. Ще чувате боеве и вести за войни. Внимавайте, не се 

смущавайте, понеже всичко това трябва да стане; ала туй не е 

още краят. 

4. Защото ще въстане народ против народ, и царство 

против царство; и на места ще има глад, мор и трупове;“30 

Как очаква човечеството да живее в мир и правилни 

човешки отношения, когато не се ръководи от Учението на 

Христос, което е записано в Евангелията на Новия Завет? 

В книгата „Основните цели на юдеомасонството“ М. Есив 

той пише: „Във всички страни на света, от началото на появата 

си, масонството има определена задача и за да осъществи 

месиянската идея на тайния Синедрион31, то трябва да изпълни 

                                                             
30 От Матея свето Евангелие. Глава 24. 1, 2, 3, 4. 
31 Синедрионът, наричан също Синедрин или Санхедрин, е орган на еврейското 
самоуправление в Юдея, съществувал от I век пр. Хр. до V век. Според 
еврейската традиция, създател на Синедриона е равина Моисей, но според 
съвременната историография той възниква много по-късно. Уайлен, Стивън. 
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три основни принципи: 

1. Да запази в пълна неизменност еврейската раса и да 

закрепи в нея завинаги твърдия дух на юдаизма. 

2. Да унищожи християнството, престолите и 

националността на всички народности. 

3. Да завладее всички световни богатства и да зароби 

човечеството. 

В това направление систематически и неотклонно Израил 

води и развива борбата против Бога и човечеството, започнала 

още в дълбока древност.“32 

Продължението на идеологията на нацистите, както и 

сатанистките идеи на Менгеле относно развиването на генно 

инженерство са живи като идеи и практика в нашия съвременен 

свят днес. Тази сатанистка, расистка идеология е жива под формата 

на банкови машинации и „пране на пари“ - заграбени от Втора 

Световна война от държавите окупирани от Хитлер. В нашия 

привидно хуманен свят, се строят лаборатории за генно 

инженерство, спонсорирани от същите нацисти и антихристияни, 

консолидирайки парите и златото от заграбената плячка от Втора 

световна война, в различни държави.  

Висши нацисти, заедно с техните млади и фанатични 

протежета, използват плячката от Европа, за да създадът 

корпоративни фасадни компании в много страни: Испания, 

Португалия, Швеция, Турция, Аржентина, Америка. Повече от 200 

„фасади“ са създадени само в Швейцария, в банковия сектор, който 

продължава да оперира с нацистките пари преди, по време, на и 

след войната.  

Джон Д. Рокфелер – основателя на Националния 

образователен борд казва относно идеите за възпитанието на 

                                                             
Евреите по времето на Исус. София, Витлеем, 2007. ISBN 978-954-91134-4-0. с. 
115-117. 
32 Основните цели на юдеомасонството. М. Есив. София 2002 г. 
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учениците: „Не искам нация от мислители, искам нация от 

работници“.  

В книгата на Джим Марс „Възходът на Четвъртия райх“, 

той пише: „Собствеността на корпорациите, които днес 

контролират достъпната за най-широката част от обществеността 

информация, може да се проследи до същите семейства и 

компании, които са подкрепяли Хитлер.“  

Към 2008 г. шест многонационални корпорации 

контролират почти всичко, което средностатистическият 

американец чете, гледа или чува. Интернет е почти единственият 

начин за алтернативни новини, но и там се прокрадват „лъжливи 

новини“. Кои компании са под кoнтрола на тези корпорации (ще 

бъдат изписани на английски език защото това са официалните 

им имена бел.автора): Time Warner inc., America online, списание 

TIME, HBO, Hanna - Barbera, WARNER BROS, CNN, Brown and 

Company, The Walt Disney Company, ABC, Touchstone pictures, 

Hollywood pictures, MGM, Miramax, Buena Vista, Pixar animation 

studios, Disneyland, Disneyworld, ESPN, Lifetime, Vivacom, 

Paramount pictures, MTV, Blockbuster, Nickelodeon, Dreamworks, 

United international pictures, Universal studios, Republic pictures, TV 

land, CMT, Spike TV, VH1, BET, Comedy central, Vivendi universal, 

Canal +. NBC Universal, Vivendi Universal Publishing, New York 

Post, Times, Daily Telegraph, Fox TV, Fox News, 20th Century Fox, 

My Spase, Photobucket, Harper and Collins publishing, Vivendi 

Universal Publishing (днес известна като EDITIS, тя е собственик на 

60 издателства, продаващи над 80 милиона книги и 40 милиона 

компакт дискове годишно), BMG Music Publishing, Arista Records 

и още стотици издателски, филмови, музикални и финансови 

компании. 

„В южноамериканските държави процъфтявали немски 

колонии – селища, основани от бивши есесовци. Институтът 

„Аненербе“ функционирал в Мадрид. „ОДЕССА“ и „Аненербе“ се 

профилирали в пране на пари и всякакви финансови машинации. 

Тайни финансови и разузнавателни нишки водели до Австрия, 
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Швеция, Швейцария, Китай, Хонконг, Иран, Тунис, Турция, 

Мароко, Италия и Южна Африка. В много традиционни 

направления на „сенчестата икономика“ наследниците на СС са 

унищожили традиционните мафиотски кланове и в някои региони 

изцяло контролират търговията с оръжие, дрога и със скъпоценни 

камъни, както и прането на пари. На базата на „Аненербе“, който 

имал собствен финансово – икономически отдел, бил създаден 

бизнес за охрана и одиторски световни компании. Световната 

финансова империя на нацистите е представена от концерна 

„Флик“, в структурата на който влиза известната фирма „Мерцедес 

– Бенц“, тръстът „ИГ Фарбениндустри“. Обединените австрийски 

металургични и стоманени заводи, фирмата „Щайбах“ и стотици 

други транснационални компании, тръстове и корпорации. 33 

Не се чудете защо Америка и Германия са „велики“ сили 

днес в материалистичен план, а на практика Германия загуби 

войната и би трябвало да е разорена и слаба държава. Ето как 

продължава да „живее“ нацизма като идеология на Четвъртия райх 

(„райх“, „rich” означава богат), заедно с присъединилите се 

атеисти в тайните общества.  

Когато порасналият син на нацистки офицер, живеещ в 

Америка, попитал баща си: "Какво е усещането да загубиш 

войната?", той отговорил: "Ние не загубихме войната. Ние 

сменихме мястото на провеждане." В това има скрит 

исторически компонент в Project Paperclip, операцията за 

изнасянето и „изпирането“ на всички заграбени финанси и 

богатства от двете световни войни в определени точки на 

планетата, а същевременно се осъществяват и плановете на 

Ротшилд. В края на Втората световна война „победените“ 

германски нацисти не просто загубили войната, а се укрили. Те се 

реорганизирали тайно под дясната ръка на Хитлер - Мартин 

Борман (заместник-фюрер, ръководител на нацистката партия и 

надзорник на нацистките ресурси), и Херман Шмиц, главен 

                                                             
33 Taйнoтo opъжиe нa Tpeтия paйx – Аненербе, секретния проект на Хитлер. 
Ханс Улрих Фон Канц. Изд. Паритет 2014 г. 
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изпълнителен директор на германския фармацевтичен гигант I.G. 

Farben. След войната И.Г. Фарбен променят името си на Hoechst 

A.G. 

Авторът на разследването, Джим Кийт, разкрил тази тайна 

нацистка история в книгата си „Casebook on Alternative 3“, но 

умрял мистериозно през 1999 г. пише: „Изследователският и 

аналитичен клон на OSS наблюдава през 1945 г., че:„ Нацисткият 

режим в Германия има разработени добре подредени планове за 

продължаване на нацистките доктрини след войната. Някои от 

тези планове вече са въведени в експлоатация, а други са готови 

да бъдат стартирани в широк мащаб веднага след прекратяване 

на военните действия в Европа." 

Докладът продължил да обобщава техните планове. Целта? 

Масивно възраждане на нацистката власт, за да възстанови 

предишната си слава в глобален, по-велик мащаб - заедно с 

евгенични програми - в подкрепа и завършване на мисията на 

Хитлер.  

Рокфелер Стандарт Ойл е наполовина собственик на IG 

Farben, химическата и боеприпасна компания, която формира 

индустриалната основа на Третия райх и която построява и 

управлява 40 лагера за трудова смърт, включително Аушвиц. IG 

Farben също притежавали половината от Standard Oil. По-голямата 

част от водещите световни фармацевтични компании като Bayer 

някога са били част от IG Farben. 

Д-р Ейнджъл, автор на книгата от 2004 г. „Истината за 

фармацевтичните компании, как ни заблуждават и какво да 

направим по отношение на това“, насочва вниманието на хората 

към фармацевтичните компании, които са се отдалечили 

неимоверно от производството на качествени лекарства. Доктор 

Майкъл Уилкис пише в своята книга „Вътрешна медицина: 

някои болести измислени за печалби“ от 2007 г., че когато 

печалбите им не съответстват на корпоративните очаквания, те 

„изобретяват“ нови болести, които да се лекуват със 

съществуващите лекарства. Фармацевтичната индустрия е 
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свикнала да си прави каквото си иска. През 2002 г. общите печалби 

от фармацевтичните компании във Форчън 500 в Америка са 

повече от тези на всичките други 490 компании взети заедно.  

„Тъй като нощта не идва изведнъж, нито 

потисничеството. И в двата случая настъпва здрач когато 

всичко остава привидно непроменено. И в такъв здрач всички 

трябва да осъзнаем промяната във въздуха, колкото и лека да е, 

за да не станем неволни жертви на тъмнината."34 

Илюминатите мислят и планират дългосрочно, обхващайки 

поколения, понякога векове. Допълнителна формула за „успеха“ 

им е системно и умишлено създаване на хаос, разпалване на 

конфликти по целия свят, използване на хитрост и измама, като 

същевременно печелят от въоръжаването и финансирането на 

всички страни на конфликта, за да ги отслабят и да ги вкарат в по-

задълбочени конфликти и заеми. Вековна „хитрост“, тази 

сатанистка практика служи за разделяне и завладяване, за да даде 

възможност на интересите на илюминатите да получат 

политически, икономически и географски контрол върху цели 

глобални региони с богати минерални и полезно изкопаеми 

ресурси. Илюминатите възприемат цялото население и нациите 

като еднолични врагове, които не обръщат особено внимание на 

живота.  

Джон Пъркинс, бивш икономически убиец и автор на 

бестселърите „Изповеди на икономически убиец“ и „Тайната 

история на Американската империя“, пише:  

„Икономическите убийци са високо платени 

професионалисти, които мамят държави по света с трилиони 

долари. Техните инструменти включват измамни финансови 

отчети, фалшиви избори, изнудвания, секс и убийства. Те играят 

игра, стара колкото Империята, но такава, която придоби 

ужасяващи измерения през това време на глобализация." 

Новите научни открития, след двете Световни воини 

                                                             
34 Уилям Орвил Дъглас - Асоцииран съдия на Върховния съд на САЩ 
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довеждат до създаването на ядреното оръжие. В продължение на 

десетилетия ядрените опити по света достигат огромен брой и 

предизвикват неодобрението на световната общественост.  

По официални данни седемте атомни сили: Америка, Русия, 

Великобритания, Франция, Китай, Индия и Пакистан, в периода от 

1945 - 2006 година, са извършили общо над 2412 атмосферни, 

подводни и подземни атомни теста. Ядрените опити водят до 

мащабни радиоактивни замърсявания и се отразяват пагубно на 

хората и Земята. Химическите, биологическите, радиологичните и 

ядрените оръжия използвани по време на военни действия и опити 

причиняват смъртта на милиони жители на планетата.  

Съвременният тероризъм е сравнително нов начин за 

водене на война и прилагане на геноцид. С развитието на 

техническите постижения на човечеството, се увеличиха и 

възможностите на транснационалната организирана престъпност 

за терористични атаки по света. Съществува съвсем реална 

опасност от ядрен, химически, биологичен и кибер–тероризъм, 

заплаха за националната сигурност на държавите и глобалната  

инфрастуктура. 

„От висш гръцки служител се знае, че 17 от 

терористичните организации с „леви“ или „левичарски“ названия 

се финансират от МОСАД, секретна израелска служба, която, 

както е известно е „дясната ръка“ на ЦРУ, ако не и негов 

господар.“35 

Мащабите на политическия тероризъм през последните 

години придобиха интернационален характер с религиозни, 

крайно фанатични убеждения. Необходимо е по-дълбоко 

разбиране на средновековните фетви и преосмисляне най-вече на 

ислямския термин „джихад”. Едно от съкровените  послания  на 

понятието джихад означава „вътрешна борба”. А именно, че 

душата сама трябва да се бори със себе си, с расизма, който 

изпитва, със своите страсти и изгарящи желания, разбирайки, че 

                                                             
35 Манос Харис - Тероризмът - първородната рожба на ЦРУ. Кой стои зад Агджа. 
Издателство на отчествения фронт, София, 1985 г. 



ЗАЩО Е ВАЖНО ДА ЗНАЕМ КАКВО СЕ СЛУЧВА С ЖИВОТА СЛЕД СМЪРТТА 

41 

ние всички сме деца на Бога и убийството на себеподобни, не е 

хуманно – води до тежки следствия за душата дръзнала да отнеме 

човешки живот, което би трябвало да ни направи по-отговорни към 

всички хора по света.  

Повечето войни, водени от мюсюлманите обаче, съчетават 

религиозни с материални мотиви. Ние сме братя и сестри по дух, а 

не по кръв и националност, пол или раса. Преди всичко сме души, 

които имат човешки опит. Всички идеи за тероризъм във всичките 

му форми - самоубийства и убийства, се внушават от демоните на 

Сатана в мислите на изгубилите връзката си с Бог. А който служи 

на Сатана, в часът на смъртта, душата му мигновенно отива в 

сферите на Ада, по закона за подобното привлича подобно. 

Ислямски богослови преосмислиха джихада, но на практика така 

ли е?  

 

„Според тях Мардинската фетва, с която терористите 

често оправдават насилието и убийствата, не е приложима по 

този начин в днешния глобален свят.“36  

 

От древни времена нашата цивилизация е свидетел на 

конфликти между етнически или религиозни групи, разрешавани 

чрез геноцид. Терминът получава правен статус едва след края на 

Втората световна война. Дори днес в африканските страни той е 

следствие от дългогодишни конфликти между племенни групи, 

чиито наследници се борят за власт чрез военни действия. 

Геноцидът и войната имат различни форми на проявление. 

Геноцид от правителството срещу собствения му народ или върху 

мирни граждани от друга държава и по време на война. 

Човечеството намери сили да осъди тази нехуманна практика с 

приемането на „Конвенция за преследване и наказване на 

престъплението геноцид”.  

Геноцидът и икономическото поробване чрез капитала, 

                                                             
36 https://www.vesti.bg/sviat/balkani/isliamski-bogoslovi-preosmisliha-dzhihada-
2878331  

https://www.vesti.bg/sviat/balkani/isliamski-bogoslovi-preosmisliha-dzhihada-2878331
https://www.vesti.bg/sviat/balkani/isliamski-bogoslovi-preosmisliha-dzhihada-2878331
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който тайните общества извършват методично и скрити от 

обществото трябва да намери своето истинско решение от 

правителствата на всички държави, за да има траен мир в света! 

Ако се разровят архивите и документите на еврейските равини – 

отделните еврейски секти и масонските ложи, ще се намерят 

всички планове за подриване устоите на Християнството и Исляма. 

В исторически план и поради една много важна причина, 

(която ще разкрием в Главата за РАЗЛИЧИЕТО В ДОКТРИНИТЕ 

ОТ СТАРИЯ И НОВИЯ ЗАВЕТ), обърканите души на евреи, 

нацисти, расисти и всякакви жадни за власт и пари, обсебени хора 

от всички прослойки на обществото в света – атеисти и хора без 

истинско духовно познание се присъединяват в тайни общества за 

„господство над човечеството“. Известният френски писател, 

католически философ, дипломат и юрист граф Жозеф дьо Местр37, 

добре осведомен за политическата дейност на тайните общества в 

своите писма до руския император Александър I-ви пише:  

 

„Съществуват тайни общества, организирани от евреите 

специално, за да унищожат в Европа всички тронове и олтари. 

Тази секта щедро се поддържа от богатите евреи“. 

„В Лондон съществуват две еврейски ложи, където не е 

стъпвал християнски крак. В тези ложи са съединени всички 

ръководители на революциите, които действат тайно и в 

християнските ложи. Тайното еврейско общество е източник на 

всички религиозни спорове, които от векове създават разкол сред 

християнството.“38 

 

Терорът по време на френската революция е бил ръководен 

от най-големите злодеи-масони от ложата „девет сестри“, а 

именно: Гара, Бриссо, Байли, Демулен, Кондорсе, Шанфоф, 

                                                             
37 В черновите на романа на Лев Толстой „Война и мир“, Жозеф дьо Местр е 
споменат два пъти като посетител на салона на А. П. Шерер през 1805 г.; може 
би той е прототипът на виконт Мортемар.  
38 Списание Бе Молс! От 1 ноември 1862 г. 



ЗАЩО Е ВАЖНО ДА ЗНАЕМ КАКВО СЕ СЛУЧВА С ЖИВОТА СЛЕД СМЪРТТА 

43 

Дантон и др. 

Във всяка масонска ложа, където начело стои председател 

или майстор, е изобразена сияеща делта на която е написано на 

еврейски „Йехова“. Историческите факти доказват, че зад гърба на 

терористичните организации има скрити идеолози и ръководители. 

Доказано е, че тези задкулисни ръководители подбират неуспели и 

всякакви политици, както и престъпници със смъртни присъди се 

извеждат от затвори и създават от тях революционни групи, чрез 

корупция, заплахи и убийства, постигат целите си. Субсидират ги, 

вдъхновяват ги до фанатизъм и в крайна сметка чрез тях 

изпълняват своите присъди дори и над короновани особи и 

монарси. Уловеният изпълнител на присъдата на масонската ложа 

се наказва и работата се прикрива, а вярната на масоните преса и 

медии заглушават и насочват общественото мнение по лъжлив път. 

  

Ашкенази евреинът, Карл Маркс (крипто-евреин, истинско 

име Моисей Мордехай Леви), публикува „Комунистическият 

манифест“ 21.02.1848 г. Интересното е, че по същото време, когато 

работи по това, Карл Ритър от Франкфуртския университет пише 

антитезата, която продължава да формира основата на Фридрих 

Вилхелм Ницше „Ницшеанството“. Това, „ницшеанство“, по-

късно се развива във фашизъм и нацизъм и ще се използва за 

научна пропаганда за оправдаване на сатанистките идеи за първата 

и втората световни войни. 

39 

Фридрих Ницше нарекъл в своята книга „Антихрист. 

Проклятие към християнството“ - религиозната вяра: 

                                                             
39 Карл Маркс – Мойсей Леви  
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„нежелание да се знае истината“. Творбата на Ницше завършва с 

обвинение към християнството: 

„Наричам християнството едно голямо проклятие, една 

голяма вътрешна корупция, един велик инстинкт за отмъщение, 

за който нито едно средство няма да бъде достатъчно отровно, 

коварно, ниско, недостатъчно, - наричам го едно безсмъртно, 

срамно петно на човечеството ...“ 

В Руската империя е съществувала църковна цензура, а 

„Антихрист“ на Ницше е забранен заради антирелигиозното си и 

антихристиянско съдържание.40 

Разбира се трябва да се знае, че и днес в света се пишат 

антихристиянски книги, правят се филми и други сатанистки 

прояви, които да подронват устоите на Християнството. Още 

веднъж ще напомня, че САТАНА и неговите висши подчинени 

йерарси, са свръхинтелигентни разумни същества с отрицателен 

характер (затова се нарича ЙЕРАРХИЯ НА САТАНА) и това се 

вижда в проявата на хората, които имат власт, интелигентни са, 

умни са, но са с отрицателен характер и поведение, тъй като се 

противопоставят на всичко свързано с морала и етиката на 

Християнството. В това се състои и основанието на великия 

китайски мъдрец Лао Дзъ да напише: 

 

„Ученият не е мъдър, и мъдрият не е учен“ 

          

Лао Дзъ 

 

„Евреинът Карл Маркс, Карл Ритър и Фридрих Ницше са 

финансирани и са под ръководството на семейство Ротшилд. 

Идеята зад тази схема е, че тези, които ръководят цялостната 

конспирация, могат да използват разликите в така наречените 

идеологии, за да им позволят да разделят все по-големи и по-

големи фракции от човешката раса на противоположни лагери, 

за да могат да бъдат въоръжени и след това тези „промити 

мозъци“ да се впуснат яростно в битки и унищожаване помежду 

                                                             
40  Фридрих Ницше и Философия в Русия: Сборник от Stat. - SPb. : Руски 
Християнски хуманитарен институт, 1999 г. - С. 11-12. 312 с. ISBN 5-88812-084-7  
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си и по-специално в унищожаване на всички политически и 

религиозни институции. По същество това е същият план, 

предложен от Вайсхаупт – създателя на илюминатите през 

1776г.“41 

Адам Вайсхаупт издава заповедта си Френската революция 

да бъде започната от Максимилиен Робеспиер под формата на 

книга. Тази книга е написана от един от сътрудниците на Адам 

Вайсхаупт - Хавиер Цуак и изпратена с куриер от Франкфурт до 

Париж. Въпреки това по пътя, куриерът е ударен от мълния, 

книгата с подробности за този план е открита от полицията и 

предадена на баварските власти. В резултат на това правителството 

на Бавария нарежда на полицията да извърши проверка на 

Масонските ложи на Великия Ориент на Вайсхаупт и домовете на 

най-влиятелните му сътрудници. Очевидно баварските власти 

били убедени, че откритата книга е съвсем реална заплаха от 

частна група влиятелни хора, които планират използването на 

войни и революции, за да постигнат своите политически цели. 

 Интересното е, че марксизмът, комунизмът и неговият 

производен, социализмът, когато се виждат години по-късно на 

практика, не са нищо друго освен държавен капитализъм и 

управление от привилегировано малцинство, упражняващо 

деспотичен и пълен контрол над мнозинство, което практически 

няма собственост или законни права. Това обяснява защо 

Ротшилдови са били толкова заинтересовани да финансират тези 

идеологии, които в последствие ще се превърнат в „демокрация“, 

система на двупартийната държава, в която и двете партии се 

контролират от една и съща сила, и докато те могат да се борят за 

незначителни въпроси, за да създаде впечатление, че се 

противопоставят един на друг, те всъщност следват същата 

основна идеология, поради което жителите на демокрациите скоро 

откриват, че няма значение за кого гласуват, защото нищо никога 

не се променя. 

  

                                                             
41 Синагогата на Сатаната. 28 стр. Андрю Карингтън Хичкок. 1 януари 2012 г. 
Всички писания, цитирани в тази книга, са от упълномощената версия на крал 
Джеймс, публикувана в САЩ. ISBN - 978-1-4710-3484-8  
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През 1849 г. Гътл Шнапер, съпругата на Майер Амшел 

Ротшилд42 умира. Преди смъртта си тя заявява:  

 

„Ако синовете ми не искаха войни, нямаше да ги има.“ 

 

На 6 май 1856 г. се ражда евреинът от рода Ашкенази, 

психоаналитик, Зигизмунд Шломо Фройд. Фройд атакува западния 

морал, критикувайки онова, което смята за невротичния акцент на 

Западния човек върху секса, който настоява, че трябва да бъде 

заменен с еврейски ценности на размисъл. Интересното е, че той 

популяризира идеите за кръвосмешението и педофилията като 

нещо нормално, нещо позволено и от най-свещената книга на 

евреите, Талмудът. 

43 

 

През 1858 г. Лионел де Ротшилд най-накрая заема мястото 

си в парламента, когато изискването за полагане на клетва в 

                                                             
42  Майер Амшел Ротшилд (на немски: Mayer Amschel Bayern Rothschild) е 
германски предприемач от еврейски произход, основател на банкерската 
династия Ротшилд. Майер Ротшилд подпомага синовете си Натан, Якоб, Амшел, 
Соломон и Карл да основат самостоятелни банки в Лондон, Париж, Франкфурт, 
Виена и Неапол. В края на XIX и началото на XX в. фамилията Ротшилд играе 
важна роля в световните финанси, като отпуска държавни заеми и финансира 
основни промишлени отрасли. В завещанието след смъртта си ясно посочва, че 
дружеството няма място за зетьове. Амшел казва: „Моите дъщери, зетъове и 
техните наследници нямат нищо общо със съществуващата компания MA 
Rothschild und Söhne, а също така нямат право да изучават делата на 
гореспоменатата компания, нейните офис книги, вестници, регистри и др. 
Никога няма да простя на децата си, ако те противоречат на родителската 
ми воля и попречат на синовете ми да правят бизнес на спокойствие “- стр. 
69-70 от книгата: „Династии“. Възходи и падения на най-известния семеен 
бизнес в света.  
43 Зигизмунд Шломо Фройд  



ЗАЩО Е ВАЖНО ДА ЗНАЕМ КАКВО СЕ СЛУЧВА С ЖИВОТА СЛЕД СМЪРТТА 

47 

истинската вяра на християнина се разширява, за да включва и 

други клетви. Той става първият открито еврейски член на 

британския парламент.  

На 12 юли 1858 г. лорд Харингтън изнася реч в Камарата на 

лордовете, като се противопоставя на приемането на еврейски 

имигранти в Англия, в която заявява следното: 

 

„Те са великите лихвари и изпълнители на заеми по света 

... Последицата е, че народите по света стенат под тежки 

данъчни системи и национален дълг. Те някога са били най-

големите врагове на свободата." 

 

44 

 

През 1871 година, американски генерал на име Алберт 

Пайк, привлечен в „Илюминатите“ от Джузепе Мацини, завършва 

своя военен план за три световни войни и различни революции 

по целия свят. Тези подробности са както следва: 

 

1. Първата световна война трябва да се води с цел 

унищожаване на царя в Русия, както беше обещано от Нейтън 

Майер Ротшилд през 1815 г. Царят трябва да бъде заменен с 

комунизъм, който да се използва за атака срещу религии, предимно 

християнството. Разликите между Британската и Германската 

империи трябва да се използват за разпалване на тази война. 

 

2. Втората световна война трябва да бъде използвана за 

разпалване на противоречията между фашизма и политическия 

                                                             
44 Лорд Харингтън  
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ционизъм, като потисничеството на евреите в Германия е основна 

опора за внасяне на омраза срещу германския народ. Това е 

предназначено да унищожи фашизма (който Ротшилдови 

създадоха) и да увеличи силата на политическия ционизъм. Тази 

война също е предназначена да увеличи силата на комунизма до 

нивото, което е равно на това на обединения християнски свят. 

 

3. Третата световна война трябва да се разиграе чрез 

разпалване на омразата към мюсюлманския свят за целите на 

противопоставянето на ислямския свят и политическите ционисти 

един срещу друг. Докато това продължава, останалите нации ще 

бъдат принудени да се борят в състояние на психическо, 

физическо, духовно и икономическо изтощение. 

 

45 

Докато България страда от еврейско-турското робство и 

умишленото заглушаване в медийното пространство на 

варварствата извършвани в България от еврейските търговци, 

дъонметата и турските власти, юдеите спокойно прокарват идеите 

си за световна доминация над другите народи.  

На 15 август 1871 година Алберт Пайк пише писмо 

(каталогизирано в Британския музей) до Джузепе Мацини, в което 

заявява следното: 

                                                             
45 Алберт Пайк. Отявлен расист, казва по отношение на членството на масоните: 
„Поех задължението си към белите мъже, а не към негрите. Ако трябва да 
приема негрите като братя, по-добре да напусна масонството“. Източник: 
Масони. Великата ложа на щата Ню Йорк (1899). Известия на Великата ложа на 
свободните и приети зидари на щата Ню Йорк. Велика ложа. стр. 117. Саалахан, 
Ел-Хадж (5 декември 1992 г.). „Алберт Пайк и Конфедеративно правосъдие“.  
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„Ще освободим нихилистите и атеистите и ще 

предизвикаме голям социален катаклизъм, който в целия си ужас 

ще покаже ясно на всички нации ефекта на абсолютния атеизъм; 

произхода на дивачеството и на най-кървавите сътресения. 

Тогава навсякъде хората ще бъдат принудени да се защитават 

срещу световното малцинство от световните революционери и 

ще унищожат онези разрушители на цивилизацията и 

множествата, разочаровани от християнството, чийто дух ще 

бъде от този момент без насока и лидерство и тези изгубени души 

ще се стремят към идеал, но без знанието, къде да изпратят 

своето обожание, ще получат истинската светлина чрез 

универсалното проявление на учението на Луцифер (имай предвид 

учението на Сатаната или юдаизма), изнесено най-накрая в 

публичното пространство. 

Манифестация, която ще бъде резултат от общо 

реакционно движение, което ще последва унищожаването на 

християнството и атеизма; както завладени, така и унищожени 

едновременно.“ 

 

Пайк, който бил избран за Суверен - велик командир на 

шотландския обред на южната юрисдикция на масонството през 

1859 г., бил най-мощният масон в Америка. Той запазва този пост 

в продължение на тридесет и две години до смъртта си през 1891 

г. Пайк публикувал книга по темата през 1872 г., озаглавена 

„Морали и догми на древния и приет шотландски ритуал на 

масонството“, в която той откровено заявява следното: 

 

 „Истинското име на Сатана, кабалистите казват, е на 

Яхве обърнато; защото Сатана не е черен бог, а отрицание на 

Бог ...“ 

Интересното е, че в същата книга Пайк подчертава, че 

масонството е религия, основана на окултната еврейска 

философия, открита в Кабала. 

Преди смъртта на Джузепе Мацини тази година, той създава 

още един революционен лидер за свой наследник, наречен Адриан 

Леми. Впоследствие Леми ще бъде наследен от Ленин и Троцки, 
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след това от Сталин. Революционната дейност на тези хора се 

финансира от Ротшилдови.  

През 1880 г. агентите на Ротшилд започват да разпалват 

поредица от погроми предимно в Русия, но също и в Полша, 

България и Румъния. Тези погроми водят до избиване на хиляди 

евреи, което кара около два милиона да избягат, главно в Ню Йорк, 

но също така и в Чикаго, Филаделфия, Бостън и Лос Анджелис. 

Някои обаче получават помощ с парите на Ротшилд, за да започнат 

да се установяват в Палестина и да се създава Израел. 

Причината, поради която тези погроми били инициирани, 

била да се създаде голяма еврейска база и в Америка, която при 

пристигането им е трябвало да бъде обучена да ги регистрира като 

избиратели демократи. Около двайсет години по-късно това ще 

доведе до масивна демократична властова база в Съединените 

щати и ще бъде използвана за избиране на фронтови членове на 

Ротшилд като Удроу Уилсън за президент, за да изпълни 

поръчките на Ротшилдови.  

Склонни ли са богатите евреи да жертват своите си? Разбира 

се, записано е в техните учения. А нима много диктатори и 

държавници не правят същото? 

Важно е да се отбележи, че през 1913 година Федералният 

резерв в Америка е частна компания, но нито е федерален, нито 

има резерв. Консервативно се изчислява, че печалбите надхвърлят 

150 милиарда долара годишно за времето си, но Федералният 

резерв нито веднъж в историята си не е публикувал сметки. 

Наскоро се появили доказателства за това кой наистина притежава 

Федералния резерв и те са следните банки: 

 

● Ротшилд банка в Лондон 

● Варбург банк от Хамбург 

● Берлинската банка Ротшилд 

● Лехман Брадърс от Ню Йорк 

● Братята Лазард от Париж 

● Ню Йорк, банка Кун Лоеб 

● Израел Моисей Сейф Банк на Италия 

● Голдман Сакс от Ню Йорк 

● Варбург банк от Амстердам 
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● Чейс Манхатън Банк в Ню Йорк 

 

Официално това са всички банки на еврейската фамилия 

Ротшилд към тази дата 1913 г. 

 

През 1914 г. започва Първата световна война 

 

В тази война парите дадени на германците са взети назаем 

от Ротшилдовата банка в Германия – Берлин и Хамбург. Парите от 

Лондонската Ротшилд банк са дадени на заем на британците, а 

френските Ротшилдови пари са дадени на заем на французите. 

 

Освен тази старозаветна цел, семейство Ротшилд имат 

контрол над трите европейски информационни агенции, „Wolff“ в 

Германия, „Reuters“ в Англия и „Havas“ във Франция. Ротшилд 

използват информационната агенция Волф, за да манипулират 

германския народ в идеята за война. По това време името Ротшилд 

рядко се съобщава в медиите, тъй като те притежават медиите. В 

резултат на тази стратегия, еврейската фамилия на Ротшилд 

изпълнява старозаветния илюминатски принцип: РАЗДЕЛЯЙ И 

ВЛАДЕЙ!  

През 1915 г. Ислямското османско правителство на Турция 

е свалено от масонски еврейски социалисти, които измамно се 

наричат „младотурците“, като това може да са и евреи от сектата 

на  „дъонметата“, които са евреи, изповядващи вътрешно юдаизма, 

а външно исляма. Резултатът от това е геноцид – холокост върху 

Арменския народ, ръководен от евреи.46 Християнската религия 

арменците са приели през 301 г. като официална държавна религия. 

                                                             
46 Арменският геноцид, наричан още арменски холокост, е геноцид извършен 
умишлено и систематично от Османската империя по време на Първата 
световна война и малко след това над арменското население. Арменският 
геноцид се характеризира с масови кланета и насилствена масова депортация 
на над 1 000 000 арменци извършени от младотурските власти в периода 1915 
и 1916 г. Репресиите срещу арменското население започват няколко години 
преди това, в края на ХІХ век (виж Арменски кланета). Жертвите през този 
период са около 300 000 души. Между 1895 и 1921 г. са избити 1 543 271 мъже, 
жени и деца, много други са изселени. 
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А където е възможно да се убиват християни, юдеите се включват 

като идеолози и убийци, в този случаи уж подкрепяйки Исляма. 

Всички знаем фактите за кръвопролитната братоубийствена 

Първа световна война. На 29 септември 1918 г.е подписано 

примирие в Солун. На 11 ноември 1918 г. е обявен край на Първа 

световна война. А парите взети назаем от еврейското семейство на 

Ротшилд трябва да се върнат. Как да се върнат след като Германия 

е загубила войната? Как да се отслаби икономическата и 

политическата сила на Европа? Разбира се с нов коварен план за 

Втора световна война. 

 

От 1922 г. Морис Самуел работи като секретар на Хаим 

Вайцман, лидерът на Световното ционистко движение. През 1924 

година, в книгата си „Вие, езичници“, Морис Самуел заявява 

следното от своя народ, евреите: 

 

„Ние, евреите, ние сме разрушителите и ще останем 

разрушителите. Нищо, което можете да направите, няма да 

отговори на нашите изисквания и нужди. Винаги ще 

унищожаваме, защото искаме собствен свят.“ 

 

В изданието от 17 януари 1924 г. на „Еврейският куриер“ се 

казва: 

„Евреите могат да възприемат обичаите и езика на 

страните, в които живеят, но никога няма да станат част от 

местното население.“ 

 

1927 г. На 28 октомври равинът Исак Майер Уайз пише в 

„еврейската трибуна на Ню Йорк“:  

 

„Масонството се основава на юдаизма. Да се премахнат 

ученията на юдаизма от масонския ритуал и какво остава?"  

 

Говорейки по този въпрос, известният равин Исак Майер 

заявява: 
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„Масонството е еврейско създание, чиято история; 

оценки; официални срещи; пароли; и обясненията са еврейски от 

началото до края." 

47 

 

 На страница 572 от вестник на Ротшилд, издадена на 1 юни 

1928 година в „La Revue de Paris“, се препечатва писмо до Карл 

Маркс от Барух Леви, извлечение от което гласи следното: 

 

„Еврейският народ като цяло ще бъде свой собствен 

Месия. Той ще постигне световно господство чрез разпадането 

на други раси, чрез премахването на границите, унищожаването 

на монархията и чрез създаването на световна република, в която 

евреите навсякъде ще упражняват привилегията на 

гражданството. В този „Нов световен ред“ децата на Израел ще 

осигурят всички лидери, без да срещат противопоставяне. 

Правителствата на различните народи, образуващи световната 

република, ще попаднат без затруднения в ръцете на евреите. 

Тогава ще бъде възможно еврейските владетели да премахнат 

частната собственост и навсякъде да използват ресурсите на 

държавата. Така ще бъде изпълнено обещанието от Талмуда, в 

което се казва, че когато дойде месианското време, евреите ще 

имат в ръцете си цялото имущество на целия свят.” 

 

Холкост е имало и това е бил жесток геноцид спрямо 

евреите и всички, които се противопоставяли на идеологията на 

нацистите и задкулисните играчи. Влаковете на Холокоста са 

железопътни превози, управлявани от Германска демократична 

                                                             
47 Исак Майер равин  
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република за националната железопътна система, под строгия 

надзор на немските нацисти и техните съюзници. Тези влакове са 

използвани за целите на насилствено депортиране на евреи, както 

и на други жертви на Холокоста към концентрационни лагери, 

защото не са избивани и изгаряни само евреи. Всички, освен 

вярващите, са били под влиянието на Сатана. Като, че цялата 

сатанистка йерархия е била на ръба да превземе съ-знанието на 

цялото човечество. 

48 

Книгата на Израел Шахак за Еврейската история. 

Юдейската религия: Бремето на 3000 години, е представена от Гор 

Видал, за която той казва:  

“Излишно е да се споменава, че израелските власти не 

одобряват Шахак. Но няма какво толкова да се прави с един 

пенсиониран професор по химия, който е роден през 1933 г. във 

Варшава и е прекарал детството си в концентрационния лагер в 

Белзен. През 1945 г. той пристигнал в Израел, служил е в 

Израелската армия и не става марксист в годините, когато това 

било модерно. Той е, и продължава да е хуманист, който се 

отвращава от империализма, независимо дали е в името на Бога 

на Авраам или на Джордж Буш. По същия начин с голяма 

духовност и познание той се опълчва на тоталитарните 

напъни в юдаизма. Като високопросветения Томас Пейн, Шахак 

                                                             
48  Израел Шахак. Еврейската история. Юдейската религия: Бремето на 3000 
години Издателство ИК Огледало. 2008 г. ISBN 954-804-101-4 
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илюстрира перспективата пред нас, както и продължителната 

история зад гърба ни, и така продължава да спори година след 

година. Онези, който се нуждаят от него, със сигурност ща 

станат по-мъдри и, смея да кажа, по-добри.“ 

Израел Шахак пише:  

„Според еврейската религия убийството на евреин е тежко 

престъпление и един от трите най-отвратителни греха (другите два 

са идолопоклонство и прелюбодейство). На еврейските 

религиозни съдилища и светските власти е заповядано да наказват, 

дори и извън границите на обикновеното правораздаване, всеки, 

виновен за убийство на евреин. Евреин, който индиректно 

причинява смъртта на друг евреин, обаче е виновен само за това, 

което талмудическият закон нарича грях срещу „небесните 

закони“, за да бъде наказан от Бог, а не от човека.  

Когато жертвата е езичник, положението е съвсем 

различно. Евреин, който убие езичник, е виновен само за грях 

срещу закони на небето, които не се наказват от съд. 

1. Да предизвиква индиректно смъртта на езичник изобщо 

не е грях. 

2. Така един от двамата най-важни коментатори на Шулхан 

Арух49 обяснява, че когато става дума за езичник, „човек не трябва 

да вдига ръка, за да му навреди, но може да му навреди косвено, 

например като премахне стълбата, след като е паднал в 

процеп...“ тук няма забрана, защото това не е направено директно. 

3. Той обаче посочва, че акт, водещ косвено до смърт на 

езичник, е забранен, ако може да причини разпространението на 

враждебност към евреите. 

4. Езически убиец, който се намира под еврейска 

юрисдикция трябва да бъде екзекутиран независимо дали жертвата 

е била еврейка/евреин или не. Въпреки това, ако жертвата е била 

                                                             
49 Шулхан Арух, в буквален превод от иврит „Застлана маса“ е кодекс от правни 
и религиозно-етични норми, които регулират обществените отношения в 
еврейските общности и между евреи и иноверци. 
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езичник, а убиецът преминава в юдаизъм, той няма да бъде 

наказан. 

5. Всичко това има пряко и практическо значение за 

реалността на държавата Израел. Въпреки че наказателните закони 

на държавата не правят разлика между евреин и езичник, такова 

разграничение със сигурност се прави от ортодоксалните 

равини, които при насочването на своя „лов“ следват Халаха. 

От особено значение са съветите, които те дават на религиозните 

войници. Тъй като дори минималното запрещение срещу 

убийството на езичник направо се отнася само за „езичниците, с 

които ние (евреите) не сме във война“, различни равински 

коментатори в миналото са направили логичния извод, че във 

военно време всички езичници, принадлежащи към враждебно 

население, могат, или дори трябва да бъдат убити. 

Според Халаха50 задължението за спасяване на живота на 

съ-брат евреин е от първостепенно значение. Той заменя всички 

други религиозни задължения и запрещения, с изключение само на 

забраните срещу трите най-отвратителни греха на 

прелюбодейството (включително кръвосмешението), убийството и 

идолопоклонството. Що се отнася до езичниците, основният 

талмудичен принцип е, че животът им не трябва да бъде спасен, 

въпреки че също е забранено да ги убива направо. Самият Талмуд 

изразява това в максимата: „Езичниците не трябва нито да се 

издигат (от кладенец), нито да се изтеглят (от него)“. 

Равинът Моше бен Маймон51 (Маймонид) обяснява: 

                                                             
50 Халаха (на иврит: הָכֲלֲה; на български се среща и вариантът Халака) се отнася 
до корпуса от юдейски религиозни закони, сред които библейските закони (613-
те заповеди), по-късните равински закони от Талмуда, както и различни 
практики от обичаите и традициите. Що се отнася до законовата практика, то в 
юдаизма не се поставя ясна граница между религиозен и нерелигиозен живот, 
поради което законите от Халаха се прилагат не само в контекста на религиозни 
практики и вярвания, но те засягат също така и много аспекти от всекидневния 
живот. 
51 Талмудист, равин, лекар и кодификатор на законите на Тората. Духовният 
водач на религиозното еврейство както от своето поколение, така и от 
следващите векове. 
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Що се отнася до езичниците, с които не воюваме... смъртта 

им не трябва да бъде причинена, но е забранено да ги спасяваме, 

ако са в точката на смъртта; ако например някой от тях бъде 

забелязан да пада в морето, той не бива да бъде спасен, тъй като 

е написано: „нито ще застанеш срещу кръвта на ближния си“ - 

но (езичник) не е твоят събрат. 

По-специално, еврейски лекар не трябва да лекува пациенти 

езичници. Маймонид - самият прочут лекар - е съвсем категоричен 

по този въпрос; в друг пасаж той повтаря разграничението между 

„твоя събрат“ и езичник и заключава: „и от това научете, че е 

забранено да се лекува езичник дори срещу заплащане...“ 

Отказът на евреин - особено на еврейски лекар - да спаси 

живота на езичник може, ако стане известен подобен случай, да 

противодейства на могъщите езичници и така да изложи евреите в 

опасност. Когато съществува такава опасност, задължението за 

нейното предотвратяване отменя забраната за помощ на 

езичниците. Така Маймонид продължава: „... но ако се страхувате 

от него или от неговата враждебност, излекувайте го срещу 

заплащане, макар че ви е забранено да го правите без заплащане.“ 

Цялата доктрина - забраната за спасяване на живота на езичник или 

за излекуването му и спирането на тази забрана в случаите, когато 

има страх от враждебност - се повтаря (на практика дословно) от 

други важни власти, включително Arba'ah Turim от 14-ти век и 

Бейт Йосеф на Каро и Шулхан Арух. Бейт Йосеф добавя, 

цитирайки Маймонид: „И е допустимо да се изпробва лекарство 

върху езичник, ако това има цел“; и това се повтаря и от 

известния Мойсей бен Израел Исерлес.“52 

В крайна сметка се очертава, че Юдаизма е едно расистко 

учение с различни секти и направления в поддръжка на: 

⇒ расизма. 

                                                             
52 Мойсей бен Израел Исерлес (роден около 1525 г. в Краков; починал на 1 май 
1572 г. там ) е полски равин от 16 век. Най-известните му творби са неговите 
гласове върху колекцията от закони на Йозеф Каро, Шулхан Арух, които са 
задължителни за евреите от Ашкенази родовете. 
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⇒ атеизма сред всички хора на планетата, освен ако не е 

вяра в техния бог Йехова, нещо, което е записано като заповед от 

равина Мойсей.  

⇒ омраза към християнството и непризнаване на друга вяра, 

защото тяхната юдейска вяра е основана на това, че евреите са 

„богоизбрани“, с което те самите претендират, че са над другите 

народи, а това всъщност е свидетелството им за расизъм. 

⇒ подкрепа на „свободата“ в сексуалните перверзии, но ако 

само юдеите не са жертви на тези перверзии.  

⇒ интригантство във всякакви форми  

⇒ финансови измами  

⇒ кражби от неевреи 

⇒ убийства на неевреи 

⇒ военни действия и настройване на неевреи едни срещу 

други 

⇒ незачитане на правата на неевреите (разбирайте всички 

други народи)   

⇒ тотална деморализация и други... 

 

Юдеомасонството има за цел – атеистична република и 

деморализация на обществото, основана на принципите на 

робството към неевреите. 

„Историческите събития през ХХ век доказват 

изпълнението на масонската политика. ХХ век изобилства с 

революции и преврати; това е времето на световните военни 

конфликти, отнели живота на милиони хора и довели до тотално 

прекрояване на световната политическа карта и кражба на 

финанси и държавни блага. Това е векът на разрушението на 

държавническите устои и морални ценности. Това е времето на 

повсеместно отричане на Бога и Църквата.“53 

 

“Резолюцията 3379 на Общото събрание на ООН 

"Премахване на всички форми на расова дискриминация" е 

приета на 10 ноември 1975 г. на XXX сесия на Общото събрание 

на ООН, а Израел се нарежда до държави с апартейд (расизъм) като 

                                                             
53 Вестник “Монитор”. 5 Декември 2002 г. 
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Южна Африка и Родезия и ООН отсъди, че ционизмът е форма на 

расизъм и расова дискриминация. Подобни резолюции са приети 

от различни специализирани агенции на ООН. 

 

След разпадането на Източния блок, по искане на САЩ и 

Израел, резолюцията е отменена на 16 декември 1991 г. с 

резолюция 46/86 на Общото събрание на ООН. За приемането на 

резолюцията гласували 111 държави (включително почти 30 от 

броя гласове за първоначалната резолюция, включително СССР), 

против - 25, въздържали се - 13. Израел също дали съгласието си 

да участват в Мирната конференция през 1991 г. в Мадрид, в 

зависимост от отмяната на резолюция 3379. 

 

Според извънредния и пълномощен посланик, доктор на 

историческите науки и професор на Дипломатическата академия 

на Министерството на външните работи на Руската федерация 

Александър Баришев, резолюцията е отменена без никакви 

обяснения и разследване от Общото събрание на ООН, което е 

свързано с променените международни условия и "яростен" 

натиск от страна на САЩ, който според Баришев е центърът 

на световния ционизъм и империализъм.“54 

Расисткото учение на Луцифер – Йехова, е внедрено в 

Стария Завет и няма как еврейските равини и техните 

ортодоксални наследници, запазили родовете си чрез 

кръвосмешение да не бъдат разкрити пред другите народи на тази 

планета, защото Свидетелството им за расизъм и човешки 

жертвоприношения е в Стария Завет, който е разпространен в 

целия свят. Всеки християнин, който има Библия, може сам да 

провери в Стария Завет, че юдеите следват претенциите си (за 

богоизбраност пред другите народи) от своя бог Йехова, чрез 

основателя на юдаизма - равина Мойсей, а християните следват 

Новия Завет на Христос, защото Христовото учение е хуманно и е 

                                                             
54  Баришев А. П. Световната политика и ООН, 1945-2009. Общество за 
приятелство и развитие за сътрудничество с чуждестранни държави, 2009. - С. 
757. - 1319 с. - ISBN 978-5-903073-50-4.          
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учението на Твореца на Живота, а не на интерпретатора – падналия 

ангел Луцифер.  

Всяка форма на расизъм и дискриминация става по-

могъща и политически некоректна, следователно и причина за 

военни конфликти. В този смисъл Стария Завет (особено 

Петокнижието), Талмуда, Танах и Тора са учения, които не 

могат да намерят практическа употреба в нашия съвременен 

свят, тъй като не отговарят на съвременните разбирания за 

правилни човешки отношения.  

 Ето какво трябва да направи човечеството, за да се 

освободи от расизма, атеизма, войните и икономическото робство 

– насилствено въведени в живота ни: 

Трябва да се разкриват всички планове и действия на 

юдейските – тайните масонски общества; да им се потърси 

отговорност от световната интелигенция, правителства и народи, 

както и да се извърши от всички юдеи и членове на тайни общества 

– публично покаяние за извършените сатанистки, варварски 

действия през последните 2000 години, за които има доказателства 

в цял свят. Същевременно резолюцията на Организацията на 

Обединените Нации за "Премахване на всички форми на расова 

дискриминация" в световен план трябва отново да се преразгледа 

на базата на всички съвременни факти от исторически, библейски, 

икономически и духовен план; И ДА СЕ ОСЪДЯТ ОТ 

ОБЕДИНЕНИТЕ НАЦИИ ВСИЧКИ РАСИСТКИ УЧЕНИЯ, ДА СЕ 

ИЗЧИСТЯТ ВСИЧКИ РАСИСТКИ ПРИНЦИПИ В РЕЛИГИИТЕ 

И ДУХОВНИТЕ УЧЕНИЯ НА ЧОВЕЧЕСТВОТО.  

Хората трябва да осъзнаят, че страданието, което се случва 

в този свят, на тази планета е именно, защото не следваме Учението 

на Христос, Световният Учител на това измъчено и изстрадало 

човечество, жертва на сатанизма и егоцентризма. 

Всички сме изложени на риск ако не се помисли за 

духовното, морално - етичното и сексуално възпитание на 

човечеството, което трябва да се изгради от езотеричните учения 

на посветените духовни учители. А в по-дълбок смисъл е добре да 

се прочете от българския и другите народи: Учението на Тангра – 

най-древното учение за монотеизъм и възпитание в духовност на 
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тази планета, съществуващо поне от 10 хилядолетия преди Иисус 

Христос да стъпи на тази земя.  

 

„В тангризма на българите за Тангра се казва само едно – 

централен жизнен принцип на нашата Вселена.“ Това казва 

Спас Мавров - авторът на поредицата от книги за духовното учение 

на българите – Тангризъм, на V-та Конференция на Евразийския 

съюз на Фондацията за изучаване на Тангризма.  

 

Едва ли в света има учение, освен Тангризма, което да 

разясни знанието си, за това, как са извършени 12-те основни 

Тайнства на Христос, които Той извършва на Земята, за да докаже 

своя ранг на посветеност и умения!?  

  

Тангризма е предхристиянският монотеизъм, казва 

Ваклуш Толев.55  

Не бива да се мисли, че Учението на Тангра ще замени 

Християнството или Исляма и т.н.. Тангризма ще има по-скоро 

разясняваща и обединяваща функция, тъй като е духовно учение, а 

не религия. Тангризма е духовно учение, а Християнството 

религия и въпреки това, и двете са хуманни учения, които имат 

една обща цел: СПАСЕНИЕ НА ДУШИТЕ.  

 

Единственият път на евреите да спрат антисемитизма срещу 

тях и света да заживее в мир и справедливост, свободен от лъжи и 

войни е, юдеите да приемат християнството, както сам Христос им 

е казал още преди две хилядолетия: 

 

32. „допълнете прочее, и вие мярата на бащите си! 

                                                             
55 Ваклуш Толев, известен като Учителят на Мъдростта Ваклуш, е богослов по 
образование, обществен деятел, лектор и автор на множество трудове с 
религиозно-философска и културно-историческа тематика, сред които „История 
и теория на религиите“ в три тома, „Духовните дарове на България“ в два тома, 
„Седемте лъча на еволюцията“, „Беззаветен завет“ и др. 
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33. Змии, рожби ехиднини, как ще избегнете 

осъждането за в геената?56 

34. Затова. Ето, Аз пращам при вас пророци, и мъдреци, и 

книжници; и едни ще убиете и разпнете, а други ще бичувате в 

синагогите си и ще изгонвате от град в град, 

35. за да падне върху ви всичката кръв праведна, проляна на 

земята, от кръвта на праведния Авел до кръвта на Захария, син 

Варахиин, когото убихте между храма и жертвеника. 

36. Истина ви казвам: всичко това ще падне върху тоя род. 

37. Иерусалиме, Иерусалиме, който избиваш пророците и с 

камъни убиваш пратените при тебе! Колко пъти сък искал да 

събера чедата ти, както кокошка събира пилците си под крилете, 

и не рачихте! 

38. Ето, оставя се вам домът ви пуст. 

39. Защото, казвам ви: няма да Ме видите отсега 

нататък, докле не кажете благословен Идещият в име 

Господне!57 

 

Разбира се, не бива да се мисли, че само евреите 

изповядващи ортодоксалните закони в техните си учения са най-

злите и неморални същества на тази планета. В историята на 

човечеството има милиарди примери за хора от различни класи и 

вярвания проявяващи расизъм, атеизъм, варварство, насилие и 

сатанизъм срещу себеподобните си. Така, че се откроява 

отрицателното въздействие на една почти незабележима (защото 

е извън обсега на нашето триизмерно виждане и светоусещане) 

Йерархия, чиято дейност ще разкрием в следващите глави на тази 

книга. Става въпрос за организация от друго измерение, антипод 

на ангелската йерархия, която ние често подценяваме, но винаги 

пророците, езотериците, духовните учители, свещениците и Иисус 

Христос са ни напомняли за нея - Йерархията на Сатана. 

                                                             
56 Тук става въпрос за Ада. Геената е символ на Страшния Съд, а в исляма е 
еквивалентно на Ада. 
57 От Матея Свето Евангелие. Глава 23. т. 32, 33, 34, 35, 36, 37, 38, 39. 
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 В структурата на тази йерархия се откроява ясно кой на 

кого издава заповеди и как се изпълняват заповедите от тези 

нечисти духове и дяволи. Класификацията на тези висши и 

низши демони от Ада е със съответстващия им ранг и дейност 

в духовния свят, но с отрицателен характер и цели. Поради 

това, тяхната природа все пак е низша и е част от всеобщото Съ-

Творение. 

Това е свят с демони от други измерения на Мирозданието, 

които внушават мисли за конфликти между хората, защото се 

активират от отрицателните ни емоции и мисли със скорост по-

бърза от тази на светлината. Това е и причината посветените да ни 

припомнят често за контрол над мисленето. Само се замислете за 

зверствата на които сме свидетели през трагичната история на 

човечеството и можете да си представите жестокостта на която са 

способни тези демонични същества. Това обаче не оправдава тези, 

които са продали душите си на дявола. 

Всички можем да станем жертви на Сатана. Съществен факт 

е и това знание, че тези демони разполагат с информация за всичко, 

което се е случвало на Земята, включително и създаването на 

човека като мислещо биологично същество. Ето в какво се състои 

тяхната сила и умения да внушават и да подстрекават злото в 

мислите на хората, тъй като познават добре нашите слабости. А 

именно, тези, които нямат знания за това какво представлява 

ВЯРАТА, са най-незащитени, защото нямат защитата и знанието 

на Христос и Духовната Йерархия. Човек без правилните духовни 

знания е като обезоръжен, способен е да се поддаде на внушения и 

сатанизъм и да попадне в самото Дъно на Ада; или да се въплъти в 

друга низша форма на съ-знание. А ако приеме отново биологична 

форма на човек, то той ще трябва отново да изтърпи своите 

неетични постъпки тук на тази планета според причинно-

следствените връзки, които душата сама си е създала в предишни 

въплъщения, за да може в крайна сметка да последва Светлината 

на Бога на Любовта и Мъдростта – Отеца на Христос. 
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ЕВРЕЙСКО – ТУРСКО РОБСТВО НАД 

БЪЛГАРИЯ! ПРИЧИНИТЕ ЗА ХОЛОКОСТА   

И ГЕНОЦИДА НАД БЪЛГАРИТЕ 
Важно е да се знае, че поробването на българите в края на 

13 – ти век, не е само идея на турците мохамедани, а и на тези тайни 

еврейски общества от търговци и убийци, чиято идеология е била 

бавно и мъчително робство. Разбира се причината е била освен 

древното българско учение на българите – Тангризъм, а и 

Християнството като религия, която сме изповядвали. 

Еничерството също е идея на юдеите, навлезли дълбоко в 

политическият и търговският живот на Турция по онова време.  

Кървавите жертвоприношения, холокоста и геноцида над 

българския народ в течение на над 500 годишно еврейско-турско 

робство от Турската империя няма друга аналогия в света по 

страдание, чрез което бавно и мъчително се е заличавало всичко 

българско и духовно. Както пише и Георги Войнов в своята книга 

– Геноцидът и Холокостът над българите извършен от: юдеи, 

турци, гърци, руснаци, сърби, комунисти, богоборци, масони, 

глобалисти, ционисти: 

„Ранното покръстване на българите директно от 

апостолите обяснява защо тяхното християнство е православно, 

защото това е изначалното неопетнено и истинско Христово 

учение! От тук става ясно защо противниците на българския дух 

така яростно са се стремили да го унищожават през вековете - 

една тенденция, която продължава и в наши дни. Геноцидът и 

Холокостът срещу българите започва точно в този момент, в 

който те приемат изначалното християнство и душмани на 

българите стават именно апологетите на Антихриста, 

богоборците и носителите на тъмните сили. Колкото и това да 

се отрича, е повече от ясно, че в основата на българския Геноцид 

и Холокост стоят както материални, така и духовни причини. 

Тези духовни причини почиват на окултен (езотеричен) принцип и 

са свързани с религиозна нетърпимост спрямо българите, верска 
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омраза и расистка по своята същност идеология, чужда на 

християнския морал, чийто изразители са били българите.“ 

Тук трябва да се знае, че така нареченото „покръстване“ над 

българите от Борис Първи е петото поред покръстване. Българите 

сме наследници на християнството, защото Иисус Христос е бил 

посветен и в Тангризма, учение, което е съществувало 10 

хилядолетия преди Христос да се въплъти в тялото на Учителя 

Иисус. Тангризма е духовно учение, а не религия, и е знание, което 

древните български родове Вокил и Дуло са изповядвали.  

„Иисус е бил в школите на Хермопол и Хелиопол. Той е 

владеел преструктурирането на ДНК. Само там са знаели тази 

тайна, наследена от Шумерите и запазена във времето от 

посветените синове на Хунорското коляно. Като започнем от 

пророците, апостолите, учениците, по- късно ръкоположените 

презвитери и епископи, та до наши дни, когато Свещеничеството 

има своята завършена и строга йерархична система.“58 

Същевременно юдейската духовна аристокрация е 

ненавиждала  българския народ и свещениците на българският бог 

Танг- Ра59, защото българите сме носителите на истинското знание 

за Творчеството на Бога (както ще разясним в тази книга), Който 

изяви Христос, а не бога на евреите Йехова, който изяви Мойсей. 

Понеже страхът на евреите тогава е бил, че ще бъдат разобличени 

пред другите народи в техните нехуманни планове и основна 

расистка претенция, че са „божия избран народ“, а другите са „гои“ 

- животни – неевреи, както е писано и в Талмуда, те предприели 

таен план за унищожаване на българската духовност. Разбира се, 

този план е систематичен и дълговременен (за Епохи напред) от 

                                                             
58 12-те Тайнства на Христос. Спас Мавров. Данграфик, Варна. 2008 г. 
59 "Турски ръкопис, част от колекцията на Хайнрих Фридрих Диц в Берлинската 
кралска библиотека, наред с най-различни неща съдържа и редица въпроси на 
византийски император (Ираклий) към (бъдещия халиф) Муавия, от които 
първият е „Кои са светите имена на славния Бог на всички езици?“ Халифът му 
ги назовава на 13 езика; между другото казва: „В езика на (пра)българите 
(въпросното име) е Tangry (bulghar dilinge tangry-dir)“. Берлинска библиотека, 
Сборник монографии на Германската академия на науките от 1866 г. стр. 662  
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страна на ортодоксалните равини изповядващи старите еврейски 

книги Танах, Тора, Талмуда, Кабала и други пропити с 

жертвоприношения на животни, дори и приношения на хора от 

разклоненията на техните еврейски родове.   

Иисус Христос никога не е заповядвал да се убива, за да се 

проповядва Евангелието. Борис - Михаил българоубиеца, както го 

наричаме всички посветени в Словото, е водел неуспешни битки 

през цялото си владичество над България. В следствие на неговата 

неправилна духовна, военна и икономическа политика се оказал 

длъжник на всички държави с които е воювал.  

Предателството на Борис Първи срещу родовете на Вокил и 

Дуло (така наречените боляри) е изопачено и представено в 

историята като покръстване и потушаване на бунта на болярските 

родове, тези, които са създали България, родовете на Кан Кубрат и 

Кан Аспарух. Избити са 52 рода и децата им до пеленаче!  

Това е все едно сега в която и да е държава, да се избие 

цялата интелигенция и да се обезглавят техните деца, да се оставят 

само общите работници най-грубо казано и накрая този, който е 

заповядал да бъдат избити, да го обявят за „светец“!? Що за наглост 

от страна на нашата православна Църква и как после хората да 

вярват в Христос, като са изплашени от жестокостта на 

необразованите духовници? 

Следващият текст, който ще предоставим е с историческа 

важност за българския народ, цитат от рецензирания доклад60 на 

Петко Добрев от НАУЧНИ ТРУДОВЕ НА РУСЕНСКИЯ 

УНИВЕРСИТЕТ - 2015, том 54, серия 11, в който той на базата 

на исторически факти и научни трудове описва предателството на 

княз Борис, а именно избиването на 52-та рода наследници на 

прабългарските родове Вокил и Дуло (създателите на България), 

чрез така нареченото „покръстване“. Този научен труд доказва 

един основен повратен исторически период от историята на 

България, а именно, че това покръстване оправдава личните цели 

                                                             
60 Рецензиран доклад означава, че материалът придобива историческа ценност 
и наследственост относно българската история (в случая) като неоспорима 
фактология и достоверност на историческите събития.  
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на княз Борис, а не държавните - българските и е целенасочено 

планирано, осъществено по замисъл на юдеомасонството, 

гръцките свещеници и внедрените във Ватикана еврейски 

свещеници, които изповядват тайно юдаизма, а външно 

изповядващи католическото християнство. Абсолютно същата 

измамна юдейска схема като сектата с Дъонметата (евреи, които 

външно изповядват Исляма, а вътрешно юдаизма, с една обща 

идея – юдаизъм и заличаване на християнството и исляма по целия 

свят). Първата цел е била да се унищожи духовенството на 

България, а именно Тангризма, тъй като основен антипод на 

юдаизма е било българското учение – Тангризъм, а след това 

България е било лесно да бъде разпокъсана физически, защото без 

Духовно Знание нацията ни е обречена на бавен разпад, а 

изкривеното в основата си Християнство даващо опрощение 

на УМИШЛЕНИТЕ УБИЙСТВА в средновековието не би 

могло да спре апетитите и на най-яростните противници на 

България: 

„Безспорен факт е, че Борис вероломно унищожава цели 52 

български политически фамилии. Загубата на подобен 

политически капитал за всеки народ, през всяка историческа епоха 

е равносилна на национална катастрофа. Ако погледнем историята 

на останалите страни от Европа по това време ще забележим, че 

техния политически капитал дори е по-малък от 52 фамилии. 

Разбира се в това число не причисляваме единствено Византия. 

Каква е оценката на Папата за тази варварска екзекуция:  

 

„Но това във всеки случай не е извършено без грях и не е 

могло да стане без вина от ваша страна, щом поколението, което 

не е участвувало в замисъла на своите родители и не е било 

изобличено, че е дигнало оръжие против вас, е било изклано 

невинно заедно с виновните.“61 

 

Папата признава две обстоятелства за поведението на княз 

Борис - грях и вина, по отношение на родовете на 52-та боляри. Без 

да търсим оправдание за постъпката му, от позиция на хуманност, 

                                                             
61 Латински Извори на Българската История, т.II, стр.81;   
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цивилизованост и уважение към собствения си народ, следва да 

отбележим, че това е проява на варварска нечовечност. Очевидно 

е, че се сблъскваме с проява на мислене не на държавник, а на 

тиранин. Тиранин, който не зачита законите на своята държава и 

народ. Тиранин, който не уважава своя народ. Почти 1100 г. след 

княз Борис в нашата история се случило подобно събитие - 

познатия ни като „Народен съд“. Но дори и той бе „по-хуманен“, 

тъй като поне физически пощади наследниците на погубените 

достойни българи от „народните съдии“. 

От думите на Папата става ясно, че родовете на 52-та 

боляри са били невинни и въпреки това изклани. Да обърнем 

внимание на наказанието, което им е наложил незаконно княз 

Борис - клане. В следващите редове ще докажа, че нямаме проява 

на „свещена жестокост“, а просто варварска саморазправа с 

наследствената аристокрация, която е опозиционно настроена към 

политиката на Борис. Вината на тези родове се крие в това, че по 

закон са наследници. Каква вина са имали 52-та боляри? Отново 

се обръщаме към изворите и се спираме на отговор 17 от писмото 

на Папа Николай62 до българите: 

 

„И тъй, разправяйки как сте възприели по божия милост 

християнската вяра и как сте накарали да се покръсти целия ви 

народ, как обаче ония, след като били покръстени, въстанали 

единодушно с голямо ожесточение против вас, като твърдели, че 

не сте им дали добър закон, и искали да убият и вас, и да си 

поставят друг княз, и как вие, подготвени срещу тях със 

съдействието на божията сила, сте ги надвили от мало до голямо 

и заловили със собствените си ръце, пък и как всичките им 

първенци и по-знатни хора с целия им род били избити с меч, а не 

толкова знатните и по-малко видните не претърпели никакво зло, 

вие желаете да знаете относно ония, които са лишени от живот, 

дали имате грях заради тях“63 

 

                                                             
62 Николай I „Велики“ (лат: Nicolaus I, † 13 ноември 867 в Рим) е римски папа от 
24 април 858 година до смъртта си 13 ноември 867 година. 
63 Латински Извори на Българската История, т.II,с.80-81;  
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Борис сам е посочил в писмото си до Папата, че след като 

били покръстени недоволните се противопоставили срещу него. 

Това е доказателство, че недоволството не е срещу християнството, 

иначе те не биха го приели и противопоставянето щеше да бъде 

факт преди покръстването. Тук е редно да се подчертае, че още 

през 703 г. българите приемат християнството като религия, но не 

от Константинопол. „Тоя крал Тривелия пръв възприел 

християнската вяра в лято господне 703“64 Борис не налага през 

865 г. просто християнството, а християнството на 

Византийската империя. Точно тази макар и малка, но 

съществена подробност обяснява политическите решения на княз 

Борис. В какво е обвинен княз Борис - не им е дал добър закон. 

Твърденията на историци, че 52-та рода били въстанали 

против християнството и покръстването са удобни за 

Църквата, но истината е различна. Самият княз Борис твърди 

пред Папата, че той е обвинен за това, че „не им е дал добър 

закон“ и е логично и ние да го приемем.  

Естественият въпрос е свързан с лошия закон даден от княз 

Борис - кой е той? Това е Закона за съдене на хората, не целия, но 

например чл. 1: 

„Преди всяко право трябва да се говори за Божието право. 

Заради това свети Константин, като написа първия закон, 

предаде го казвайки така: всяко село, в което се вършат езически 

служби (треби) или клетви, да се отдаде на Божия храм 

(черквата) с всичкия си имот. Които господари има в това село и 

вършат (подобни) служби и клетви, да се продадат с всичкия си 

имот, а цената да се даде на сиромасите“. 

 

                                                             
64 Славяно-българска история, С.1979, стр.47. Името на свети Тривелий Теоктист 
– Свети благоверен Цар Български Тервел е записано в „Списък на българските 
православни светци“. Светецът се почита от Българската православна църква на 
3 септември. На 27.04.2011 г. в с. Мадара е осветен първият храм в България, 
чийто патрон е светецът. Свети Тривелий Теоктист (Тервел богосъзидателен) е 
българският владетел Кан Тервел от рода Дуло, син на Кан Аспарух и внук на Кан 
Кубрат. 
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Като се има предвид, че по това време духовниците в 

България са били изцяло или преобладаващо гърци65, то няма защо 

да се чудим за реакцията на 52-та боляри. На практика ромейските 

духовници са тези, които ще определят кое българско село ще 

попадне под ударите им. В ръцете на ромеите е правото да кажат, 

в кое село има езически практики и да бъде закрепостено не просто 

към църквата, а към църквата представлявана от духовници ромеи. 

Малка подробност е, но е от решаващо значение, че 

съгласно посочения текст от закона не става въпрос за езически 

практики от всички жители, а просто ако съществуват дори 

практикувани от няколко човека. На практика се оказва, че съдбата 

на българските селища ще зависи от решението на гръцките 

духовници. При това положение е нормално да възникне реакция, 

като тази на 52-та болярски рода, родовете на Вокил и Дуло. 

В този смисъл можем да разгледаме произхода на 

народните ни умотворения: 

„Грък дето стъпи, трева не никне“ 

„Грък като вълк“ 

„Грък като лъже и сам вяра хваща“ 

Те са категорични и ясни, и не са родени от фантастиката, а от 

реалния живот. Друга малка подробност е съдбата на тези богати 

българи, които гръцките духовници обвинят в практикуването на 

езически практики: 

„те да се продадат заедно с всичките си имоти“ 

Как наричаме един човек, който друг продава като вещ 

срещу пари? По цял свят и то откакто съществува света тези хора 

се наричат роби. Тоест, княз Борис I-ви е дал правото на гръцките 

свещеници да продават в робство богати българи, които винаги 

могат да бъдат обвинени в практикуване на езически практики.  

С други думи е възможно Борис по този начин да е 

разчитал чрез гръцките духовници да си разчисти сметките с 

негова опозиция. Не е много далеч от истината, че  гръцките 

                                                             
65 Преславската църква - Народното събрание в края на 893 г. или началото на 
894 г. се води като едно от 'най-значимите' събития в епохата на Първата 
българска държава и княз Борис I, на което е решено следното: точка 4: 
Българският език ще замени гръцкия в богослужението. Така той се превръща в 
официален език и писменост на българската държава. 
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свещеници могат да изпълняват поръчка възложена им от 

владетеля. Но те при всички случаи са провеждали и политиката на 

Василевса. Следователно при определянето на населените места, 

които ще бъдат потърпевши от прилагането на упоменатия закон е 

било възможно да се обслужи пряко интереса на Византия.  

Тъй като е имало практика български владетели, които са 

имали неуспешна външна политика да бъдат отстранявани от 

власт, княз Борис вероятно е имал и този проблем. Той е имал 

неуспешна външна политика – загубени войни с хървати и с ромеи. 

И е нормално във връзка с това да се е оформила и неговата 

опозиция. В този смисъл за него възниква въпроса да спаси себе си 

и династията. За да реши този си въпрос очевидно към този 

исторически момент е можел да го стори единствено и само с 

подкрепата на Византия. Най-удобния път към Виселевса е 

приемането на влиянието на византийската църква, което казано 

чрез езика на дипломацията и средновековните правила звучи като 

„покръстване“: 

„Той бил замислил да стане християнин предишната 

година, понеже Бог го вдъхновил и му внушил това чрез поличби 

и бедствия сред народа и царството му“ 

Очевидно е, че не става въпрос за вяра, а за замисъл. 

Връщайки се към плана на княз Борис, можем да го 

определим с три думи - огън, меч и вероломство. Няма чудо и 

божествена намеса, има единствено огън и меч. И ако проследим 

действията на княз Борис ще видим, че той е изпратил като дар на 

Папата не Евангелие и кръст, които са символи на християнската 

вяра, а оръжие: 

„Българският крал отправил в Рим своя син и много от 

болярите на своето царство, като изпратил за св. Петър между 

другите дарове и оръжието, с което бил въоръжен, когато в 

името на Христа възтържествувал над своите противници“.66 

 

С това оръжие Борис е клал българи, които са били елита на 

нацията ни. Можем ли да приемем, че това е израз на 

                                                             
66 Латински Извори за Българската История, т.II, с.287-288  
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цивилизованост? Че с какво се различава тази цивилизованост от 

цивилизоваността на башибузуците клали българите в Батак? 

Защо княз Борис е изклал целите родове на 52 та боляри? 

Отговорът е елементарен - така решава проблема си с опозицията. 

Тя вече физически не съществува. От 52-та рода не остава и един 

наследник. На тяхно място Борис ще постави нови, верни нему и 

подчиняващи му се българи и техните родове. Излиза, че не Сталин 

е въвел принципа „Няма човек, няма проблем“. Решаването на 

проблема с опозицията си Борис е сторил по един чудовищно 

варварски начин. 

И все пак свято ли е това дело на Борис или грях? Смятам, 

че Борис е извършил огромен грях - изклал е цели 52 български 

политически фамилии. Изклал ги е без да са сторили грях или 

извършили престъпление. Изклал ги е, защото те като достойни 

държавници са защитили българския народ от домогванията на 

Византия. Тяхната кауза е била – България, а каузата на Борис - 

неговия собствен живот и продължаване на династията.“67 

 

Връзката на дъонметата (евреи приели исляма външно, а 

вътрешно изповядващи юдаизма) с гърци, турци и византийци е 

повече от очевадна. Наложило се е при евреите да се създаде 

официално подобна еврейска секта през 1683 г. в Солун, втория по 

големина град в Гърция, за да се внедрят „вълци в овча кожа“, 

евреи в турските интереси за поробване над българския народ, тъй 

като гърците все пак са християнски народ, но не им пречело по 

онова време когато въобще не са разбирали истинския смисъл на 

Христовото учение, да разширят териториите си. Отново се налага 

да се повтори, че Иисус Христос НИКОГА не е казвал, че за да се 

проповядва Евангелието е трябвало да се убива! Директната 

саморазправа, заговор и заличаване на българската древна 

духовност, тясно кореспондираща с християнството е държавно 

предателство извършено от княз Борис през 864-865 г., 

предателство, обслужващо чужди интереси под предлог на 

„покръстването“. 

                                                             
67 Добрев, Петко. Борис и истината за избитите 52 рода. НАУЧНИ ТРУДОВЕ НА 
РУСЕНСКИЯ УНИВЕРСИТЕТ - 2015, том 54, серия 11. 
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Ако направим аналог с това, което е направил княз Борис 

през 864-865 г. е все едно едно днес ако спорим с опозиционната 

партия, да избием всичките им наследници до пеленаче, тъй като 

не приемаме тяхната теза и знание, без да сме изследвали фактите 

и без да е доказано правото на спорещите според какво?  

Според Христовото Учение за ненавреждане на личността 

и нейната душевност или според древния завет на Тангра към 

българския народ: „ДУША, ДУША ДА НЕ ПОРОБВА И ДУХ, 

ДУХА ДА НЕ ПОДВЕЖДА“! Всички убийства в името на Бога в 

исторически план на тази Земя са извършвани с користни цели и 

изкривяване на истинското Христово Учение, което е синтезирано 

в думите: НИЕ СМЕ БРАТЯ И СЕСТРИ ПО ДУХ, А НЕ ПО КРЪВ. 

Тези два завета на Бог Тангра на древните българи и на Христос са 

идентични по смисъл. Кой ще убие или ще навреди на духовния си 

брат или сестра ако правилно разбира тези думи, лишени от 

гордост и пропити с чистотата на мисълта и Светия Дух!?  

Нищо чудно, че гръцките християнски свещеници и те 

искали да властват над българите. Всеки народ по онова време е 

имал користни подбуди и апетити към територията на България, 

включително и днес, което доказва, че човечеството не е 

еволюирало. Сами виждате колко братска и сестринска кръв е 

пролята последните две хилядолетия и колко тъга и болка носи 

липсата на истинското Знание за Живота във Вселената, което 

българите носим и сме предавали и предаваме като духовно 

наследство на човечеството. 

Още от тези времена, преди и след „покръстването“ – 

поробването над България е планувано от Синедриона, 

систематично и в старозаветен план, изчаквайки удобен момент за 

заличаване на българите от лицето на Земята – заповед, която е 

поставена в крайна сметка на Сюлейман паша, точно преди Руско-

Турската война.  

В по-дълбок смисъл и в интерес на изследването ни, всеки, 

който чете Библията, ще се окаже в зависимост от Луцифер – 

Йехова, тъй като Библията започва от Стария Завет, където са 

вкарани 10-те Заповеди основа на еврейското законодателство 

на равина Мойсей, които ще подчинят духа на всеки християнин, 
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който ще е объркан от еврейското учение на Стария Завет и Новия 

Завет на Христос, защото юдеите са съединили техния племенен 

бог Йехова с Отеца на Христос.  

Ето откъде идва объркването на всички християни. А 

тази тайна са знаели по онова време само Кановете на 

България – родовете на Вокил и Дуло. Така тайните планове 

на Синедриона чрез лъжи и убийства (докато християнските 

народи не смеят да убиват, за да се защитят според една от 

заповедите на Мойсей и са объркани от сливането на двата 

Завета в една Библия) се осъществяват, защото за Синедриона - 

християните са неевреи, а евреите не признават учението на 

Иисус Христос, а в опозиционен план амбициите на турците за 

ислямизация над българите съвпадат точно с идеите на 

юдеите. А пък според еврейския закон в Танах, Талмуда и Тора им 

е позволено на тогавашните юдеи да убият и да ограбят неевреина. 

Иисус Христос дава само две заповеди в Евангелията, в Новия 

Завет, не десет заповеди: 

„37. възлюби Господа, Бога твоего, с всичкото си сърце, и с 

всичката си душа, и с всичкия си разум; 

 

39. а втора, подобна ней, е: възлюби ближния като себе 

си;68 

Едни от свещениците на Тангра са изпратени в битка, на 

сигурна смърт, а други са изклани в съня им, заедно с децата им. 

Разбира се, някои тангристи се спасили и запазили учението до 

днес. Ужасно предателство към българския народ, за което 

незнайно защо княз Борис Първи е обявен за „светец“ в 

православното християнство, нещо, което противоречи с 

принципите на Христос. Тангризма и Християнството имат една 

обща цел. Който се запознае с българското древно духовно учение 

(не религия) Тангризъм, веднага ще схване взаимовръзката между 

Тангризма и учението на Христос. След това предателство 

България губи духовната си мощ и знанията за военната си защита, 

                                                             
68 Свето Евангелие от Матея. Глава 22. 37, 39. Нов Завет 
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която притежавали Кановете.  

Поради материални изгоди турците приемат идеологията на 

евреите за робство над българския народ и те самите стават 

последователи на Сатана, защото за турците „гяур“ е неверник, 

а за евреите „гой“ е неевреин. Ето как се обединяват две учения 

под идеологията на юдейската доктрина на Талмуда, но с една 

старозаветна цел – възход на юдаизма. 

Нека не забравяме, че юдеите (евреите) разпънаха и 

приковаха Иисус Христос на кръста!  

Именно защото фактите описани от Мойсей в първите пет 

Глави в Стария Завет говорят открито за Йехова –бога на племето 

на евреите като създател само на еврейските родове - наследниците 

на Каин и за расизъм, който и днес се наблюдава във всички 

направления на юдейството. Луцифер - Йехова е планетарния бог 

на тази планета, КНЯЗЪТ (падналия ангел) на тази планета, както 

го нарича Йоан Богослов. Яхве не е творецът на видовете и 

родовете! Бога на Христос е истинския Творец на Живота, иначе 

нямаше да има смисъл Христос да идва и да предава Нов Завет – 

НОВ ЖИВОТ за човечеството, ако Той не знаеше последствията от 

юдейския расизъм, на които сме свидетели и жертви днес.  

Оттук следват и много проблеми за българския народ, 

включително и идеята за поробване на българите с бавен и 

мъчителен, в продължение на столетия Холокост и систематичен 

геноцид.  

Евреинът Карл Маркс Леви69 по фамилия, в един от своите 

трудове пише: ...Световната революция (разбирай световната 

хегемония на евреите и глобализма) няма да успее, ако едно 

цвете на Балканите не бъде потъпкано...“.  

 „Донме (турски Dönme, буквално - отстъпник) е 

кабалистична секта, възникнала от юдаизма, основана от Яков 

                                                             
69 Карл Маркс Леви. Роден е на 5 май 1818 г. в Трир, тогава в Кралство Прусия, 
днес в Германия, в къща на улица Брюкергасе. Баща му, Хайнрих Маркс, е 
евреин с рождено име Хершел Леви, син на равина Маркс Леви, който 
принадлежи към поколение от равини в Трир. 
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Кверидо, брат на последната съпруга на Шабтай Цви. Сектата 

е основана официално през 1683 г. в Солун (оттук и другото име 

на сектанти, приети в Турция - Selânikliler). Турските 

антисемитски движения винаги са атакували дъонметата, а 

също така са били обвинявани в организиране на обща 

конспирация и като тайна сила, която управлява турското 

правителство. Дъонметата са евреи външно приели Исляма, а пък 

вътрешно изповядват Талмуда и еврейските планове на равините 

за заробване на света под тяхно господство“70  

Ислямизацията била системно провеждана от органите на 

османската централна и местна власт, от армията, духовните и 

религиозните институти в продължение на повече от пет века. 

71 72 73 

Първите ислямизирания в България започват още от XIV 

век, като масови такива са отбелязани в началото на XVI век, 

когато започва и масовото, открито нахлуване на еврейски 

елементи в Османската империя! Летописният разказ за първото 

масово помохамеданчване в Родопите ни пренася в тези мрачни 

                                                             
70 https://ru.wikipedia.org/wiki/  дъонме 
71  Евреи – бирници на Османската империя, събират данъци от български 
производители еснафи (по Йонков) 
72 Обезглавяване на български въстаници. Гравюра от френска хроника (1841-
1878 г.)  
73  Палач – циганин на турска служба, беси български патриот. Гравюра от 
френска хроника (1841-1878 г.)  

https://ru.wikipedia.org/wiki/
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времена на насилие: 

„Тогава се вдигна самият Селим с голям гняв против 

България в лето Христово 1522 г. (по-точно 1515 г.), разори Тракия 

от Адрианград до Средец (град София), а един каймакан с 

четиридесет и шест хилядна татарска войска разсипа цялата страна 

покрай Дунав и Стара планина, от Черно море до Видин. В 

Македония пък той изпрати своя везир с тридесет и три хилядна 

войска. Като започна от Драма, той потурчи всичко чак до Босна: 

тогава потурчил Доспат планина, Еспино (Чепино), Крупник, 

Кочани… В някаква кратка немска история се среща текст за този 

Селим, че когато разорил българската земя, много народ, млади 

юноши и красиви девойки, избрал и насила ги похитил и ги събрал 

в Едрене (Одрин), като ги записал еничери. Отвели ги в турската 

войска до 325 000 млади юноши потурчени. Само от мъжки пол 

били толкова, а от женски – кой знае? 

 

„За превземането на Калиакра е запазена покъртителна 

народна легенда за 40 хубави девойки, взети в плен, които се 

навързали за косите си и се хвърлили вкупом от високите скали в 

морето, за да избегнат тежката робска участ.“74 

 

 Георги Войнов пише още: „Евреите и особено тяхната 

върхушка (равините и висшата класа) изпитват една характерна 

ненавист към друговерците и православните християни. Като 

представители на най-чистото християнство и подчертано 

неподатливи на всякакви сатанистки учения и секти, българите 

са номер едно в „черния списък" на юдеите. В духовен план 

българите се явяват като антипод на юдеите и това обяснява 

защо са толкова мразени от тях.“ 

Показателен е случаят с Осман Пазвантооглу, който в 1794 

г. превзел Видин и се обявил за независим владетел. Той бил 

                                                             
74 Георги Войнов. Геноцидът и Холокостът над българите извършен от юдеи, 
турци, гърци, руснаци, сърби, масони, комунисти, глобалисти, ционисти. 2006 г. 
Аратеб. 
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подкрепен от еврейската мафия в лицето на двамата братя Коен, 

които му били най-близки сътрудници – единият му бил личен 

касиер, а другият придворен лекар. Благодарение на тях евреите 

във Видин станали пълни господари на положението като грабели 

и убивали българите чрез турците. В името на това „щастливо 

минало“ българските юдеи, според Варшавски и до днес (1933 г.) 

празнуват всяка година тържеството, наречено „Пурим Видински“. 

Пазвантооглу благодарение на еврейската поддръжка владял 

Видин 13 години. Накрая султанът успял да подкупи евреите с 

особени политически привилегии. В типичния си стил те отровили 

Осман Пазвантооглу, като заграбили богатствата му, а двамата 

братя Коен избягали във Влашко.“75 

„В XVI век членове на Синедриона са били всички 

венециански евреи - банкери. Благодарение на това‚ че в техни 

ръце се е намирал капитала‚ те добили в това време голямо 

значение и сила. Дори турският султан е бил напълно зависим от 

тях и верен изпълнител на всички заповеди на Синедриона.76 Но 

както винаги‚ евреите прокарвали своята политика задкулисно. Те 

я ръководили‚ а сами оставали в сянка. Тази политика на 

венецианските банкери евреи през царуването на Иван Александър 

е била съдбоносна за България. Гръцки и френски литературни 

източници свидетелствуват‚ че цар Иван Александър е бил женен 

за еврейката Сара‚ дъщеря на един венециански банкер‚ и че този 

брак е бил устроен от евреите с единствена цел да отслаби 

християнската вяра в България‚ населението на която и било 

напълно предано. Но планът на евреите бил чрез Исляма да 

измъчват, поробят и изтрият от лицето на Земята българите – ето 

                                                             
75 Георги Войнов. Геноцидът и Холокостът над българите извършен от юдеи, 
турци, гърци, руснаци, сърби, масони, комунисти, глобалисти, ционисти. 2006 
г. Аратеб. 
76 Синедрионът, наричан също Синедрин или Санхедрин, е орган на еврейското 
самоуправление в Юдея, съществувал от I век пр. Хр. до V век. 
Според еврейската традиция, създател на Синедриона е Моисей. Тук е важно да 
се припомни, че Синедриона беше този свещенически орган на властта, който 
осъди Иисус Христос и го изпрати на кръста! 
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коварната идея на евреите. 

Сара е била таен агент на Синедриона и съдействала на 

турците да започнат геноцид и холокост над България (Гр. лет. XIV 

в. т. III. стр. 81). 

Цар Иван Александър 77  бил безсилен да предприеме 

каквото и да било против жена си‚ понеже зад гърба и стояла злата 

могъществена сила - Синедриона. Станало е нужда дори той да се 

помири с разделянето на държавата си на три области‚ което 

безспорно‚ го е унищожавало‚ но което е било дело на тъмните 

сили‚ решили да разложат държавата. На фона на тези тревожни 

събития‚ в България през XIV в. се появила величавата фигура на 

патриарх Евтимий, който станал опасен противник на еврейското 

влияние. Сара не веднъж се мъчила да го привлече на своя страна. 

Когато нейните опити не се увенчали с успех‚ тя съобщила това на 

Синедриона и последният употребил всички сили да клевети 

праведника за да сведе цялата му деятелност до нула. 

(Енциклопедия на Урбан VI., римски папа. стр. 4).  

78 

                                                             
77 Иван Александър (на църковнославянски: ІѠАНЪ АЛЄѮАНДРЪ), е български 
цар, управлявал от 1331 до 1371 година.  
78 Цар Иван Александър (1331-1371г.) царица Сара-Теодора с децата си Цар Иван 
Шишман и Иван Асен. Лондонско четвероевангелие на Иван Александър от 1356 
г. От Георги Войнов. Геноцидът и холокостът над българите. 
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Тогава венецианските банкери евреи упражнили 

политически и финансов натиск върху Отоманската империя и за 

да не допуснат България да се развива по-нататък‚ снабдили 

Турция с материални средства да води война за да разори 

православната страна. Изпълнявайки всички нареждания на 

евреите и ползувайки се от техните услуги‚ Турция на свой ред 

решила да разшири Отоманската империя за сметка на 

християнските държави.“79 

Относно Старозагорското клане се знае, че евреите били 

подстрекатели на кланетата, те участвали в разграбването на 

българското имущество и ценности; извършвали са особени 

ритуали с кръвта на убитите християни  и заедно с турците са 

избягали в Одрин, Цариград и други градове, страхувайки се от 

отмъщение и наказание за извършените престъпления. От 

исторически данни става ясно, че в лагера на Сюлейман (Соломон) 

паша на Аязмото и на други места са извършвани странни еврейски 

ритуали и убийства на пленени българи. Част от ритуалните 

убийства било разпъване на кръст и заковаване като Христос с 

гвоздеи на ръцете и краката. Други били горени живи на 

жертвеници, всичко е описано от учителя Петър Иванов. 

 

Някои от ритуалите били по-особени. Отделени по-лични 

българи и българки (по-стройни, здрави и красиви) били заколвани 

на дръвници като животни. Евреите от Стара Загора в медни казани 

събирали християнската кръв и топели в нея дрехите си. След като 

изсъхнели, те ги обличали съгласно ритуала – за да се подмладят 

по мистичен път, придобивайки качествата и красотата на убитите. 

Подобни еврейски ритуали се описват от редица други книги. 

 

За състава и етническия произход на турските масони по 

това време сведения дава изследователят Пол Дюмон. Той 

споменава, че повечето от тях са евреи и сред тях има много 

                                                             
79 "Какво са направили евреите за България" Автор: М. Варшавски 
Печатница "БОЖИНОВИ" - София, 1933 г. 
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магистрати, банкери, търговци, военни, управители и др. Дюмон 

описва дейността на ложата на „Съюза на изтока“, основана в 

Цариград през 1863 г., като клон на „Великия изток“ на Франция. 

В нея членува и Луи Амбиал – известна фигура на френското 

франк-масонство, контролирано от евреите. В тази ложа влизат 

хора като Рауф бей (първи адютант на султана), Джамил бей 

(първи шамбелан на султана), Абдурахман Хилми ефенди (от 

Министерството на полицията), Мехмед Ремзи (управител на 

остров Хиос), Изет паша (управител на Ерусалим), Ибрахим Едхем 

(председател на Държавния съвет), принц Мустафа Фазъл (водач 

на младоосманците) и др. 

 

Писателят Георги Войнов пише още: Правилата за 

търговия с роби са заложени още в еврейските религиозни книги 

на „Стария завет" и са надлежно разтълкувани в предписанията 

на зловещата книга „Талмуд". Ето какво пише по този въпрос 

Израел Шахак: „...В параграф 322, който се занимава със 

задължението робът неверник да бъде поробен завинаги (докато 

робът евреин следва да бъде освободен след 7 години), е дадено 

следното тълкуване: А в корените на това религиозно задължение 

(лежи фактът), че евреите са най-добрият от човешките видове, 

създадени да познаят своя Творец и да го почитат, и заслужават 

да притежават роби, които да им слугуват. А ако нямат роби 

от другите народи, те би трябвало да заробят свои братя, 

които по този начин да бъдат в състояние да служат на 

Господ, благословен да бъде Той..." 

 

Този последен цитат е изключително показателен за 

готовността за жертвоприношение на юдеите към своите си. 

Това е тема за размисъл... А не сме ли свидетели на всякакви 

диктатори и сатрапи, които извършват геноцид към собствения си 

народ и в днешни времена? Ето как Сатаната работи в мисленето 

на хората.  
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Достатъчно се отклонихме от главната тема, но не 

случайно, защото и евреите и ислямистите, както нацистите, също 

се оказват жертва на Сатана (което не оправдава тяхното 

поведение), защото ние като християни, не сме видяли световно 

публично разкаяние и извинения за зверствата им!  

 

Какво е знаел Иисус Христос за да каже:  

 

„Аз съм пратен само при загубените 

овци от дома Израилев“80
 

 

Именно с това изречение Иисус Христос показва, че знае 

нещо, което и свещениците на Тангра (българските колобри) са 

знаели, че Луцифер (Яхве) е “баща” на Каин, оттук следва 

развитието на еврейския род в света. Това знание сме имали 

българите по време на Тангризма, че юдеите са объркани в 

генезиса си и учението си, защото първите пет Глави в Библията 

– Стария Завет доказват именно расистката същност на учението 

на Мойсей! Всички неевреи са „гои“ (животни според някои 

преводи) според Талмуда81 – древната книга на евреиските равини, 

която тясно кореспондира със Стария Завет.  

Ето защо Иисус Христос призовава в Новия Завет всички 

евреи и равини към покаяние и да последват истинският Творец на 

Живота, а не интерпретатора Луцифер с неговия троен ипостас 

Йехова – Сатана, антипод на ипостаса на Светата Троица: Отец – 

Син - Свети Дух. Вижда се, че юдейската доктрина е изцяло 

                                                             
80 Свето евангелие от Матея. Глава 15. 24. 
81 „Ако неевреин убие израелтянин или друг неевреин, се осъжда на смърт. Но 
ако израелтянин убие неевреин, няма да получи смъртно наказание“ (Sanhedrin 
57a); „Каквото и да открадне неевреин от израелтянин или друг неевреин, е 
задлъжен да го върне. Но ако израелтянин открадне от неевреин, може да 
задържи откраднатото“ (Sanhedrin 57a). Според критиците на Талмуда, трактат 
Baba Kamma 113b е доказателство, че юдейската религия позволява на евреите 
да мамят неевреи. Palestinian Talmud. Encyclopædia Britannica Online. 
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повлияна от Сатана, което е проблем на юдеите, защото те, както и 

други хора на тази планета, са излъгани от тази отрицателна по 

своята същност Сила, която човечеството не бива да подценява. А 

всеки, който следва Сатана, в часът на смъртта отива в Ада, а там 

в тези сфери и нива на мислене и съзнание е „плач и скърцане със 

зъби“! 
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ЧОВЕКОУБИЙСТВОТО – ГРЕХЪТ 

НА ЧОВЕЧЕСТВОТО 
Не само мислите и умовете на високопоставени военни 

офицери и „лидери“ за времето си са били обсебвани от тъмната 

ложа – Сатанистката йерархия.  

Сатанизмът е процес при който съществата от сферите на 

ада могат да навлезнат в биополето на човек и да подчинят на 

волята си съвсем обикновенни хора, дори дете, което да стане 

жесток и хладнокръвен убиец.  

Както писах в началото Сатана дава знаци и тези знаци се 

изявяват чрез хората (и животните), но ние хората притежаваме 

мисъл и разум, с които можем да се защитим и въпреки всичко се 

случва убийство. Дявола „дава знаци“ на човечеството чрез 

убийство на човек от човек, или чрез масови убийства и инциденти 

и тогава всички се вковаваме от ужас и се започва едно разследване 

на последствията от полицията, психолозите и патолозите, което 

не, че е погрешно, но тук възникват въпросите: 

 Обучили ли сме децата и възрастните как да разрешават 

конфликти? 

 Научили ли сме хората как да не се достига до убийство? 

 Създали ли сме защитна програма за обучение в училищата 

по света, за контрол на отрицателните емоции и 

агресивното поведение?  

Разбира се, има решение за всичките от тези проявления на 

злото и това ще бъде основната тема, но първо трябва да проследим 

заболяването на менталното здраве на огромна част от 

човечеството, за да се назначи лечение. Както прави всеки един 

доктор – разкрива причините за заболяването и назначава лечение.  

Фpапиpаща е жестокостта, с която непълнолетни деца 

извършват убийства. В България, през 2004 година в Перник, 

Кристиян Петров обезглавява и разчленява 17 годишният си 
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съученик Кристин Иванов. Снимката е на Кристиян Петров – 

убиеца на Кристин Иванов. 

  82 
 

 „България бе потресена от жестоки убийства на младежи. 

Първо във Варна бе открита намушканата повече от 50 пъти от 

свой колега студентка. После Перник бе шокиран отново от 19-

годишния Владислав, който съсече с брадва по-малкия с четири 

години свой приятел Алберто. 

 Антония Матева и Мария Дръндарова (на снимката долу в 

ляво) са доста по-малки, когато също отнемат човешки живот. 

Антония и Мария са били на 14 години, на толкова е била и тяхната 

съученичка от 8 клас в СОУ "Братя Миладинови"  Маргарита 

Гергененова. Трите са неразделни и в училище, и в купоните след 

края на часовете. На 5 март 2004 г. Маргарита обаче не се прибира 

вкъщи и родителите й алармират полицията. Ден по-късно 

осмокласничката е обявена за общодържавно издирване.  

На 9 март е кошмарната развръзка. Трупът й е открит в един 

блок на жилищната площадка. По шията на момичето имало 

синини, което показва, че е удушено. Часове след намирането на 

трупа полицаите задържат двете съученички на Маргарита.“83 

                                                             
82 Източник: 24 часа онлайн 26.01.2020 18:05; „Децата-убийци съсипаха куп 
човешки съдби“  
83 Източник https://www.plovdiv24.bg/ 
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Мери Бел (на снимката долу) е едно от „най-известните“ 

момичета в историята на Великобритания. През 1968 г., на 11-

годишна възраст, заедно с 13-годишната си приятелка Норма 

удушват две момчета, на 3 и 4 годишна възраст. Медиите по света 

наричат това момиче „развалено семе“, „създание на дявола“ и 

„бебе чудовище“. 

84 
 

Джон Венебълс и неговият приятел Робърт Томпсън85, били 

осъдени на доживотен затвор, въпреки факта, че към момента на 

убийството са били на 10 годишна възраст. Престъплението им 

предизвикало шок в цяла Великобритания. През 1993 г. Венебълс 

и Томпсън отвличат (открадват) двегодишно момче от 

супермаркета в Ливърпул. Джеймс Булгер е завлечен насила на 

железопътните релси, жестоко е пребит с пръти, залят с боя и 

оставен да умре на релсите, надявайки се влакът да пресече 

хлапето, а смъртта му да бъде приета за злополука.   

                                                             
84 Мери Бел 
85 Източник: https://iskamdaznam.com/  Десислава Михалева 
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Джон Венебълс и Роберт Томпсън 

 

Когато в неделя 38-годишен мъж катастрофира с микробуса 

си в окръг Брантли, щата Джорджия, той казва на отговорните 

служители, че мъртвата му съпруга е в задната част на превозното 

средство. Била е мъртва седмици наред. 

Мъжът Майкъл Уейн Джоунс-младши по-късно казал на 

полицията, че може да ги доведе до останките на четирите деца на 

съпругата му - Камерън Бауърс, на 10 години; Престън Бауърс, 5; 

Меркали Джоунс, 2; и Айяна Джоунс, 1 - в близкия окръг Чарлтън. 

   
 

Един от лидерите на мексиканския наркокартел „Хуарес" 

Хосе Антонио Агоста Ернандес, който беше арестуван преди дни, 

призна съпричастността си в 1500 убийства в хода на 

нарковойната. 
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Ернандес признал за организацията на две масови убийства, 

извършени в Суидад Хуарес през 2010 година. Тогава коли-бомби 

причинили смъртта на 15 човека, повечето от които деца. Според 

данните на правоохранителните органи Ернандес е участвал в 

убийството на служителка в консулството на САЩ и нейния 

мъж.86 

44-годишен издъхна след побой с бухалка... 24-годишна 

умъртви бебето си с побой... 11-годишно българче изнасилено и 

убито в Гърция от 41-годишен албанец...  

В Лонг Бийч, САЩ - Сантяго Мартинес убива приятелката 

си, защото не му помага да се отърве от трупа на предишната си 

приятелка, първата жертва е била намушкана 20 пъти в лицето, а 

втората има 30 прободни рани, след което я изхвърля на пътя от 

колата си и я прегазва и т.н. и т.н. Това е само една малка част от 

черната статистика и факти, които доказват до какво морално 

падение е достигнал света. Ще спрем дотук с примерите за 

сатанизъм, зашото те са безброи и няма да ни стигнат и сто книги 

по 1000 страници да представим факти за всички убийства между 

хората, които са се случвали на планета Земя. Всичките убийства и 

садизъм при разгледаните случаи са проява на сатанизъм, който е 

реален действащ свят с „нечисти духове“, напълно отделен от 

нашата способност да го видим, но можем да познаем тези демони 

по проявлението им чрез злото извършвано от хора тук на Земята. 

Защото само чрез хората може да се прояви Сатана. 

 

 

 

                                                             
86 Източник: https://news.bg/int-politics/narkobaron-prizna-za-1500-ubiystva.html   
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ДУШАТА 

 „Действително този, който е сковал човешкото съ-знание 

в триизмерност, е бил истински тъмничар“. 

Сергей Цвелъов – Орис 

Човек осъзнава всичко, което вижда, със 135 000 части от 

секундата по-късно от протичането на явлението. Едва след това 

централната нервна система издава нареждане на невроните в 

мускулите за по-нататъшна дейност. Мускулната и нервната тъкан 

притежават свойствата: 

- приемане на дразнения и превръщането им 

в нервни импулси 

– свойството на клетките да провеждат 

нервните импулси до други клетки 

 

„Фотохимическите реакции в зрителните клетки са само 

една малка част от онези процеси на преработка на информацията, 

които се извършват в окото. Общият език на нервите е на 

електрическа основа: всяко външно дразнение, все едно дали се 

отнася за светлина, звук, топлина или друг вид, се превръща в 

електрически импулси, както тестовете се превръщат в морзови 

сигнали. Този процес – превръщането на химическата енергия в 

електрическа, до днес не е окончателно изяснен. Професор Гюнтер 

Шайбе от Мюнхен допуска, че в случая има някакво деформиране 

на ретината. Докато ретининът е прикачен към белтъка, той е 

изкривен, тоест, нагоден към формата на белтъчната молекула. 

Щом се откачи от белтъка, ретининът се изправя. При това отделни 

части на молекулата се извъртат и тъй като строителните елементи 

на белтъка имат електрически заряд, възникват краткотрайни 

електрически импулси. Не е изключено тези импулси да са 
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носители на „телеграфната“ връзка между нервите.“87  

В менталното поле на вселената - мисълта съществува като 

енергия, която се движи със скорост по-голяма от тази на 

светлината. Менталната енергия има честота и нива на приемане и 

предаване, както в човешкия видим за нас свят, така и в другите 

измерения на Вселената. Преминавайки през епифизата в 

човешкия мозък, менталната енергия се приема от човек и така се 

предава Словото, чрез говорния ни апарат. По този начин 

общуваме и живеем в проявения свят, чрез силата на мисълта и 

словото. 

„В начало беше Словото, и Словото беше у Бога, и Бог беше 

Словото.“88 

 „Епифизата е може би най-неизследваната част от 

човешкия мозък или поне най-неясната по отношение на 

функциите й. Последните изследвания на науката клонят към все 

по-увереното свързване на епифизата с паметовите процеси и по-

точно с отделянето на информацията от ежедневен тип и от 

значителен - такава, която да остане в дългата памет на съхранение. 

Тези процеси се свързват с изследванията, характеризиращи 

специфичността на яДНК89 и РНК. 

Епифизата играе роля в процесите на свръхсетивните 

прояви. Тя направлява информационният поток на подсъзнанието 

ни и осъществява връзката ОПИТ-ПАМЕТ и обратно. Затова 

Епифизата е единичен орган в мозъка. Тази сложна връзка 

подчинена само на нея.“90 

                                                             
87  «Чудеса» в биологията на човека. Д-р Младен Митев и Йордан Марков. 
Държавно издателство Народна Просвета. София 1977 г. 
88 Нов Завет, Свето Евангелие от Йоан, Глава 1. 1.  
89  Ядрената ДНК (nDNA) се състои от няколко линейни хромозоми, които 
кодират почти всички протеини, изисквани от клетката.  
90 От книгата СВРЪХСЕТИВНОСТ, Третото око, Ясновидството, Епилепсията 10 стр. 
Спас Мавров            
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Според мен и други изследователи в най-защитената част на 

мозъка, в епифизата се намира седалището на Душата, както 

твърдят френският философ, математик и физик Рене Декарт, 

Платон и други. 

 

91 

                                                             
91 Диаграма на работата на епифизата на Рене Декарт в Трактата за човека 
(фигура, публикувана в изданието от 1664 г. 
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92  Невронния път на светлината между ретината и епифизната жлеза. 

Епифизната жлеза отделя полипептиден хормон наричан мелатонин. 

Мелатонинът се нарича още хормон на тъмнината, участва и в регулацията на 

репродуктивните функции. Това биологично активно вещество има 

противовъзпалителни, антиоксидантни и антикоагулантни свойства, защитни 

ефекти към ендотела, които обуславят употребата му за терапевтични цели. 

Серотонинът е физиологично активно вещество отделяно от много структури в 

организма. Той се секретира от епифизата, от стомашно-чревния тракт, от 

тромбоцитите и от централната нервна система. Той играе ролята на хормон и 

невротрасмитер. Серотонинът се получава от аминокиселината триптофан. Това 

вещество има много функции, като регулация на настроението, апетита, съня и 

бодърстването, когнитивните функции (паметта и ученето). По тази причина 

серотонинът се нарича „хормон на щастието“. Серотонинът осъществява своята 

функция чрез свързването му с мембранни рецептори, асоциирани с втори 
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Да разгледаме физичните свойства на силициевият кристал 

(Si). Идеята е да открием връзката и ролята на силициевият кристал 

(открит в епифизата и хипокампуса на човешкия мозък) с Душата 

и Централната Нервна Система - мозъкът. 

Силицият е вторият по разпространение химичен елемент в 

земната кора след кислорода. 

1. Кристалната структура на силиция е кубична 

октаедрична. Има пропускливост на йонизационна енергия в 

различни нива на екстремална сила 786,5 kJ/mol – ват-секунда / 

маса на количество вещество.  

2. Скорост на звука 8433 м/с. метра в секунда при 20 °C. 

3. Специфична електропроводимост 2,52×10-4 S/m. 

4. Специфично ел. съпротивление 2,3×109 Ω.mm2/m². 

5. Топлопроводимост 149 W/(m·K), (149 вата по единица на 

Келвин за температура 1 K = 1 °C = 1,8 °F = 1,8 °R) 

6. Твърдост по Моос – 6.5 - расте или намалява според 

йонната си връзка. 

7. Модул на свиваемост  и налягане   97,6 Gpa 

8. Магнетизъм – диамагнитен – свръхпроводимост. 

                                                             
посредници. Секрецията на серотонин в епифизата е асоциирана с количеството 

светлина във външната среда. Серотонинът се произвежда главно през деня. 

Поради разнообразната локализация на клетките, които произвеждат 

серотонин, това физиологично активно вещество има много функции. Смята се, 

че то участва в преноса на съобщения между нервните клетки, че допринася за 

благосъстоянието и щастието, както и в регулацията на циркадните ритми, 

когнитивните функции, емоциите, апетита. В стомашно-чревния тракт 

серотонинът регулира движенията на червата и играе роля в понижаването на 

апетита по време на хранене. В мозъка той влияе на нивата на тревожност и 

щастие. https://www.researchgate.net/figure/  

https://www.researchgate.net/figure/
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Магнетизмът е открит от британския физик и химик Майкъл 

Фарадей – известен с откритията си в областта на 

електромагнетизма и електрохимията.  

93 

В научните кръгове не спират споровете за съществуването 

на частица, способна да се движи по-бързо от скоростта на 

светлината. През 2011 година се появи сензационната новина, че за 

неутриното е фиксирана скорост, превишаваща светлинната. 

ЦЕРН публикувал пълните данни от експеримента, доказал, че 

елементарните частици неутрино могат да се движат по-бързо от 

светлината. Самите неутрино били произведени с помощта на сноп 

протони в един от ускорителите на Големия адронен колайдер. 

„Преминаването на елементарна частица (неутрино) през 

хипокампуса и силициевият кристал в него активизира чрез 

отдадената си енергия атомната структура на кристала и той 

започва да трепти с високо амплитудна мощна енергийна вълна, 

която е източник и причинител на Свръхсетивната екстремална 

дейност на мозъка.“94 

„Силицият е вторият по важност елемент в човешкия 

организъм след кислорода. Той е едно от основните структурни 

вещества в човешкия организъм. Силицият е изключително важен 

за имунитета минерал. Силата на силиция е в умението му да улавя 

различните болестотворни микроорганизми, бактерии, вируси и 

                                                             
93 Майкъл Фарадей - британски учен – физик и химик, известен предимно с 
откритията и приносите си в областта на електромагнетизма и електрохимията. 
94 От книгата СВРЪХСЕТИВНОСТ, Третото око, Ясновидството, Епилепсията 10 стр. 
Спас Мавров  
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гъбички, и успешно да ги извежда извън тялото. Интересно е, че 

той елиминира само вредните бактерии, оставяйки в тялото 

полезните микроорганизми. Необходимостта от силиций при 

бременните, кърмещите жени и децата, е в пъти по-голяма, 

отколкото за останалите.“95 

Така, че вероятността да се намира и в хипокампуса на 

мозъка както твърдят авторите Спас Мавров и Кубрат Томов в 

книгата „Свръхсетивност“ е много вероятна. 

Силициевият кристал има и една друга неизяснена 

функция. Преминаването на неутрино през силициевият кристал 

в епифизата на човешкия мозък създава връзката на Душата с 

материалния субстрат на невронната мрежа в мозъка. 

Според Красимир Куртев – сътрудник - изследовател в 

регионалната „Лаборатория по мулти – медиаторика, 

радиестезична и климатогенна диагностика, езотерична 

минералология и кристалография и ръководител на медиаторна 

сакрална група град Пловдив към Н.И.У.М.Ф. при МАСФЕН 

Европейски съюз, в неговото интервю с Лиана Фероли от 4 април 

2011 г., той казва:  

„В епифизата се съдържа така нареченият „мозъчен 

пясък“ (acervulus cerebralis) - минерални телца със сферична 

форма и размери от частица от милиметър до 2 мм. 

Рентгеноструктурният анализ фиксира в песъчинките наличие на 

силициево - съдържащи кристални структури, в които се 

проявяват необичайни информационни качества. В техните 

микрокристали се съдържа холографска информация за целия 

човешки организъм. Това води до извода, че „кристалите“ на 

епифизата образуват главния център на човешкия организъм, 

определящ ритъма на пространствено – времевото му 

съществуване.“ 

                                                             
95 http://rhodosorb.com/5239/zeolite-silica/ 
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Силицият е полупроводник и това го прави проводник на 

ментална енергия (енергията на мисълта) от податомно ниво 

според Силите на топлопроводимост,  електропроводимост, 

бързина на приемо-предаване на звука със скорост на звука 8433 

m/sec (метра в секунда) при 20 °C, и всичките други физични 

качества на силициевият кристал, които описахме по-горе.   

Силициевият кристал има всички качества и 

характеристики да бъде приемо-предавателен елемент, който 

трепти във взаимодействие - резонанс с ДУШАТА - Менталното 

тяло на човек намиращо се в епифизата. По този начин 

предполагам, че менталната енергия във Вселената - мисълта се 

улавя от мозъка и се предава като двустранен приемо-предавателен 

процес като антена от нашата душа чрез откритият силициев 

кристал (полупроводник) в епифизата. Фактът, че вътрешния 

глас на душата ни непрекъснато размишлява в будното 

състояние на мозъка доказва този процес.  
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Изглежда по същия начин, както при епифизата, така и във 

„вътрешното ухо“ има хиляди реснички - кристалчета, които 

спомагат за усвояване на трептенията от звука.  

„Слава Богу – казал известен ушен лекар, - че не чуваме 

ултразвука, иначе трябваше да си запушваме ушите с памук, за да 

можем да заспим.“  

И наистина, досега беше известно, че възприемаме вълни с 

честота от 16 до 20 000 трептения в секунда. При специални 

обстоятелства обаче мозъчният център реагира на далеч по-високи 

тонове. Човешкото ухо е съвършен апарат. Ако слушаме например 

звука „ДО“ в четвърта октава, стремето, което има големина на 

оризово зрънце, удря 2048 пъти. Това се предава на лимфатичната 

течност в охлюва на ухото и раздвижва хиляди реснички, които 

изпращат биоелектрични сигнали до мозъка. Така, че когато 

слушаме говор или музика, това означава, че всъщност чуваме 

                                                             
96 В апарата на равновесието кристалчетата от калциев карбонат (увеличени 10 
000 пъти) наподобяват речни камъчета с размер една стотна от милиметъра. 
Чудеса в биологията на човека. Д-р Младен Митев и Йордан Марков. Държавно 
издателство Народна Просвета. София 1977 г. 57 стр. 
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импулсите, които мозъкът трансформира. Там, в лабиринта на 

ухото, има орган, който бди за нашето равновесие. Дребни „ресни“ 

в лимфатичната течност регистрират всяко движение на главата, а 

свободно разположените кристалчета калциев карбонат 

предупреждават центъра за всяко отклонение или нарушение на 

нашето равновесно състояние. Слуховият орган е разположен във 

вътрешното ухо – лабиринта, което е съставено от полуокръжни 

канали – органи на равновесието, и от охлюв, в който се намира 

коровият орган, образуван от около 24 000 различно дълги влакна 

и с разклонения на слуховия нерв. Приетите от ухото колебания се 

предават на тъпанчето и се превръщат в механични трептения, 

които чрез костичките на средното ухо и лимфата на вътрешното 

ухо се пренасят върху кортиевия орган, чиито влакна резонират в 

съответните дължини на звуковите вълни. Предизвиканите чрез 

това дразнене импулси се предават по слуховия нерв в главния 

мозък, в който се формира възприятие за звук с определени 

качества. Едновременното функциониране на двете уши 

(бинаурален слух) дава възможност да се определи посоката на 

звука.  

Мозъчната кора е съставена от сивата материя на клетките 

на невроните. В подсистемните ѝ зони се запаметяват възприятията 

от сетивата ни чрез зрителна, слухово - звукова, вкусова, 

осезателна и ментална информация от всичко случващо се в 

настоящия живот на човек. Душата в определени етапи от 

развитието на различни зони в нашия мозък проявява своите 

навици, склонности и опитност от предишни превъплъщения. 

Всичко друго като учебен процес в училище и въобще в живота се 

учи и припомня чрез прочитането на учебен материал и всякаква 

по рода си информация, която е полезна за оцеляването и 

адаптацията на човешките индивиди на тази планета.  

Вселената е разумна, жива и в синхрон с всички 

съществуващи на предкварково, кварково, квантово и атомно ниво 

Силови Полета – (всяко от силовите полета е отделено в своите 

честотни диапазони), гравитация, торсионни полета, етерна 
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енергия, магнитни полета, и менталното поле от което ние черпим 

ментална енергия, която захранва и енергитизира клетките на 

нашия мозък – ЦНС – Централната Нервна Система, чрез Душата. 

Тези силови полета са в енергиен баланс и са в непрекъснато 

взаимодействие във всички измерения на Творението. Душата 

непрекъснато мисли в будния период чрез нашия мозък – този 

вътрешен глас, който непрекъснато анализира изминалия и 

настоящия опит, за да изяви съ-знанието си, чрез човек.  

В нощния период, периода на съня – душата отново работи 

чрез менталната енергия, но в различните нива на съня си, човек 

изключва – „приспива 5–те сетива“ (с които възприемаме света в 

триизмерното пространство на Земята) и мозъкът преминава в 

друг режим на работа през нощта. В своите екстремални състояния 

– човешкият мозък е в състояние да приема и предава информация 

от различни пространствено времеви континиуми.  

„Трябва да се подчертае, че сънят – потискането на 

коровите неврони – не е просто изключване на тези неврони от 

дейност, това е активен процес, който се съпровожда от сложни 

биохимични промени, водещи до възстановяване на загубените по 

време на дейността структурно – функционални свойства на 

нервните апарати. 

Броят на работещите по време на сън клетки е 

приблизително равен на броя на работещите по време на 

бодърствуване. Но това, разбира се, не са едни и същи клетки. Тук 

е допустима аналогията със завод: производственият процес не 

спира в продължение на денонощието, но в него ще участват 

различни смени работници. Действително опитите са показали, 

че невроните даващи бързи разряди по време на сън, продуцират 

бавни колебания в будно състояние и обратно - невроните с чести 

колебания в будно състояние генерират в период на сън бавни 

потенциали.“97 

 

                                                             
97 К.А. Иванов – Муромский. Спящият мозък. Медицина и физкултура. София. 
1969 г. 
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Съществува информационен поток от ментална енергия и 

различни Сфери на съ-знание във всички измерения. От дотук 

познатите на мен нива на съзнания, изглежда Христовото ниво на 

Съ-Знание е най-висше, тъй като резонира с нивото на Съ-Знание 

на Твореца на Живота. Това е нивото на съзнание на божествената 

Любов, Мъдростта и Живототворчеството.  

Доказателството е в процеса на Неговото Възкресение, 

когато Иисус Христос доказва пред Своите ученици, че владее 

процеса на живототворчеството и преструктурирането на живата 

материя от едно ниво на активност във видимия проявен свят, 

към друго ниво на съществуването на Живота, енергийно – 

плазменото състояние на душата в непроявения кварков, 

квантов свят  - възкресението Си (възвръщането към Живота). 

След това Христос отново успява да структурира тяло от плът и 

кръв запазвайки своя вид на тялото и лицето, както е изглеждал 

преди смъртта, за да докаже своя ранг на посветеност в тайните 

знания, които за много хора са описани като чудеса в Новия Завет, 

но всъщност са качества и знание от космичен – вселенски вид.  

Знанието за уменията на Иисус Христос, обявени за 

„чудеса“ е записано в книгата 12-те Тайнства на Христос от 

българският автор Спас Мавров, който описва тези знания на 

базата от знанията в Тангризма като най-древното учение на 

нашата планета. Знание, което е признак за сакралното значение на 

ранга на посветеност на българите, защото българин е космична 

принадлежност, не само народност на Земята (тук става въпрос 

само за знанието което имаме българите като народ и неговата 

йерархична подреденост, и в никакъв случай не става дума за 

претенции и богоизбраност пред другите народи). Думата Балгуру 

– „българи“ означава „БА“ – душа; частицата „АЛ“ е алхимичната 

връзка между Духът и Душата и „Гуру“ – учител.  

Небесните учители на човечеството – българите са народът 

– Небесната Конница, която има за задача да изведе всички души 

на Горната Земя. Посланието е закодирано в намерения (сокол със 

змия, която е хванала краката на сокола) в гроба на Кан 
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Аспарух – основателя на България в Европа през 681 г., но това е 

друга, сакрална тема и тя е представена в книгата „Колобър“ на 

автора Спас Мавров. Колобър означава – свещеник. 

 98 
 

Българите сме имали знанието за това, че всички хора сме 

равнопоставени според вселенският принцип: Равенство, Братство, 

Свобода, а не според сатанисткият принцип „Разделяй и владей“! 

Съществена разлика в духовността и нивото на разбиране за 

живота във вселената. 

Но да продължим с изследването: (Si) силицият се среща 

най-често в малки планети (планетоиди), астероиди, звезди и 

планети като силициев диоксид SiO2.  

Частицата неутрино в епифизата преминава чрез 

силициевия кристал и така неутриното въпреки слабата си маса е и 

импулс, който чрез доставената си енергия води до ускоряване на 

частицата неутрино, затова се твърди, че елементарната частица 

неутрино се движи със скорост по-бърза от тази на светлината. За 

изследването на масата е често срещано във физиката на 

елементарните частици, където единиците за маса и енергия 

често се заменят, за да се изрази маса в единици на eV/c² , където 

„с“ е скоростта на светлината във вакуум от Закона за 

относителността на Айнщайн (от E=mc²), тоест Електрон Волт по 

                                                             
98 Скулптурен образ на Свещения Сокол открит в гроба на Кан Аспарух. Снимките 
са от сайта на news.bg  
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скоростта на светлината на квадрат eV/c².      

"eV" – електрон волт 

E=mc² е всъщност еквивалент равен на единица „eV“ 

умножена по скоростта на светлината (299 792 458 m.s) на квадрат 

„c² ”.      

E=mc²   е същото уравнение изразено по друг начин  eV. c² 

И оттук следва, че силициевият кристал в епифизата на 

човешкия мозък е полупроводник на елементарни частици от 

субатомно ниво – проводник за финната енергия на мисълта! 

99 

Електричните синапси (предаването на ментална енергия 

по биоелектричен път чрез невроните) се характеризират с близко 

разположени мембрани, които образуват симетрична 

цепкоподобна връзка (2 нанометра) – мястото между невроните. 

Този тип синапси могат да се образуват между два неврона. По 

система от микроканалчета, които свързват две клетки, при 

генериране в едната на аксионен потенциал (елементарна частица 

с отрицателен заряд), в едната клетка част от навлезлите катиони 

(йони с положителен електричен заряд) преминава в съседната 

                                                             
99  Неврони в момент на предаване на информация под формата на 
биоелектрични импулси. Забележете, че невроните не са залепени един до 
друг, а връзката в нашия мозък между невроните и клетките се осъществява 
чрез биоелектричество трансформирано в човешкото тяло от енергията на 
мисълта в Космоса. 
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клетка и предизвиква локална поляризация. Електричните синапси 

са изключително възбуждащи. В зависимост от това коя клетка се 

възбужда електрично първа, те провеждат сигнала двупосочно. 

Провеждането става много по-бързо отколкото при химичните 

синапси. Това има значение, за да осигури синхронно, почти 

едновременно възбуждане в клетки с обща функция. Всичко това 

се случва за няколко милисекунди. Доказателство за това е, че 

менталната енергия има скорост по-висока от тази на светлинната 

енергия, което установиха за частицата „неутрино“ и в ЦЕРН с 

ядрения колайдер. 

 

Точно както скоростта на вътрешното биоелектричество 

породено от мисълта се случва за милисекунди, точно толкова 

бързо на който и да е човек може да му хрумне (да си помисли) да 

убие човек в гнева и яростта си.  

Ето защо не трябва дори и да помисляме за убийство, както 

често някои хора казват: „ще го убия този човек“, защото със 

скорост по-бърза от тази на светлината – точно тази мисъл „ ще 

го убия този човек“- привлича демони от ада, които се опитват 

мигновенно - телепатично да навлезат в същата енергийна честота 

– резонанс и Херци – Hz, трептения на мисловната вълна и човек 

под командата на душата си, която приема тази команда за 

собствена, може да стане убиец, тъй като мозъкът приема 

«командата» по-бързо от скоростта на светлината! Това е 

причината българският автор Спас Мавров да каже: И не 

помисляй дори! 

Всичко това съчетано с незнанието от последствията за 

човек дръзнал да убие умишлено, води до тежки страдания 

съответната душа и подстрекателя на убийството. Ето една друга 

научна причина, поради която да се помисли за създаване на  

часове за практика в морал и етика за учениците в училищата по 

света, защото едно е човек да живее с невежеството „че ще излежи 

някой, който е убил“, а друго е да има истинско научно-духовно 

знание, чрез което да се предпази и да не изпада в грях! 



Георги Светославов  

104 

Физиката на елементарните частици е същата наука, която 

разяснява гравитацията регистрирана от Исак Нютон и Алберт 

Айнщайн. Гравитацията е най-слабото от четирите 

фундаментални взаимодействия във физиката и вследствие на 

това, тя няма съществено влияние на ниво субатомни частици – 

каквито са: електрони, протони, неутрони, кварки, глуони, 

бариони, хиперони, лептони и други плюс техните античастици, 

например електрон – антиелектрон (с обратни заряди). 

Науката ги нарича елементарни частици на субатомно ниво, 

а ние в духовните учения знаем тези частици като микрокосмос. 

Ето къде се срещат тайните - езотеричните духовни учения и 

науката! 

Материята и електромагнитното излъчване могат да бъдат в 

топлинно равновесие. Една система е в термично равновесие със 

себе си, ако температурата в системата е пространствено 

равномерна и временно постоянна. Следователно биологичното 

тяло на човек в контакт с Душата осъществяват топлинното 

равновесие в тялото, заедно с енергията етер. Всички органи играят 

защитна роля за баланса на топлинното равновесие. Ако се наруши 

топлинното равновесие, се отчита, че има някакво заболяване в 

човешкия организъм или някой орган не функционира в хармония 

с тялото. 

Топлинното равновесие в човек е сборът, който съставя 

температурата на човешкото тяло. За човек тази температура 

варира приблизително между 36.2°С – 37.7°С, но основният 

енергитизатор на човешкото биологично тяло е ДУШАТА (като 

това е само една от нейните функции). Оттегли ли се душата на 

човек от тялото, той умира. Безсмъртието не е качество на 

клетките, а на душата!  

Два часа след смъртта на човек, трупа се вкочанява защото 

вече не произвежда аденозинтрифосфат, който е енергиен 

източник за клетките. Без неговото наличие мускулите се 

втвърдяват. Енергията за клетките на организма, които осигуряват 

и един от най-важните процеси - дишането чрез белите дробове, се 
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осигурява чрез така нареченият Цикъл на Кребс - метаболитична 

верига от взаимодействия определящи коя част от храната не е 

полезна (се отделя) и коя е добра за организма. Ние вдишваме 

кислород, а се  отделя въглероден диоксид, когато издишваме.  

Петата субстанция от основните: вода, огън, земя и въздух, 

съставящи и оживотворяващи човешкото тяло, е етер. „Енергията 

ЕТЕР е жизненият принцип на Вселената, сведен до нивата на 

материалност, известна като триизмерна субстанция, въпреки, 

че тя съществува и поддържа Живота и в следващите измерения, 

особено четвъртото. Етерната енергия – „жизнетроните“ 

(сполучливо наречена от индийския мъдрец Парамаханса 

Йогананда) е всъщност оживотворяващата вселенна субстанция, 

без която четирите субстанции (вода, огън, въздух и земя) не 

могат да се развиват на ниво Живот. Нейният физически център 

се намира в продълговатия мозък на всяко живо същество.„100                              

На свой ред, след епифизата и хипокампуса, нервната 

система обработва информация от менталното поле чрез 

биоелектричните мрежи в мозъка, образувани от неврони и 

техните синапси – (химични, електрически или смесени контакти 

между мембраните на две клетки). Невроните в мозъка са 

структурната единица на нервната система. Представлява 

електрически възбудима клетка която обработва и предава 

информация посредством електрически и химически сигнали. 

Някои неврони могат да предават сигнални вещества и в кръвните 

пътища. В организма на човек се намират около 86 милиарда 

нервни клетки и още толкова невроганглиеви клетки. Човешкият 

организъм е много сложна биологична система съставена от атоми, 

молекули и клетки, а душата е тази безсмъртна божествена 

същност, която има алхимични и трансмутационни качества.  

 

 

                                                             
100 Спас Мавров. „Алхимията като наука“ 234 стр. 
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СЛУЧАИ НА ХОРА, КОИТО СА ПРЕЖИВЯЛИ КОМА 

(ИЗЛИЗАЛИ СА ОТ БИОЛОГИЧНОТО СИ ТЯЛО С 

ДУШАТА СИ) И СА СЕ ЗАВЪРНАЛИ ОТНОВО ВЪВ 

ФИЗИЧЕСКОТО СИ ТЯЛО 

 

„Но Той не е Бог на мъртви, а на 

живи, защото у Него всички са живи.“ 

                  Евангелие от Лука. Нов Завет. Глава 20. 38. 

Това са думите записани от Лука в Евангелията – 

свидетелствата в Новия Завет, изречени от Иисус Христос. Думи, 

които ни дават информация за безсмъртната природа на душите 

като подобие на Бога – Творецът на Живота. 

„Невробиолози и физици от Харвардския университет 

(Масачузетски технологичен институт) – в публикация в 

реномираното научно списание „Modern Physics“ съобщават за 

съществуването на човешката душа, доказано чрез ултратънък 
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лазерен сноп и свръхмодерна електронна апаратура. Те определят 

„душата като особена форма на електромагнитна енергия“ и 

проследяват пътя и поведението ѝ при умиращи пациенти.  

Ние ежедневно получаваме много и каква ли не 

информация за неща, които изобщо не ни засягат. А информацията 

за отвъдното...? Има чудесна книга, бестселър от един американски 

лекар-християнин (Dr. med. Don Colbert): „Това, което не знаеш, 

може да те унищожи“. Неоправданото невежество относно 

задгробния свят може да прати мнозина в ада.“101 

Твърде много са случаите, при които душите на хора са 

преживявали така нареченото „излизане от тялото“, в отвъдното, в 

другите измерения във вселената. В тези много тежки клинични 

състояния душата на всеки един човек преживял кома е излизала 

от биологичното тяло без да се прекъсне енергийната ментална 

нишка, която свързва душата с тялото. Лично аз като автор на тази 

книга също съм имал няколко случаи на „състояния близки до 

смъртта“, но един от тях беше с излизане на душата от тялото ми, 

нещо, което според моите съученици се е случило в период на 45 

секунди до 1 минута и 15 секунди, тъй като толкова време съм бил 

в безсъзнание според тях, а всъщност бях извън тялото си и виждах 

всичко, което се случва, докато тялото ми лежеше безжизнено на 

земята. Но този случай ще разкажа след другите свидетелства 

относно отвъдния свят, защото в света има много по-тежки случаи 

от моя.  

Забележете, че тези случаи се случват при много тежки 

инциденти и в състояние на кома, когато мозъкът Централната 

Нервна Система все още функционира! Разбира се, не са такива 

случаите с истинските ясновиждащи, за тях не е необходимо да 

изпадат в коматозно състояние, а в специфична медитатация, при 

което петте сетива „се приспиват“, за да заработи шестото – 

епифизата.  

Особено показателен е случая с Димитър Илиев, които е бил 

                                                             
101 Професор д-р Дечко Свиленов. Живот след смъртта. София 2013 г.  
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90 дни в кома след много тежка катастрофа, при която той е бил 

водач на колата. Удрят се челно той и спътниците му със скорост 

от 150 км./час с кола модел мерцедес S 500, в бетонен мост. Този 

случай лично съм интервюирал относно документалния филм 

„Духовен Апокалипсис“, който направихме с мои приятели през 

2012 година, благотворително в памет на жертвите при пътно 

транспортни произшествия. Отне ми 7 години труд и проучване 

като автор, сценарист и режисъор, извън всички ежедневни 

задължения. Филмът е преведен и на английски език, качен е в You 

Tube под заглавието: Spiritual Apocalypse car crashes are World 

Problem_Духовен Апокалипсис. Това е официалната версия на 

филма, където ако читателят пожелае може да види интервютата с 

Димитър Илиев и Николай Симеонов. В този филм представяме 

теоретично решение на Световния проблем с убийствата по 

пътищата и призоваваме за извънредна световна конференция, на 

която да се вземе решение на базата на иновациите и идеите, които 

предлагаме във филма.  

1. Димитър Илиев: През 2000-та  година след употреба на 

алкохол се качих да управлявам личния си автомобил и направих 

много тежка катастрофа, като се ударих със 150 км./ч. Челно в 

бетонен мост. С мен имаше още три момчета, които нямаха вина, 

че аз съм употребил алкохол и съм ги качил да ги возя. При самата 

катастрофа не си спомням нищо. Първото ми събуждане беше в 

линейката по път за София. Като дойдох в съзнание изпитах много 

силен студ и почнах да им казвам на всички да ме покрият с нещо, 

да ме стоплят, а всичко това е от кръвозагубата. След това пак 

изпаднах в кома и линейката ме закарва по спешност в болница 

Пирогов като три екипа от доктори 8 часа се бореха за живота ми.   

В Централна Реанимация на Пирогов бях 90 дни в кома. 

През тези 90 дни в кома, ми се случиха много неща, които видях, 

които за нормалните хора е много трудно да ги разберат. Няма 

сравнение тук на Земята с тези неща, с които да могат да направят 

паралел. ЗАДГРОБЕН ЖИВОТ ИМА! По принцип не е това, което 

е общоприетото нали рай, не е точно така.  
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Когато ми се отдели душата от тялото, аз почнах да се 

виждам отгоре как лежа първо в болничната стая в леглото. След 

това за стотни от секундата почнах да обикалям всички точки на 

Земята паралелно. Примерно на планина; на море; Америка; Южна 

Америка; Африка. За стотни от секундата можех да видя как хората 

живеят и някакси отгоре ги гледах, как живеят като по-малки, като 

дребни човечета. Примерно как живеят, как им протича 

ежедневието, на работа, как ядът и пият – всичко. 

След това направо отидох в едно пространство, което беше 

като алено-червено, тъмно-червено пространство с едни много по-

ярко червени такива като пламъчета - сияния. Тези сияния почнаха 

да комуникират с мен по някакъв начин. Аз ги разбирах какво ми 

говорят, но това не е такава реч, човешката реч, а по-висока степен 

на комуникация. Разбирам ги какво искат, комуникирам с тях, но 

не е познатата ни човешка реч. След това, в един момент се озовах 

на нещо като врата, след тази врата гореше много силен огън, 

много голяма температура огън и два силуета искаха да ме бутнат 

в тази врата, да влеза през нея.  Аз се държах отстрани на вратата 

и не им позволявах. Борех се с тях, с всички сили...и в един момент 

тези малките сияния, за които говорех, дойдоха при мен, 

освободиха ме от тези двата силуета, които искаха да ме вкарат 

през вратата и на мен ми стана много добре.  Почувствах се много 

добре. Няма такова удоволствие на Земята, за да мога да го опиша, 

хората да го разберат. Свръхудоволствие. Чувстваш се неземно 

добре, пречистен, не чувстваш глад, не чувстваш болка, всичко ти 

е супер. Като в екстаз.   

След това минах през някакви събеседвания с тези 

светлинки. Първо бях на едно място при едни по-малки светлинки, 

после бях на едно място при едни по-големи светлинки, които 

комуникираха с мене. Казваха ми някакви неща. Сега точно не 

мога да кажа, но поемах някакъв вид огромна информация. 

Чувствах, че получавам отговорите за Живота.  

След това душата ми тръгна да се връща обратно в тялото, 

но при влизане в тялото аз не исках да се връщам в тялото защото 
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при влизане на душата в тялото ми усещах болките от  самата 

катастрофа. В смисъл краката ми бяха потрошени. Десният крак на 

седем места, левият на шест, таза ми беше потрошен, белия дроб 

не ми работеше...  

И тези болки при връщане на душата ми аз ги усещах и се 

борех със самия себе си душата да не ми влиза в тялото, исках да 

си стоя горе при светлината на хубавото. Затова искам да кажа на 

всички хора, които ще гледат този филм, че автомобил трябва да се 

кара с голямата отговорност, както един родител с отговорност си 

гледа детето, така трябва да се управлява и автомобила. Защото 

едно малко невнимание, една глупост, която човек прави като 

употреби алкохол преди да управлява автомобил, завъртат един 

човешки живот на триста и шейсет градуса и връщане назад няма. 

На младите водачи и на всички водачи по света искам да им кажа 

едно послание от мен, за да не са инвалиди като мен, с много 

голяма отговорност да се качват в автомобили и с много голяма 

отговорност да управляват тези машини. Защото по улиците има 

много деца и хора, които не могат да се пазят. Трябва водачите на 

моторни превозни средства да ги пазят!  

Димитър Илиев почина 3-4 години след това интервю (Мир 

на душата му и светла му памет), тъй като усложненията от тази 

катастрофа така и не спрели да го измъчват.  

Следващият случай с Николай Симеонов е също много 

показателен, тъй като в състояние на будна кома му се е явил, не 

кой да е, а Свети Петър. Колкото и странно да се струва на 

читателите, това са факти, до които преживялите тежките 

коматозни състояния са достигнали след много тежки катастрофи 

за съжаление. Такава беше и идеята ни за филма относно 

убийствата по пътищата, да направим връзка с Учението, което 

предава Лора Йордакиева – Учителка по Йога, бойни изкуства и 

магистър философия в нейната книга МАХАСАМАДХИ. Книга на 

Великото Освобождение.  

Идеята на филма беше хората в личен план да станат по-

осъзнати за живота във вселената, да разберат, че има тежки 
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последствия за произвола, който си позволяваме по време на 

земния ни път и да се постигне дискусия по тези теми. Виждах се 

няколко пъти с Лора Йордакиева, за да поискам разрешение да 

ползвам текстове от учението, защото тя е практик, тоест, тя самата 

е имала подобни „излизания от тялото“ и инициации, насоки и 

посвещения. Когато прочетох нейната книга и книгите на Спас 

Мавров, препрочетох Новия Завет и всичко ми се изясни. Изцяло 

ми се разкри смисъла на Учението на Иисус Христос и всичко, 

което са записали евангелистите в Новия Завет.  

Николай Симеонов бил много непослушно момче, казваше 

майка му, преди да го интервюирам. След катастрофата и 

преживяната будна кома от 62 дена, Николай коренно се променил 

и станал много внимателен, такъв беше и когато се видяхме за пръв 

път, преди да го интервюирам. Майка му каза, че с него се е 

случило чудо, защото малкия мозък, при връзката с гръбначния 

мозък е имал тежък проблем в следствие на катастрофата, която 

Николай е преживял, самата връзка не била добра според лекарите, 

но по някакво чудо се възстановил. Дори и днес, той има дефект в 

говора, в следствие от катастрофата. 

2. „Аз се казвам Николай Симеонов Василев. 

Катастрофирах с моя приятел. Той просто караше и това стана 

зимата декември месец, точно на коледа. Нормално караше, защото 

отсечката е права и просто загубва контрол и се блъскаме в едно 

дърво и той почина на място. Пък аз почнах да бера душа, в смисъл 

да хъркам. Изкараха ме от колата, рязали я колата и после 62 дена 

съм бил в будна кома. Как да кажа: просто всичко знам какво става, 

но не съм на себе си. В смисъл мога да се движа, не че да вървя, 

движа крайници, обаче се чудя какво става, незнам къде съм.  

 - Какво си спомняш по време на комата? 

 - Единственото нещо, което си спомням е, че 

Свети Петър ми вика:„Ела с мене“!  

А аз му казах, не няма да идвам с тебе и се върнах в 
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тялото си. В смисъл такъв, че как да кажа, аз си знаех, че не мога 

да вървя, пък той къде ме вика този човек и просто му отказах да 

отида с него, защото не бях сигурен в себе си !?  В тоя смисъл, че 

има и живот след смъртта! Има и Горен Свят, има и хора там, но... 

- Бих препоръчал на водачите на автомобилите да спазват 

Закона и да не се правят на лоши момчета. В смисъл такъв, че да 

контролират, да знаят какво правят. Няма нищо по-ценно от 

човешкия живот!“      

3. Георги Светославов. Моето лично преживяване с така 

нареченото излизане от тялото беше в следствие на нещо като 

експеримент в училище през голямото междучасие. Искам отново 

да предупредя читателите, че това са много опасни практики и 

въобще да не си и помислят да ги правят възрастните или децата в 

училище, защото мен успяха да ме събудят от това безсъзнание, в 

което бях изпаднал, и именно това е много опасно, защото човек 

просто може да си умре с такива експерименти, които пак повтарям 

не се препоръчват, но тогава просто се случи.  

Беше бил звънеца на училището и в голямото междучасие 

се събирахме в чакалнята на железопътната гара в квартал Ботунец, 

София, тъй като беше близко до училището. В Ботунец имаше 

училище за електротехници и кадри за завода в Кремиковци. Бяхме 

повече момчета в техникума и всички бяхме много непокорни в 

буквалния смисъл, особено във времето на онези „мутренски 

години“ на 90-те. Бях на 16 годишна възраст, през 1991 година, в 

10-ти клас. Както си седяхме в чакалнята и един съученик от моя 

клас „приспа“ едно момче от училището (как го приспа няма да 

разказвам поради съображения за безопасност, защото това си 

беше опасна и заразна „игра“ по училищата). След като Мирослав 

„приспа“ това момче и всички видяхме как след като му удари един 

шамар и го събуди, се успокоихме и си казахме, „е, няма нищо 

страшно“. След това Миро ми вика и на мен:  

Жоре, айде и тебе да те приспиме! 
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Аз се съгласих и казах, ами добре, да видим какво ще стане. 

Приспа ме чрез една техника за дишане и принудителна загуба на 

съзнание, паднал съм долу на земята и съм започнал да се гърча. 

Мигновенно след това излязох от тялото си и се видях по същия 

начин, както и Димитър Илиев се е видял в болницата в Пирогов. 

Виждах как тялото ми се гърчи на пода в чакалнята, и изглежда не 

съм можел да си поема въздух. Всички в чакалнята се насъбраха 

над мен да гледат, около стотина човека, защото след множеството 

шамари не съм се събуждал и всички изпаднали в паника. Докато 

бях извън физическото си тяло, виждах как тичам много бързо в 

тунел, на който в края се виждаше светлина. Движех се с огромна, 

светкавична скорост. Излизайки от тунела, изведнъж ми се яви 

една огромна ярка бяла Светлина, всичко стана в Светлина. Беше 

красиво и спокойно, светлината все повече ме привличаше и 

усещах, че се движа със светкавична скорост към нея. Никаква 

болка не усещах и изведнъж, сякаш за миг, просто се върнах на 

мястото където бях на земята в тази чакалня на гарата. Видях как 

един мой съученик, който беше борец в класически стил ме 

натискаше по гърдите, за да си поема въздух и така ми спаси 

живота, а именно, душата ми се върна обратно в тялото. Чавдар се 

казваше, викахме му „Чочо“. Тогава бяха много смутни времена и 

не след дълго, понеже Чавдар беше много боен човек, все пак 

ходеше на състезания по борба, се сбил с група от 10 човека в 

квартал Левски „Г“, ей така след една забележка, която той 

отправил срещу тях, че вдигали много шум и те слезли от блока 

където имало някакво парти, сбили се и го намушкали с ножове, 

убили са го. Мир на душата му!  

И така, това е моето лично преживяване с излизане от 

тялото. Дълго време не можех да си обясня какво се е случило, пък 

и не смеех да разказвам на родителите ми. Това беше една от 

всичките причини да търся литература за живота след смъртта, тъй 

като това е само едно кратко лично преживяване. След това 

„излизане от тялото“, тоест на ръба на смъртта се промених 

коренно, станах по отговорен, внимателен, започнах да 



Георги Светославов  

114 

предвиждам рискови ситуации, при които човек може да се нарани, 

общо взето започнах да мисля за последствията от мислите и 

делата си и за безопасността на хората.  

След това „излизане от тялото“, не изпитвах страх от 

смъртта! Но това не означава, че не трябва да сме предпазливи. Ето 

например аз в този сучаи с това мое неразумно съгласие „да ме 

приспят“ можеше да съм починал... Страхът от смъртта е 

причината хората да не говорят за „отвъдното“, за смъртта, а когато 

дойде този час, настъпва объркване и ги обзема страх, не знаят 

какво да направят, защото не са мислели за последствията от 

действията си и „бързат да се наживеят“ следвайки желанието -

сексуалните и всички други желания, които привързват съ-

знанието ни към тази планета – тези желания се оказват и причина 

да се завърнем отново в човешка утроба, да се превъплътим, но 

всяко ново превъплъщение за душата е пълно с рискове и 

страдания: болести, болки и смърт, докато един ден душата не 

осъзнае Цялата Картина на Творението и си спомни, че нейната 

същност е божествената, че принадлежи на Твореца на Живота, а 

не на земната йерархия. Нормално е когато нямаме познание в 

дадена област, да изпитваме недоверие и малко страх. Когато 

отиваме в непознат град, може да се изгубиме, ако нямаме указания 

накъде да вървим. Така е и в смъртта, ако има кой да ни покаже 

пътя, че трябва да следваме Пътя на Светлината когато умираме, 

няма да се страхуваме от смъртта, защото в Небесното Царство ще 

се срещнем с всички, които са ни били любими, ако и те са 

последвали Пътя на Ясната Бяла Светлина на Бога.  

Не се бях замислял много за Бога до 16 годишна възраст, не 

бях чел Библията, а след като започнах да чета езотерична 

литература разбрах за Иисус Христос и Неговото Дело. Тогава 

потърсих Новия Завет. После разбрах, че Стария и Новия Завет са 

две различни учения свързани в една обща книга. И когато човек 

започва да чете Библията, той се обърква за кой бог става въпрос, 

за Йехова на евреите, или за Отеца на Христос, ако не е запознат с 

еврейските книги Танах, Тора, Талмуда и Кабала. Но тази тема ще 
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продължим в следващата глава на книгата. 

4. „Прeз 1992 г., 28 гoдишният Мaтю Бoтcфoрд e 

прocтрeлян в глaвaтa крaй рecтoрaнт в Aтлaнтa и губи cъзнaниe. 

Лeкaритe в бoлницaтa гo пocтaвят в изкуcтвeнa кoмa, кoятo 

прoдължaвa 27 дни. Пo врeмe нa oкoлo cмъртния cи oпит Мaтю ce 

виждa cъc зaвързaни ръцe и крaкa, виcящ нaд oгрoмнa ямa, в кoятo 

имa нeщo кaтo мaгмa. В нeя яcнo виждa гърчeщи ce чoвeшки 

фигури. Cтрувa му ce, чe чувa викoвeтe нa изтeзaвaнитe, нo caмият 

тoй нe виждa никoгo. Oт врeмe нa врeмe бecoвe и зли cъщecтвa гo 

„нaвecтявaт”. Тe къcaт мeco oт тялoтo му и ги ядaт. Мecoтo oтнoвo 

пoрacтвa и дeмoнитe oтнoвo идвaт дa гo рaзкъcвaт. И тoвa 

изтeзaниe прoдължaвa бeзкрaйнo. Зa щacтиe oт cтeнaтa ce пoявявa 

гигaнтcкa ръкa, кoятo му пoмaгa дa ce ocвoбoди и гo извeждa oт 

мяcтoтo нa вeчнитe cтрaдaния. Прeди мъжът дa ce cъбуди oт 

кoмaтa, тoй чувa думитe „Твoят чac вce oщe нe e нacтъпил”. 

5. Преди да стане пacтoр, Хaуърд Cтoрм oт CAЩ e убeдeн 

aтeиcт. Кoмaтa, прeдизвикaнa oт пeрфoрaция нa язвa нa cтoмaхa, 

прoмeня възглeдитe му зa живoтa. Хaуърд ce cъбудил в бoлницaтa 

и иcкaл дa зaдaдe въпрoc, нo oткривa, чe хoрaтa в cтaятa нe гo чувaт. 

Тoй рaзбрал, чe e умрял и ce e прeвърнaл в дух. Спомня си, чe e 

видял гoлямa групa хoрa дo врaтaтa, кoитo гo викaт дa ce 

приcъeдини към тях. Нeдoумявaщ, тoй нe знaeл кaквo дa прaви, 

зaтoвa рeшил дa ги cлeдвa. Oзoвaл ce в друг cвят, oбвит c гъcтa 

мъглa. Ocтaнaлитe гo пoдкaнвaли дa върви пo-бързo. Хaуърд ce 

oглeждaл нaзaд и пocтeпeннo изгубил oт пoглeдa cи oтдeлeниeтo в 

бoлницaтa. Кoлкoтo пo-нaдaлeчe oтивaли, тoлкoвa пoвeчe мъглaтa 

ce cгъcтявaла и гo oбхвaщало злoвeщo уceщaнe. Тeзи, кoитo 

вървяли зaeднo c нeгo, cкoрo придoбили зъл oблик и зaпoчнали дa 

гo бутaт пo кoридoрa. Cтaнали cвирeпи и гo хaпели и къcaли плъттa 

му. Хaуърд ce cъпрoтивлявaл нa злитe cъщecтвa. Извeднъж чул 

глac в глaвaтa cи, кoйтo му зaпoвядал дa нaпрaви нeщo, кoeтo тoй 

никoгa нe e прaвил в живoтa cи — дa ce пoмoли. Зaкoрaвeлият 

aтeиcт зaпoчнал дa крeщи „Oтчe нaш”. Викoвeтe му cякaш 
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прeдизвикали бoжecтвeнa нaмeca и нaкрaя Хaуърд ce oзoвaл лeжaщ 

в бoлничнoтo лeглo, a тялoтo му било нeврeдимo.“102 

6. „Умрелите по естествен начин хора, изпитват в 

отвъдното облекчение и радост, докато душите на самоубийците 

попадат в смут и страдание. Един специалист в областта на 

самоубийствата изразява този факт с ясна фраза: "Ако се разделяте 

с живота с объркана и смутена душа, то и в отвъдния свят душата 

ви ще премине смутена. Самоубийците посягат на себе си, за да 

"свършат с всичко", а се оказва, че за тях в отвъдното започва нещо 

ново, често поради отнемането на собствения си живот, това се 

равнява на убийство и душата може да изпадне в низшите сфери на 

прераждане. 

Ето няколко съвременни разказа, илюстриращи 

състоянието на самоубийците в отвъдното. 

Един мъж пламенно обичал жена си и когато тя починала се 

самоубил. Надявал се по този начин да се съедини с нея за винаги. 

Оказало се съвсем различно. Когато лекарят успял да го върне към 

живот, човекът разказал: 

"Аз попаднах не там, където беше тя … Това беше някакво 

много ужасно място … Веднага разбрах, че съм направил огромна 

грешка". 

Някои върнати към живот самоубийци описват, че са 

попаднали в някаква тъмница и ще останат там за много дълъг 

срок. Те съзнавали, че това е наказание за нарушаване на установен 

закон, според който човек трябва да изтърпи известна доза скръб. 

Като свалили самоволно от себе си възложения товар, те били 

принудени да носят още по-голямо бреме в отвъдния свят. 

Един мъж преживял временна смърт разказва: "Когато 

попаднах там аз разбрах, че две неща са абсолютно забранени: да 

се самоубиеш и да убиеш другиго. Ако съм решил да свърша със 

себе си, това би означавало да хвърля в лицето на Бога дадения ми 

                                                             
102 https://fakti.bg/life/311683-istinski-razkazi-ot-hora-videli-ada-po-vreme-na-
klinichna-smart  

https://fakti.bg/life/311683-istinski-razkazi-ot-hora-videli-ada-po-vreme-na-klinichna-smart
https://fakti.bg/life/311683-istinski-razkazi-ot-hora-videli-ada-po-vreme-na-klinichna-smart
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от Него дар. Да лиша от живот друг човек, би означавало да наруша 

Божия план за него."  

Общото впечатление на лекарите реаниматори е, че 

самоубийството се наказва много сурово. Доктор Брус Грейсън, 

психиатър при отделението за бърза помощ към университета в 

Кънектикът обстойно е изучил този въпрос и свидетелствува, че 

никой от преживелите временна смърт не би поискал да ускори 

края на своя живот. Въпреки че онзи свят е несравнимо по-добър 

от нашия, земния живот има важно подготвително значение. Само 

Бог решава, кога човек е съзрял за вечността.“103  

7. Известният руски кардиохирург проф. д-р Валерий 

Чеканов разказва как един фанатичен атеист може да се убеди 

внезапно в съществуването на Бога? Какво е да си вярващ лекар по 

времето на комунизма? Как за пръв път чул за духовния свят? 

104 

 „Професията на хирурга често го довежда един ден до 

вярата в Бога, но в много случаи преди това той е принуден да 

измине целия горчив път на атеизма и активното неверие. По време 

на петия курс най-голям интерес у мен предизвикваха блестящите 

лекции на професор Анатолий Шипов, ученик на академик 

Александър Вишневски, хирург от знаменитата Казанска 

хирургическа школа. 

От професор Шипов за пръв път в живота си чух за 

                                                             
103http://www.pravoslavieto.com/books/zhivot_sled_smurtta_ep_Mileant.htm#ge
n15  
104 Проф. д-р Валерий Чеканов  

http://www.pravoslavieto.com/books/zhivot_sled_smurtta_ep_Mileant.htm#gen15
http://www.pravoslavieto.com/books/zhivot_sled_smurtta_ep_Mileant.htm#gen15


Георги Светославов  

118 

духовния свят. Бях потресен и запомних това за цял живот. На една 

своя лекция, посветена на въпросите на реанимацията след 

клинична смърт, професорът разказа за интересен случай с един 

болен, когото той успявал да реанимира два или три пъти след 

сложни операции. След като оживял за пореден път, болният 

помолил професора да не го връща повече към живота: там, 

където се оказвал след смъртта, било много по-хубаво, 

отколкото на земята.  

Ние, студентите, бяхме потресени и дори шокирани. Това 

споменаване на задгробния свят, ако стигнеше до ушите на 

партийните власти, можеше да струва на професора катедрата му. 

През 1962 г. в Съветския съюз такива волности не се прощаваха. 

До този момент аз никога не бях чувал нищо за духовния свят и 

нищо подобно не бях чел – нито научно, нито религиозно. И това 

се вряза завинаги в паметта ми.  

И ето че аз трябваше да правя първата си операция на 

открито сърце. Обикновено, когато хирургът прави първата си 

операция от определен вид, той е подпомаган от опитен 

специалист. Това е особено важно, когато си имаш работа с 

човешко сърце: едно непредпазливо движение може да доведе до 

най-тежки усложнения, които могат да се поправят само с помощта 

на изключително голямо хирургическо изкуство. Опитният хирург 

асистира не само за да учи, но и за да предотврати или да поправи 

в случай на необходимост евентуална грешка. 

А на мен тогава ми дадоха за асистенти двама млади 

хирурзи, току-що постъпили в института. Знаех, че ако направя 

грешка, то минимум в течение на един час никой няма да може да 

ми се притече на помощ. От една страна, младежката ми амбиция 

ме караше да се гордея, че ми дават такава възможност, че вярват 

в мен като в хирург. От друга страна, много се страхувах. И тогава 

за пръв път в живота си аз напълно осмислено казах: 

– Господи, помилуй! Господи, помогни ми!… 

И след това вече започнах да се моля преди всяка операция 
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в барокамерата. Отворих сърцето си за Бога. Изглежда, че 

постепенно в душата ми по някакъв чудесен начин се е съединило 

всичко преживяно: и разказът на професор Шипов за задгробния 

свят и одухотворените лица на свещениците от ленинградския 

храм, и думите: “воля Божия…” И след като аз за пръв път по 

собствено желание се помолих, нещо стана с мен. Сякаш отворих 

най-после сърцето си за Бога и Той властно и завинаги влезе в 

душата ми. Скоро след това двамата с жена ми се кръстихме. По 

време на тайнството Кръщение аз, за мой днешен срам, се 

оглеждах: няма ли в храма хора, които да ме познават и да могат 

да съобщят на работното ми място за моята постъпка. 

Комунистическата партия беше тогава още жива, и за решението 

си да се кръстя аз спокойно можех да изхвърча от работа или най-

малкото от длъжността си заместник-директор.“105 

8. Прeз 1978 г. Ричи публикувa книгaтa cи „Зaвръщaнe oт 

утрe”, бaзирaнa нa coбcтвeнитe му прeживявaния. Пo врeмe нa 

Втoрaтa cвeтoвнa вoйнa зaрaди пнeвмoния тoй e изпрaтeн oт 

фрoнтoвaтa линия във вoeннa бoлницa във Вирджиния, къдeтo 

впocлeдcтвиe e oбявeн зa мъртъв. Мoрcкият пeхoтинeц cи cпoмня, 

чe душaтa нaпуcкa тялoтo му и ce рee из грaдa. Тoй cрeщa cтрaннa 

фoрмa нa живoт, кoятo гo вoди в другo прocтрaнcтвo. Cъщo кaтo в 

„Бoжecтвeнa кoмeдия” нa Дaнтe, тoвa тaйнcтвeнo cъщecтвo му 

пoкaзвa рaзлични мecтa, къдeтo ce нaмирaт хoрa и души.  

Джoрдж пишe: „Пo-cтрaшнo oт ухaпвaниятa и удaритe бeшe 

тoвa, чe мнoгo хoрa c възтoрг изтeзaвaхa други хoрa. Дeфoрмaция, 

зa кaквaтo нe бях и пoмиcлял, бeшe нacтъпилa нaвcякъде.“ 

Впocлeдcтвиe мoрcкият пeхoтинeц cтaвa пcихиaтър и публикувa 

някoлкo книги зa фeнoмeнa „oкoлo cмъртeн oпит”, кoитo пo-къcнo 

cтaвaт вaжeн мaтeриaл зa изcлeдoвaтeлитe.106 

Ако добре сме изследвали всичките случаи на кома и 

                                                             
105 https: www.pravoslavie.bg   
106 https://fakti.bg/life/311683-istinski-razkazi-ot-hora-videli-ada-po-vreme-na-
klinichna-smart  
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излизания от тялото, ще разберем, че не всички са виждали 

Светлината! Това е тема за размисъл. 

Голям проблем е било по времето на комунизма с вярата и 

ходенето на Църква, такава е била комунистическата идея на 

Ашкенази евреина Карл Маркс Леви. Може би именно затова 

моите родители се притесняваха като четях Новия Завет например, 

защото всеки вярващ по времето на комунизма е бил преследван от 

режима. Цяло поколение след Втора Световна война, нашите 

родители, дядовци и баби са били откъснати от вярата и Църквата 

по време на комунизма и социализма. Но да видим какви са 

способностите на душата когато се отдели от тялото - според 

Учителката по Йога, бойни изкуства и магистър философия Лора 

Йордакиева: 

 „Чудотворните способности на мъртвия са 

способността да се озовава незабавно на всяко място, за което 

си помисли, възможността да преминава през стени, скали, 

сгради, да преминава невредим през огън, вода, да вижда през 

триизмерни обекти, да чете мислите на другите. Той улавя 

информацията седем пъти по-ясно, отколкото с обикновеното си 

физическо тяло. Менталното тяло много трудно би могло да 

остане на едно място, което измъчва неговия притежател. 

 Поради силата на понятийното мислене тялото 

непрекъснато се движи. Ако човек си помисли за някое място - 

вече е там, после неволно се сеща за друго и отива в него. Така 

движението на тялото се поражда от потока на мислите и 

мъртвият се лута непрекъснато от привързаностите от миналия 

си живот, от действията на старата си карма. Тъй като 

менталното тяло няма физическа основа, то не може да остане 

в покой. Това поражда страдание за мъртвия и той започва да се 

чувства несигурен като няма твърда форма, към която да е 

прикрепен.  

Мъртвият не може да се владее, обърква се от 

непрекъснатото хаотично движение. Умът като отделен от 

своето физическо тяло не може да се задържи на никое място 
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толкова дълго време, колкото човек би искал и това ще го измъчва. 

Оказва се, че менталното е не нова възможност, а невъзможност 

и човек си мисли все повече и повече как да се прикрепи към 

физическо материално тяло. Внесе ли се тази мисъл в мъртвия, 

започнала е фазата в смъртта за търсене на прераждане в 

самсара. Човек все още е привързан към роднините си от току що 

изминалия му живот и за това често се лута и отива при тях, 

говори им, но те не го чуват, не го виждат. Тогава той си помисля, 

аз съм мъртъв и се плаши. Страхува се за това, че собственият 

му ум не може да му даде убежище, че мисълта му не е подслон и 

спокойствие, а дисхармония. 

 

Човек странства в потоците на вятъра, страда от 

кармическите си ветрове – това е относителността на 

понятийното мислене, на чийто дистрес е подложен мъртвия. 

Той се лута от едни роднини и познати от предишния си живот, 

при други. Вижда живите хора, но те не могат да го видят. 

Скита се подвластен на кармичната относителност. Във 

външния вид на менталното тяло все още съществуват петте 

елемента и човек смята тялото си за твърдо, материално. 

Изпитва определени физически нужди, изпитва и глад.  

 

В часът на смъртта, ако човек е вършил лоши дела, нужно 

е сега да бъде искрен, че не би направил всичко това, ако се върне 

назад в живота си и занапред би искал да даде това осъзнаване и 

на всички останали чувстващи същества. Човек вършил добри 

дела през живота си също трябва да поддържа идеята, че иска 

да помогне на незнаещите да разтълкуват истинското 

положение на нещата.“107 

 

                                                             
107 Лора Йордакиева. МАХАСАМАДХИ. Книга на Великото Освобождение 
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КАКВО Е БОГ? ЗАЩО ДУШАТА Е   

БЕЗСМЪРТНА И КОЙ Е СЪЗДАЛ БОГ? 

Душата е надарена с неизтощима индивидуалност и 

жизненост, но има качеството да страда, да е в покой или да се 

радва в различните нива на съ-знание чрез своите алхимични 

трансмутации, трансформации и превъплъщения. Душата е 

създадена от Бога, който Се е Самосъздал като постоянен 

Живот, андрогинен, съвършен и изменящ своята форма чрез 

алхимичните процеси на трансмутацията и трансформирането 

в своите проявления във всичко видимо и невидимо. Като 

Създател на Живота, Той е създал Своето Подобие – душите – 

безсмъртни и андрогинни! Ние живеем, движим се и 

съществуваме в Него и Той с частица от Себе Си, съществува 

в нас!  

Душата има качеството да страда, да се радва или да е в 

покой, или неведение, зависи в какво тяло се намира и в какво ниво 

на развитие пребивава нейното съ-знание. Именно поради тази 

причина за душата е благоприятно да е в човешко тяло, за да може 

да осмисли въпросите, които е добре да си зададе всеки един човек:  

 Кой съм аз?  

 Каква е моята цел на пребиваването ми тук на тази планета?  

Всяка болка или радост рефлектира върху душата и дава 

повод за размисъл върху тези въпроси.  

Нашия Вътрешен Глас, който Мисли и Говори в нас и чрез 

нас, е нашата Душа! Вътрешният глас, който чете дори и тази книга 

може да познае гласът на душата, която търси вечния отговор за 

своето съществуване. Именно това ментално – енергийно тяло – 

Душата оживотворява биологичното ни тяло. Напусне ли ни 

Душата, напуска ни и животът определен за настоящето 

биологично тяло. Този процес ние наричаме смърт, но това не 
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означава, че човек ще загуби своята индивидуалност. Човек няма 

да престане да съществува, както доказа на човечеството и Христос 

в Своето Възкресение, побеждавайки смъртта. 

За да разберем какво всъщност се случва с всичко което 

правим и сме правили през деня - емоционално-сетивната 

информация, ще трябва да приведа един текст от книгата на Спас 

Мавров „Свръхсетивност“108, където той пише:  

„Изключването на 5 –те основни сетива: зрение, слух, 

обоняние, вкус, осезание по време на сън активизира шестото 

сетиво – Епифизата – Център на паметовата дейност, единичен 

като орган. Същевременно душата селекционира ежедневната ни 

дейност, цялата емоционална и мисловна дейност чрез 

хипокампуса и епифизата и я предава по време на Парадоксалния 

сън (най-дълбокия сън от фазите на съня на човек) в Ноосферата – 

Сферата на Разума. Проведените експерименти за лишаване на 

хората от тази фаза на съня води до извода, че той е абсолютно 

необходим, защото те стават раздразнителни, неспокойни, 

разсеяни, с отслабена памет, понижена интелектуална и умствена 

активност. Невронната активност по време на този сън показва, че 

е настъпило повишено кръвообращение, което е нормално за 

активна умствена дейност, а не за почивка. Не е възможно да бъде 

и елементарен чувствен преглед на сетивната информация, 

получена през изминалия ден, защото по същество тя е вече 

позната на невроните и кората на мозъка.  

Тогава изводът, че хората се нуждаят от тази фаза на съня 

заради необходимостта да сънуват при активна мозъчна дейност и 

при нулев мускулен тонус става естествен и логичен. Естествено и 

логично е за мозъка да изключи петте си сетива и да активизира в 

същото време своята мисловна дейност.  

И това  при повишена електрична активност, стигаща 8-14 

HZ за α-ритъмът и над 14 НZ за β-ритъмът. Отделянето на душата 

по време на парадоксалния сън кара мозъка да понижи нормалните 

3-6 Hz нискоамплитудни вълни до 1-4 Hz със сила 200-300 mV при 
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дълбокия и особено при Парадоксалния сън.“ 

Броят на работещите по време на сън клетки е 

приблизително равен на броя на работещите по време на 

бодърствуване. Невроните даващи бързи разряди по време на сън 

продуцират бавни колебания в будно състояние. Невроните с чести 

колебания в будно състояние генерират в период на сън бавни 

потенциали. Сънят – подтискането на коровите неврони, не е 

просто изключване на тези неврони от дейност, а е активен процес, 

който се съпровожда от сложни биохимични промени, водещи до 

възстановяване на загубените по време на дейността структурно – 

функционални свойства на нервните апарати. За „пасивния“ и 

„активния“ характер на съня още учения И.М. Сеченов счита, че 

мъртвозаспал човек, лишен от сетивни нерви, би продължил да спи 

мъртвешки сън и до смъртта, тоест, бодърствуването е невъзможно 

без поток от импулси, постъпващи в мозъка. 

Следователно в периода на най-дълбокия сън 

(парадоксалния сън) всичко, което сме преживяли през деня сме 

„отчели“ през нощта в Ноосферата – сферата на разума!  

Утрото е по-мъдро от вечерта! 

Тук особено внимание трябва да обърнат всички хора, 

които си мислят, че никой не ги е видял или няма да ги види ако са 

направили убийство или тежко престъпление в будната си фаза на 

мозъка. Това, че те самите са измислили план за убийство или са 

станали свидетели на действията си (с очите и ушите си са 

видяли и чули жертвата си, усетили са адреналина и страхът 

от възмездие, техния мозък е регистрирал всичко) ги прави 

жертви на собственото им невежество. „Бог вижда всичко“ не е 

случайно поверие и ако човек си мисли, че всичко му е позволено 

на този свят и че не трябва да спазва никакви морално-етични 

норми – жестоко се лъже.  

Точно както Биосферата е единството от целия живот на 

планетата и всички поддържащи го системи, така и Ноосферата е 

единството на целия сетивен и мисловен опит на Земята. 
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Ноосферата е сферата където според учените Владимир Вернадски 

и Пиер Теяр Дъо Шарден – се съхранява информацията за всичко, 

което сме мислили и правили през деня – еманация – излъчване на 

ментална енергия и емоции които се записват – запаметяват в тази 

сфера по време на дълбок сън. Ноосферата е нов стадий в 

еволюцията на биосферата. Биосферата е съвкупност от тези части 

на земната обвивка – атмосфера, хидросфера, литосфера и 

педосфера, в които има живи организми, намира се под тяхно 

въздействие и в нея се отлагат продуктите от жизнената им 

дейност.  

„Ноосферата е Сферата на Разума, в която е запаметено 

всичко, което се е случвало на планетата, включително и процесите 

на нейното образуване. Финноматериалното поле на Земята пази в 

себе си информацията за всичко, което се е случило на планетата, 

включително научните и културните постижения на 

цивилизациите от всичките времена. Необходимо е само да 

запомним, че Ноосферата, като продукт на човешката мозъчна 

дейност е част от Акасхиковите записи (Акаша) и представлява 

нейният интелектуален потенциал за самоорганизация и развитие 

на планетарния живот.  

Ноосферата се самоорганизира и действа като единен 

мозъчен комплекс, съставен от мисловната дейност на всички 

мозъци живели някога на Земята... от качествата на техния 

интелект, от всичко преживяно от всички хора, през всички 

времена на съществуването на Човечеството. Това знание би 

трябвало да направи хората изключително отговорни в личния им 

живот и връзки с другите хора. В ноосферата се намира база данни 

на всички наши мисли и постъпки, което може да задържи една 

душа на Земята, да се роди отново в човешко тяло, за да изживее 

своите неетични постъпки, или да бъде привлечена в други Сфери 

на Съ-Знание различни от човешката сфера на Съ-Знание, на базата 

на всичко, което сме проявили като отрицателна дейност на 

Земята.  

Случайно ли е твърдението на тайните науки – духовните 
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учения, че каквото преживеем през деня, нощта го превръща в 

достояние на боговете!? А твърдението на Христос: „Нищо тайно 

няма, което да не стане явно на Отца Ми“!?„109                                   

От същото това ментално поле, което съществува в цялата 

Вселена и в което се преплитат безброй мисли в различни нива на 

трептене и честота, не само на човешките същества, а и на много 

други невидими за нас – духовни същества, някои с отрицателен, 

други с положителен характер - ние приемаме и предаваме  

информация във вид на мисли и слово. Отрицателните мисли водят 

хората към грях. Именно в това знание се корени основанието на 

съвременният автор Спас Мавров да синтезира информацията, 

която предава в Учението Тангризъм с кратката препоръка към нас: 

„И НЕ ПОМИСЛЯЙ ДОРИ“! 

Това е защитата в мисловното поле на човечеството!   

Изключително важен завет: „И не помисляй дори“!  

Добре трябва да се запомни! Повтарям го, защото е важен 

Принцип за човешката еволюция и осъзнаване за пространството и 

живота извън третото измерение (в което се намираме ние хората). 

  

Да не мислим за убийства, да не мислим за самоубийство, 

за скандали, за насилие, за лъжи, за кражби, измами, за 

изнасилвания, педофилия, отвличания, да не удряме, за да покажем 

колко сме силни, и други подобни отрицателни действия, от които 

могат да произлезнат много усложнения в нашия живот приживе и 

в следсмъртното съществуване на душата!  

                                                             
109  Спас Мавров, Катерина Гогова – Алхимията като наука.  Издателско – 
полиграфически комплекс - Абагар АД. Велико Търново 2015 г. 
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ЦЕНТРАЛНАТА НЕРВНА СИСТЕМА И 

ЕПИФИЗАТА  

Преди да навлезем в темата за мъдростта в нейния женски 

аспект, ще трябва да се изяснят няколко научни факта относно 

централната нервна система – човешкия мозък и епифизата.  

„Древността отлично е познавала дейността на човешкия 

мозък. Познавали са двете му основни състояния  на Главен 

ръководител на организма и като Свръхсетивен информационен 

орган, свързан с космоса на енергийно ниво. Първото е позволило 

да се изгради добра и надеждна медицинска практика, а второто 

е дало възможност да оценят и запазят знанията на най-

изявените му представители - ясновидците. Тези хора със 

свръхсетивно познание съпътствуват човека, както живота и 

смъртта, както и извечният глад на духа му за развитие и 

обяснение на необяснимото. Може би не е случайно, че 

изключването на петте външни сетива активизира шестото - 

ЕПИФИЗАТА - този център на паметовата дейност, единичен 

като орган.110   

В човешкия ембрион очите растат отвътре навън 111  – от 

                                                             
110 Спас Мавров. СВРЪХСЕТИВНОСТ.Третото око, Ясновидството, Епилепсията. 
111  Органът на зрението – окото, има сложно устройство. Той е поместен в 
очницата и се състои от очна ябълка и спомагателен аппарат. Очната ябълка 
притежава три обвивки, те заграждат овалната кухина, в която се разполага 
вътрешното ядро на окото (лещата и стъкловидното тяло). Предметите от 
обкръжаващата среда могат да се възприемат както с едно око – монокулярно, 
така и с две очи — бинокулярно. При бинокулярното зрение възприятията от 
всяко око поотделно се сливат в коровия отдел на зрителния анализатор и се 
осъзнават като единен зрителен образ. При това зрителната острота се 
повишава, зрителното поле се paзширява, а видимият свят се възприема 
обемно — триизмерно. Ако се опитате да гледате монокулярно с двете очи в 
различни посоки, ще виждате двоен или размазан образ, защото човешките 
очи са сдвоени, а при животните, които виждат монокулярно са несдвоени. За 
разлика от хората, някои живи същества (птици, влечуги, коне) виждат с всяко 
око отделно. С други думи, монокулярно виждане е характерно за тях. Всеки от 
тези видове визия има своите предимства и недостатъци. Монокулярното 
виждане позволява да получавате информация само за формата и размера на 
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мозъка, вместо да са част от кожата, както при насекомите и 

морските мекотели. Ние виждаме обективния свят в триизмерност 

благодарение на двете очи и осмисляме каквото сме видяли,  с 

мозъка. Фактите от закона за растежа и еволюцията потвърждават, 

че епифизата като местонахождение на душата и третото око, 

всъщност са продукт на една и съща Божествена Сила. При 

активиране на шестото сетиво – Манас Чакра, както е наричано в 

Индия, третото око има способността да изследва извън 

биологичното ни тяло космоса и чрез енергията на Силата на 

Мисълта да се насочва душата със скорост по-голяма от тази на 

светлината - към мисловните координати, които човек си поставя 

за цел. Но този психотронен орган наричан „трето око“ и душата 

за мен са едно и също божествено творение с различни функции. 

Няма как да виждаш, ако не можеш да осмислиш видяното, а 

именно, менталното тяло – душата е този орган, който свързан в 

мозъка на човек може да се „изстрелва“ в екстремален режим извън 

тялото, или при „медитативно приспиване“ на 5-те основни сетива 

и както забелязахме при тежки критични ситуации на живот и 

смърт - при загуба на съзнание, водещо до различни коматозни 

състояния.  

Разбира се има и други методи, но не се препоръчват на 

непосветени. Както се вижда на следващата фигура, светлината 

навлиза през очите и достига до епифизата. Тоест, нашите 2 очи са 

свързани с „Третото Око“, шишарковидната жлеза – епифизата, 

където душата синтезира цялата сетивност от всичко преживяно в 

будния период на мозъка, (въпреки, че мозъкът не спира своята 

дейност и когато спим). Нощем, тази сетивна информация става 

достояние на акасхиковите записи в Ноосферата – сферата на 

разума.  

                                                             
изображението. Независимо от това, този вид зрение е необходимо за 
животните, защото благодарение на това те могат да изследват обекти 
едновременно от двете страни. В резултат на това тяхното зрително поле се 
увеличава.  
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На изображението се вижда ясно как пътя на светлината 

преминава през ганглийните меланопсинови клетки на ретината, 

през ретинохипоталамичния тракт, супрахиазматичното ядро, 

паравентрикуларното ядро, симпатиковите неврони, цервикалния 

ганглий, постганглионарния симпатиков аксон и достига до 

епифизата. Тоест, двете очи се свързват с така нареченото „Трето 

Око“. Ако епифизата е коректор на половото съзравяне, пубертета 

и съня при хората, е възможно научно погледнато душата освен да 

контролира тези процеси и да има способността да „излиза“, да 

отделя от себе си магнетичната нишка (енергийният поток), по 

която протича жизнената енергия на душата, която осигурява път 

за връщане в тялото при определена екстремална или друга 

медитативна психична концентрация. 

Срещат се палеонтолози, анатоми и езотерици, които са 

убедени, че третото око е жлеза като действащ орган и „ОКО“ 

развито в стадиите на човешката еволюция, но поради 

уплътняването на телата, в процеса на еволюцията, от ефирни и 

полупрозрачни в материални и развитието на егото у човека, тази 

                                                             
112 Път на светлината в човешкия мозък. 
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жлеза е сведена само до функцията на коректор на съня и 

пубертета. Функцията на епифизата като „психотронен орган“ днес 

е едва ли не в латентно състояние. Докато при човек това „трето 

око“ е било орган на духовното зрение, но загубило своята функция 

в течение на материализма, при някои животни е око на 

обективното зрение. При хората, например световно известната 

ясновиждаща българка Вангелия от Петрич, България, баба Ванга, 

както я знаем всички, според науката е сляпа, но вижда именно с 

този орган, който някои хора наричат „трето око“, езотериците 

наричат „психотронен орган“, а в анатомията и физиологията на 

човек е епифизата. От биологична гледна точка, не би се развил 

подобен орган, ако няма определена функция. Окото е огледало, 

а също така и прозорец на душата.  

 

„Да си спомним, че Първата Раса е показана като духовна 

отвътре и ефирна по външност. Втората Раса – психодуховна и 

ефирнофизическа телесно; Третата – отначало все още лишена 

от разум и астрофизическа отвън, живее вътрешен живот, при 

който психодуховният елемент с нищо още не е стеснен от едва 

зараждащите се физиологични чувства. Нейните две предни очи 

гледат направо пред себе си, без да виждат нито миналото, нито 

бъдещето. Но Третото Око съдържа Вечността. В животното, 

чиято форма била също така ефирно (астрална), както и 

формата на човека, преди телата и на двамата да започнат да 

развиват своите „кожени обвивки“, т.е. да развиват отвътре 

навън плътно покритие от физическо вещество или материя с 

негов вътрешен физиологически механизъм – в това животно – 

Третото Око, както и у човека, отначало било единен орган на 

зрението. Двете предни очи се развили едва по – късно, както при 

животното, така и у човека; в началото на Третата Раса, 

органът на физическото зрение бил в същото положение, както 

при някои слепи гръбначни в наше време., т.е. намирал се е под 

непрозрачна кожа. Това обяснява защо епифизата е постигнала 

своето висше развитие пропорционално с низшето физическо 
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развитие. Именно сред гръбначните тя е най-изтъкната и 

обективна, докато у човека е добре скрита и недостъпна, освен за 

анатома.113 

В процеса на еволюцията, уплътняването на човешките тела 

през различните Коренни Раси, може да се оприличи с развитието 

от зачатието на ембриона и периодизацията докато то се роди, 

например като недоносено бебе, което е родено в седмия месец. 

Може да се види прозрачната му кожа и органите, пулсацията на 

сърцето и т.н. 

Централния край на зрителния анализатор – очите, при 

рибите се намира в средния мозък, при влечугите и птиците – в 

междинния мозък, а при бозайниците, включително и човека – в 

крайномозъчната кора.  

114 

                                                             
113 Елена Блаватска. Тайната Доктрина. Том 2.  
114 Зрително-сензорната система е част от специфичната сетивност, при която 

органът на зрението възприема светлинни дразнения, които се трансформират в 

нервни импулси, предавани по пътя на зрението до подкорови центрове и 

зрителни корови полета. Тази система е най-сложно организирана от всички 

сетивни системи. Оптичният нерв (n. opticus) е изграден от 1 милион аксони, за 

разлика от слуховия нерв, съставен от 30 000 аксони. Първите три неврона на 

системата са разположени във вътрешната обвивка на окото - ретина. Те биват: 
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„Много животни, особено сред низшите видове на 

гръбначните – имат трето око, днес атрофирало, но което е 

действало при своето възникване“.115 От друга страна, има версия, 

че с помощта на теменното око гущерите се водят не толкова от 

Слънцето или поляризираната светлина, колкото от магнитното 

поле на Земята. Това мнение се основава на факта, че много 

животни са открили необходимостта да осветяват органите, които 

осигуряват магниторецепция за тяхната работа, освен това в 

тритони и при птици тази функция е локализирана в епифизния 

орган. С негова помощ земноводните могат да се ориентират както 

от магнитното поле, така и от положението на равнината на 

поляризация на светлината, възможно е възприемането на тези 

фактори да осигурява един и същ биофизичен механизъм. 

Основната ендокринна функция на несдвоените очи, подобно на 

други органи на епифизния комплекс, е синтезът на мелатонин.  

Епифизният комплекс на фоторецепторните клетки 

пинеалоцити и двойката очи (пръчки и конуси) изглежда имат 

общ произход - те са еволюирали от предшествените гръбначни 

клетки, които са били способни и на фото рецепция, и са 

достигнали до синтеза на мелатонин. В хода на еволюцията 

между тях се появява разделение на функциите, което се изразява 

най-добре при бозайниците (и в по-малка степен при птиците): 

фоторецепторите на двете очи осигуряват зрение, а 

пинеалоцитите се специализират в производството на 

мелатонин, хормон, който регулира различни биоритми 

(биологичният часовник).116 

 Интересно е в еволюционен план, че животно 

съществуващо от над 200 милиона години има Трето Око, с което 

                                                             
I-ви - фоточувствителни невроепителни клетки (конусчета и пръчици); II-ри - 

биполарни неврони; III-ти - ганглийни клетки. Framar.bg 
115 Елена Блаватска. Тайната Доктрина. Том 2. Стр. 381 
116 Klein D. C. Еволюция на епифизата при гръбначните: хипотезата на AANAT 
(англ.) // Chronobiology International (англ.) Руско списание. 2006. - кн. 23, бр. 1 и 
2. - С. 5—20. - doi: 10.1080 / 07420520500545839. - PMID 16687276. Архивировано 
31 януари 2009 година. 
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определя светлинните и тъмните цикли. Хатериите (Sphenodon) са 

род влечуги, живеещи на трудно достъпни острови около Нова 

Зеландия. Те растат много бавно, живеят до и над 100 години и са 

единствените оцелели от древна група влечуги, които са бродили 

по земята, заедно с динозаврите, преди повече от 200 милиона 

години. Хатериите са класифицирани като застрашен вид и сега се 

срещат в дивата природа, главно из Новозеландските острови. 

Хатерията има трето око в горната част на главата си, наречено 

париетално око. Той има собствена леща, париетална тапа, която 

прилича на роговица, ретина с пръчковидни структури и 

дегенерирана нервна връзка с мозъка. Париеталното око се вижда 

само при люпила, които имат полупрозрачен пластир в горния 

център на черепа. След четири до шест месеца тя се покрива с 

непрозрачни люспи и пигмент. От всички съществуващи 

тетраподи теменното око е най-силно изразено в хатерията. То е 

част от епифизния комплекс, друга част от който е епифизната 

жлеза, която в хатерията отделя мелатонин през нощта. Доказано 

е, че някои саламандри използват своите епифизни жлези, за да 

възприемат поляризирана светлина и по този начин определят 

позицията на слънцето, дори под облачна покривка, подпомагайки 

навигацията. 

Наистина постоянството на негативни емоции, като страх, 

гняв и чувство за отричане на собственото същество, влияе 

негативно върху епифизата. Епифизата се подхранва с най-добрата 

кръв, кислород и смес от хранителни вещества от човешката 

анатомия, като се надминава само от бъбреците (чиято функция е 

да филтрира примесите от кръвта).  

Има пряка прилика между епифизата и очната ябълка, 

поради факта, че епифизата има и кристални рецептори за 

възприемане на цветовете; вътрешната структура на жлезата е 

подобна на очната ретина; съдържа фоторецепторни клетки, 

наречени пинеалоцити. Ендокринните клетки на епифизата 

(съставящи близо 90 % от масата на жлезата) се наричат 

пинеалоцити. Те секретират циркулиращия хормон мелатонин. 
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Благодарение на тези специални и уникални анатомични 

конфигурации, Херофил117 правилно стигнал до заключението, че 

тази жлеза играе важна роля за съзнанието и че тя е врата към 

нашето истинско аз, затова се нарича третото око, духовното око 

или психотронен орган. 

Дейвид Уилкок, автор на бестселъра на Ню Йорк Таймс - 

Скритата наука за изгубените цивилизации, пише: 

„Очевидно е, че съществуват няколко връзки между 

епифизата и ретината. Приликите в развитието и 

морфологията са очевидни от много години."118 

Неправилното функциониране на епифизата или дори 

запушванията в тази област води до изострени привързаности към 

материалния свят и страх от смъртта. Освен това всичко, от 

замайване и главоболие до мозъчни лезии и слепота, може да бъде 

свързано с нездравословна жлеза/чакра на третото око. 

“Всеки човек има Око на душата, което е много по-ценно 

от десет хиляди телесни очи, защото само чрез него се вижда 

истината“ 

Платон 

Как мислиме и чувстваме всеки ден зависи от епифизната 

жлеза и хормона мелатонин. Мелатонинът регулира качеството и 

продължителността на съня ни и се смята, че укрепва имунната ни 

система, намалява стреса и забавя процеса на стареене. Ниските 

нива на мелатонин се откриват при депресия, а по-високите при 

                                                             
117 Херофил ( древногръцки Ἡρόφιλος , около 335 г. пр. Н. Е., Халкидон  - около 

280 г. пр. Н. Е., Александрия ) - древногръцки лекар. Той е първият, който 

систематично извършва аутопсии за изучаване на анатомия. Въпреки че 

аутопсията е била строго забранена дори в Александрия. Прекарва по-голямата 

част от живота си в Александрия; заедно с Еразистрат е основател на 

Александрийското медицинско училище. И двамата лекари вярват, че центърът 

на нервната система е мозъкът и правят разлика между „сензорни“ и 

„двигателни“ нерви. 
118 https://www.insightstate.com/spirituality/fascinating-facts-about-your-pineal-
gland/  

https://www.insightstate.com/spirituality/fascinating-facts-about-your-pineal-gland/
https://www.insightstate.com/spirituality/fascinating-facts-about-your-pineal-gland/
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манийни състояния. Вероятно поради връзката си с оптичните 

нерви и светлината е наречено Третото око. 

Веднъж активирана и настроена на правилните честоти, 

епифизната жлеза позволява да осъзнаваме съня и „пътуванията“ в 

други измерения. Известно е също така, че увеличава 

припомнянето на сънищата и психическите способности. 

Боровата шишарка се използва символично в духовното и 

религиозно изкуство. Боровата шишарка е символична препратка 

към епифизната жлеза. Християни, египтяни, гърци, римляни, 

вавилонци и други са използвали шишарката като символ за 

епифизната жлеза и също са знаели силата и ползите от нейното 

активиране. Определени индивиди могат да достигнат до това 

динамично, божествено съзнание и да се върнат на земния план, за 

да действат. Този, който е постигнал това, може да бъде в това 

състояние на съзнание и в същото време да работи в 3D (трето 

измерение) физическия свят. От научна гледна точка и в 

еволюционен план както и при хората, така и при много гръбначни 

животни има сходства в организацията на нервната система и 

органите според тяхната еволюционна цел и програма. 

Супрахиазматични ядра (SCN) Основните компоненти на 

циркадната система на човека са ретината, ретино-

хипоталамусният тракт, епифизната жлеза (corpus pineale, 

секреция на мелатонин) и супрахиазматичните ядра (SCN, 

„главният часовник“ при бозайници). Ендогенният часовник се 

регулира чрез синхронизация, която силно зависи от падането на 

светлината върху ретината.119 

                                                             
119 Проф. Д-р Ан Екерт (Universitäre Psychiatrische Kliniken Basel, 
Neurobiologisches Labor für Brain Moging and Mental Health), д-р Стивън А. Браун 
(Universität Zürich, Institut für Pharmakologie und Toxikologie) 
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120 

На 20-годишна възраст настъпва промяна и ритъмът на сън 

и събуждане се променя непрекъснато в по-ранна посока, докато в 

напреднала възраст не страдаме от ранното сутрешно сенилно 

безсъние. Факторите в циркулиращата кръв могат да бъдат 

отговорни за тези промени във вътрешния часовник. 

При бозайниците биологичните часовници контролират 

различни ежедневни ритмични процеси като сън, телесна 

температура, кръвно налягане, хормонална секреция и 

храносмилане. Ритъмът на циркадната активност се контролира от 

централен часовник, разположен в мозъка (циркадният 

пейсмейкър в супрахиазматичното ядро - „SCN“) са колекции от 

около 10 000 неврони в хипоталамуса над оптичния хиазъм от 

двете страни на третата камера. Самият централен часовник се 

синхронизира от светлината, която влиза през очите. Светлината 

влияе върху дейността на супрахиазматичното ядро чрез 

специализирания ретино-хипоталамусен тракт, който установява 

пряка невронна връзка между ретината на фоторецепторите и 

                                                             
120 https://q-more.chemeurope.com/q-more-articles/58/from-the-reveller-to-the-
lark.html  

https://q-more.chemeurope.com/q-more-articles/58/from-the-reveller-to-the-lark.html
https://q-more.chemeurope.com/q-more-articles/58/from-the-reveller-to-the-lark.html


ЗАЩО Е ВАЖНО ДА ЗНАЕМ КАКВО СЕ СЛУЧВА С ЖИВОТА СЛЕД СМЪРТТА 

137 

супрахиазматичното ядро SCN. В същото време той комуникира с 

други часовници, така наречените „подчинени часовници“, които 

могат да бъдат намерени в повечето клетки на нашето тяло (напр. 

сърце, бъбреци, стомашно-чревен тракт и кожа). Всички тези 

клетки експресират тактови гени („тактови гени“: напр. период, 

часовник), които са важни за циркадния ритъм. Тактовите гени и 

протеините, кодирани от тях си взаимодействат в сложна верига за 

отрицателна обратна връзка, за да генерират клетъчни 

молекулярни ритми. Това са синхронизираните биоритми на 

активност на различни тъкани (например двигателна активност, 

телесна температура), които работят заедно в хармония - 

аналогично на оркестър, който произвежда „хармонични 

музикални ритми“ от различните инструменти.   

„Тъмното око (трето око, несдвоено око) е несдвоен 

светлочувствителен орган на някои безчелюстни, риби, 

земноводни и влечуги. Този орган възприема интензивността на 

светлината (но не може да осигури изображение в триизмерното 

пространство) и работи като ендокринна жлеза, като участва в 

регулирането на много дневни и сезонни ритми, вероятно и в 

терморегулацията. На някои земноводни и влечуги е необходима 

за нормална ориентация в пространството, което се обяснява със 

способността им да определя посоката на слънчевата светлина, 

поляризацията, светлината от небето или силовите линии на 

земното магнитно поле.“121 

Несдвоеното око винаги е много по-малко от сдвоените очи 

и е покрито с кожа (но обикновено то е по-прозрачно над него, 

отколкото на други места). Често се намира в специална дупка в 

                                                             
121  Labra A., Voje KL, Seligmann H., Hansen TF Еволюция на третото око: 
филогенетично сравнително изследване на размера на теменните очи като 
екофизиологична адаптация при гущери Liolaemus. Biological Journal of Linnean 
Society, списание. - 2010. - кн. 101 , бр. 4 . - С. 870-883 . - doi : 10.1111 / j.1095-
8312.2010.01541.x. DC klein Еволюция на епифизната жлеза при гръбначните: 
хипотезата на AANAT. Рожок А. Ориентация и навигация при гръбначни 
животни. Хайделберг: Спрингер-Верлаг, 2008. - С. 55. - ISBN 978-3-540-78718-1 . 
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черепа. Той има ретина, нерв и аналог на лещата, но няма ирис, 

клепачи и околомоторни мускули. При съвременните гръбначни 

животни той е много по-рядък, отколкото при древните (особено в 

палеозойския период) и често намалява с възрастта. Третото око на 

различните животни се развива от различни примордии. Два 

органа, които се развиват от съседни израстъци на покрива на 

диенцефалона (разполага се между базалните части на 

крайномозъчните полукълба дълбоко във вътрешността на 

главния мозък. Състои се от таламус, метаталамус и епиталамус 

и хипоталамус) и се обединяват под името на епифизния 

комплекс, могат да придобият външен вид като око: 

● епифизният орган, известен също като епифизната жлеза.  

● парапинеален орган, възникващ пред и отляво на епифиза. 

Изгубени при повечето съвременни гръбначни.122  

„При влечугите парапинеалният орган придобива външен 

вид, а при миногите - епифизата и парапинеалния. При 

безопашните земноводни несдвоеното око се развива от мехурче, 

разположено, вероятно от задната страна на примордиума на 

епифизния орган (според други източници от предната). Това 

                                                             
122 RC Stebbins, Eakin RM на Ролята на "Трето око" в поведението на влечугите 
влечуги. Американски музей след това Novitates (англ.) Руски: списание. 
Американски природонаучен музей, 1958. кн. 1870 . -С. 1-40.  
Ромер А., Парсънс Т. Анатомия на гръбначните животни. - Москва: Мир, 1992. - 
Т. 2. - С. 226-227. - 406 с. - ISBN 5-03-000290-1.  
Tilney, Warren, 1919 г., Сравнителна анатомия и хистология на епифизарния 
комплекс в циклостомите, стр. 80-92.  
Duke-Elder, S. Глава XIX. Медианни очи // Система за офталмология. Окото в 
еволюция. Св. Луис: CV Mosby Company, 1958. - кн. И. - С. 711-720. - 843 с. - ISBN 
0-85313-213-5 . 
ML Concha, Wilson SW Асиметрия в епиталамуса на гръбначните животни / 
Списание за анатомия. - 2001. - кн. 199 , бр. 1-2 . - С. 63-84 . - doi : 10.1046 / j.1469-
7580.2001.19910063.x . - PMID 11523830 
Edinger T. Размерът на теменния отвор и орган при влечугите. Ректификация A. 
Бюлетин на Музея за сравнителна зоология в Харвардския колеж 1955. кн. 114 , 
бр. 1 . - С. 3-34. 
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(както и естеството на неговите нервни връзки) показва, че то не 

е хомоложно на парапинеалния орган. Обикновено се счита за част 

от епифизния орган, а понякога за парапиналния орган.“123 

Има много прилики между началните етапи на 

онтогенезата 124  на сдвоени и несдвоени очи. Експериментите с 

жаби са показали, че примордиумът на епифизния орган при 

определени условия е способен да се превърне в око, което е почти 

идентично на сдвоените очи.  

„В хода на развитието на несдвоено око, за разлика от 

сдвоените очи, предната му стена не нахлува навътре и се 

превръща в ретина. Вместо това той остава прозрачен и при някои 

влечуги дори става двойно изпъкнал. Често се нарича леща. По 

този начин лещата на несдвоеното око се формира от нервната 

ектодерма, а не от кожната и следователно не е хомоложна на 

лещата на сдвоените очи. Клетките на вътрешната му страна носят 

реснички  - доказателство за произхода му от стената на нервната 

тръба. Тази леща може да бъде не само двойно изпъкнала или 

плоско изпъкнала, но и изпъкнала вдлъбната и дори двойно 

вдлъбната.“125 

„Ретината на несдвоеното око се формира от задната стена 

на неговия примордий, а не от предната. В резултат на това той 

                                                             
123 Kardong KV 17: Сетивни органи. Гръбначни животни: сравнителна анатомия, 
функция, еволюция. - 6. - Ню Йорк: McGraw-Hill, 2012. - С. 690–692. - 794 с. - ISBN 
978-0-07-352423-8. 
124 Онтогенеза се нарича периодът, който започва от началото на оплождането 
на яйцеклетката от сперматозоида, преминава през всички етапи на развитието 
на зиготата и зародиша и завършва с раждането или излюпването на индивида. 
Терминът е с гръцки произход и се състои от две други названия ontos – възраст 
и genesis – развитие, растеж. Онтогенезата се проявява в количествени 
изменения, с които се увеличава масата на организма, и от качествени – 
диференциране на нови органи, белези и т.н. Тя се извършва в последователни 
стадии, които протичат при точно определени условия. За онтогенезата особено 
значение има краниологията (дял от медицината и антропологията, който 
изучава черепа като цяло, неговите части, кости и белези). 
https://bg.wikipedia.org/wiki  
125 Tilney, Warren, 1919 , Сравнителната анатомия и хистология на епифизарния 
комплекс при влечуги, страници. 119-148. 

https://bg.wikipedia.org/wiki
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винаги е неинвертиран. В сдвоените очи на гръбначните животни 

ретината винаги е обърната (чувствителните към светлина 

клетки са разположени от задната й страна, техните 

фоторецепторни сегменти също са насочени назад и по този 

начин светлината преминава през няколко допълнителни слоя 

клетки по пътя си към тях). Задната стена на сдвоения очен 

зачатък дава само най-задния слой на ретината си - пигментния 

епител.“126  

„При всички съвременни животни третото око очевидно не 

може да предостави изображение: това се вижда както в неговата 

структура, така и в обикновено лошата прозрачност на кожата над 

него. Експериментите за търсене на поведенчески реакции на 

осветлението дават противоречиви резултати. Но при някои 

животни той изпълнява не само ендокринни, но и зрителни 

функции: той е в състояние да усети нивото на осветеност, а 

понякога и посоката на светлината и положението на равнината на 

нейната поляризация. Ефектът на осветяването върху 

електрическата активност на органите на епифизния комплекс е 

открит при всички изследвани в тази връзка безчелюстни, риби, 

земноводни и влечуги. В теменното око на гущерите, за разлика от 

епифизния им орган, пинеалоцитите са специализирани за 

фоторецепция, а не за производството на хормони.“127 

                                                             
126 RM Eakin, JA Westfall. Допълнителни наблюдения върху фината структура на 
теменното око на гущери (англ.). Списание за биохимична и биофизична 
цитология: списание - 1960. - кн. 8 , бр. 2 . - С. 483-499 . - doi : 10.1083 / jcb.8.2.483. 
PMID 13725484 
127  Дж.К. Боумейкър, Вагнер. Х.Ж. Пинеални органи на дълбоководни риби: 
фотопигменти и структура. Списание за експериментална биология: списание 
Компанията на биолозите (английски) руски, 2004. - кн. 207 , бр. 14 . - С. 2379-
2387. doi : 10.1242 / jeb.01033. PMID 15184510 
Duke-Elder, S. Глава XIX. Медианни очи. Система за офталмология. Окото в 
еволюция. - Св. Луис: CV Mosby Company, 1958. - кн. И. - С. 711-720. - 843 с. - ISBN 
0-85313-213-5.  
C. Bertolucci, A. Foà. Екстраокуларна фоторецепция и циркадно навлизане при 
гръбначни животни, които не са от бозайници. Chronobiology International 
списание. - 2004. кн. 21 , бр. 4-5 . - С. 501-519 . - doi : 10.1081 / CBI-120039813 . - 
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„Възприемането на светлината с несдвоени очи е 

установено при редица видове от различни класове. При ларвите 

на миноги това са основните чувствителни на светлина органи, тъй 

като сдвоените им очи са все още слабо развити. При някои риби е 

установена способността да усещат осветеност от епифизния 

орган, а при някои се предполага. Поведенческа реакция на 

нейното осветяване е установена при сьомга нера. Несдвоеното око 

на сома може да реагира на сенките на предмети, плаващи отгоре. 

Предполага се, че помага на някои перхиформи да се ориентират 

по време на миграции. Светещите аншоа могат да използват 

епифизния орган (заедно със сдвоени очи), за да оценят 

осветеността, която е необходима за адекватно контраосветление - 

блясъка на долната страна на тялото, така че рибата да е по-малко 

видима отдолу. Има и данни за зрителната функция на несдвоеното 

око на жабите (предимно на техните попови лъжички) усещайки 

скокове в осветеност с това око, животните започват да се 

движат.“128 

                                                             
PMID 15470951 К. Адлер Екстраокуларна фоторецепция при земноводни. 
Фотохимия и фотобиология. 
P. Екстръом, H. Мейзъл. Еволюция на фотосензорните епифизни органи в нова 
светлина: съдбата на невроендокринните фоторецептори. Философски 
транзакции на Кралското общество в Лондон. Серия B, Биологични науки: 
списание 2003. - кн. 358 , бр. 1438 . - С. 1679-1700 . -doi : 10.1098 / rstb.2003.1303. 
PMID 14561326 
128  Nieuwenhuys et al.1998 Lampreys pp. 454-456. Мърфи РС Структурата на 
епифизния орган на червения тон, Thunnus thynnus. Списание за морфология - 
Wiley-VCH , 1971. кн. 133 , бр. 1. С. 1-15 . doi : 10.1002 / jmor.1051330102.  PMID 
5542234. Шривастава С. Два морфологични типа епифизен прозорец при сом 
във връзка с фотофазната и скотофазната активност: морфологично и 
експериментално проучване. Списание за експериментална зоология Част А: 
Сравнителна Експериментална Биология: списание. - 2003. - кн. 259А , бр. 1 . - С. 
17-28 . - doi : 10.1002 / jez.a.10210 . PMID 12506400 Сетива. Епифизен апарат. all-
fishing.ru. 19 март 2013. Vígh, B., Manzano MJ, Zádori A., Frank CL, Lukáts A., Röhlich 
P., Szél A., Dávid C. Невизуални фоторецептори на дълбокия мозък, епифизните 
органи и ретината. Хистология и хистопатология: списание. 2002. кн. 17 , бр. 2 . 
С. 555-590 . PMID 11962759 Kапур, Кханна, 2004, биолуминесценция, стр. 837  
Р.Г. Фостер, A. Робъртс Епифизното око в Xenopus laevis Ембриони и ларви: 
Фоторецептор с пряк ефект върху възбудното поведение. Вестник за 
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Ендокринни функции  

„Основната ендокринна функция на несдвоените очи, 

подобно на други органи на епифизния комплекс, е синтезът на 

мелатонин, който се среща в пинеалоцитите. Малко количество от 

този хормон се образува и в ретината на сдвоени очи,129 както и в 

някои други органи, но само в епифизния комплекс и (понякога) в 

ретината на сдвоените очи, интензивността на неговия синтез 

зависи от времето на деня - при почти всички видове се увеличава 

през нощта.“130 „Освен това в епифизния комплекс се синтезират 

други индоламини (включително серотонин), от който се образува 

мелатонин и редица пептиди.“131 

„При животни, които са запазили теменното око или 

фоточувствителността на епифизния орган (тоест при повечето 

гръбначни животни), осветлението регулира ендокринната 

активност на епифизния комплекс. При тези животни, които са 

загубили фоточувствителността на тези органи (при бозайниците 

и до известна степен при птиците), активността на епифизния 

орган се регулира от мозъка (а именно, супрахиазматичното ядро 

в хипоталамуса, което при тези животни служи като основен 

биологичен часовник). Ритъмът на активност на това ядро от своя 

страна се коригира от информация, която идва от ретината на 

очите. Но има доказателства, че при новородените плъхове 

епифизният орган е в състояние директно да реагира на светлината 

и той получава повече от него, отколкото очите (все още не 

                                                             
сравнителна физиология: списание – 1982 г. кн. 145, бр. 3. С. 413-419 . doi : 
10.1007 / BF00619346 
129 Норис Д.О. Грибначни ендокринология . - 4. - Academic Press , 2006. - S. 560. - 
ISBN 978-0-12-088768-2 . Klein DC Еволюция на гръбначния епифиз: хипотезата 
на AANAT.  
130 Кулчиковска, Попек, Капур, 2010 , Мелатонин и циркадни / циркадни ритми, 
стр. 77-79.  
131 Норис Д.О. Грибначни ендокринология 4.  Academic Press , 2006. - S. 560. - ISBN 
978-0-12-088768-2. 
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отворени).“132 

„Мелатонинът участва в регулирането на много процеси с 

ежедневен или сезонен ритъм, по-специално сън, хибернация, 

колебания в телесната температура, двигателна активност, 

миграция, възпроизвеждане и промени в цвета. Епифизният 

комплекс, включително, вероятно, теменното око на гущерите, 

също участва в терморегулацията, но механизмът на тази връзка 

остава неясен.“133   

Преходът към ендокринна функция  

Епифизният комплекс на фоторецепторните клетки 

пинеалоцити и двойката очи (пръчки и конуси) изглежда имат общ 

произход - те са еволюирали от предшествените гръбначни клетки, 

които са били способни на фоторецепция и до синтеза на 

мелатонин. В хода на еволюцията между тях се появило разделение 

на функциите, което се изразява най-добре при бозайниците (и в 

по-малка степен при птиците), фоторецепторите на сдвоени очи 

осигуряват зрение, а пинеалоцитите са специализирани в 

производството на мелатонин, хормон, който регулира различни 

биоритми.134 

Въпреки това, малки количества мелатонин се произвеждат 

и в ретините на сдвоени очи. Там той е продукт на реакции на 

детоксикация на съединения, вредни за ретината - 

                                                             
132 Vígh, B., Manzano MJ, Zádori A., Frank CL, Lukáts A., Röhlich P., Szél A., Dávid C. 
Невизуални фоторецептори за дълбокия мозък, епифизит органи и ретинати - 
Хистология и хистопатология.  Blackshaw S., Snyder S. Модел за развитие на 
разработката на компонента за фототрансдукция в епифизата на Босейнита, 
поемащ светлочувствителна функция. Списание за Невронаука  1997. кн. 17, бр. 
21 . С. 8074-8082 
133  Бертолучи С, A. FOA очна фоторецепция и циркадния улавяне в 
небозайникови гръбначни животни Хронобиология International (Eng.) Руски.  : 
отписвам. - 2004. кн. 21 , бр. 4-5 . - С. 501-519 . - doi : 10.1081 / CBI-120039813 . - 
PMID 15470951 
134  Klein DC Еволюция на гръбначния епифиз: хипотезата на AANAT. 
Chronobiology International - 2006. - книга. 23, бр. 1 и 2 . - S. 5-20 . - doi : 10.1080 / 
07420520500545839. PMID 16687276 . Архивирано към 31 януари 2009 
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арилалкиламини, по-специално серотонин (те реагират с 

ретиналдехида, необходим за зрението). В допълнение, 

мелатонинът изпълнява някои функции в ретината, той увеличава 

своята фоточувствителност, като преразпределя меланозомите в 

пигментните си клетки (по подобен начин засяга кожните 

меланоцити) и вероятно служи като антиоксидант.135 

В хода на развитието и засилването на тази зависимост 

също се е увеличила нуждата от мелатонин, от него е имало нужда 

повече, отколкото се формира по време на нормалното 

функциониране на ретината. Но увеличаването на неговото 

производство е несъвместимо със зрителната функция на очите, 

тъй като изисква увеличаване на количеството серотонин в 

ретината, което е вредно за него.  

Това вероятно е довело до факта, че ендокринната и 

зрителната функции са били разделени между различни 

органи. При хрущялните и костни риби нервните влакна от 

епифизния орган отиват в много региони на средния мозък и 

диенцефалона, по-специално към задната комисура, ядрата на 

каишката, предопералното поле, первентрикуларното сиво 

вещество, тектума на средния мозък и при някои видове към 

преоптичната зона и оптичния тектум.  

В последно време са получени интересни данни във връзка 

с работата на мозъка в сън. „Парадоксалната“ фаза на съня 

настъпваща периодично у спящия човек и изразяваща се в бързо 

движение на очните ябълки, промяна в мускулния тонус и поява на 

бърза електрична активност в мозъчната кора, е свързана със 

сънищата. Достатъчно е в момент на парадоксална фаза да се 

събуди човек и той ще е запомнил и ще разкаже своя сън. Оказва 

се, че съновиденията са необходими. Правен е например опит при 

който отначало е записвана електроенцефалограма при обикновен 

                                                             
135 Klein DC Лекцията от Aschoff / Pittendrigh от 2004 г . Теория за произхода на 
епифизата - приказка за конфликт и разрешаване. Списание на биологичните 
ритми 2004. кн. 19 , бр. 4 . - С. 264-279 . doi : 10.1177 / 0748730404267340. PMID 
15245646 . Архивирано на 31 януари 2009 
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нощен сън на 6 изследвани лица. След това им е било забранявано 

да спят в период от 108 часа. Четири дена и 12 часа след като били 

будни, е започнат нов запис на електроенцефалограмата. 

През следващите 4 нощи се е записвала 

електроенцефалограмата на спящите. В заключение от опита се 

установило, че „парадоксалният сън“ рязко се е съкратил, но в 

последващите се е увеличил. Хората като, че ли си наваксвали 

загубеното. Необходимостта от сънища е изключително важна, 

като се прави аналогия между човешката памет и 

самонастройващите се машини. За поддържане на нормална работа 

машината от време на време спира и отстранява грешките 

натрупващи се в програмата. Прието е, че такова „профилактично 

почистване“ на паметта от „ненужен материал“ става при процеса 

на сънищата. Но е доказано, че и по време на сън се извършват 

процеси свързани с творчество.  

Може да се приведат редица примери, когато решението на 

задача, занимаваща дълго време ума на изследователя е ставало по 

време на сън: окончателният вариант на периодичната система на 

елементите на Менделеев, за която се твърди, освен всичко, че е 

била позната на българите - хилядолетия преди Менделеев да я 

запише, тъй като колобрите – свещениците на Тангра са познавали 

Алхимията като Наука - както не случайно се казва и едноименната 

книга на българския автор Спас Мавров. Новият вариант на 

„Хенриадата“ у Волтер, редица стихотворения на Пушкин, лекарят 

Гален е обяснявал по-голямата си част от постъпките си с 

„откровения“ получени насън. За успешни музикални фрази 

„намерени на сън“ са говорили композиторите Глазунов и Римски 

– Корсаков. Руският учен В.М Бехтерев е обяснявал възникването 

на редица съображения и догадки с работа на мозъка си по време 

на сън. В съня не се прекратява решението на задачите занимаващи 

душата и продължава творческият процес с помощта на множество 

възбудни центрове. 

В непубликуваните записки на А. А. Ухтомски има 

необикновен израз: „коров растеж по време на сън“. 
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ПРОЯВАТА НА МЪДРОСТТА В 

НЕЙНИЯ  ЖЕНСКИ  АСПЕКТ. 

ТАЙНАТА НА ФЕНОМЕНА НА СЛАВА 

СЕВРЮКОВА И ВАНГА 

Оказва се, че за да се разбере природата на Живота след 

смъртта не е възможно с рационалните методи на науката, а с 

ясновидството и функцията на така нареченото „трето око“. 

„Третото око“ - психотронния орган е функция на душата.  

В България и света много хора са изумени от феномена на 

Ванга и Слава Севрюкова. При Ванга „третото око“ – 

психотронният орган, е бил в непрекъсната активност и именно 

чрез този орган е „прочитала“ кармичните записи на душите и е 

лекувала. Интересен феномен е и Слава Севрюкова, която също в 

медитативно състояние е можела да излиза от тялото си и душата 

ѝ намирайки се в епифизата – както наричат древните „третото 

око“, е можела да вижда (да приема информация) в другите 

измерения на Творението.  

Другата изключително важна за човечеството 

изследователка на темата за живота след смъртта е Лора 

Йордакиева – Учител по Йога, бойни изкуства и магистър 

философия.  

136 

                                                             
136 Лора Йордакиева. Учител по Йога, бойни изкуства и магистър философия. 
Автор на книгата „МАХАСАМДХИ – Книга на Великото Освобождение“ 
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Лора Йордакиева е Учител и демонстрант по Йога. Тя 

приема и предава информацията за Изкуството на смъртта в 

книгата „МАХАСАМАДХИ – Книга на Великото Освобождение“ 

в медитативно състояние. Едва ли има друг начин за познание в 

отвъдното, ако душата сама в човешко тяло не се приведе в 

състояние, в което да използва тези си умения под надзора на 

посветен Учител и да събере информация за този свят, който се 

намира извън третото измерение. Разбира се, за човек, който вижда 

и чува добре, не е нужно да се привеждат много доказателства, а 

само един синтез от Учението на Христос е достатъчен, за да се 

разбере характера от поведението и мисленето на хората, както и 

да се разпознаят външните или вътрешните духовни сили, които 

оказват влияние върху поведението на определени хора: 

КАКВОТО И ДА ВИ ГОВОРЯТ, ПО ДЕЛАТА И ПЛОДОВЕТЕ 

ИМ ЩЕ ГИ ПОЗНАЕТЕ!  

Налага се да разясним какво представлява феномена на 

двете от най-известните в човечеството ясновиждащи жени, 

защото тяхната мисия и принос е недостатъчно разбран от науката, 

а е приеман като чудо, но има своето научно разяснение. Трябва да 

се знае също, че и двете жени и Слава Севрюкова и Ванга са били 

дълбоко вярващи в Творецът на Живота – Бог, и на никого не са 

направили лошо през целия си живот. 

Слава Севрюкова е интересен феномен и нейната 

способност, както и на Ванга, се притежава от всеки човек, но се 

проявява в свръхекстремалните прояви на мозъка.   

Тази способност - да се вижда в отвъдното често се е 

проявявала в критични ситуации когато хора са изпадали в кома и 

са излизали с душите си от физическите си тела, но не са 

прекъсвали връзката душа – ментално тяло с физическото си тяло. 

Незнаещи какво се е случвало само описват последващите процеси 

извън тялото, когато се връщат обратно във физическото си тяло, 

защото не могат да контролират мисълта си и се движат 

светкавично из Вселената при всяка една мисъл, тоест не могат да 

контролират уменията, които има душата в отвъдното.  
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За което и да е място във Вселената да си помислим, дори и 

в човешко тяло можем да се пренесем със Силата на Мисълта там! 

Но не можем да отидем физически докато менталното тяло – 

душата е свързана енергийно с биологичното ни тяло.  

Трябва да предупредим читателите, че всякакъв вид 

упражнения за излизане от тялото са опасни и тази книга няма за 

цел да дава насоки за подобен тип изключително опасни практики! 

 Освен всичко трябва да се знае, че Слава Севрюкова и 

Ванга никога не бива да се принизяват до нивото на спекулативни 

врачки и гадателки. Тяхната задача и работа в полза на 

човечеството е неразбрана и от науката и от духовниците по света. 

Ние сме свикнали да слушаме за мъдреци и пророци, за Христос, 

Който е бил в тялото на Учителя Иисус като мъжкия аспект на 

мъдростта и знанието, а не обръщаме достатъчно внимание на 

женския аспект на мъдростта и приноса на жените в световната 

еволюция.  

Българската ясновиждаща Слава Севрюкова е притежавала 

дарбата да прониква с душата си - „менталното тяло“ - със силата 

на мисълта в ядрото на атома и да опише неговата структура и 

строеж от елементи, да проникне в ядрото на планета Земя, да 

проникне в ядрото на вулкан, можела е да се пренесе на Северния 

полюс, да проникне в човешко тяло за стотни от секундата.  

Слава Севрюкова и Ванга са „чели“ ако може така да се 

каже в акасхиковите записи – в ноосферата (сферата, която се е 

образувала от излъчването на ментална енергия - от всички хора, 

които са живяли някога на Земята). Те са имали достъп до този 

архив от информация.  

Феноменът на Слава Севрюкова и Ванга се обяснява 

именно с това навлизане на техните ментални тела – (душата) в 

причинно-следствения запис на отделната душа от която са се 

интересували, но с позволението на Бога, защото намеренията са 

им добри. Всичко в този свят става с пълното знание на Бога - 

Творец. Всяка една мисъл на всяко разумно същество (с 

отрицателен или с положителен характер) във Вселената се знае от 



ЗАЩО Е ВАЖНО ДА ЗНАЕМ КАКВО СЕ СЛУЧВА С ЖИВОТА СЛЕД СМЪРТТА 

149 

Твореца. По време на сеансите със Слава Севрюкова, Христо 

Лозенски – доцент по физика и преподавател в Минногеоложкия 

институт я е насочвал да навлезе в ядрото на атома и да обясни 

структурата му, както и други изключително трудни и необясними 

за обикновенните хора и науката изследвания. 

  137 
 

Във връзка с изследването, се налага да цитирам една малка 

част от научните доказателства на Слава Севрюкова от книгата на 

Христо Нанев за пророчицата „Бъдете в този свят, но не от този 

свят“: 

„Възниква въпросът: какво е мислене? - За нея, това е 

мозъчен процес. Мисълта е вълна с огромна енергия, излъчена от 

мозъчните клетки. Като него е обагрена в сиво. Узрее ли, откъсва 

се и устремява натам, където е насочена. Поела към обекта, 

превръща се в пси-вълна, действаща самостоятелно извън органа 

на мислене. Скоростта й превишава светлинната. Колко пъти? 

Не е лесно да се отговори. Вероятно е зависима от 

индивидуалните способности. 

Някога леля Слава мисловно пропътува до Марс с неговите 

спътници Фобос и Деймос. Пренесе се там за секунди. Разгледа ги 

и ги описа. Информацията й се потвърди след десетилетия от 

космически сонди. Ако мисълта се движеше със светлинна 

скорост, би трябвало да се чакат минути и часове. Да прелети до 

отдалечената планета, да проучи спътниците и се върне 

обратно. 

                                                             
137 Слава Севрюкова 
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Забележете, касае се за колосална енергия, излъчена от 

мозъка. В състояние е да въздейства върху обектите директно, 

от огромни разстояния. Надявам се, ще ви е интересно да 

разберете как като учен работя с жената, надничаща отвъд 

видимото. Насочвам я, примерно, към дадено здание. В това време 

тя удобно седи в креслото у дома си. След мисловна концентрация, 

заданието се оказва в полезрението на "третото и око" – 

психотронният орган свързан с епифизата. Вижда го цветно от 

всички страни, включително и вътрешността. Образно казано, 

навлиза в друго измерение. В проучванията строежа на атомните 

ядра, решихме: ще приемем за еталон лекия водород. 

Полученото многоизмерно изображение преминава през 

нейния мозък. Отсяда в сърдечната й област (сърдечната чакра - 

б. а.). Там се съхранява отпечатък на обекта с всички данни за 

него. Вижда го зрително - като форма, обем, цвят. Приема 

слухово - ако бръмчи, издава звук или шум. По същия начин 

определя неговия вкус (ако има такъв) или грапавина. Вкуса усеща 

с език, неравностите - с върховете на пръстите.  

- Виждам ги тия частици - носят ги "атомни вихри". 

Движещите сили са разположени така - "вихър до вихър и вихър 

във вихър". За да разбера посоката им на въртене, решавам: "Ще 

взема една от тях. Ще я спусна в бушуващия вихър, да наблюдавам 

как ще се отклони". 

И ето"спускам" я. Вихърът я поема. Извива по часовата 

стрелка. По-късно забелязвам - тази е посоката на движение и в 

макрокосмоса - на планети, звезди, галактики..." 

Докато Слава Севрюкова не лекува, а успява да обясни и да 

докаже, че мисълта, менталното тяло – Душата може да се движи 

със скорост по-голяма от тази на светлината и самата тя – Слава 

Севрюкова да извърши стотици научни проучвания, които и до 

днес изумяват света на науката, другата българска ясновиждаща 

жена от България – Ванга, се прочува по целия свят също с подобни 

феноменални способности. 
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„Аз очи немам, ама глед имам. Вие очи имате, 

ама немате глед“  

Ванга 

   
 

Вангелия на гръцки означава „носителка на блага вест.” 

Ванга - ясновидката от Петрич, е имала способността да влиза в 

човешкото тяло и да го лекува. За нея се знае в целия свят като 

феномен и за това, че е била сляпа, а пък е виждала в другите 

измерения на Творението. Знае се, че дори Хитлер идвал при Ванга 

да я пита за края на войната и други въпроси. Когато Хитлер 

излязъл от къщата на Ванга, бил с наведена глава, тих, плах и 

видимо притеснен. Очевидно е разбрал, че освен, че ще загуби 

войната, и че демоните от сферите на ада  го чакат да умре, за да 

приберат душата му в Дъното на Ада... 

Ванга е предрекла с точност датата на смъртта на Борис 3-

ти когато е ходил при нея. Консултирала е императора на Етиопия 

Хайле Селасие, президента на Румъния Чаушеску и много 

известни световни личности. Тук е важно да оставя част от един 

разговор между нея и един московски журналист изпратен от 

Леонид Брежнев – генерален секретар на СССР, за да провери 

пророчицата от Петрич дали наистина знае какво прави, преди той 

да отиде при нея. 

-„Дай бучката захар, журналисте от Москва!  

Така казва Ванга, когато при нея влиза Сергей Гризунов,  
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специален кореспондент в различни страни през 90-те години. 

Преди срещата прегледах още няколко информации казва 

Гризунов. Те не засилиха доверието ми към Ванга. Например за 

мястото, където живееше, тя казваше следното: „Тук е имало 

древен град, унищожен от лава. В него са живеели великани, 

които носели сребристи ефирни дрехи…“  

Прекарах нощта преди срещата в къщата за гости. Преди 

да си легна, сложих под възглавницата си бучка захар. Както 

разбрах от обясненията на гостоприемните домакини, 

захарните кристали трябваше да направят нещо като 

„снимка“  на мозъка ми.  А когато се срещнех с пророчицата, 

тя щеше да разчете и да разшифрова онова, което щеше да се 

отпечата върху тях. 

На следващия ден прекрачих стаята на Ванга. Помещение 

като хиляди други. В средата имаше електрическа печка. 

Домакинята  седеше на дивана, застлан с покривало на сини и 

оранжеви ленти. В ъгъла на стаята седяха още три жени с 

безизразни лица. Не усетих нищо особено, освен някаква засилена 

възприемчивост към подробностите наоколо. Например лицата 

на онези жени моментално се забиха в паметта ми. Ванга седеше 

с наведена глава, като че ли потънала в мислите си, вдигна лицето 

си и със силен и уверен глас каза: – Журналистът от Москва, ела 

тук и седни. Изпълних нареждането. Послушахме заедно 

тишината.  

- Дай бучката захар, журналисте от Москва.  

Извадих от джоба си бучката захар и я сложих на масата, 

за да видя как ще я вземе. Сляпата жена уверено протегна ръка в 

правилната посока и взе бучката. Започна да я опипва. Правеше 

го така, сякаш със сигурност знаеше върху кои точки по този 

малък бял квадрат трябва да съсредоточи вниманието си. Тя се 

обърна към мен и в този момент ми се стори, че погледна в 

душата ми. За собствена изненада точно такова бе усещането 

ми. И ми зададе простичкия въпрос:  
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– Ти имаш очила, които носиш по време на най-

отговорните си срещи. Защо сега си ги свалил?  

Това беше пряк удар по моето съмнение в силата на 

вътрешното ѝ зрение. Наистина носех очила, но реших, че тук ще 

мина и без тях.  

– Занимаваш се с журналистика вече 12 години – продължи  

Ванга.  

– Пишеш за политика, само че засега приносът ти не е 

голям. Но ще продължиш да се занимаваш с това. Краят на 

осемдесетте ще ти донесе големи успехи в работата. Ще имаш 

три деца, а когато навършиш 42 години, ще станеш свидетел на 

голяма война, само че няма да ти кажа кой ще я започне. Тази 

война няма да бъде твоя, но тя пряко ще те засегне.  

Исках да задам уточняващ въпрос за бъдещата война, но 

нещо ми попречи, стисна ме за гърлото. В тази стая говореше 

само Ванга. Сякаш предугаждайки въпроса ми, с все същия уверен 

глас тя обяви: 

– Не се страхувай от войната! Тя няма да те докосне. Ще 

живееш дълго и ще надживееш много днешни и утрешни врагове 

и приятели… 

Тръгнах си от пророчицата  убеден, че срещата с нея поне 

няма да навреди на нашия висш ръководител. Само че за това вече 

отговаряха други хора. Те явно не бяха успели да го настроят 

както трябва.  

Генералният секретар се отнесъл към посещението като 

към забавна атракция. Когато влязъл в къщата на Ванга, Брежнев 

още от прага шеговито попитал:  

„Знаеш ли кой съм аз?“.  

Последвал рязък и безцеремонен отговор:  

„Виждам, че е дошъл голям началник. Но ще станеш 

чучело, делата ти ще се разпаднат на парчета и ще се разтопят 

като лед напролет, а торните бръмбари ще започнат да пируват 

наоколо. Сетне всичко ще се възроди, но вече без теб…“ 

Генералният секретар на СССР бил толкова шашардисан от 
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изключително странните думи, че се обърнал и мълчешком си 

тръгнал. С това срещата приключила. Сетне на помощниците им се 

наложило дълго да свестяват „скъпия Леонид”. Всичко това 

журналистът описва в току що преведената и официално 

представена в „Гринуич” книга на Сергей Гризунов „Мостът на 

тайните”. Общо взето неговото управление, на Брежнев, често е 

критикувано, понеже тогава започва периодът на сериозна 

икономическа и социална стагнация, която в крайна сметка води 

до разпадането на Съветския съюз през 1991 година.“ 138        

„В книгата „Тайната на Ванга“ лекари и учени дават по-

логично и научно обяснение. Според учените, Ванга е разчитала на 

кристалната решетка на захарта. Тя има способност да събира и 

предава информация, има памет, както всяка клетка. Учените са 

категорични и единодушни, че съществува още едно неразгадано 

поле на информация, от което Ванга и други пророчици са черпели 

енергия и данни. Наричат го вселенски компютър“.139 

В допълнение според изследванията на Красимир Куртев: 
140„За да се „прояви“ картината в кристала, съхранената в него 

холограма трябва да се облъчи със същите „опорни“ кохерентни 

вълни, както при записа. В кристала могат да попаднат образи 

непосредствено от информационното поле. За целта е 

необходимо приемащият „уред“ да е настроен на определена 

честота (Hz). Причина за такава настройка може да бъде 

предварително външно въздействие върху кристала. В резултат 

от подобно „програмиране“, той ще стане самостоятелен 

приемник на отвъдни холограми.“ 

Тоест, душата преминава по време на най-дълбокия сън на 

човек, в Космоса и се освобождава от всичко като натрупана 

                                                             
138 Статията е от 30 Окт. 2019, Савка Чолакова, БЛИЦ БГ  
139  Статията е от Г. Крайчовска, 25.11.2009, БНТ новини  
140 Красимир Куртев – сътрудник - изследовател в регионалната „Лаборатория 
по мулти – медиаторика, радиестезична и климатогенна диагностика, 
езотерична минералология и кристалография и ръководител на медиаторна 
сакрална група град Пловдив към Н.И.У.М.Ф. при МАСФЕН Европейски съюз  
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енергия от емоционално-сетивната информация (това което е 

правил човек през деня) – будната фаза на мозъка. От излъчванията 

на душата и аурата на човек се записва в паметта на клетките на 

кристалите на захарта информация за съответния човек или се 

прави връзка с точното място където Ванга да може да достигне и 

да прочете записите от преживяванията на душата, на човека, 

който идвал при нея и питал за неща случвали се в неговия живот. 

Това са знания от микрокосмоса и финните полета в квантовия 

свят, квантовата реалност – 4-то измерение. Освен всичко, тя е 

можела да провери и родословното дърво на съответния човек по 

този начин. Изглежда родовата памет на семейството в което се 

намира определена душа е също в тези записи под един раздел.  

И двете жени и Слава Севрюкова и Ванга остават без деца. 

Мъдреците казват, че човек, който няма продължение на рода си, 

това му е последно прераждане на Земята. Може и да не е точно 

така, но информацията която са предали тези две жени на 

човечеството е от изключителна важност.  

„Ако се вгледаме и проследим внимателно в Стария Завет, 

ще разберем, че всички пророци първо виждат видения, после ги 

предават на книга според заръката на своя бог.“141      

Описвам тези факти, защото освен ясновиждащите хора в 

България има и други доказателства за пророците в Библията, 

които са имали видения, и на хора, които например са били в кома, 

че душата на човек в определен екстремален режим на работа на 

мозъка и „приспиването“ на петте сетива, може да излезе от 

физическото тяло в което се намира и да се придвижва със скорост 

по-голяма от тази на Светлината из цялата Вселена, стига да си 

помислим за мястото което искаме да посетим. Някои хора 

преживяли коматозни състояния са излизали от душите си, имали 

са видения и разговори със Свети Петър, други са виждали 

същества от чиста Светлина, която им е разкривала определена 

тайна или задача, която трябва да свършат на Земята, а трети са 

водени в различни Сфери на Съ-Знание като ада, сферите на 

                                                             
141 От книгата Свръхсетивност – Спас Мавров 
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гладните духове и сферите на рая. Интернет е пълен със записани 

преживявания от хора, които са били близо до смъртта и са 

излизали от телата си с душите си, но после след като се връщат 

разказват интересни факти. Разбира се, има научно обяснение и 

част от него е представено тук в тази книга.  

Идеята е не толкова да се наблегне на факта, че има 

ясновиждащи хора със свръхсетивни способности, а да се осъзнае, 

че ИМА ЖИВОТ ЗА ДУШИТЕ В ОТВЪДНИЯ СВЯТ!  

Описаният процес на излизане на душата от тялото е опасен 

и не се препоръчва на непосветени, както уточнихме по-горе. По 

този начин са видяни сферите на ада и рая от Данте Алигиери. 

Божествена комедия е италианска поема от Данте Алигиери, 

започната през 1308 г. и завършена през 1320 г., година преди 

смъртта му през 1321 г. Смята се за най-известното произведение 

в италианската литература и едно от най-великите произведения в 

световната литература. Наративът разказва за пътуването на Данте 

през Ада, Чистилището и Рая. „ДУШАТА Е НАЙ-ВЕЛИКОТО 

ЧУДО“ казва Данте. 

Душата обаче може да изпадне в „обсебване“ или 

„заглушаване“, пренастройване на мисълта в друга честотна 

реалност на мисълта, резонанс, който може да се окаже хипнотичен 

- мисълта да се подчини на чужда воля и внушение. Това внушение 

може да започне още в ранна детска възраст и само обучените, 

които познават мисленето на една душа и анализират правилно 

поведението и, могат да предположат, да предвидят на какви 

принципи се подчинява тази душа и да предприемат мерки - 

лечение, разговор с родителите и т.н. Идиотията, психопатизма, 

олигофренията и неврозите са нервно-психични болести, на които 

понякога учителите и обществото, не само, че не обръщат 

внимание, а и се присмиват. Но едва ли ще е смешно след време 

когато подобна душа си позволи да отнеме човешки живот. 

Настройването на една личност с отрицателно влияние върху 

човечеството (какъвто е бил Хитлер например, жаден за власт, 
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егоистичен, горделив, арогантен, вероломен, садистичен, гневен и 

лукав, превърнал се в масов убиец) резонира като принцип върху 

мислите на милиони други хора и така се създава маса от личности 

склонени да вярват на един отрицателно настроен, вече не човек, а 

демон, който е провокирал страдания и убийства на много хора, 

както знаем за периода от Втората световна война.  

В това се състои смисъла на думите на Иисус Христос, 

когато го приковават на кръста: „Отче, прости им, защото не знаят 

какво правят“!                                                                      

Но Иисус Христос в този случай не прощава на 

сатанистките същества, на злите духове, а прощава на войниците, 

защото те изпълняват заповед за убийство и са оръдие в ръцете на 

властниците. Прошка се дава когато душата се е разкаяла и 

осъзнала грешките си и се старае да не повтаря грешките си, това 

е осъзнат грях. Иначе прощавайки на един убиец, без той да е 

осъзнал грешката си, без да се е покаял истински и да върви 

искрено по пътя на Христос, това не е прошка.  

 

Намираме и в други религиозни доктрини знание от 

подобен вид, например в древната Бхагавадгита – в Индуизма: 

„Дори и най-голям грешник да си ти, с лодката на 

Знанието, ще преплуваш всички грехове.“ 

                                                                      Бхагавадгита 
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БИБЛИЯТА: КАКВА Е РАЗЛИКАТА В 

ИСТОРИЯТА И ГЕНЕЗИСА НА ЕВРЕИТЕ ОТ 

СТАРИЯ ЗАВЕТ И ЗНАНИЕТО НА 

ХРИСТОС ЗАПИСАНО В НОВИЯ ЗАВЕТ 
Ясно се вижда, че знанието в Новия Завет предадено от 

Христос и записано от евангелистите, не е достатъчно разяснено за 

тези, които се колебаят във вярата си, а са посочени само 

принципите на духовните - алхимичните и физичните закони във 

вселената, които действат независимо от това, дали ние знаем или 

не знаем за тях. Хората днес търсят доказателства, имат колебания 

относно вярата си. Християнските свещеници също не могат да 

обяснят разликите в Стария и Новия Завет, тъй като им липсва 

именно това обучение, което свещениците на древното българско 

учение Тангризъм, както и Богомилите са имали. Сковани от страх, 

днешните християнски свещеници да не би да влязат в ерес или 

някой да ги обвини за антихристияни, дори не си помислят да 

обсъждат тези тежки за човечеството теми, както и темата за 

прараждането и освобождението от прераждане.  

Само, че самия Христос не Се е криел в Църква или 

молитвен храм, а Сам е ходил и проповядвал за Небесното 

Царство, лекувайки, възкресявайки142 и извършвайки хиляди други 

свещенодействия, без да се страхува, че някой ще Го убие или 

обяви за еретик, именно защото е имал вярата, знанието, 

вътрешната увереност и осъзнаване на мисията Си! 

Стария Завет и Новия Завет са две различни учения. Стария 

Завет отразява юдейската доктрина за Съ-Творението143, която е 

записана от пророка на Йехова – Мойсей в тези 5 Глави: Битие, 

Изход, Левит, Числа и Второзаконие. Мойсей синтезира десетте 

заповеди на своя „избран“ народ – евреите от Тората и Танах, с 

претенцията, че те са богоизбрания народ, заповеди, които са за 

евреите, а не за неевреите. Една претенция, която противоречи на 

                                                             
142 Възкресение – възвръщане към Живота. 
143 Има коренна разлика в Творение и Съ-Творение. 
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Равенството, Братството и Свободата.  

Тези 10 заповеди след това са приети за цялото човечество 

и по този начин претенцията на Мойсей – пророка на Йехова 

излиза на преден план като божеството, което определя 

законността на тази планета и именно това е причината (10-те божи 

заповеди) хората да сливат Стария и Новия Завет заедно в една 

книга наречена Библия, само, че разликата е очевадна. Така 

евреите тълкуват Стария Завет от началото до края и 

навсякъде правят това различие, наричайки човек и ближен 

евреина – израилтянина, но никога – друговереца.  

Това не е антисемитизъм, а исторически факти, които 

трябва да се изяснят от гледна точка на това, че Мойсей учи 

израилтяните - юдеите да действат според принципа: „око за око и 

зъб за зъб“, докато в Новия Завет Христос учи: „обичайте 

враговете си и се молете за тях“. Защото отмъщението се 

превръща в един нескончаем процес на кръвно отмъщение. Според 

учението на Мойсей ние трябва да съдим и да отмъщаваме и така 

се въвличаме в конфликти и тежка съдба, а ЕДИН е Този, Който 

вижда и може да осъди по Негова Воля, въпреки, че човек сам съди 

себе си в часът на смъртта. За да няма отмъщение, трябва да 

постигнем такива правилни човешки отношения, че да не се 

достига до рискови ситуации, да не се достига до обиди и 

саморазправа, а да се научим на правилен диалог и правилно 

разбиране на житейските ситуации. Чрез отмъщението и расизма 

проповядван в първите 5 книги от Мойсей всички, които следват 

Стария Завет се въвличат в тежки причинно - следствени 

отношения. Расизъм е еврейската доктрина в Стария Завет, защото 

произлиза от Талмуда, Танах и Тора – древните еврейски книги, 

които определят евреите за „богоизбран народ“. Със самото 

определение, че те – евреите са „богоизбрания народ“ се доказва 

расизма и надменното отношение на юдеите към неевреите. 

В тезата „обичай враговете си, 

благославяйте ония, които ви проклинят, 



Георги Светославов  

160 

добро правете на ония, които ви мразят, и 

молете се за ония, които ви обиждат и 

гонят“144 е важен принципа на идеята за пречистването на 

грешките от причинно – следствените връзки, поради които 

всички като души сме се родили тук на тази планета. Това е 

Христовото учение в Евангелията – пречистване на желанията и 

грешките от причинно – следствените връзки!  

Когато е изговарял тези всеопрощаващи слова Иисус 

Христос ясно е осъзнавал действието на Закона за Прераждането 

на душите от различни сфери на съзнание – в човешки тела, като 

същевременно е осигурил духовна защита по отношение на 

човечеството с всеопрощението на греховете. Какви грехове? Ами 

греховете от предишни превъплъщения, а не погрешното 

тълкуване, че греха бил поради това, че ЧОВЕК е създаден като 

Мъж и Жена, че решили и да имат потомство, за да добият 

богоподобие.  Това е превенцията на самото човечество към себе 

си! Вижда се в Светите Евангелия как Христос говори за 

причинно-следствените връзки на душите, с идеята да се поправят 

и да последват Твореца на Живота, а не Яхве - Йехова, за да могат 

да се спасят от страданието тук на Земята! 

Да обичаш враговете си и да се молиш за тяхното спасение 

от Сатаната и Луцифер е акт на състрадателност, каквато само 

Христос е имал, което от своя страна означава, че Той е носител на 

много високо познание за историята и живототворчеството на 

душите във вселената, а както се оказва в по-късния етап от 

Неговото Дело и единосъщието Му с Твореца.  

Очертава се само липсата на подробното изследване на 

Стария Завет, тъй като старозаветното учение е първата част от 

Библията, включваща древното еврейско свещено писание (Танах) 

- общ свещен текст на юдаизма и Новия Завет – християнството, и 

по този начин двете различни учения са сляти в една обща книга - 

                                                             
144 Евангелие от Матей, Глава 5.44.  
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БИБЛИЯ. Танах е акроним за това, което се идентифицира като 

еврейската Библия. Двете религии обаче нямат никаква 

съвместимост. Или е юдаизъм или е християнство, не можеш да 

служиш на двама господаря, на мамона и на Бога. 

Ако човек за пръв път чете Библията и по-точно Стария 

Завет, ще каже: ама как така, нали това е знанието за Бога!?  

 

Да, но за кой бог – еврейският Йехова – племенният бог 

на евреите, който е ипостас на Луцифер или Отеца на 

Христос!?  

В Битие, Глава 4, когато Ева зачева за първи път, се случва 

следното:  

 

„1 И Адам позна жена си Ева; и тя зачена и роди Каина; и 

каза: С помощта на Господа придобих човек. 

2 Роди още и брата му Авела. Авел пасеше стадо, а Каин 

беше земледелец.“ 

С пояснението „С помощта на Господа  придобих човек“, 

Ева признава, че е заченала от Луцифер – Господаря на Земята – 

падналия ангел. Каин и Авел са от Луцифер. Но Каин убива Авел. 

В Битие, Глава 4, точка 25, когато Ева зачева за втори път и 

ражда Сит, тя зачева от Бога, а не от Господа на планетата – 

Луцифер - Йехова.  

 

„25 И Адам пак позна жена си и тя роди син, когото 

наименува Сит, защото тя думаше, Бог ми определи друга 

рожба, вместо Авела, тъй като Каин го уби.“   

 

Богът на евреите – Йехова, не е Отеца на Христос! Това 

се потвърждава първо от факта, че Иисус Христос никога и никъде 

не споменава Йехова, че е Неговия Отец!  

 

Второ, объркването за обикновения изследовател на 

Библията (която е в 2 части, но често се забравя този факт) идва 
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от това, че Мойсей и равините на Йехова са слели всичко в Стария 

Завет с думата Бог, Господ Бог и така си приписват някаква 

богоизбраност, че те са „богоизбраният народ“, който трябва да 

следва заветите на Мойсей! Обаче когато Мойсей – пророкът на 

Йехова започва да проповядва, се вижда ясно неговия расизъм 

относно другите народи. Расизъм, който и до днес чрез Тайните 

общества на юдеомасонството създава конфликти между 

християни и мюсулмани и членовете на тези юдеомасонски 

общества присвояват всичко, докато тяхната цел планувана 

хилядолетия напред в бъдещето се осъществи: Господство над 

всички народи, както е записано и във Второзаконието Глава 7. 

проповядвано от равина Мойсей:  

 

„16. и ще изтребиш всички народи, които Господ, Бог твой, 

ти дава: да ги не пощади окото ти; и не служи на боговете им, 

понеже това е примка за тебе.“ 

 

Предполага се, че не всички евреи следват старозаветните 

предписания. Има евреи от други юдейски секти, които при 

всичките Тайнства, които Христос извършва се прекръстват и Го 

признават за Божи Син и разбират Неговото Учение! Но ако 

разпитате евреите по улиците, живеещи днес в Израел дали вярват 

в Христос, те ще кажат: ние не Го познаваме! Това са факти, които 

водят света към разруха и страдание на гърба на „неевреите“, тъй 

като ако се разровите в Талмуда, Тора, Танах и други еврейски 

книги, ще намерите и други расистки изказвания за „неевреите“, а 

днес и за християните и мохамеданите и въобще всички, които не 

следват Йехова – ипостаса на Луцифер. А не беше ли Луцифер 

този, който се възгордял срещу Бога и изпратен на земята (заедно 

със Сатана и една трета от ангелите) като „паднал ангел“ от 

Божието благоволение!? 
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Христос е проповядвал и учил евреите на вяра в истинския 

Бог – Творецът на Живота, а не в интерпретатора, защото както 

Сам казва в Глава 9. Точка 12. в Евангелието на Матей:  

 

12.“здравите нямат нужда от лекар, а болните;“ 

 

Христос е знаел, че именно в генезиса (когато Ева ражда 

от Луцифер - Каин и Авел) е проблема на еврейския народ, 

затова Иисус Христос се явява при еврейския народ и ги 

поучава да се обърнат към истинския Бог – Творецът на 

Живота.  

„А Иисус им рече: истина, истина ви казвам: не Моисей ви 

даде хляба от небето, а Моят Отец ви дава истинския хляб от 

небето.“ 

                               От Йоана Свето Евангелие. Глава 6. 32. 

 

                                                             
145 Скулптурата "Геният на злото" на Гийом Гифс изобразява човек с криле на 
които има нокти, окован с десния си глезен и лявата китка за Земята. Лицето на 
окования паднал ангел изразява разкаяние и отчаяние - от лявото око на 
падналия ангел потича сълза. Преклонената глава символизира тежестта на 
наложеното наказание - Луцифер е бил любимец на Бог, а после губи любовта 
Му и става "паднал ангел“. Скулптурата се намира в Катедралата на Свети Павел 
в Лиеж - Белгия и е част от религиозното наследство на Лиеж.  
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Това не е антисемитизъм, а са факти, които трябва да 

намерят поле за световна дискусия и в края на краищата равините 

на Йехова да се обърнат към истинската вяра на Отеца на Христос, 

защото Луциферичното влияние в текстовете на евреите се вижда 

твърде ясно и следсмъртната съдба на тези, които следват този 

троен ипостас Луцифер – Йехова – Сатана, няма да е по-различна 

от тази на лъжците, крадците и убийците! 

Както мюсулманите трябва да преосмислят термина 

„джихад“, което в по-дълбок смисъл означава „вътрешна борба“, 

така и еврейските равини трябва да преосмислят своите възгледи и 

да приемат Новия Завет на Христос, записан в Евангелията!   

В еврейския текст на Стария завет, който се нарича 

Танах, това име се среща на около 6800 места, но поради 

третата заповед от Декалога и традицията да не се споменава 

напразно името на Бога, евреите от векове насам го назовават 

или като „хашем“ – буквално означава „името“, или като 

„адонай“, което значи „господар“, тоест Бог.146 

Именно това е причината Христос да се роди във Витлеем и 

да проповядва в Йерусалим, Витания, Самария, Капернаум, и 

Галилея, за да наложи необходимите корекции в учението на 

юдеите.  

„Фарисеите (от староарамейски: פ ִרְּ שי  отделени“) са„ ,אָׁ

секта в юдаизма, възникнала към II век преди Христа, чиято 

доктрина става основа на съвременния юдаизъм.“147 

  „Садукеите са едно от главните течения в юдаизма в 

периода около II век преди Христа до I век. Оцелелите до днес 

сведения за садукеите идват главно от техни противници, най-

вече християни и фарисеи, поради което често съдържат 

отрицателни оценки за тях, но не случайно. Садукеите изглежда 

имали влияние главно сред висшите класи в Юдея и заемали водещо 

положение сред свещениците на Втория храм в Йерусалим. Те 

                                                             
146 Патрик Милер. История на Стария Израел и Юда. Westminster John Knox Press, 
1986. ISBN 9780664212629. с. 110.  
147 Уайлен, Стивън. Евреите по времето на Исус. София, Витлеем, 2007  
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отхвърлят Устния закон на фарисеите и тяхната доктрина за 

телесното възкресение, като се придържат по-строго към 

писаните текстове на Танах.“148 

Садукеите са еврейската аристокрация, която очевидно 

много се е страхувала за властта си над народа и е логична 

презумцията им, че са искали да отхвърлят знанието за живота след 

смъртта и делото на Христос, защото чрез това отхвърляне, те 

осъзнават греховността  и лицемерието си, и от гордост и желание 

за власт не молят Иисус Христос и Бога за опрощение, а напротив 

- организират убийството Му.  

На процеса при Пилат Понтийски хората подтиквани от 

първосвещенниците искат помилването на убиеца Варава, а Иисус 

да бъде разпънат и прикован на кръст. По отношение на Юдея и 

Йерусалим по онова време властта е в свещеническата 

аристокрация. Първосвещеникът е бил не само глава на храма, но 

и светският владетел на Йерусалим и Юдея. Много историци 

изобразяват свещеническата аристокрация в Йерусалим като 

корумпирана и лишена от всякакво уважение сред хората. 

Фарисеите от своя страна пък не се застъпват за премахването на 

смъртното наказание. И как биха могли да се противопоставят на 

смъртното наказание, ако Старият Завет директно го предписва, а 

задачата, която си поставят фарисеите, не е да премахне, а да 

детайлизира подробно всички старозаветни предписания. Това е 

другата причина Христос да се намеси и да въведе Нов Завет, 

изявявайки Себе Си в плът и кръв като се въплъщава в тялото на 

Учителя Иисус и прави корекции на учението в Стария Завет, 

затова Неговото Учение се нарича Нов Завет и това е причината 

Христос да Го наречат Цар на Юдеите, уж назидателно, но 

всъщност наистина, ако всички евреи последват Христос!  

 

ЗАЩОТО ЕВРЕИТЕ, КОИТО СЛЕДВАТ СТАРИТЕ СИ 

УЧЕНИЯ СЕ ОКАЗВАТ ИЗЛЪГАНИ НЕ ОТ КОЙ ДА Е, А ОТ 

                                                             
148https://bg.wikipedia.org/wiki/%D0%A1%D0%B0%D0%B4%D1%83%D0%BA%D0%
B5%D0%B8  

https://bg.wikipedia.org/wiki/%D0%A1%D0%B0%D0%B4%D1%83%D0%BA%D0%B5%D0%B8
https://bg.wikipedia.org/wiki/%D0%A1%D0%B0%D0%B4%D1%83%D0%BA%D0%B5%D0%B8
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САМИЯ САТАНА! А който служи на Сатана, в часът на смъртта 

душата му отива в Ада! После душата, която се роди в еврейски 

род, се приобщава отново чрез Тора, Талмуда, Стария Завет и 

другите еврейски стари книги, които проповядват открит и 

понякога завоалиран расизъм и така порочният кръг не спира. 

Осъзнават ли тези евреи, които не са приели Христос за свой 

спасител накъде отиват душите им след смъртта?  

Не забравяйте, че свръхинтелигентните демони на Сатана, 

разполагат с информация за нас като вид биологични същества, 

още от самото ни създаване, затова и така умело могат да 

манипулират мислите на хората, като ги отклоняват от Бога – 

Творецът на Живота, Отеца на Христос, а не Яхве на Мойсей!  

 

В Стария Завет, Трета книга Мойсеева, Левит пише:  

 

„15. и на синовете Израилеви кажи: който хули своя Бог, 

ще понесе греха си; 

16. който хули името Господне, трябва да умре, с камъни 

да го убие цялото общество: бил пришълец, или туземец, ако почне 

да хули името (Господне), да бъде умъртвен. 

17. Който убие човек, да бъде умъртвен. 

18. Който убие добитък, да го заплати: добитък за 

добитък. 

19. На оногова, който причини повреда върху тялото на 

ближния си, да се направи също, каквото е той направил: 

20. строшено за строшено, око за око, зъб за зъб; както 

той е причинил повреда на човека, тъй и нему да се направи. 

21. Който убие добитък, да го заплати, а който убие човек, 

да бъде умъртвен. 

22. Един съд да имате както за пришълеца, тъй и за 

туземеца, защото Аз съм Господ, Бог ваш. 

23. Тогава Моисей говори на синовете Израилеви; и 

изведоха хулителя вън от стана и го убиха с камъни, и синовете 
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Израилеви направиха, както бе заповядал Господ Моисею.“149 

 

Ясно се показва в тези старозаветни текстове, че евреите не 

познават истинската същност на Сатана, тъй като сляпо следват 

съветите на равина Мойсей. Тук в този текст от Стария Завет 

сентенцията „Аз съм Господ, Бог ваш“ става дума за Йехова, 

защото пророкът на Йехова е Мойсей. Следователно ни се разкрива 

тайната за Творението и Съ-творението в друг йерархичен ред, 

според което Йехова е бога на евреите, а Мойсей е техния пророк. 

Оттук следва, че Отеца на Христос е коренно различен от Йехова. 

Иисус Христос никъде в Новия Завет не споменава името на Отеца, 

нито пък, че се е казвал Йехова! Ето проблема и на сектата 

„свидетелите на Йехова“! 

Цялото Второзаконие е изпълнено с идеите от Талмуда, 

Танах, Тора и Кабала – юдейските книги, писани преди Христос да 

се появи на Земята. Тези факти трябва да се вземат предвид от 

обикновения изследовател на Библията, ако не може да разбере 

какво представлява Стария Завет на Мойсей и какъв е смисъла и 

учението на Христос в Новия Завет.  

 

Второзаконие на Мойсей. Глава 15. 

 

1. В седмата година опрощавай. 

2. Опрощаването пък се състои в това: всеки, който е дал 

назаем на ближния си, да опрости дълга и да го не дири от 

ближния си, или от брата си, понеже е прогласено опрощаване 

заради Господа (твоя Бог); 

3. от чужденец дири, а каквото имаш твое у брата си, 

опрости му го, 

4. за да няма у тебе сиромах; защото Господ ще те 

благослови в оная земя, която Господ, Бог твой, ти дава като дял, 

за да я получиш в наследство, 

                                                             
149 Трета книга Мойсеева – Левит. СВЕЩЕНО ПИСАНИЕ, издание на Светия 
Синод на Българската църква, Старий Завет. 
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5. стига само да слушаш гласа на Господа, твоя Бог, и 

грижливо да изпълняваш всички тия заповеди, които днес ти 

заповядвам; 

6. защото Господ, Бог твой, ще те благослови, както ти е 

говорил, и ти ще даваш назаем на много народи, а сам няма да 

вземаш назаем; и ще владееш над много народи, а над тебе няма 

да владеят. 

 

В точка 6. от Второзаконието на Мойсей се вижда всичко, 

което се случва и днес. Колко грижливо юдейският народ е следвал 

заповедите на Йехова чрез Мойсей повече от 2000 години.  

 

В Глава 23 от Евангелието на Матей пише: 

 

„Тогава Иисус заговори на народа и учениците Си: 

2. и рече: на Моисеевото седалище седнаха книжниците и 

фарисеите; 

3. затова всичко, що ви кажат да пазите, пазете и 

вършете; а според делата им не постъпвайте, защото те 

говорят, а не вършат. 

4. връзват бремена тежки и мъчни за носене и ги турат 

върху плещите на човеците, а сами не искат и с пръст да ги 

помръднат. 

13. Горко вам, книжници и фарисеи, лицемери, задето 

изпояждате домовете на вдовиците и лицемерно дълго се молите; 

затова ще получите по-голямо осъждане. 

14. Горко вам, книжници и фарисеи, лицемери, задето 

обикаляте море и суша, за да добиете един последовател; и кога 

сполучите това, правите го син на геената дваж по-достоен от 

вас. 

Тук за „геената“ Иисус Христос има предвид пъкъла, Aда, 

за който Той е споменавал няколко пъти в Евангелията. С този 

текст „правите го син на геената дваж по-достоен от вас“ 

Христос ясно ни показва, че за да направиш някой двойно по-
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достоен за Ада, означава, че юдейското учение, което приобщава 

дори един последовател е учение на Сатаната.  

В крайна сметка фарисеите и садукеите осъждат Иисус 

Христос на смърт, след което Той е разпънат и прикован на кръста. 

Основната идея на Христос е да възвърне истинската вяра в 

Твореца на Живота, като доказва своя ранг на посветеност, умения 

и знания извършвайки 12 основни свещенодействия - Тайнства, 

които доказват единосъщието му с Бога. Най-важното тайнство, 

което Христос извършва е Възкресението. С този свещен процес 

Христос побеждава смъртта и освобождава повярвалите души от 

страхът им от смъртта, тъй като душите ни имат безсмъртна 

същност по подобие на Твореца на Живота, а чрез страхът си от 

смъртта, душите могат да останат роби на егото си, на Луцифер и 

Сатана. Чрез възкресението Си, тоест, доказателството, че има 

Живот за душата, след така наречената смърт за тялото, с явяването 

Си пред Мария Магдалена и апостолите, Христос поставя основите 

на християнството.  

150 

                                                             
150 След възкресението Си Христос се явява най-напред на Мария Магдалена. 
Когато тя среща Исус за първи път в живота си, Той изгонва от нея седем нечисти 
духове. От този момент нататък тя Му служи. Мария Магдалена е една от 
жените, които присъстват на Разпятието, и знае къде е положено Неговото тяло. 
От другите Евангелия научаваме, че когато намира празния гроб, Мария се 
втурва да каже на Петър и Йоан, които се връщат заедно с нея, за да видят, че 
гробът наистина е празен. После те се връщат обратно, докато тя остава там. И 
тогава Исус се появява пред нея. Коментар от Уилям Макдоналд. Великден е 
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Потвърждение за ранга на Христос намираме и в думите Му 

към Марта, сестрата на Лазар, когато Той я уверява, че брат и ще 

възкръсне и извършва поредното Си Тайнство, като съживява 

Лазар. 

25. „Иисус ѝ рече: Аз съм възкресението и животът; 

който вярва в Мене, и да умре, ще оживее.  

26. И всеки, който живее и вярва в Мене, няма да умре 

вовеки. Вярваш ли това?" 

                        Евангелие от Йоан. Глава 11: 25,26. Нов Завет 

44. И излезе умрелият с повити ръце и нозе и в погребални 

повивки, а лицето му забрадено с кърпа. Иисус им казва: 

разповийте го и оставете го да ходи. 

45. Тогава мнозина от иудеите, които бяха дошли при 

Мария и видяха що стори Иисус, повярваха в Него.  

 

             Свето евангелие от Йоан, Нов Завет. Глава 11: 44.45. 

 

 „При Лазар клетъчните структури вече се разпадат, 

междуклетъчното вещество започва да гние и структурите на 

органите предстои да се разрушат. Да бъде върнато Етерното 

електрично поле обратно и да се заставят надисите  да оживят 

отново невроните и клетките, е по силите наистина само на 

Божествена космична Душа - Единосъщна с Твореца и Творците. 

В аспекта на Триединната същност - да, но нека не забравяме, че 

не е творец само Отеца, а цялото Елохимно единство от Седем 

Творящи Души. И всяка от тях е Владика на един от Седемте 

принципа, въпреки че владее и останалите в общото дело. 

Следователно Христос е Владика на Седемте принципа, защото 

последователно доказва, че ги владее, като ги прилага в 

материята пред учениците си. Ето една от изключителните Му 

                                                             
празник за всички християни, когато се чества възкръсването на Христос. То е на 
третия ден, след като Христос е разпънат на кръст и погребан. Празната 
гробница е видяна от жените мироносци, посетили гроба. След това Иисус 
Христос се явява на Мария Магдалена, а после и на апостолите.  
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характеристики, отделяща го от другите Синове. Защото 

Луцифер, Планетарният ангел на Земята, също е син на Бога и 

може да твори в материята живи души, но не може да 

оживотворява Човешка душа. Ставайки Планетарен Ангел, той 

губи своята способност да оживотворява, затова го наричат 

паднал ангел. А може би саможертвата Му да предостави 

същността си за тяло на планетата и така, призовавайки 

душите в материята, да даде на хората възможността да 

еволюират, не е била извън Плана на Творците?! 

Връщането на Етерното тяло и на електромагнитните му 

вибрации в клетките е колосална способност, присъща само на 

Душа, завършила своята еволюция до Божество.“151 

 

На основата на философските писания на Ибн Хебирол, 

авторът на Кабала доказва, че израилтяните са употребявали 

думата Ад - онай (Ad O Na Y) като Господ, наместо „Аз съм“, и 

YHVH - Яхве, и добавя, че в Библията е предаден като Господ.  

Това е много важен момент от нашето изследване на 

Битието в Стария Завет, защото се оказва, че с този факт юдеите си 

признават, че са слели името на Бог, с името на Господа на тази 

планета – Луцифер, който е ипостас на Йехова и Сатана.  

 

Исак Майер пише в Кабала: „Низшето обозначение или 

Божественото в Природата е по-общият термин Елохим, 

преведен като Бог.“  

 

Да разследваме накратко Първа Книга Мойсеева, Битие, 1 

Глава в Библията:  

11. „И рече Бог: да произведе земята злак, трева, що дава 

семе (по свой род и подобие), и плодно дърво, що дава според рода 

си на земята плод, чието семе си е в него. Тъй и стана.“ 

20. И рече Бог: да произведе водата влечуги, живи души; 

                                                             
151 Спас Мавров. Дванайсетте Тайнства на Христос. Данграфик ЕООД – Варна. 
2008 г. 
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и птици да полетят над земята по небесната твърд. (Тъй и 

стана.) 

21. „И сътвори Бог големи риби и всякакъв вид животни-

влечуги, които произведе водата, според рода им, и всякакви 

пернати птици според рода им. И видя Бог, че това е добро.“ 

24. „И рече Бог: да произведе земята живи души според 

рода им, добитък и гадини, и земни зверове според рода им. Тъй 

и стана.“ 

25. „И създаде Бог земните зверове според рода им, и 

добитъка според рода му, и всички земни гадове според рода им. И 

видя Бог, че това е добро.“ 

Когато в Битие, 1 Глава на Библията, Първа книга Мойсеева 

(Мойсей е пророкът на Йехова, планетарния Господ - Луцифер) се 

казва: „и рече Бог“, в точка 20 се има предвид Бог-Творец, който 

заявява на Господаря на тази планета (падналия ангел) да твори 

според Неговите характеристики, тъй като Бог-Творец вече е 

създал живите души и понеже Богът-Творец е създал и Луцифер, 

Отеца на Христос заявява на Луцифер: „да произведе водата 

влечуги, живи души; и птици да полетят над земята по 

небесната твърд. (Тъй и стана.)“ 

С пояснението (Тъй и стана) се доказва в йерархичен план 

Кой на Кого дава указания за съ-творчество и Луцифер не може да 

не се съгласи, тъй като е под властта на Бог - Творец, Който има 

последната дума и Неговото указание КАТО ПРИНЦИП НА 

ТВОРЕНИЕТО: ДА БЪДЕ „според рода и вида си“, защото това 

е Планът на Отеца.  

Луцифер се явява само изпълнител и разрешава като 

пълновластен Княз на планетата да се случат процесите на Съ-

Творението според замисъла на Творението на Бог-Творец. Ето как 

Мойсей е записал Битието, а не е доизяснил, че Луцифер се 

включва в Съ-Творението на Адам и Ева чак след ТОЧКА 21. от 1 

Глава в Битието на Библията. Луцифер участва в етапите на Съ-

Творението, (няма как да участва в Творението, защото и 

Луцифер е син на Бога) които се проявяват според родовете и 
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видовете си, на които „Семето“ е творено - създадено извън 

планета Земя, тъй като тази биполярна планета има възможност за 

развитие точно на тези родове и Луцифер като Княз на планетата 

следва Плана на Бога – Отеца на Христос. 

Мойсей е „изпуснал случайно или е укрил знанието“ за 

Луцифер, и Сатана като помощник на Луцифер. Повтърждава се и 

другата версия, че еврейските равини, които са преписвали Стария 

Завет са слели всичко с едното наименование на Бог, без да 

отчитат йерархията, при която Бог-Творец и Луцифер са две 

различни творчески същности. В диалога между Бог каза и 

създаде Бог има една много дълбока тайна, която разкрива 

йерархията на Творците по Плана на Твореца на Живота – Бога на 

Христос. Да се укрие съ - творчеството на Луцифер, който разделя 

Адам Кадмон на мъж и жена и действието на лукавия дявол Сатана 

е доста тежко престъпление срещу човечеството в духовен смисъл.  

Това е бил страхът на еврейските равини и някои свещеници 

във Ватикана, да не би да се разкрие същността на Истинското 

Творение според йерархичния ред във Вселената, за което са 

знаели Богомилите и Колобрите – свещениците на Танг-Ра. Поради 

тази причина са преследвани жестоко и избити почти всички 

членове на най-важните за човечеството монотеистични духовни 

български учения (Богомилството и Тангризма) и поради тази 

причина християнството е налагано с кръв и убийства, 

провокирано от определени „духовници“ от тайни общества. 

Хората днес са стресирани поради варварството на 

псевдорелигиозните в исторически план, но не би трябвало да са 

изплашени от християнството и религията, а от САТАНА, това е 

именно проблема на незнанието за духовния свят и погрешното 

тълкуване на атеистите.  

Защото едно погрешно представено в основата си 

християнство дори ще изкара на преден план „Йехова като творец 

на живота“, но Христос никъде и никога в проповедите си не е 

споменавал името на Йехова, най-малкото, че Отеца на Небесата е 

еврейският племенен бог!? Иисус Христос никога не е заповядвал 
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да се проповядва чрез убийства, за да станем християни! Оттук 

следва изясняването на много процеси в човешката история 

 

В оная Библия, зад която се прикрива еврейството, се 

уверява, че то живее по строго определени библейски закони, 

които забраняват на евреите употребата на каквато и да било кръв. 

А фактическата страна твърди, че законоръководни книги за 

евреите са Талмудът, Шулхан Аpух и Каббала. По Стария Завет 

живеят само караимите. В същия този Стар Завет четем, Исая Глава 

57. 3, 4, 5, 6, 7:  

„3. А вие, синове на врачка, Рожба на прелюбодеец и на 

блудница, приближете се тук. 

4. С кого се подигравате? Против кого сте отворили 

широко уста и изплезили език? Не сте ли чада на престъпление, 

рожба на лъжа. 

5. Вие, които се разжегвате между дъбовете, Под всяко 

зелено дърво, Които колите чадата в деретата, Под 

разцепените канари? 

6. Делът ти е между камъчетата на потоците; Те, те са 

твое наследство, И на тях си изливала възлияния, Принасяла си 

хлебен принос. Ще мога ли да се удовлетворя за тия неща? 

7. На висока и издигната планина си турила леглото си, И 

там си се изкачвала да принасяш жертва.“ 

 

 Езекиил. Глава 20. 28, 31, 34, 35 и 36. 

28. Защото, като ги доведох в земята, която бях се заклел 

да им дам, тогава разгледаха всеки висок хълм и всяко сенчесто 

дърво, и там принасяха жертвите си, там представяха 

оскърбителните си приноси, там полагаха благоуханията си и 

там изливаха възлиянията си. 

31. и до днес се осквернявате с всичките си идоли, като 

принасяте даровете си и привеждате синовете си през огъня, 

то до Мене ли ще се допитате, доме Израилев? Заклевам се в 

живота Си, казва Господ Иеова, не приемам да се допитате до 

Мене. 
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34. Като ви изведа измежду племената, и ви събера от 

страните, в които сте разпръснати с мощна ръка, с издигната 

мишца, и с излеяна ярост, 

35. ще ви заведа в пустинята на заточение между 

племената, и там ще се съдя с вас лице с лице. 

36. Както се съдих с бащите ви в пустинята на 

Египетската земя, така ще се съдя с вас, казва Господ Иеова. 

 

Тези факти от Стария Завет свидетелствуват, че и в 

древността юдеите са принасяли и човешки жертви, дори и 

собствените си деца,  изгаряли са ги на огън и са проливали кръвта 

им. Има много текстове от Стария Завет, които ако се приемат 

буквално от ортодоксалните евреи, Земята ще придобие още по-

страховит вид. 

 

„21. Никак да не посветиш от семето си на Молоха; нито 

да оскверниш името на своя Бог. Аз съм Иеова.“ 

 

                                         Книга Левит. Глава 18. 21  

Тук в Книга Левит от Мойсей – Йехова предупреждава 

евреите, понеже знае тяхната кръвожадна и отмъстителна природа, 

да не принасят/посвещават децата си в жертва или служба на 

Молох. Молох е Molotch ← от иврит. מולך Молох  - божеството на 

моавците и амонитите, споменати в Стария Завет, на който са 

жертвали деца. От забраната на Йехова  към евреите, да не вършат 

старите си навици – жертвоприношения и убийства, се откроява 

нарушението на същата заповед от Йехова към евреите „не убивай“  

в двухилядната история на Християнството. В този текст, сектата 

на хасидите се откроява като най-коравосърдечна и ревностно 

следваща някакви си свои заповеди от древни еврейски ритуални 

книги. А дали не е и такава идеята на юдеите, да внесат тотално 

объркване в свещените си книги за обикновените читатели, а за 

посветените в тайните им евреи, да има друг скрит смисъл, който 

да следват.  

Обнародваният от Мойсей наказателен закон „не убивай" се 

оказал недостатъчен за евреите. Затова и цар Ахаз, стоял на 
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юдейския престол в Йерусалим шестнадесет години, се е покланял 

на Молоха и дори му принесъл в жертва сина си. (4-та кн. Царства 

2-4). 

26. И моавският цар, когато видя, че сражението се 

засилваше против него, взе си седемстотин сабленици, за да 

пробият път до едомския цар; но не можаха. 

27. Тогава той взе първородния си син, който щеше да се 

възцари вместо него, та го принесе всеизгаряне на стената. 

Затова стана голямо възмущение между Израиля; и оттеглиха се 

от него и се върнаха в земята си. 

Култът към Молох, против който се е борил Мойсей, 

толкова се е вкоренил в мозъка на израилтяните, че те и до ден 

днешен не могат да се откажат от него. 

В Стария Завет има описани много човешки 

жертвоприношения. По такъв начин Стария Завет съвсем не отрича 

еврейските ритуални убийства, въпреки, че историята познава 

много племена и народи, които в миналото са правели всякакви 

жертвоприношения и на животни и на хора, само и само да 

омилостивят природата например, без да има никакво знание в тези 

кървави ритуали жертвоприносителите всъщност са служели на 

Сатана. Ето как изкривената вяра в основата си води до 

съвременния облик на човечеството.  

Ефтай, при изтълнение на ритуала не пощадил дори дъщеря 

си; той я убил и я принесъл в жертва на Господа (на кой Господ се 

пита в изследването), за това, че удържал победа над Амонитяните 

- Съдии, XI, 29-40, Стар Завет: 

 

„27. Прочее, аз не съм ти съгрешил; но ти ме онеправдаваш 

като воюваш против мене. Господ Съдията нека съди днес между 

израилтяните и амонците. 

28. Но царят на амонците не послуша думите, които 

Ефтай му изпрати. 

29. Тогава дойде Господният Дух на Ефтая; и той мина 

през Галаад и Манасия, мина и през галаадската Масфа, и от 

галаадската Масфа мина против амонците. 

30. И Ефтай направи обрек Господу, като каза: Ако 

наистина предадеш амонците в ръката ми, 



ЗАЩО Е ВАЖНО ДА ЗНАЕМ КАКВО СЕ СЛУЧВА С ЖИВОТА СЛЕД СМЪРТТА 

177 

31. тогава онова, което излезе из вратата на къщата ми 

да ме посрещне, когато се върна с мир от амонците, ще бъде 

Господу, и ще го принеса всеизгаряне.152 

32. И тъй, Ефтай замина към амонците, за да воюва 

против тях, и Господ ги предаде в ръката му; 

33. та ги порази от Ароир до Минит, двадесет града, и до 

Авел-Керамим, с твърде голямо поражение. Така се покориха 

амонците пред израилтяните. 

34. Тогава, като дойде Ефтай у дома си в Масфа, ето, 

дъщеря му излизаше да го посрещне с тъпанчета и хора; и тя му 

беше едничка; освен нея нямаше ни син ни дъщеря. 

35. И като я видя, той раздра дрехите си и каза: Горко ми, 

щерко моя! ти съвсем си ме унижила, и си от ония, които ме 

смущават; защото аз изговорих думи към Господа, и не мога да 

отстъпя. 

36. А тя му каза: Тате, понеже си изговорил думи към 

Господа, стори с мене според това, което е излязло из устата ти, 

тъй като Господ извърши за тебе възмездие на неприятелите ти 

амонците. 

37. Каза още на баща си: Нека ми се направи това: остави 

ме два месеца, да ида да ходя по хълмовете, аз и другарките ми, и 

да оплача девството си. 

38. И той рече: Иди. И пусна я за два месеца. И тя отиде с 

другарките си, та оплака девството си по хълмовете. 

39. И в края на двата месеца се върна при баща си; и той 

стори с нея според обрека, който бе направил. И тя не беше 

познала мъж. От това стана обичай в Израил, 

40. да ходят Израилевите дъщери всяка година, четири 

дена в годината, за да оплакват дъщерята на галаадеца Ефтай.153 

 

                                                             
152 Тук Ефтай обявява на Господа на планета Земя – Княза, Луцифер – Йехова, че 
ще направи жертвоприношение към него, а именно, че ще убие дъщеря си, за 
да спечели битка срещу амонците.  
153 http://www.voininatangra.org/modules/xfsection/article.php?articleid=437 
автор Канатица. 

http://www.voininatangra.org/modules/xfsection/article.php?articleid=437
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Пророк Валаам, призван да прокълне еврейския народ, се 

отказва от това и му въздава вдъхновена похвала, употребявайки 

няколко иносказания. Той казва, между другото: 

 

23. Наистина няма чародейство против Якова. И няма 

врачуване против Израиля; На времето си ще се говори за Якова 

И за Израиля: Що е извършил Бог! 

24. Ето, людете ще въстанат като лъвица, И ще се дигнат 

като лъв; Няма да легнат, докато не изядат лова И не изпият 

кръвта на убитите. 

25. Тогава Валак рече на Валаама: Никак да не ги 

проклинаш и никак да не ги благославяш. 

26. А Валаам в отговор каза на Валака: Не говорих ли ти 

казвайки: Всичко що ми каже Господ, това ще сторя? 

                                                  Книга Числа, глава 23. Стар Завет. 

 

Смята се, че това е източникът за нечовешкия обряд. 

Тълкувателите приемат този иносказателен текст в прекия му 

смисъл и обясняват, че кръвта на врага е християнската кръв - 

евреите считат за първи враг християнина и са длъжни да се 

наситят с кръвта му. Талмудът, съставен от разни предания и 

допълнения в първия век на християнството, е надъхан с такава 

злоба против всички друговерци, и в особеност против 

християните, че няма злодеяние, което не би допуснал против тях. 

Написан едва обяснимо на смесица от еврейски, халдейски, 

сирийски, партски, гръцки, латински и други езици, Вавилонският 

Талмуд, завършен в V-то столетие, се състои от 36 тома и съдържа 

неимоверно безсмислено, безобразно и безнравствено кълбо от 

умопобъркващи изродени мисли на фанатизъм. 

Езикът на Талмуда не трябва да се нарича еврейски; това е 

особен талмудски език, най-трудният от всички живи и мъртви 

езици, дори от китайския. Написан е не само мистически, 

тайнствено и непонятно за непосветени, но е останал до сега 

недостъпен за нас и защото не е преведен, (освен няколко откъса), 

на нито един език. И още нещо: в печатните екземпляри на 

еврейски са направени пропуски, означени понякога с многоточие, 

скоби или с думата: виж, тоест, сети се, потърси смисъла. 
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Венецианското издание на Талмуда от 1520 г., било пълно и 

съдържало много, макар и тъмни места, но явно отнасящи се за 

предмета, който в последствие евреите попълнили – пропуските 

допълвали със записките или ги заучавали наизуст.  

В еврейската книга Сейдер - Ходайдойс са обяснени и 

причините за тези пропуски: там е казано, че честото преминаване 

на евреи към християнството в течение на времето от първите 

векове от появяването му, заставило равините да принесат и 

включат в Талмуда особено строги и жестоки мерки против 

назареите-последователи на Христос; постановленията, обаче, 

привлекли вниманието на правителствата, в IX век последвало 

гонение на евреи почти в цяла Европа, затова тези места били 

частично изключени от Талмуда, а част - отнесени не към 

християните (гои), а към идолопоклонниците (акум), макар евреите 

в това отношение да не правят никакво различие и подразбират и 

тук, и там, даже преимуществено, християните.  

При папа Григорий действително е имало гонения на евреи 

почти в цяла Европа, и повод за това били неистовите им злодеяния 

против християните, но нашия човеколюбив век приписва 

гоненията предимно само на верската нетърпимост и 

нетърпимостта на католицизма. Равините били принудени да 

защитават гласно разкритите тайни и, въпреки огромните суми, 

употребени от тях за подкупи, трябвало до изключат от книгите си 

всичко, което се отнася за навреждане и поругаване на 

християните. Пълните „талмуди“, без поправките, потърсили 

убежище в полските владения, където евреите живеели по-

свободно и надзорът бил слаб. Тук се скрили и по-суеверните, 

упорити фанатици, и по тези краища гнездят още оттогава, докато 

по другите места просвещението и надзора значително изменили 

европейските евреи и смекчили нравите им. Независимо от това, 

има много тълковни книги за равини, държани в голяма тайна, и 

съществуват между равините особени, "кабалистични науки", 

служещи за обяснение, по произвол, на тъмните места в Талмуда.  

Затова той е недостъпен даже за учените филолози, 

които свидетелстват за това, че дали нещо го има или няма, не 

може да се установи. При евреите има и устни предания и учения, 



Георги Светославов  

180 

съхранявани в тайна, но научавани от време навреме от 

покръстили се евреи. 

Повече от тридесет писатели са говорили по този предмет в 

различни времена и свидетелствуват с множество примери, по 

различно време и в различни държави, разглеждат тайното учение 

на евреите, смисъла и значението на тоя безчовечен обряд и 

доказват неговото действително съществование. Бренц, например, 

сам покръстен евреин, говори съвсем ясно, че зверския обряд 

съществува, но се държи в голяма тайна, даже между евреите. 

 

"Afikomen" или "efikoimon" е мацата (безквасният хляб), 

изядена от евреите в последния ден на Пасхалната вечеря за 

еврейския празник Пасха. Той се различава от другите безквасни 

хлябове по наличието на смесена ритуална кръв. Кръвта в маца 

вече е изпечена и затова е позволено да се яде от евреите. 

 

Обърнали се евреи и писатели към Христовата вяра: 

Към числото на последните принадлежи, например, 

бившият равин, монахът Неофит, написал в 1803 г. на молдавски 

книгата „Опровержение на еврейската вяра“; евреите, както се 

говори, склонили господаря на Молдавия за много пари, да 

унищожи тази книга; въпреки това, преводът й на новогръцки език 

се появил в Яш през 1818 г. Там се говори между впрочем „за 

кръвта на християни, похищавана от евреи и нейното 

употребяване“; описвайки всички подробности на този чудовищен 

обряд, монах Неофит заключава:   

„Когато достигнах тринадесетгодишна възраст 

(пълнолетието при евреите), баща ми ми откри тайнството за 

кръвта, под заплахата на страшни проклятия, ако аз на някого, 

даже и на братята си, доверя тази тайна; ако след време имам 

деца, имам право да я доверя само на едно от тях, на най-

надеждното, умното и твърдото във вярата. Аз бях, и сега се 

намирам, в голяма опасност за разкриването на тази тайна; но, 

познавайки истинната вяра и обръщайки се към моя Спасител, на 

Него полагам моята надежда“. Неофит обяснява:  
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„За обряда писаното в книгите е неясно, а само загадъчно; 

тайната не е известна на всички, а само на равините, хакамите 

и фарисеите, които се наричат между себе си хасиди. Те вярват, 

първо, че, убивайки християнин, правят угодно за Бога дело; 

второ, употребяват кръвта за магии, по суеверния обряд. В деня 

на сватбата, равинът подава на новобрачните печено яйце, 

посипано вместо със сол, с влакна от парче плат, напръскани с 

кръв на християнски мъченик“.  

Обстоятелството е много показателно, защото в 

следствените дела по подозрение на евреи в убийства се е 

разкривало именно, че са топили пръст в кръв и са си го делили 

помежду си. „Младите ядат яйцето, — продължава Неофит: а 

равинът чете молитвата, в която им желае да лъжат 

християните и се хранят с плодовете на техния труд. Евреите, 

употребяват й кръв от убит християнин при обрязване, пускайки 

в чаша с вино капка кръв от обрязано дете и друга капка от 

християнски младенец“.  

И това сведение е забележително, защото се повтаря в много 

и различни показания... например, по Велижското дело солдатката 

Максимова показала, че кръвта била нужна на евреите, по думите 

им, за еврейски рожденици; подобно показание направила и Фекла 

Селезнева, по едно друго, Минско дело, в 1833 г. 

 

Неофит говори още, че евреите, когато ядат на Пасха 

безквасни хлебчета, бълвайки всякакви хули по християните, пекат 

един такъв хляб отделно, посипвайки го със засъхнала и на прах 

християнска кръв; този ритуален хляб наричат „ефикоимон“. Това 

е потвърдено от следствията по такива дела, а и в споменатото 

Велижско дело; там три християнки, работещи у евреи, дали 

показания, всяка поотделно, че сами месили тесто за този хляб, 

като сложили в тестото малко от придобитата от евреите 

християнска кръв. Всеки, който е живял между евреи, знае, че те 

пекат един особен, свещен, хляб, не само отделно от другите и в 

друго време, нощем в навечерието на Пасхата, — но че при 

приготвянето на тайнствения хляб всички деца, жени и 

домочадието са изкарвани от стаята и вратата се заключва. 
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Хасидите - евреи слагат в тестото на този хляб, ако могат да си 

доставят, християнска кръв.  

Забележката на някой от еврейските защитници, че ако това 

им е необходимо, не е нужно да посягат на убийство, а могат 

винаги да си доставят кръв по друг начин, не е основателно: 

тайнството на обряда изисква именно мъченическа християнска 

кръв от невинен младенец, а не кръв от болен, на когото е 

направено кръвопускане. Даже и в тези случаи, когато евреите 

действително се опитвали да се сдобият с кръвта, без да убиват 

човека, кръвопускането все пак винаги се съпровождало с насилие, 

както се вижда от следните случаи: отрязване края на езика 

селянина от Волин в 1833 г. и насилственото кръвопускане на 

девойчето в Луцк, в 1843 год. 

 

Неофит твърди, че някои евреи се мажат с християнска 

кръв, за да се излекуват от разни недъзи; че при погребение такива 

употребяват и яйчена пудра с християнска кръв; на празника 

Пурим, през февруари, в памет на Мардохей и Естер, фанатични 

евреи убиват християнин, вместо Аман, пекат триъгълни меденки 

(„Ушите на Хаман” е популярна еврейска рецепта) с частици кръв 

от неговата и опръскват с нея.  

 

Пак тогава крадат, ако могат, християнски деца, държат ги 

затворени до Пасхата и извършват ужасното ритуално убийство, 

мъчат ги, както Христос бил мъчен, и предпочитат деца, вероятно, 

защото могат лесно да се сдобият с тях, а е и по-безопасно, и 

защото са невинни. Неофит признава, че баща му е съобщил тази 

тайна под клетва и заплаха да не я открива на никого, докато е жив, 

но, — споделя той: — „признавайки за свой отец Господ Иисус 

Христос, а Църквата - за свята майка, обявявам сега цялата 

истина“. 

По показания на други обърнали се във вярата, евреите имат 

три начина за облекчаване на раждането при жените: мъжът 

застава до вратата и чете 54-а глава на пророк Исая;  

 

1. Весели се, неплодна, която не раждаш; Запей с радост и 

възкликни, ти, която не си била в болките на раждане; Защото 
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повече са чадата на самотната, Нежели чадата на омъжената, 

казва Господ. 

2. Уголеми мястото на шатъра си, И нека разширят 

завесите на жилищата ти; Не се скъпи; продължи въжетата си 

И закрепи колчетата си. 

3. Защото ще се разпространиш надясно и наляво; 

Потомството ти ще завладее народите И ще населят 

запустелите градове. 

4. Не бой се, защото не ще бъдеш поругана; И не се 

смущавай, защото не ще бъдеш посрамена; Защото ще забравиш 

срама, който си изпитвала в младостта си, И няма вече да 

помниш укора, който си носила във вдовството си. 

5. Защото твоят съпруг е Творецът ти, Чието име е 

Господ на Силите; И изкупителят ти е Светият Израилев, 

Който ще се нарече Бог на цялата земя. 

 

И после същия този мъж донася петте книги на Моисей от 

синагогата; и, накрая, дават на родилката изсушена кръв. Много 

уверяват, че това е кръв от християнско дете, което се потвърждава 

от извадките от еврейски книги, където се говори, че е позволено 

да се употребява в храна човешката кръв за наша полза (от недъзи), 

а и в делото в Минска губерния от 1833 г., Фекла Селезнева 

признала, че евреинът Сабуня я помолил да му достави кръв, макар 

и няколко капки, от момиче за родилка. 

 

Друга причина: Спасителят казал на учениците си: „Това е 

тялото Мое и кръвта Моя“, на което се основава у нас причастието 

на светите тайни, като тялото и кръвта на Христа. За поругание на 

това свято действие, евреите от фанатичната секта на хасидите 

смесват християнска кръв на мъченик в своите хлебчета, и казват: 

така ще ядем тялото и кръвта им, както е заповядал и пророк 

Валаам. Много писатели от изминалите две столетия са писали по 

този въпрос и положително са изобличавали с това евреите в 

мъченическо убиване на християнски младенци и употребяването 

на кръвта им. 
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  През 2007 г. в италианския всекидневник Куриере де ла 

сера 154  излязоха откъси от книгата Кървавите Пасхи - за 

ритуалните убийства на християни. Авторът е равинът Ариел 

Тоаф, син на известен баща - равин Елио Тоаф, който за пръв път 

прие римския папа в синагога в Рим. Той пише за използването на 

кръв в пасхалните обряди:  

 

„Аз направих изводите си от множество документи и 

свидетелства, които потвърждават използването на кръв в 

религиозните обряди."  

 

Равинът разказва, как през вековете юдеите убиват 

християни „с магически и терапевтични цели". 

  

  

                                                             
154 Кориере дела сера (на италиански: Corriere della Sera – „Вечерният пратеник“) 
е италиански всекидневник, собственост на група RCS. Публикуван за първи път 
на 5 март 1876 г., той се счита за най-популярния италиански вестник от 
началото на 20-и век. Кориере дела сера е също и един от най-старите вестници 
излизащи в Италия През 2004 г. Кориере дела сера стартира онлайн английска 
секция, посветена на италианските актуални въпроси и култура. През същата 
година той е най-продаваният вестник в Италия с тираж 677 542 екземпляра. 
Тиражът на вестника през декември 2007 г. е 662 253 копия. Товa е един от най-
посещаваните италиано-езични новинарски уебсайтове, който привлича над 1.6 
милиона читатели всеки ден. Онлайн версията на хартиеното издание e 
тринадесетият най-посещаван сайт в страната. 
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155  Кървавите Пасхи. Приветствана при първото си появяване от оживени 
дискусии и ожесточени противоречия, тази книга е представена тук в ново 
издание, което авторът е обогатил с внимателна работа по изясняване и анализ 
и със строга защита на методите и резултатите от своите изследвания. Обект на 
разследването е светът на средновековния ашкенази юдаизъм, в който 
народните вярвания, пропити със суеверие и магия, и висцерални 
антихристиянски настроения конфигурират широко разпространена „кръвна 
култура“, контрастираща на библейските и равинските повели. В тази култура 
има и изкривен религиозен ритуал, който сам по себе си предлага аргументи за 
клеветата на ритуално убийство, ужасното „обвинение в кръв“, което е началото 
на толкова много антиеврейски преследвания. И точно в признанията, 
изтласкани в процесите за ритуално убийство (като прочутото в Тренто за 
смъртта на малкия Симонино), тази култура по някакъв начин излиза наяве. 
Ровейки се около „клеветническия стереотип“ на ритуалното убийство, Тоаф по 
този начин разкрива различен, в много отношения безпрецедентен образ на 
тези общности и предоставя иновативен принос за познаването на европейския 
юдаизъм. 
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ОЩЕ ЕДНО НАУЧНО ИЗСЛЕДВАНЕ В 

ТЪРСЕНЕ НА ДОКАЗАТЕЛСТВА ЗА 

ДУШАТА И ЖИВОТЪТ СЛЕД СМЪРТТА 
Именно при отрицателните мисли на съществата от 

„Тъмната ложа“ (както са я наричали древните Траки), които 

резонират с нашите отрицателни мисли се привлича мисълта 

породена от желание, заражда се ИДЕЯТА, която се превръща в 

ПЛАН и планът се превръща в ДЕЙСТВИЕ. Това действие става 

убийство мигновенно в момент на гняв, ако желанието, което ни е 

обладало като идея не се изпълнява когато на нас ни се иска, а 

гневът е много опасен, ако не е контролиран! 

Например, ако аз и мой приятел харесваме една жена, която 

е много красива, но не може да избере между нас двамата кой да е 

мъжът на сърцето й, ще се проявят в мен или в моя противник 

няколко отрицателни мисли за желание за похот, за секс с тази 

жена, или омраза и гняв към противника на обекта на желанието 

и ревност. Наричаме ги отрицателни емоции, защото не сме ги 

поставили под контрол и както се вижда в примера, се оставяме на 

тяхното влияние. В следващият момент, понеже момичето в което 

и аз и моя приятел сме влюбени не може да избере кой да е нейния 

мъж, моя приятел си помисля (казва си), че ако ме убие, ако 

премахне съперника на неговото желание, тя няма да има избор и 

ще избере него. Тази мисъл (да ме убие) не дава покой на 

желанието, което напира в него поради сексуалните си мисли към 

нея и се превръща в идея и план – как да ме убие, да ме отстрани. 

Случайно или не случайно, се срещам с него докато и аз търся това 

момиче – обекта на моите желания и планове. Когато разбираме, 

че и двамата я желаем много, но никой не отстъпва поради гордост, 

започваме да се обиждаме – стигаме до скандал и моя приятел ме 

убива с ножът, който е носил в себе си, за да може да осъществи 

замисления план да ме убие и да притежава обекта на неговите 

желания, в случая това момиче, в което и двамата сме били 

влюбени. В този пример дори не споменах умишлено каква 
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религия изповядвам аз или моя опонент, тъй като Сатана не избира 

пол, вероизповедание или националност и няма значение как 

изглежда човек. Така се заражда грехът, от една бърза мисъл и 

отрицателни емоции – егоцентрично желание и гняв, които не са 

разпознати правилно като капан и атака от съществата, които 

обитават адските сфери на съ-знание. Същите същества, които се 

привличат от нашите отрицателни емоции, в същото ментално 

поле в което и ние мислим.  

Така се случва едно убийство, на подобен принцип са се 

случвали всички военни конфликти и междуличностни убийства. 

Дълбочината на това знание за сатанисткият свят и цялата 

йерархия от дяволи – нечисти духове отговорни за поробването (от 

дявола) на човешките души може да се разбере напълно ако в края 

на тази книга намерите книгите, които ще посоча като източници, 

(за да прочетете, ако имате желание разбира се), за да се разбере 

пълната картина за Съ-Творението на животът в нашата Вселена, 

който ни заобикаля, макар и да виждаме физически само 

Човешката и Животинската Сфери на съзнание, а адските сфери да 

познаваме само по емоционалната природа и поведението на човек, 

който видимо е агресивен, гневен и пълен с омраза към хората и в 

същото време изтънчен садист. В психологията наричат такива 

хора – социопати и нихилисти, но това е последващото поведение, 

произлизащо от една по-дълбока причина.  

 

За научното изследване на един от проявяващите се аспекти 

на човешката агресивност ще се позовем на учението за финия свят 

на екипа на руския академик Григорий Грабовой. През призмата на 

неговите научни изследвания ще можем да изследваме проблема с 

насилието от физична гледна точка. 

 

След като Алберт Айнщайн показва в теорията на 

относителността, че пространството и времето представляват 

единен континиум. Той обявява, че веществото и енергията са 

взаимнообратими и не се различават помежду си. Срещу тази 
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представа се обявяват много учени, защото се появява четвърта 

координата, четириизмерното пространство, което много хора не 

могат да разберат и да си го представят. 

 Координата - за дължина (едноизмерно измерване) 

 Координата - за равнина (двуизмерно измерване) 

 Координата - за обем (триизмерно измерване)   

В 21 век вече се твори нова наука с различна „система за 

измервания” – четири измерността. Айнщайн пише в своите 

трудове, че човекът може да изрази четвъртото измерение, но не 

може да си го представи. Въпреки това, чрез екипът на руския 

академик Григорий Петрович Грабовой, интересът на науката към 

четириизмерното пространство-време не спира.156 

Доскоро учените без да осъзнават стесняваха света само до 

видимото, до физическото тяло на човека. Тук са и корените на 

хищническото, доминиращото отношение на хората един към друг, 

както и към околния свят. 

Всеки обект, всеки организъм има физическа и 

енергополева структура. Енергополевата структура има 

информационна програма за развитието на организма. На 

принципа на холографията, тя може да се променя под 

въздействието на различни фактори – закони, обичаи, знания, 

мисли. Днес учените твърдят, че човекът живее в агресивна среда, 

създадена от собствената му отрицателна дейност.  

 

Анатолий Акимов - академик от Руската Академия по 

естествени науки (РАЕН), директор на Международния институт  

по теоретична и приложна физика пише следното: Съвременната 

наука през последните години постигна съществен прогрес, който 

даде възможност от нови позиции да се разгледат фактите за 

                                                             
156 Кардиналният поврат на прага на финия свят В. Тихоплав, Т. Тихоплав. НСМ 
Медиа 
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взаимовръзката между Духовността, Съзнанието и фините тела на 

човека.  

„Ако искате да станете истински физик, не високо 

квалифициран занаятчия, не трябва да изключвате 

съществуването на други форми на реалността, различни от 

формата на съществуване на материалната действителност.” 

Академик Игор Евгениевич Там – носител на Нобелова 

награда за физика за 1958 година. 

Понятието „фина материя” отразява квантовите мащаби на 

различните планове на тънкия свят. Изследванията на доктор на 

техническите науки П. Уляков доказват, че в резултат на клинична 

смърт се отделя информационен духовен комплекс, който по 

свойства е близък до разбирането на душата. Чрез компютърни 

изследвания са проведени много аудио-визуални контакти 

предимно в клинична смърт. Те потвърждават преди всичко 

наличието на огромен информационен (духовен) свят и 

геометричното съвместяване с нашето триизмерно пространство, 

при което се появява особен вид паралелен свят. Разгледани са и 

някои свойства на духовния свят, условия за продължително 

съществуване на неговите структури при мислено стимулиране от 

нашия свят: молитви и медитации. По този начин науката 

теоретично и експериментално доказва съществуването на 

човешката душа.  

Квантовата механика изследва частицата като физична 

структура и едновременно като вълна или енергия. Извън 

пределите на елементарните частици - неутрони, позитрони, 

кварки, лептони и други - съществува свят, който е непознат за 

науката. 

Предположенията са, че Вселената се състои от Духовна 

субстанция с вълнова природа. Точно тя изгражда физическият 

свят. За реалното потвърждаване на резултатите са разработени 

течнокристални датчици, фиксиращи вълнови същности, които 

населяват духовния свят. Тези същности са организирани по-
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сложно отколкото нашия физически свят и затова го управляват. 

Във финия вълнови свят действа Закона на Привличането –

„подобното привлича подобно”. 

 Съществуват демонични явления, които Творецът 

очевидно допуска. С отрицателните си мисли и действия ги 

привличаме от цялата Вселена.  

Академик Шипунов отбелязва: интересното е, че близо до 

даден човек практически няма подобни същности, а друг е облепен 

с тях. Има понятие „бездушен човек”. Приборите фиксират, че 

около него сякаш се създава вакуум, в който се внедряват 

електронни матрици с отрицателен знак и започват да ръководят 

човека. Преди е наричано „вселяване на дявола”, сега го 

фиксираме с прибори, но действително е страшно. 

Тригодишните изследвания дават възможност да се направи 

изводът, че тези енергийни същества с отрицателен характер 

„обичат” зловонни места, водоеми, промишлени предприятия, 

водосточни тръби, канали и преливници и което е особено важно 

за всички хора, мигновенно сякаш по сигнал, наобикалят 

раздразнения, тревожен, зъл или намиращ се в депресия човек. 

Учените заключват, че тези нискочестотни същности се 

подхранват с нискочестотните (отрицателните) енергии на човека. 

Той става източник на нискочестотна енергия по време на скандал, 

злоба, гняв, псувня, депресия. Чувства като например страх, 

завист, гняв, омраза, ревност и гордост са проява на нискочестотна 

енергия. 

В заключение от научна гледна точка може да се каже, че: 

Цялата нискочестотна нечиста сила влиза в резонанс с 

нашите отрицателни мисли, колосално се подхранва от тях, а 

едновременно „подхранва” и нас. Започваме да дразним и 

обиждаме още повече, скандалът се разраства и има случаи, 

немалко в света в подобно състояние човек да изпадне в транс от 

преенергитизиране от резонанса със съответното същество от 

ада „дявола му нашепва“, да удари или да убие друг човек.  
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Много често убийците не помнят как са убили в 

свръхотрицателните си състояния на гняв и омраза – трансирани 

именно от това навлизане (привличане на енергийни същества – 

демони) в биополето към излъчваните нискочестотни енергии от 

човекът-убиец. След приключването на скандала, човек се чувства 

изтощен и опустошен буквално без сили. Това, че човек е бил 

подтикнат от същество от ада, дали съзнателно или в транс от 

гнева си, да убие друг човек не оправдава действията му, защото 

той сам е настроил своето съ-знание на вълните и честотите на 

гнева и омразата! 

Примери и свидетелства за съществата от Ада, които 

провокират злото в нас има във всички религиозни доктрини и 

духовни учения: 

В Християнството – Нов Завет, Евангелие от Йоан глава 

16:  

7. Аз обаче ви казвам истината: за вас е по-добре Аз да си 

замина; защото, ако не замина, Утешителят няма да дойде при вас; 

ако ли замина, ще ви Го пратя; 

8. и Той, като дойде, ще изобличи света за грях, за правда и 

за съд: 

9. за грях, че не вярват в Мене; 

10. за правда; че Аз отивам при Отца Си, и вече няма да Ме 

видите; 

11. а за съд, че князът на тоя свят е осъден. 

 

Тук за „Князът на тоя свят“ се има предвид Луцифер или 

Сатана, както и неговата йерархия от демони – сатанистката 

йерархия.  

 

Нов Завет, Свето Евангелие от Матей, глава 13 

41. „ще изпрати Син Човеческий Ангелите Си, и ще съберат 

от царството Му всички съблазни и ония, които вършат беззаконие, 



Георги Светославов  

192 

42. и ще ги хвърлят в огнената пещ; там ще бъде плач и 

скърцане със зъби. 

16. „А като се свечери, доведоха при Него мнозина, хванати 

от бяс, и Той с една дума изгони духовете и излекува всички болни. 

 

В Корана:  

Сура 81. „Да, който придобива злина и грехът му го 

обгражда тези са обитателите на Огъня, там ще пребивават вечно“. 

Сура 11. „Човек зове злото, както зове и доброто. Човек е 

припрян.“ 

Сура 84. „И приехме от вас обет: „Не проливате (един на 

друг) кръвта си и не се прогонвате (взаимно) от домовете си!“. 

После, засвидетелствайки, вие потвърдихте това.“ 

Сура 168. „О, хора, яжте от онова по земята, което е 

позволено и приятно! И не следвайте стъпките на сатаната! Той за 

вас е явен враг.“  

Сура 93. „А за онзи, който умишлено убие вярващ, 

възмездието му е Адът, там ще пребивава вечно. Аллах му се гневи 

и го проклина, и за него е приготвил огромно мъчение.“ 

 

Корана е пълен с примери за съблазънта на Иблис – дявола, 

както го наричат в Исляма, и за сатаната, но става въпрос за една и 

съща персонификация на злото. 

В Бхагавадгита - Индуизма:  

4. „Лицемерие, себичност, горделивост, гняв и грубост и 

заблуда качества са на родения със същност демонична, Партха.“ 

 19. „Те са зли, жестоки, най-долни от хората в света и аз ги 

хвърлям само в демоничните утроби.“ 

20. „Поставени в утроби демонични, глупавите от раждане 

към раждане не ме познават нивга, Каунтея и падат падат още по-

надолу.“ 

21. „На този ад вратите тройни са и водят до погубване на 
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аза – страст, гняв и също алчност – и затова те трябва винаги да се 

избягват.“ 

В Тангризма, в Будизма, в Зороастризма, при Траките и 

в древен Египет също намираме факти за съществуването на 

отрицателни по характер същества от „тъмната ложа“, които 

оказват негативно влияние в мисленето и поведението на хората.  

Нивата на нашите емоции резонират (Резонанс във 

физиката е явление, което настъпва при изравняване на 

честотата на външната сила с честотата на собствените 

трептения на системата) с определена честота на мисленето ни, 

която отговаря на отрицателните или положителните емоции. 

Идеята на еволюцията и възпитанието на деца и възрастни е в 

контролиране на отрицателните емоции и превръщането им в 

добродетелни качества. Най-добре е съзнанието на душата да е в 

покой, като по този начин ще може да контролира и отрицателните 

и положителните емоции. Ако изобразим нагледно, ще изглежда 

така:  

(-) 

ОТРИЦАТЕЛНИ 

ЕМОЦИИ 

(0) СЪЗНАНИЕ 

В ПОКОЙ 

(+) 

ДОБРОДЕТЕЛНИ 

КАЧЕСТВА 

Гняв        Любов 

Алчност        Воля 

Омраза        Доброта 

Неведение        Състрадание 

Желание        Отговорност 

Завист        Ненасилие 

Гордост        Смирение 

 

Думата Съзнание се състои от две по-малки изключително 

важни думи за развитието на човечеството: „СЪС“ и „ЗНАНИЕ“. 

Синоними на тази кодирана дума са: мисъл, разум, ум, 
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съзнателност, дух, способност за разсъждение, логичност, чувство, 

интуиция и т.н...  

Тоест, логично е, че със знание базирано на опитност се 

постига развитие и разбиране за ВИДИМОТО ТВОРЕНИЕ, което 

на свой ред е плод на Творение от друг вид Творци като Йерархия 

от Непроявения Духовен План (квантовия, кварковия свят) на 

съществуването на Живота, извън видимия триизмерен свят за 

нашите очи и така докато стигнем до знанието в религиите и 

духовните учения, че има Един Висш Космически Разум – Творец, 

който ние наричаме Бог.  

Бог няма име, но е наричан Любов в християнството, Тангра 

в Тангризма, Аллах в Исляма. В Будизма отричат съществуването 

на Бог, а пък в Индуизма и при Траките има огромен пантеон от 

божества. Всяко едно божество отговаря за различен вид природни 

стихии и за отвъдния живот на душите. Подобни аналогии можем 

да намерим и в древен Египет, където също са развили своите 

знания до монотеизъм, тоест, че има само ЕДИН БОГ, който е 

Творец на всичко и това е! Чрез тези знания ние можем да 

подредим йерархично Творението.  

Общо взето това са вярванията на Цялото човечество и 

въпреки тези вярвания и моралът, който прониква като златна 

нишка във всички религии и духовни учения, а днес и в 

психологията като наука за душата – убийствата между хората не 

спират.  

Възникват следните въпроси: 

Защо убийците си мислят, че ще останат безнаказани или 

си мислят, че като излежат присъдата си и всичко е „платено“ 

така да се каже!? 

Нима не е дошло време да спрем с убийствата между 

хората?  

Защо не сме научени да мислим за последствията, които ни 

очакват ако убием човек и как да не се достига до обида, скандал 
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и убийство? 

Защо в убийствата между хората има такава прецизност 

и изобретателност, която изглежда като че е идея на много 

извратена, зла и демонична мисъл!?  

 Мисъл която е способна да се прояви наяве чрез човешко 

същество например, което убива с брутална жестокост жертвата 

си; мъж да изнасили жена и да ѝ извади и двете очи, след това да я 

изгори; друг да разчлени тялото на жертвата със зловеща 

прецизност и след това да яде от частите на това тяло и да пие от 

кръвта ѝ; трети да прояви садизъм и този садизъм да прерасне в 

сатанистко убийство със 666 наранявания с нож; друг да поиска да 

убие, за да наследи големи имоти и пари; друг убиец да има 

желанието да убие точно 64 деца – колкото са квадратчетата на 

шахматната дъска...или жена да отрови съпруга си за наследството 

му (или заради любовника си)... (имайте предвид, че освен 

мъжете и жените могат да бъдат убийци и историята го е 

доказала неведнъж) и т.н. и т.н., докато стигнем и до убийствата 

поради непредпазливост по пътищата и неправилната употреба на 

техническият ни гений.  

Как се е развило чувството за безнаказаност в хората, които 

следват пътя на лъжата, измамата и убийството. Или по-скоро кой 

е излъгал хората, че ако убият човек, ще избегнат Съдът над 

делата на душата!?  

Разбира се има много начини за покаяние и за опрощение 

на греховете, но те трябва да са плод на истинско покаяние с 

молитви и вървене в пътя на Морала и чистото мислене, и това 

опрощение зависи от най-висшата инстанция, само от Бог, Който 

Сам ще прецени като един любящ баща дали да се прости на тази 

душа за прегрешенията ѝ, или да си изтърпи наказанието, което 

сама си е създала. 

Намираме се в епоха, където науката и духовните учения 

могат да изградят този мост от знания, който винаги е липсвал като 

единство, за да се разясни Знанието за Живота на душите в 
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следсмъртното им съществуване и Йерархиите контролиращи тези 

Сфери на Съзнание, някои от които имат своя земен аналог като 

мислене и поведение при хората. 

„Каквото на небето, такова и на земята“. 

Хермес Трисмегист 

В МАКРОКОСМОСА И В МИКРОКОСМОСА 

ДЕЙСТВАТ ЕДНИ И СЪЩИ ЗАКОНИ.  

Човекът е връх в творчеството на Бога и душата може да се 

освободи от този свят само докато е в човешко тяло, спазвайки 

определени норми на мислене и поведение. Именно това е смисъла 

на Учението на Христос в Евангелията - Спасението на душите!  

157 

Тук на следващия текст трябва да обърне внимание 

Църквата, християнските свещеници и всички, които не разбират 

Закона за превъплъщаването на душите, за прераждането – 

процесът на трансмутация на атомите по химично и психично 

сродство и освобождението от прераждане!?  

 

                                                             
157 Илюстрация – Гюстав Доре  
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АКО ВНИМАТЕЛНО ПРОСЛЕДИМЕ ВСИЧКИТЕ 

ЕВАНГЕЛИЯ В НОВИЯ ЗАВЕТ, ЩЕ СЕ РАЗБЕРЕ, ЧЕ ИИСУС 

ХРИСТОС Е ГОВОРЕЛ ЗА ПРИЧИННО-СЛЕДСТВЕНИТЕ 

ВРЪЗКИ ЗА КОИТО Е ЗНАЕЛ, ЧЕ СА ПРИЧИНИТЕ ЗА 

ДУШИТЕ ВЪПЛЪТЕНИ – ПРЕРОДЕНИ ОТНОВО В ЧОВЕШКИ 

ТЕЛА ДА ИМАТ ТАКА НАРЕЧЕНИЯТ ГРЯХ, ЗАЩОТО 

ОТНОВО СМЕ СЕ РОДИЛИ ТУК НА ЗЕМЯТА, ИНАЧЕ ЩЯХМЕ 

ДА СМЕ В РАЙСКИТЕ СФЕРИ НА СЪЗНАНИЕ – СФЕРИТЕ НА 

БОЖЕСТВЕНАТА ЛЮБОВ – НЕБЕСНОТО ЦАРСТВО! ИНАЧЕ 

НЯМАШЕ ДА НИ ПОУЧАВА ИИСУС ХРИСТОС ДА СЕ УЧИМ 

ОТ НЕГО И ДА ПОПРАВЯМЕ ГРЕШКИТЕ СИ ОТ ПРЕДИШНИ 

ПРЕВЪПЛЪЩЕНИЯ ЧРЕЗ МОРАЛНО ПОВЕДЕНИЕ.  

 

„Излязох от Отца и дойдох на света; пак оставям света и 

отивам при Отца“158 

 

Защото само чрез Светлината (знанието) на Христос можем 

да се завърнем при Твореца на Живота! Това е смисъла на 

Христовото Учение. Той е бил на Земята, за да разберем, че нашата 

природа не е земната, а божествената! Всичко записано в 

Евангелията в Новия Завет доказва знанието на Иисус Христос за 

действието на Законът на Карма (причина и следствие) и 

действието на Закона за Прераждането.  

Ако няма прераждане, защо се раждаме тук като души в 

биологични тела на Земята, а не сме Горе при Отеца, в Небесното 

Царство?  

Нима има някой човек на тази земя, който може да създава 

души, да си приписва Творчеството на Твореца на Живота?  

Дори сам Иисус Христос казва: Отче, не Моята, а Твоята 

воля да бъде! 

„като казваше: Отче, да щеше да отклониш от Мене тая 

                                                             
158 Евангелие от Йоан. Нов Завет. Глава 16. 28. 
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чаша! Но нека бъде не Моята воля, а Твоята.“159 

В този цитат от евангелиста Лука, Иисус Христос ясно ни 

показва, че волята на Отеца е над всичко. Христос е трябвало да  се 

съобрази с Божия План. Съдбата е неумолима. Христос показва 

смирение пред Отеца и приема съдбата Си! Както се знае, 

родителите не могат да създават души, ние можем само да 

привличаме души за опитност в материята, за опитност като души 

в телата на нашите деца и нашия дълг е да ги възпитаме така, че те 

сами да изберат чрез Свободната си Воля и реалността на тази 

планета завръщането си в Небесното Царство. Всичко зависи от 

Свободната воля, не от неразумността и своенравието, което е 

завладяло цялото човечество. Свободна воля, но съобразена с 

еволюцията на Цялото човечество като единен организъм. 

Свободна воля според опитността (мъдростта), която би трябвало 

да се стреми да запази безопасността на човечеството.  

Че няма прераждане и Хитлер и Сталин са мислели така, 

както и всички диктатори, убийци и садисти. Ако няма 

превъплъщение на душите според тяхното съзнание и мислене, 

тогава за какъв Ад говори Христос и откъде изгонва бесовете? 

Откъде са дошли нечистите духове, че са поставили под контрол и 

мисленето на някои души, които са извършвали кланета над деца и 

възрастни погледнато в исторически план. Когато някой казва 

„няма прераждане" осъзнава ли какво говори, без дори да е 

изследвал връзките за причините и последствията от Учението на 

Христос в Новия Завет и отговорността, която приема? Осъзнават 

ли тези, които казват, че „няма прераждане“ какво усещане за 

безнаказаност се създава в душите на хората, особено в убийците 

и крадците на държавни средства?  

Иисус Христос не говори за първороден грях, както 

погрешно е интерпретирано в Стария Завет от Мойсей, а за това, 

че отново сме последвали желанието чрез най-силната енергия - 

                                                             
159 От Лука, Свето Евангелие 22.42 
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СЕКСУАЛНАТА ЕНЕРГИЯ 160  и по този начин чрез женска 

утроба, в момента на сливането на сперматозоида с яйцеклетката и 

душата е привлечена да се роди отново в човешко същество161, чрез 

желанието за този свят на Земята, желание породено от секса, от 

привличането между мъжът и жената, в което няма нищо лошо, но 

в следсмъртното съществуване се явява причина за обратно 

връщане на душата в тялото на човешкия ембрион. Отново нашите 

души са се появили тук на Земята чрез желанието и акта на 

зачатието. Така се случва превъплъщаването на душата в човешко 

тяло. Сексуалното привличане на Земята между мъжът и жената е 

породено именно от разделението на половете и тяхното единство 

като андрогенни същества притежаващи собствена потенция, но 

различна поляризация ги подтиква неудържимо да се привличат. 

Следователно, допускали сме грешки под влиянието на 

основните  отрицателни емоции съставящи егото на Луцифер: 

гняв, алчност, неведение, желание, завист и гордост и затова 

поради въздействието на егоцентричното желание се осъзнаваме 

тук на Земята като човешки същества. Христос е знаел за Закона за 

Прераждането, както е знаел и това, което българските колобри – 

свещенниците на Тангра са учили, че алхимията като процес за 

трансмутация на видовете включително и на човешките същества 

е наука за трансмутация на атомите по химично и атомите по 

психично сродство – науката за Прераждането, което е 

естествения път на еволюцията на всички души, включително и 

                                                             
160 Всъщност сексуалната енергия е най-силна на Земята, защото действа според 
същия Закон, който определя коя душа къде да се въплъти или в каква сфера на 
съзнание да се роди – Законът на Всемирното Привличане. Сексуалното 
привличане на Земята между мъжът и жената е породено именно от 
разделението на половете и тяхното единство като андрогенни същества 
притежаващи различна поляризация. Именно чрез разделението на половете 
Луцифер държи в плен хората чрез Егото и Сексуалното Привличане. 
Сексуалният инстинкт е един от основните инстинкти на полово зрелите хора. 
Потискането на либидото води до вътрешна истерия и външни прояви на 
агресия. Това е още една причина за обучение в духовно сексуално възпитание 
на учениците (децата и юношите) в периода от 13 до 18 годишна възраст.  
161 Родителите не могат да създават души, могат само да ги привличат. 
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душите от ада – слугите на Луцифер и Сатана. Души които трябва 

да преминат през всички сфери на съзнание: от ада, през сферите 

на гладните духове, през Животинското Царство, да трансмутират 

до Човешкото Царство и така „магията“ на Луцифер над 

Човешкото Царство да се развали със Знание, защото само човек 

може да осъзнае къде се намира и да разбере смисъла на 

създаването на биологичното тяло наречено - човек, а именно – 

СПАСЕНИЕТО НА ДУШИТЕ!  

 

Иисус Христос е знаел, че Неговата задача е да спаси всички 

души, но по естествен път, като ни предаде Знание за Бога – 

Творецът на Живота, иначе думите Му записани в Светите 

Евангелия нямат друго обяснение, освен спасението на душите от 

тази планета, нашия временен дом – училището на душите:  

25. „Който обича живота си, ще го загуби, а който мрази 

живота си на този свят, ще го запази за вечен живот.  

26. Който Ми служи, нека Ме последва; и дето съм Аз, там 

ще бъде и Моят служител. И който служи на Мене, него ще 

почете моят Отец.“ 

Евангелие От Йоан глава 12. 
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КОЙ Е ЛУЦИФЕР, ЙЕХОВА  И  

КОЙ Е ТВОРЕЦЪТ НА ЖИВОТА? 

Христос е познавал отлично творчеството на Луцифер, 

който въвежда его-системата в примитивния за времето си човек 

като самоопределящ се Център на Аза. От което следва дългото и 

мъчително израстване на душите чрез конфликт. Създаденото Его-

Съ-Знание в примитивните и неопитни души е заразявало човек с 

егоцентрични желания, безпощадност и безжалостност, като с 

помощта на демоните подчинени на Сатана насочвало цялата 

енергия на човечеството към получаване на максимално чувствени 

удоволствия, наслаждения и удовлетворение на безкрайния поток 

от желания, чрез най-могъщата Сила на Земята – сексуалната 

енергия.  

Увлечен от жаждата за самостоятелно творчество Луцифер 

успял да внедри в човек само низшето съзнание – егото, но за 

висшето съзнание на Любовта нямал идея, защото творчеството му 

се гради на низшата емоционалност изградена от качествата на 

демоните и кръвожадните животни – лукавост и кръвожадност.  

Егото е съставено от основните отрицателни емоции: гняв, 

алчност, неведение (обърканост за света в който се намира 

душата), желание, завист и гордост. 

Ето защо Луцифер е пълноправен КНЯЗ само за душите на 

Земята, които следват задоволяване на егоцентричните си желания 

и емоции. И за да се освободят от прераждането тук на Земята, за  

Спасението на човешките души се явява Иисус Христос, който от 

състраданието и Любовта Си към човечеството е дошъл на Земята 

преди две хилядолетия, за да предаде Ново Учение – Нов Завет и 

освободи хората от егоцентризма на Луцифер, изявен в девиза: 

„Всичко за себе си“.  

На Луцифер му е необходима енергия от низш тип, защото 

той резонира-отговаря на това ниво – егото на човек. За Луцифер и 

неговия помощник Сатана (изкусителя, обвинителя, противника), 

който изпитва вярата на хората е непоносима енергията от висшето 
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съзнание – ЛЮБОВТА. Бог е Любов в християнството и именно 

противниците на Любовта не могат да резонират в синхрон и 

хармония с Него, с Твореца.  

 

 „Ваш баща е дяволът; и вие искате да изпълнявате 

похотите на баща си. Той си беше открай време човекоубиец и не 

устоя в истината, понеже в него няма истина. Кога говори лъжа, 

своето говори, защото е лъжец и баща на лъжата“. 

                                                  Евангелие от Йоан. глава 8.14 

Именно затова Царството на Любовта – Божието Царство е 

извън Царството на Луцифер, който като пълновластен Княз на 

Земята има власт над душите подвластни на Егото. Истината е, че 

Бог е знаел намеренията на Луцифер и по този начин чрез 

саморазвитие Той е оставил родоначалниците на човечеството 

Адам и Ева да еволюират и чрез oпитността си и критичните 

преценки за битието, да осъзнаят кои са, за да могат сами чрез 

Свободната си Воля да направят осъзнат избор в Живота и в 

следващия Живот за душите си, чрез процеса на така наречената 

смърт – оттеглянето на душата от тялото. 

Така чрез Божията милост, чрез религиите и духовните 

учения на човечеството и опитността, която човек е придобил – 

раждащите се души тук на Земята могат чрез своите родители да 

еволюират, да разширят съзнанието си чрез обучение в морал и 

етика в училищата и да се освободят от влиянието на Луцифер и 

Сатана.  

Адам Кадмон – съвършеното богоподобно двуполово  

андрогинно същество е излъчено и отделено от Бога – Творец, за 

да може в биполярния свят на нашата галактика и планета Земя, 

Адам като вселенен принцип да даде възможността да се завърнат 

при Него, при Бога-Творец, чрез съзнателната си воля, опитността 

и Знанието за Творчеството на Бога на Живота. Това знание прави 

Бог - Творец на Живота, а Луцифер творец в низшия материален 

свят, който присвоява творчеството на Бог и разделя насила 
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енергийното андрогинно същество Адам на два самостоятелни 

организма Адам – мъж и Ева – жена, но със знанието и 

разрешението на Бога, Който е създал и Луцифер. 

Исак Майер пише в Кабала: „Четвъртият Адам...бил 

покрит с кожа, плът, нерви и т.н. Той има животинска мощ за 

размножаване и продължаване на рода“. Това е човешката 

Коренна Раса. Този еврейски равин описва само прародителя на 

юдеите.   

Каин е син на Господа – Луцифер или както го знаят евреите 

Йехова.  

„1. Адам позна Ева, жена си; и тя зачена и роди Каина, и 

рече: придобих човек от Господа.  

2. Роди още и брата му Авеля.“ 

                                                                       Битие. Глава 4.1. 

Тук Ева казва: придобих човек от Господа, което означава 

че е добила, родила, придобила човек от Господа на планетата – 

Луцифер, а не от Адам – еманацията на Твореца на Живота, Отецът 

на Христос.  

Сит се  ражда от Адам и Ева, и той е глава и родител на друг 

народ на Земята. Основните колена на Земята обаче са дванадесет 

(12) на брой.  

 

В сокола намерен в гроба на Кан Аспарух са илюстрирани 

12 елемента - Дванайсетте Свещени племена на Земното 

творчество. Това не са еврейските измислени дванайсет колена, а 

истинските Дванайсет Свещени племена на Човешкото Царство 

на Земята. Юдовото и Вениаминовото са само две от тези 

племена. Другите десет принадлежат на другите народи, защото 

Йехова може да е творил еврейските племена, но Небесният Бог 

(Иже си на Небесех) е творил всички народи.162 

 

Тази свещена информация означава, че е имало и други 

АДАМИ в историята на човечеството, от които са се развили 

                                                             
162 Колобър. УЧЕНИЕТО НА ТАНГ-РА. Спас Мавров. Тайните на Тангризма. 
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другите народи в човечеството. Другите 10 племена, които след 

това стават народи и се учат да създават държави. Това са 

прародителите на всички хора на земята.  

 

 
 

Тоест цялата еврейска доктрина за създаването на човека и 

че бог Йехова е създал човек е погрешна. Всички жизнени кодове 

и програмата за развитие на Адам Кадмон като два самостоятелни 

организма мъж със знак (+) и жена със знак (-) са се съдържали в 

този андрогинен образец излъчен от Творецът на Живота.  
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ТРАГЕДИЯТА И СЪ-ТВОРЧЕСТВОТО 

НА ЛУЦИФЕР 

 
11. Гордостта ти е свалена в преизподнята, с всичкия ти 

шум; под тебе са червеи за постилка, и червеи са твоя покривка. 

12. Как падна ти от небето, деннице, сине на зората! 

Разби се о земята ти, който тъпчеше народите. 

13. А в сърце си думаше: ще възляза на небето, ще издигна 

престола си по-горе от Божиите звезди и ще седна на планината 

в събора на боговете, накрай север; 

14. ще възляза в облачните висини, ще бъда подобен на 

Всевишния. 

15. Но ти си свален в ада, вдън преизподнята. 

16. Които те виждат, вглеждат се в тебе, думат си за 

тебе: тоя ли е човекът, който земя разклащаше, царства 

раздрусваше, 

17. вселената в пустиня обърна и разрушаваше градовете 

й, пленниците си не отпущаше по домовете им? 

                                               Стар Завет, Исая, Глава 14. 

 

В този цитат от Стария Завет, от пророк Исая се описва 

Луцифер като  „Падналия ангел“, наказан за завистта и гордостта 

си към Бог. Ангел, който може да твори само в низшия свят на 

материята, низшето ниво на съ-знанието, егото, но по програмата 

и потентността на „семето” създадено от Твореца на Живота, 

Който ние наричаме с краткото наименование – Бог! Поради своя 

бунт срещу божественото управление и участието си в падането на 

човечеството, Луцифер е бил тясно свързан с генезиса и 

въвеждането на самото зло.  

Бог променил името на Луцифер, когато го изгонил от 

небето. Всъщност Той отнел името Луцифер, което означавало 

„носител на светлина“ и му дал няколко други имена, които 

характеризират падението му. Някои от имената са дракон, змия, 
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дявол и сатана. Има и други имена, които характеризират 

Сатаната – изкусителя, обвинителя, помощника на Луцифер: Баща 

на лъжата (Йоан 8:44). Дух, който действа с неподчинение при 

децата (Ефесяни 2: 2). Лукавият (Матей 13:19). 

 

В началото светите ангели били създадени безгрешни от 

Бога. Живеели в абсолютна хармония, но изпаднали в изкушението 

на гордостта, ревността и завистта, една трета от тях се съюзили с 

Луцифер в неговия бунт и гордост към Бога и поради гордостта си 

били изгонени от Небесното Царство. През всички следващи епохи 

падналите ангели, които последвали Луцифер и Сатана 

изкушавали човечеството още от самото създаване на първите 

хора. Падналите ангели останали излъгани, а Луцифер 

трансмутирал тяхната психика и мислене в демонична с 

отрицателен полюс природа. Така се създала йерархията на Сатана. 

Така ангелите станали демони - верни служители на Луцифер и 

Сатана. Такава е съдбата на душите последвали Луцифер. По 

идентичен начин, както Луцифер със своя помощник Сатана са 

излъгали една трета от ангелският свят да го последват, така и ние 

като хора можем да пропаднем в низшите сфери на съзнание. 

 

Драмата на ангелите последвали Луцифер е тежка кармична 

наследственост за душите повлияни от този горделив ангел, 

превърнал се в Господар на Ада, архетип на злото, враг на Бога и 

Княз на планета Земя. В този факт се състои тайната за разбирането 

за греховността ни, като ангелски безсмъртни души последвали 

гордостта, а не в така нареченият „първороден грях“, нещо, което 

ни е вменено от еврейските равини и от Мойсей в Стария Завет. 

Луцифер и Сатана по никакъв начин не са заинтересовани от 

нашето духовно развитие, тъй като това ще доведе до качествено 

подобряване на самосъзнанието на човечеството и следователно до 

изтощаване на един от най-големите източници на низша 

отрицателна енергия за съществата от ада, както и за самия 

Луцифер. Образът и дейността на Сатана олицетворяващ черния 
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ангел на Преизподнята присъства в почти всички религиозни 

системи и духовни учения, при българите, траките, гърците, 

персийците, египтяните, индусите, индианците, африканците, 

азиатците и т.н.  

 

В библейски смисъл Сатана отказва да се поклони на Адам, 

тъй като бил сътворен преди него и поради тази причина 

продължава да обсебва чрез демоните си човечеството. Откроява 

се отново гордостта на Сатана, един път срещу Бога и след това 

срещу Адам и неговото поколение.  

 

В Корана, в Сура 2:34 присъства един текст, който описва 

гордостта и завистта на Иблис (персонификация на Сатана в 

Исляма):  

„И не забравяйте, както казахме на ангелите: „Поклонете 

се (на себе си) на Адам“, те се поклониха, с изключение на Иблис: 

Той отказа и стана горд и беше (един) от невярващите.  

 

Луцифер е Йехова – племенният бог на евреите. Сефиротите 

от Кабала както ги наричат евреите са взели наготово творчеството 

на Бога на Живота като го претворяват и го разделят на два 

самостоятелни организма Адам - Хокма и Бина - Ева.  

 

Поради тази причина няма основание за претенция за 

богоизбраност в човечеството от страна на еврейския народ. Така 

идеята за Равенство, Братство и Свобода, както и синтеза на 

Христос, че: „ВСИЧКИ СМЕ БРАТЯ И СЕСТРИ ПО ДУХ, А НЕ 

ПО КРЪВ“ е основателен и би следвало светът наистина да заживее 

в мир със себе си, да контролира страстите си.  В този смисъл, 

еврейските равини, които следват книгите и предписанията от 

Стария Завет, Тора, Талмуда и Танах, е добре да преосмислят 

отношението си към всички народи, защото както се оказва 

съдбата им няма да е лека в следсмъртното състояние за душите им 

– както и на всеки, който следва принципите на расизма, 
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дискриминацията и робството! 

Ще напомня само, че кръвта като субстанция на 

Живота е изключително ценна и жизненоважна за съществата 

от ада, така както за нас е жизненоважна водата. Оттук и 

страданието на душите в животинската сфера, които се изяждат 

едни други и проявяват канибализъм.  

Когато казваме, че по делата и плодовете им ще ги познаем, 

в смисъла на Съ-Творението на Луцифер, който чрез трансмутация 

и генно инженерство претворява видове същества от сферите на 

Ада и Гладните духове, във животински видове, то това неизменно 

е свързано и с кръвожадните животни.  

Да познаем по действията и поведението на видовете кой 

какво извършва като програма на своя вид в рода си, не е толкова 

трудно, дори ако само наблюдаваме поведението на животните, 

като същия принцип на наблюдение важи и за хората. Става въпрос 

за познаването на действията, кой на кого служи, на Бога или на 

Сатана.  

За Сатана, а съответно и за захранването на Луцифер с 

кръвна субстанция и низша енергия, проливането на кръв и 

транслацията на психическа енергия с низш характер от 

Животинското Царство е една от причините Животинското 

Царство да бъде създадено. В този смисъл освен израстване на 

душите чрез Животинското Царство, животните се явяват и жертва 

за човешкия род в смисъла на развитието на майчин и бащин 

инстинкт и други инстинктивни качества, които във всеки човек 

присъстват като качества. Няма как да спрем животните да се 

изяждат едни други и да проливат кръвта си, но има как да спрем 

хората да се убиват и да спрат да проливат кръвта си. Ето една 

друга разлика между Животинското и Човешкото Царства. Чрез 

егото на хората, а именно чрез луциферичните енергии в 

Човешкото Царство, се оказваме свидетели на поведение, което е 

типично за животните, но понякога се проявява и при хората.  

Да прочетем за тези отрицателни качества в следващите 

редове - изявени в насекомите, тъй като сме виждали например 
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хиена как яде други животни и мърша, и знаем по какъв начин се 

хранят хищниците, а със сигурност ще е интересно да проследим 

трансмутационния „скок“ на духове от сферите на ада и гладните 

духове във Животинското Царство. 

Канибализъм  - ядене от животни (канибали) на индивиди 

от собствения си вид, означава вътревидово хищничество. 

Канибализмът е една от проявите на вътревидова конкуренция, 

която е фактор на естествения подбор, закон, който важи за 

Животинското Царство, а не за Човешкото, защото 

животните следват инстинкти, а ние РАЗУМ! Канибализъм е 

идентифициран в повече от над 1300 животински вида.163  

Качествата кръвожадност, безмилостност и инстинкт за 

оцеляване при животните, които се намират в по-низша сфера на 

съзнание от човешката, всъщност са качества и на съществата от 

Ада. Следователно растителноядните животни са творени от друг 

вид йерархия, произлизат от Растителното Царство чрез процеса за 

трансмутация на видовете, защото се вижда, че нямат подобни 

качества и се хранят с трева, растения, плодове и зеленчуци. 

Женските индивиди са по-склонни към канибализъм от мъжките. 

Обект на канибализъм са по-често млади индивиди от собствения 

си вид. По този начин Луцифер и Сатана си осигуряват най-

ценната енергия, както и за техните подчинени същества от 

адските светове – енергията на кръвта. 

Канибализмът на майката се среща при някои скорпиони, 

като видове от рода Pandinus и Heterometrus. Изразява се в това, че 

женската яде малките си по време на раждането на потомство или 

когато ларвите се качват на гърба й, както и по време на 

бременността. В последния случай женската методично отстранява 

малките от гърба си с нокти и ги изяжда в продължение на няколко 

часа. 

Канибализмът е широко разпространен сред насекомите. В 

бръмбари, xylophagous, ларви на по-късна възраст може да ядат 

                                                             
163 GA Polis, Еволюция и динамика на хищното създаване. Годишен преглед по 
екология и таксономия 12, 225-251 (1981). 
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ларви на собствения си вид, но на по-ранна възраст. Това явление 

може да се наблюдава сред представители на ламеларното 

семейство  - бръмбар херкулес, бронз, бръмбари (Tenebrio) могат 

да ядат яйцата си (оофагия) с голям брой популация, като по този 

начин ограничават растежа си. Много социални насекоми (особено 

в младите колонии) ядат част от яйцата като добавка към протеина 

в диетата си. Кралиците дори могат да снасят специални 

неоплодени "фуражни" яйца. Ларвите на някои ездачи (Galesus) 

ядат други ларви от собствения си вид в тялото на гостоприемника, 

тъй като то може да изхрани само един индивид. Известни са 

случаи на постоянен, или задължителен (от лат. Obligatus 

„задължителен, незаменим“), канибализъм, възникнал в процеса 

на еволюция като „полезна“ адаптация за вида. Например, 

женските от каракурт и богомолки ядат мъжките след чифтосване 

(сексуален канибализъм).  

Едно чувство за подобно поведение е очевидно: женската 

натрупва сили за отглеждане на потомство, от което починалият 

мъж също се интересува, но има случаи на мъжки индивиди паяци, 

които връзват женската с паяжина и по този начин се спасяват от 

изяждане. Мравките на повечето видове ядат падналите си 

„колеги“, предотвратявайки тяхното разпадане и възможна 

инфекция на мравуняка. 

Повечето хищни или всеядни риби просто не различават 

младите индивиди от собствения си вид (и дори собствените си 

потомци) от останалите плячки и, ако е възможно, охотно ги 

изяждат. Съществуват дори растения хищници.  

„Хищните растения са над 500 вида и се срещат на всички 

континенти без Антарктида. Хищни растения (или насекомоядни 

растения) – събирателно название за всички растения улавящи и 

използващи дребни животни (предимно насекоми) или протисти 

като източник на хранителни вещества (но не и енергия). По този 

начин те са се приспособили да живеят в бедни на хранителни 

вещества почви като блата, мочурища и скали. Тяхното хранене 

е смесено – състои се от основното им автотрофно хранене (чрез 
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фотосинтеза) и хетеротрофното им хранене с други организми 

от които си набавят недостигащите им минерали (най-вече 

азот).“164 

„При някои акули се открива вътрематочен канибализъм - 

ембриони, които се хранят помежду си с неоплодени яйца. Това е 

типично предимно за ламиформени акули, както и за 

кархариноподобни и вобегонг-подобни акули“165 

 

При земноводните мъжкият американски саламандър пречи 

на излюпването на яйцата на женската, докато яде част от тях. 

Възрастните от различни видове земноводни могат да ядат млади 

животни.  

Канибализмът често се среща сред различни групи влечуги: 

гущери, змии, крокодили, има данни за това върху костите на 

изчезнали форми, възрастните често ядат по-млади. При редица 

змии, например, кралската кобра, обикновените царски змии, както 

и при териториалните мъжки крокодили, които имат остриевидни 

зъби на гущери, канибализмът се среща сред възрастните по 

отношение един на друг. 

Сред бозайниците канибализмът е известен при гризачи, 

месоядни животни (кучета, мечки, лъвове), примати (шимпанзета, 

бабуини) и много други. Канибализмът е най-типичен за видове 

гризачи, които раждат много малки (златен хамстер, мишки). 

Например, женската обикновено яде малките след раждането им 

под въздействието на някои фактори. Понякога тя може да изяде 

всички малки. В допълнение, например, женски вълци, рисове, 

хиени могат да ядат своето потомство. Забелязано е, че това 

поведение се наблюдава по-често при млади женски.  

                                                             
164 Ташев, Александър, Коларов, Димитър. Българска енциклопедия. София, 
Труд, 1999. ISBN 9548104024. с. 1162. Енциклопедия на науката на Магил, том 1 
- Живот на растенията. 2003. ISBN 1-58765-085-1. с. 192-194. 
165 Р. Айдан Мартин. Канибализъм на акула. Reef Quest Изследователски 
център за акули.. Архивиран на 17 юни 2012 г. 
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Съществуват много животни, които пият кръвта на 

жертвите си, когато ги убиват. А други животни захранват своята 

енергетика така, както и съществата от ада. Например прилепите 

вампири са прилепи, чийто източник на храна е кръвта. Има три 

вида прилепи, които консумират кръв: обикновената вампирска 

бухалка (Desmodus rotundus), косматият вампир (Diphylla ecaudata) 

и белокрилият вампир (Diaemus youngi). Трите вида идват от 

американския континент, от региони като Мексико, Бразилия, 

Чили и Аржентина. „Прилепите обикновено нападат големи 

нощни птици, изсмуквайки една супена лъжица кръв от едно 

животно на хранене. Те са пригодени да обработват тези мазнини, 

които са основен компонент на кръвта на птиците, за разлика от 

по-плътната, високопротеинова кръв на бозайниците. Преди 

прилепите са избягвали контакт с хората и никога не са се опитвали 

да ги атакуват, но очевидно, днес положението се е влошило до 

такава степен, че им се е наложило да го правят, за да оцелеят. 

Според учените, популацията на дивите птици може да е намаляла 

в Националния парк Катимбау толкова много, че вампирите сега са 

принудени да търсят храна извън парка, нападайки хора, птици и 

едър рогат добитък. Според изследователите такива случаи са 

опасни, защото прилепите са носители на много опасни 

заболявания като бяс.“166 

В заключение се вижда абсолютната канибалска и 

хищническа природа на тези животински видове. Това са качества 

на демоните от ада, базата от която са Съ-Творени кръвожадните 

видове, независимо от техния размер и форма, следвайки своята 

програма, по която ние можем да разпознаем основните принципи 

на Съ-Творението на тази планета. В човешкия свят има племена 

(племето Каравай) и „хора“, които проявяват канибализъм, живеят 

точно както преди 10 000 години, дълбоко в джунглите на Западна 

Гвинея. Но се срещат и по цялата планета обсебени индивиди и 

примитивни в своето възпитание души, които могат да изядат 

                                                             
166 https://nauka.offnews.bg/news/Novini_1/Prilepi-vampiri-zapochnaha-da-
atakuvat-hora-v-Braziliia-video_67795.html  

https://nauka.offnews.bg/news/Novini_1/Prilepi-vampiri-zapochnaha-da-atakuvat-hora-v-Braziliia-video_67795.html
https://nauka.offnews.bg/news/Novini_1/Prilepi-vampiri-zapochnaha-da-atakuvat-hora-v-Braziliia-video_67795.html


ЗАЩО Е ВАЖНО ДА ЗНАЕМ КАКВО СЕ СЛУЧВА С ЖИВОТА СЛЕД СМЪРТТА 

213 

човек, което е сатанизъм както вече знаете, защото мисленето им 

отговаря на качества на Животинското Царство и по-низшите 

сфери на съзнание. Не случайно Спас Мавров в своята книга 

Алхимията като Наука пише, че на тази планета „всичко яде 

всичко“. Жесток закон на падналия ангел Луцифер! 
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ЧОВЕКЪТ НЕ Е ПРОИЗЛЯЗЪЛ ОТ 

МАЙМУНАТА 
От знанието за Съ-Творчеството на Луцифер следва, че 

човекът не е произлязъл от маймуната, а че маймуната е наказан 

човек (от предишните неуспешни опити да се създаде човек чрез 

първият, вторият или третият Адам и последвалите суб-раси) – 

поради неговата неразумна - примитивна мисловност и 

животинска дейност. Същинските маймуни от своя страна преди 

около 40 милиона години се разделят на два първоразреда: 

Тесноноси маймуни на Стария свят и Широконоси маймуни на 

Новия свят. Човекоподобните маймуни (Hominoidea) се отделят от 

останалите маймуни на Стария свят преди около 25 милиона 

години. Това, че съвременните маймуни проявяват понякога 

човешки и то наистина примитивни действия не ги прави наши 

прародители! ЗАЩОТО МАЙМУНИТЕ СА БИЛИ 

НАКАЗАНИ ЧРЕЗ ЛИШАВАНЕ ОТ РАЗУМ. ЗАЩОТО 

ПЪРВОБИТНИТЕ ЗА ОНОВА ВРЕМЕ ХОРА СА СИ 

ПОЗВОЛИЛИ ДА СЕ СНОШАВАТ С МАЙМУНИ!  

ЕТО ПАДЕНИЕТО НА ЧОВЕШКИЯ РОД И 

НЕАДЕКВАТНАТА НАМЕСА НА ДАРВИН В 

ЖИВОТА НА ХОРАТА С НЕГОВИТЕ ПРЕТЕНЦИИ ЗА 

„ВЕЛИК УЧЕН“!   

Дори и в нашия съвременен свят има човешки индивиди, 

които се сношават с животни. Нека човечеството се замисли върху 

този факт!  

Ето какво означава да пропадне една душа в своята 

инволюция, а някои директно след смъртта си, се превъплъщават в 

животински ембриони по Закона за Привличането, което е 

естествено последствие, след като се възбуждат от определен вид 

животни. Ето проблемът на неморалната свободна воля! Нагледен 

факт на лишени същества от разум – маймуни. Ето какво ни очаква 

ако наистина не възпитаме себе си, децата и следващите поколения 
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в правилна духовност. Самата липса на разумност в нашите 

отношения ни води към инволюция. Грешно е да оставяме 

своенравието и емоционалността да ни водят към инволюционни 

процеси.  

Как може въобще да си помислим, че едно животно като 

маймуната, което е лишено от РАЗУМ и Творчество – абстрактна 

мисъл, ще твори или ще бъде творец на Човека!?   

Как може въобще да съпоставят хората Творчеството на 

Бога, Който е създал изключително сложния биологичен 

организъм наречен човек, Създал Е и душите, и да сравняват това 

Вселенско Творчество с примитивните, лишени от разум и 

творчество маймуни?  

Защото ако беше така, то тогава маймуната трябваше да е 

творила и други видове! Чел съм „произход на видовете“ на Чарлз 

Дарвин и неговата теория няма научна стойност лично за мен 

относно „липсващото звено“ с човешките същества, защото всичко 

написано там е с една поетична лирика, възклицания и описания на 

емоционално ниво, които се отличават тотално от труда на 

днешните антрополози и анатоми. Само ако можете да сравните 

книгата на Дарвин с Анатомия на Човека на български професори 

хирурзи, доценти и доктори, каквито са медицинските учебници за 

подготовка на медицински кадри на издателство „МЕДИЦИНА И 

ФИЗКУЛТУРА“ и веднага ще ви станат ясни личните претенции 

на Дарвин, както и на неговия братовчед Франсис Галтън, които с 

нежевеството си създават ужасно много проблеми за човечеството. 

Това е пример за души, които са обсебени от както се казва по-

висши интелигентни с отрицателен интелект същества от ада, но 

нямат реална преценка дали е наука тяхното изследване или 

сатанизъм!? Хипотезата на Дарвин е преди всичко 

инволюционна и атеистична, създаваща поколения от атеисти. 

Със сигурност в написването на „Произход на видовете“ на 

Дарвин има намеса от скъпо платени редактори, които 

целенасочено принизяват и съединяват човешкото творение с 

животинското - маймунското. Дарвин и неговия братовчед 
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създават в мисленето на хората освен усещане за безнаказаност за 

действията ни на Земята, а и сливат примитивният „Закон на 

джунглата“ на който е подчинено животинското Царство с 

нашето поведение, че по-силния изяжда по-слабия – проявява се 

абсолютният принцип на атеизма и инволюцията към хората, 

проповядвана чрез една книга на която теориите не са доказани, но 

въпреки това са вкарани като учебен материал не само в 

учебниците за медицински кадри, а и в учебниците по Биология за 

децата в училищата! 

Цяла епоха от хора, които вярват на Дарвин, не на Христос, 

извеждат на преден план животинското отношение между хората, 

насилието, бойните изкуства, които се използват за състезания 

между боиците и за хазартни залагания (не за лично саморазвитие 

и защита на онеправданите), военните конфликти, сексуалните 

извращения и всеразпуснатост, своеволието и „свободата“, която 

граничи с олигофрения и идиопатия, нихилизма и антисоциалните 

прояви. Тези атеистични качества днес се отразяват в нашето 

ежедневие, в работата, в обществения живот и в политиката. 

Погледнете новините от света!? Нищо чудно, че някои хора 

не искат да гледат новини, въпреки, че в новините ние виждаме 

болестите на човешкото съзнание и преобладаващото животинско 

отношение между хората. Ето греха на Чарлз Дарвин и неговите 

последователи!  

Именно затова посветените говорят за часове по възпитание 

в морал и етика по училищата в света, за да се постави под контрол 

всичко нехуманно – вредните навици и склонности от предишните 

превъплъщения на душите, които изопачават морала и го 

привеждат в сатанизъм и инволюция на разума, но тъй като темата 

за възпитанието изисква както духовен, така и научен подход, ще 

разгледаме темата за възпитанието в друг научен труд. Трябва да 

се осъзнае простия факт, че видовете от Рода на маймуните са 

отделен род маймуни в животинското Царство и нямат нищо общо 

с човешкия вид, народи и раси и да се приключи с тази тема.  

Размерите на мозъчния дял у човека са в съответствие със 
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значителното увеличение на главния мозък. По формата си 

неврокраниумът се отличава рязко дори от черепа на горилата, 

шимпанзето и орангутана, които са си видове в своя собствен род. 

Докато обемът на черепа на израсналия човек се колебае в широки 

граници (от 900 до 2000 куб. см), у горилата, черепната  

вместимост не надвишава 600 – 650 куб.см. 

167 

 

От научна гледна точка човешкото съзъбие се 

характеризира с някои специфични особености, които го отделят 

от животинските съзъбия. Между короните на отделните зъби в 

човешкото съзъбие липсват разстояния, тъй като те са плътно 

долепени един към друг с контактните си повърхности. Човешкото 

съзъбие е хетеродонтно, тъй като отделните зъби, които влизат в 

състава му, са оформени различно с оглед на изпълняваната от тях 

                                                             
167 Схематично изображение на съотношението на лицевия дял към мозъчния 
дял на черепа у животните и човека 
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функция. Друга характерна особеност на човешките зъби е 

еднократната смяна по време на онтогенезата (дифоидонтно 

съзъбие).  

Тези особености отразяват ясно филогенетичната 

тенденция към постигане на рационално дъвчене с помощта на 

неголям брой, но специализирани по функция зъби, разположени в 

тясно, затворено пространство. Трябва да се отбележи обаче, че 

човешкото съзъбие е в процес на непрекъсната еволюция. Белег за 

това е и наблюдаваната тенденция към редукция на някои зъби, 

като горният латерален резец, третия кътник, втория предкътник. 

Общият брой на човешките зъби е 32. Това отговаря само на 

броя, но не и на функциите при някои видове маймуни 

(тесноноси), но се различава от това на други, при които броят на 

зъбите е 36-40 (широконоси маймуни).  

За да се получат убедителни доказателства, директно е 

сравнен модела на свързаност между моторните зони на кората и 

стриатума при хора и макаци in vivo, използвайки вероятностна 

дифузионна трактография. В макаците се открива, че FEF е свързан 

с главата на опашката и предния путамен, а M1 е свързан с по-

задните секции на путамените, потвърждавайки находките за 

проследяване на невроанатомичния тракт. 

168    169 

                                                             
168 Това е напречен разрез на стриатума (човешки мозък) от структурно MR 
изображение. Стриатумът включва опашното ядро (отгоре) и путамен (вдясно) 
и globus pallidus (вляво). 
169 Путамен – човешки мозък (в червено), показан в мозъка. Други свързани 
структури в розов Таламус в синьо. 
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 Основната функция на путамена е да регулира движенията 

на различни етапи (например подготовка и изпълнение) и да влияе 

върху различни видове обучение. Той използва GABA, 

ацетилхолин и енкефалин, за да изпълнява функциите си. 

Путаменът също играе роля при дегенеративни неврологични 

разстройства, като болестта на Паркинсон. 

Путаменът е структура в предния мозък. Заедно с опашното 

ядро, той образува гръбния стриатум. Каудата (компонент от 

базалните ганглий) и путамена съдържат едни и същи видове 

неврони и вериги - много невроанатоми смятат гръбния стриатум 

за една структура, разделена на две части от голям влакнест тракт, 

вътрешната капсула, преминаваща през средата. Путаменът, 

заедно с globus pallidus, съставляват лещовидното ядро. Путаменът 

е най-външната част на базалните ганглии. Това са група ядра в 

мозъка, които са свързани помежду си с мозъчната кора, таламуса 

и мозъчния ствол. Базалните ганглии включват гръбния стриатум, 

substantia nigra, nucleus accumbens и субталамичното ядро. 

При бозайниците базовите ганглии са свързани с двигателен 

контрол, познание, емоции, учене и общи функции, важни за 

изпълнителното функциониране. Базалните ганглии са 

разположени двустранно и имат рострален и каудален отдел. 

Путаменът е разположен в ростралното отделение като част от 

стриатума. Базалните ганглии получават принос от мозъчната кора 

чрез стриатума.  

Въпреки това, скорошни функционални и структурни 

невроизобразителни проучвания на човешката кортикостриална 

система съобщават за данни, несъвместими с тази организация. 

При хората FEF и M1 са свързани с до голяма степен 

припокриващи се части на задните путамени и само малка част от 

опашката. Тези резултати показват, че кортикобазалната 

свързаност за окуломоторната и първичната двигателна верига не 

е напълно сегрегирана за примати на макроскопско ниво и че 

описанието на анатомичната свързаност на кортикостриаталните 

двигателни системи при хората не е успоредно с това на макаците, 
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може би поради разширение на префронтални проекции на 

стриатум при хората. Целта на това проучване е да се сравни 

връзката между моторните зони на кората и стриатума 

(стриатумът е най-голямата структура на базалните ганглии. 

Стриатумът е разделен на вентрален и дорзален подразделение 

въз основа на функцията и връзките) при човека и макака.  

Класическото описание на организацията на базалните 

ганглии е получено от анатомични и физиологични находки в 

макаци, които подчертават сегрегирани бримки, подчиняващи 

двигателния, окуломоторния, когнитивния и лимбичния контрол с 

моторната верига, преминаваща през путамена и окуломоторната 

верига през опашкото ядро (Alexander et al. 1986). 

Въпреки че произлиза предимно от проучвания на 

нечовешки примати, тази организация се прилага върху човешкия 

мозък в учебници (напр. Purves et al. 2011; Kandel et al. 2012) и 

модели на невропсихиатрични заболявания (например Rodriguez-

Oroz et al. 2009; Kennard и Начев 2005). Такава екстраполация 

трябва да се балансира от очевидните разлики между макака и 

човешкия мозък. Човешкият мозък е не само много по-голям, но 

също така има несъразмерно по-голяма фронтална кора (Fuster 

2008; Passingham and Wise 2012), отразена в по-висока степен на 

сгъване на кората и по-голямо увеличение на тях по предната и 

задната ос на мозъка (AP) ( Zilles et al. 1988, 1989). Разширяването 

на фронталната кора в еволюцията на приматите може да е 

повлияло на кортикостриаталната свързаност по оста A-P. 

Изследването е извършено с всички необходими 

изисквания от Американското министерство на земеделието и 

политиката на общественото здравеопазване за хуманни грижи и 

употреба на лабораторни животни, както е и публикувано в 

списание за невропсихология от 2014 година. 

МЕТОДИ 

Участници 

Девет възрастни маймуни от вида Macaca radiata (на 

възраст 6-8 години) бяха сканирани в Университета на Вандербилт 
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в Института по образна наука. Грижите за животните надвишават 

политиките, определени от Американското министерство на 

земеделието и политиката на общественото здравеопазване за 

хуманни грижи и употреба на лабораторни животни. Всички 

процедури бяха проведени с надзор и одобрение от 

институционалния комитет по грижа и употреба на животни 

Vanderbilt. 

Девет здрави хора (на възраст 20–35 години) бяха 

сканирани в Университетския медицински център (UMC) Утрехт. 

Получено е писмено информирано съгласие и процедурите са 

одобрени от Комитета по етика на UMC Utrecht. 

Събиране на данни 

Във Vanderbilt и UMC Utrecht са използвани същия модел 

на Philips Achieva 3T MRI скенери и подобни импулсни 

последователности. Пространствените и времеви детайли и 

разположението на бобината бяха адаптирани към размера на 

главата.170 

„Блехшмид, както и редица други учени доказват, че ДНК 

на човека се различава от ДНК на останалите биологични видове. 

ДНК на оплодената човешка яйцеклетка носи от самото начало 

на развитието на ембриона всички белези, специфични за 

човешкия вид. А ДНК е носител на кодираната генетична 

информация, определяща цялостното развитие на индивида — от 

оплождането до смъртта. Знае се, че генетичният код е 

неизменяем и е абсурдно да преминава произволно по време на 

ембрионалното развитие през въображаеми ембрионални стадии 

на някаква еволюционна верига. Това доказват молекулярно-

генетичните изследвания. Ембриото на който и да е вид показва 

от самото начало специфичните особености на този вид. 

Признават го и по-новите учебници по биология. Цитираме 

отново Peter Hoff: „Фактически ембрионалното развитие не 

повтаря историческото развитие на вида. Напротив, то показва 

при всеки вид специфичните му особености...А за такова 

                                                             
170 https://journals.physiology.org/doi/full/10.1152/jn.00569.2014  

https://journals.physiology.org/doi/full/10.1152/jn.00569.2014
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повторение в напредналите ембрионални стадии и дума не може 

да става. Така зародишът при бозайниците няма хрилни 

цепнатини, а само заложби на такива. Ембрионалното развитие 

при гръбначните показва сходство с това при бозайниците, 

рибите, влечугите и птиците, но то никога не преминава през 

тези стадии (стр. 72).“171 

След като според фактите Човекът както и всички Видове в 

своя Род са създадени да бъдат вид в своя род, те не могат да бъдат 

други видове, нито пък да сменят своя вид при каквото и да е 

изменение на вида. Жабата не може да стане кон и коня не може да 

стане жаба. Както и маймуната не може да стане човек, тъй като и 

днес не се наблюдава подобен процес. Не се установяват 

съществени различия в анатомията на главния мозък у 

представителите на различните раси. По строежа на ръката, най-

важния белег след мозъка, рязко отличаващ човека от животните, 

всички човешки раси се намират на едно еднакво онтогенетично и 

филогенетично стъпало.  

Следователно расистките теории във всичките им 

разновидности са ненаучни и спекулативни. Чрез тях се 

проповядват от дарвинизма, еволюционистите, атеистите и 

сатанистите идеята за „господство“ над другите раси, които са 

подчинени на безропотно подчинение, робство и израждане. 

Съвременното културно и духовно развитие опровергава тези 

нелепи концепции и завоевателски стремежи, но трябва да се 

допълни, че без изучаване и обучение в морал и етика – убийствата 

между хората и престъпленията от всякакъв характер в света няма 

да спрат.  

 

                                                             
171 Проф. д-р Д. Свиленов (1941). доктор на биологическите науки. Работи в 
Българска академия на науките от 1969 г. Автор на множество публикации и 
книги в областта на медико-биологическите изследвания. 
Инж. П. Шудер (1935), дългогодишен ръководител на Reinhard (Швейцария).  
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„Известният еволюционист Т. Добжански признава, че по 

пътя на мутациите може да се дойде до деградирането или 

изчезването на цели биологични видове. 

Генетикът Л. Шпентер съобщава на осмия световен конгрес 

на креационистите в Швеция (2003): „Случайните мутации не 

могат да доведат до еволюция. Изследванията на молекулярно 

ниво показват, че мутациите водят до редуциране на 

генетичния материал, а това противоречи на еволюционната 

теория“. 

Ако мутацията действително можеше да е основен 

генератор за създаването на нови биологични видове, това би 

означавало, че както в миналото, така и днес трябваше да се срещат 

масово междинни биологични форми. Такива преходни видове не 

наблюдаваме нито днес, нито пък вкаменелостите са в състояние 

да ни представят убедителни данни за съществуването на 

междинни форми в миналото. Сам Дарвин признава този факт за 

голям проблем, като пише в своята книга „Върху произхода на 

видовете“: „Защо всяка една геологична формация и слой не са 

пълни с междинни биологични видове…Може би това ще е най-

силното възражение срещу моята теория“. И това действително е 
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така. 

От генетиката знаем, че мутацията е не само рядко срещано 

биологично явление, но в над 99,99% от случаите мутациите са 

вредни (рецесивни) от гледище на вида, водят до неговата 

дегенерация или „предизвикват смъртта на организма още в 

ранните етапи на неговото развитие или пък водят до тежки 

смущения в развитието на индивида, поради което той не доживява 

до настъпване на полова зрелост“ (Ангелов и сътрудници, 

Биология, стр.26). Елементарното обяснение е, че при мутацията 

се губи генетичен материал. Естественият отбор гарантира 

адаптацията, но само в рамките на даден вид.  

Селекционната доктрина на еволюционната теория оказа и 

оказва ужасяващо влияние в областта на социалния живот, етиката 

и моралните ценности на човечеството: расизмът и налудничавата 

идея на националсоциализма на Хитлер за „високоразвитата 

арийска раса“ водят началото си от селекционния принцип. Това 

доведе до унищожаването на милиони хора. Немският лекар 

еволюционист и националист Алфред Пльотц пише в книгата си 

„Расова хигиена“ следното: „Тъй като естественият отбор не 

винаги функционира така, както висшите раси биха желали да 

бъде, то този естествен отбор трябва да бъде подсилен чрез 

изкуствени селекционни методи ... слабите и негодните за живот 

трябва да бъдат унищожавани“. Дарвин сигурно не е могъл да 

предвиди злоупотребата с неговата идея..., но тя стана факт за 

съжаление! На Дарвин са му били добре известни многобройни 

природни явления, които говорят срещу мита за „правото на живот 

на силния“. Да вземем например симбиозата и алтруизма. 

Мисленето на днешния модерен човек не се различава 

много от идеите на някои политически системи от близкото 

минало, чиито основни идеолози бяха Хекел и Дарвин, напр. 

националсоциализма, комунизма и др. А какво да кажем за 

безмилостната конкурентна борба или евтаназията? Днес мнозина 

са готови да минават през трупове, за да достигнат егоистичните 
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си цели...“172 

Темата за инволюционната теория на Дарвин, че човекът е 

„произлязъл“ от маймуната ще продължим в друг труд. Генетично 

и видово сме коренно различни родове и „семена“ на Творението.  

Човекът не е произлязъл от маймуната, защото видът във 

вида си като Род е такъв какъвто е създаден от Творецът на Живота, 

по Неговата програма и План!  

 

„Така че не приликата и броят на хромозомите и гените са 

решаващи, а качеството на съдържащата се в тях генетична 

информация. Хромозомите са само нейни носители. 

Видовата специфичност на живите същества се определя 

и направлява от кодираната генетична информация - един от най-

удивителните феномени в биологичния свят.“173 

 

 

 

 

 

 

 

 

                                                             
172 Еволюция или сътворение. Какво казва науката. София 2006 г. Проф. д-р Д. 
Свиленов (1941). доктор на биологическите науки. Работи в Българска академия 
на науките от 1969 г. Автор на множество публикации и книги в областта на 
медико-биологическите изследвания. Инж. П. Шудер (1935), дългогодишен 
ръководител на Reinhard (Швейцария). 
173  Проф. д-р Д. Свиленов (1941). доктор на биологическите науки. Работи в 
Българска академия на науките от 1969 г. Автор на множество публикации и 
книги в областта на медико-биологическите изследвания. Инж. П. Шудер (1935), 
дългогодишен ръководител на Reinhard (Швейцария). 
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 ЙЕРАРХИЯТА ВЪВ ВСЕЛЕНАТА 
„Асиметричността в човека е фиксирана в него самия, чрез 

половата му система. Тя не е част от Творчеството на 

Симетричните БОГ (Танг-Ра – Централното Слънце – звездата 

Алциона в съзвездие плеяди) и Господ Бог (Амон – Ра – нашето 

слънце в галактика Млечен Път), а на Господ (Планетния Княз – 

Луцифер). 

Затова Господ разделя симетричното творчество Адам 

Кадмон на несиметричните му подобия – Адам и Ева, които имат 

нещо ново извън симетричността си един към друг – различна 

полова система. Половата система е вторично, допълнително съ-

творчество на физическото субективно ниво. Тя извежда 

асиметрията като елемент от Цялото (човека), но с възможността 

тази асиметрия да стане симетричност – чрез половото общуване с 

другия. Двете полови системи образуват Цялост в половия акт. 

Тази Цялост именно ги кара непреодолимо да се привличат един 

към друг и да живеят като Цяло, като Едно. Осъзната необходима 

симетричност.  

Бог не е понятие за Проявения видим свят, а за 

Непроявения, който ТОЙ проявява. Затова след въвеждането на 

Реда на проявяването и Родовете на този Ред, Бог става Господ Бог 

(Амон – Ра, Синът, Звездата Слънце), носещ в Себе Си потенцията 

на Бога. Творческият процес на Бога е способността да ръководи, 

господарува над Световете на материята, включително и над 

Господите на техните еволюционни цикли, характеристики и 

реализации.  

Бог в неговия чист вид за нас е Танг Ра (звездата Алциона 

от съзвездие Плеяди – Централното Слънце на нашата Вселена. 

Танг-Ра е потенцията на вселената. 

 Господ Бог е Елохимният Син (звездата Слънце) , която с 

плазмената си потенция осъществява „пресукването“ на квантовия 

свят, за да стане атомната реалност. Амон Ра е потенцията на 

възможността да се образува материалния свят на планетите...на 

които е в Съ-Творчество с планетния Господ – Княза на планетата. 
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За нашата планета е Луцифер или Йехова както го наричат в 

юдаизма.  

Господарят на планетата ни опложда женската същност на 

разделения Адам – Ева и се раждат Авел и Каин – синовете – 

плодът на личните му качества. Каин и Авел не са синове на Адам.  

 

Каин. КА-ИН. Син на Луцифер – Йехова и човешката жена 

Ева. 

Авел – Син на Небесния Отец и земната жена Ева, оплодена 

чрез творческата същност на звездата Слънце – Амон-Ра 

От Адам и Ева се ражда Сит. 

Йерархично Вселената има следния Ред: 

БОГ –  ТанГ-РА – звездата Алциона от съзвездие „Квачката 

с пиленцата” (Плеяди). Център на Вселената. Всичко в нея е 

симетрично спрямо центъра й. НЕпроявен свят. 

Господ Бог – (Елохим ). Звездата Слънце, Амон-Ра, Син на 

Централното Слънце – ТанГ-РА. Център на Симетрията на 

планетното семейство. Проявена вселена. Проявен квантов свят. 

Господ – Княз на Земята. Луцифер. НЕсиметричен. СЪ-

творец в Проявения химически свят. Поляризиран и 

детерминиран.“174 

АЛЛАХ. Бог-Творец на родовете и човека в епохата на 

Лунното творчество. Творецът на видовете от материята по Плана 

и Идеята на Танг-Ра (Танръ).175 

„Засега е останала една недовършена задача – това е, да 

се разруши най-пагубната от всички философски догми, а именно 

догмата за проклятието под чиято тежест човечеството 

                                                             
174 Алхимията като наука, 344 стр. Автор Спас Мавров. АБАГАР АД – Велико 
Търново 2015г. Колобър – Спас Мавров  
175 Учението на ТАНГ-РА. КОЛОБЪР. Спас Мавров изд. Данграфик 2008 
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страда от времето на предполагаемото непокорство на Адам и 

Ева в тяхното убежище Едем. Творческите сили у човека били 

дар от Божествената Мъдрост, а не резултат от греха. Това 

ясно е доказано от парадоксалното поведение на Йехова, който 

отначало проклина Адам и Ева (или Човечеството), заради 

извършването на предполагаемият грях, а след това благославя 

своя „избран народ“, като казва „плодете се и размножавайте и 

напълнете земята“. Когато третата глава от Книгата Битие 

бъде разбрана, ще се види, че тя се отнася до Адам и Ева, 

принадлежащи на края на Третата раса и началото на       

Четвъртата.„  

Елена Блаватска – Тайната доктрина 2 том 

Това е Тайната на Съ-Творението и само част от знанието за 

Закона за Прераждането – Трансмутацията на видовете по химично 

и психично сродство. Самата природа със своите 4 сезона: пролет, 

лято, есен и зима, ни подсказва всяка година своята преходност и 

цикличност, чрез Закона за Прераждането, защото този Закон е 

алхимичен процес провеждащ се в своя програма, вид, ред и 

организация в цялата вселена.  

Смисълът на прераждането е в Божията милост, за да може 

душата да осъзнае, да знализира грешките си. Затова се ражда 

душата привлечена в ново тяло – резонира с нивото на съ-знание 

на родителите си, но тази душа носи своите СТАРИ НАВИЦИ, 

СКЛОННОСТИ и УМЕНИЯ – някои отрицателни, други 

положителни. Ако тази душа е била чиста Любов (пречистена 

душа от страсти и желания), тя нямаше да се роди на планета 

Земя, защото ще резонира с честотата на Любовта, като енергия на 

Бога. 

Именно знанието за прераждането, чиято цел е да се научим 

да владеем страстите си би трябвало да даде основание на всички 

учители и психолози, както и на родителите да изискат 

въвеждането на часове по Морал и Етика в училищата от 1–ви до 

12-ти клас по света, за да се овладеят и поставят под контрол 
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отрицателните емоции на децата, да се разпознаят правилно и да се 

превърнат в добродетели. Да се научим какво поведение е добре да 

имаме в семейството, в обществото, на пътя и между самите нас. 

Да осъзнаем каква отговорност носим ние като ЕДИННО – 

ОСЪЗНАТО ЧОВЕЧЕСТВО за нашите деца, за бъдещите 

поколения!? Човечество, което знае и може да спре агесивността и 

убийствата между хората, тъй като познава егото и може да го 

трансформира чрез Любов в ДЕЙСТВИЕ, да го постави под 

контрол! 

Още веднъж ще припомня синтеза на Иисус Христос: „Ние 

сме братя и сестри по Дух, а не по кръв!“ А именно, че цялото 

човечество е Едно Цяло в духовен смисъл и по сътворение, без да 

има значение кой каква религия изповядва и какво духовно учение 

следва и дали вярва или се колебае във вярата си, защото Истината 

е в Единството ни по Дух – чрез Любовта.  

Друг аспект от Учението на Иисус Христос е – да се научим 

как да умрем (колкото и тежка за разискване да е тази тема) 

според нашата свободна воля и разум, когато дойде неизбежният 

час на смъртта. В това се състои смисълът на думите на св. Йоан 

Богослов:  

8:12. „И тъй Иисус пак им говори, като казваше: Аз съм 

Светлината на света, който Ме следва, никога няма да върви в 

мрака, но ще има Светлината на Живота.“ 

Убийството на един човек е тежко следствие за цялото 

човечество. А още по-опасно е за душата неизживяла своя 

естествен жизнен път, когато човек умира от неестествена смърт в 

катастрофа, бедствие или от умишлено убийство, защото човек 

умира внезапно в стрес и клетките на организма, нервната система 

и самата душа не са били подготвени да приемат този стрес и така 

душата на жертвата може да се обърка, изпитвайки гняв към 

убиеца, да бъде привлечена в сферите на ада. Разбира се ангелите, 

които пазят невинната душа няма да допуснат това, но 

неестествената смърт и убийството винаги носят тежки следствия 
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за причинителите, и в основата на всичко това стои Сатана.     

Така се заражда причина за страданието на подстрекателя и 

причинителя на убийството. Тези, които са можели да направят 

нещо добро в името на хуманното развитие на човечеството, но не 

са направили, развиват групова - негативна Карма, която пада като 

тежест върху тях, и в живота, и в смъртта.  

Отрицателната карма за цялото човечество се проявява като 

болести, природни бедствия, катаклизми, земетресения, вирусни 

епидемии, военни конфликти и убийства, които отнемат човешки 

животи, без тези хора да са изживяли и натрупали необходимата 

опитност, за да се освободят от този свят, в който „всичко яде 

всичко“ – както пише Спас Мавров в своята книга „Алхимията 

като Наука“.   

Трябва да знаем, че Сатана и подчинената на него йерархия 

от паднали духове още приживе вампирират еманациите от 

човешките емоции отделяни по време на скандали, скръб и сълзи 

от несподелена любов. Те подтикват към гордост, безотговорност, 

кръвна вражда, жестокост, коравосърдечие, властолюбие, злоба, 

лъжепатриотизъм, равнодушие, самодоволство, безразличие – 

особено по отношение на бедните и болните, въздействат на 

поддатливите на внушения, изменят светлите мисли на хората. 

Демоните на Сатана владеят добре духовната мимикрия, подтикват 

към забогатяване на всяка цена, разпалват похотта и всички 

немислими и мислими видове разврат, формират свръхценности, 

предизвикват неуредици и дребни скандали в семействата на 

базата на ревността и гордостта, подстрекават към кражби, 

лукавство, богохулство и неверие.  

Демоните на Сатана предизвикват у хората внезапни - 

безпричинни изблици на гняв, омраза и агресивност, изкривяват 

човешкото възприятие и емоции, променят намеренията и 

самооценката, създават депресивни състояния и други 

изкривявания на съзнанието. 

 Ако всичко това го няма в нашата душа и съзнание, то нищо 

не може да подбуди човек да прояви подобни качества и да стане 
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транслатор на нискокачествена енергия към съществата от сферите 

на ада и гладните духове, и така да прояви своята „гнила 

вътрешност“. Наричам ги същества, защото в астрала, в отвъдното 

приемат облика на обладаващия ги порок. Често обитателите от 

ефирните светове най-вече от низшите сфери на астрала, от ада и 

гладните духове, паразитират около биополето - аурата на човек и 

се хранят с нашата жизнена енергия.  

Астралните ларви, биват привличани мислено от хора които 

освен емоционално-психически сривове на нервната дейност са 

под влиянието на основните отрицателни емоции - гняв, алчност, 

неведение, желание, завист и гордост. При проникване в организма 

на човек – на ментално – енергийно ниво, низшите демони, 

безтелесни същества, нечистите духове, които следват само своята 

отрицателна програма и нямат отношение към своите жертви, се 

разпадат на съставните им части. На клетъчно ниво тези низши 

енергийни вируси се впиват в ендокринните жлези (така 

наречените „чакри“) и могат да провокират дори и болести. 

Привличат се именно от нашите отрицателни мисли, които ние 

изразяваме в ефирното пространство под формата на скандали и 

обиди, злоба, гняв, омраза и провокират в нас агресивни прояви. 

Лицето се променя, става злобно и с агресивен вид, усещаме 

притока на адреналин и същевременно привличаме резониращите 

с нашите отрицателни емоции нечисти духове, чиято задача е да 

провокират кръвопролитие, защото най-ценна енергийна 

субстанция за съществата от адските сфери на съзнание е 

човешката кръв. Затова много духовни учения и религии 

препоръчват постенето, молитвата и покаянието за очистване на 

тялото и душата. 

Когато астралните ларви-низшите демони се хранят с 

жизнена сила от човек и падналите духове същевременно отвън 

вампирират отрицателните еманации - обмена на веществата на 

клетките на човек и неговите ферменти и енергия, те предизвикват 

у хората внезапни – безпричинни изблици на гняв, омраза и 

агресивност, изкривяват човешкото възприятие и емоции, 
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променят намеренията и самооценката, създават депресивни 

състояния и други изкривявания на съзнанието. 

 
 

 По този начин човек образува нещо като 

„СЪЖИТЕЛСТВО” със съществото от астрала. Много често при 

отрицателни мисли и намерения се привличат души на починали 

убийци, алкохолици, магъосници или други злонамерени духове 

търсещи връзка със света, в който вече не са. Със заповедта си за 

смирение Христос елиминира тези същества у своите 

последователи.  

Когато демони завладеят душата и тялото на човек и 

получат пълна власт над физическото тяло, например какъвто е 

случая с антихриста Юстиниан Първи, при който дори собствената 

му майка признава, че се е сношавала с демон насън докато го 

зачене (както е записал Прокопий Кесарийски в „Тайната 

история“ – историкът на Юстиниан Първи), или човешките 

жертвоприношения, които е правил Адолф Хитлер и тайните 

общества  практикуващи сатанизъм, или случаите с всички 

диктатори и убийци, те водят хората към садизъм, убийства и 

жертвоприношения на себеподобни. Тук се корени проблема на 

идолопоклонничеството и почитането на различни божества от 

сферите на преражданията, всякакви богове на войната и други 

демонични – жадни за разрушение и власт същества. 

В това се изразява демонизирането и обсебването на хора, 

които са извършили преднамерено или несъзнателно убийство, 
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което в никакъв случай не оправдава поведението им, нито пък 

намерението за убийство.  

Тоест, ако в нас се появи мисъл за убийство, да не оставяме 

тази мисъл да ни завладее, а както казват в християнството да я 

прекъснем, да отрежем мисълта на злото на момента, в който се 

появи! 

Жестокостта и хладнокръвието, с което и деца, и възрастни 

извършват престъпления и убийства днес са само част от фактите 

и доказателствата за обсебващото въздействие, което се извършва 

от съществата от ада - от лоното на Сатана, в света на хората.  

Можем да заключим, че пирът на съществата от ада се е 

осъществявал по време на зверствата при военни конфликти между 

хората: когато утробите на бременни жени са разрязвани и 

неродените им деца са изхвърляни в общи гробове; когато деца и 

възрастни живи са набучвани на колове; когато войници са си 

правели огърлици от пръстчетата на деца; когато войници са 

обезглавявали беззащитни деца, когато са давани оръжия на деца, 

за да разстрелват собствените си родители. И цялото зло защото 

най-ценна жизнена субстанция в адските светове е човешката 

кръв, така както за нас е жизненоважна водата.  

Грешно е да се пренебрегват тъмните сили. Те съществуват 

и сеят смърт, страх, паника и неверие сред хората – доказателство, 

за което са безбройните инциденти и междуличностни конфликти 

завършващи често с кръвопролитие. Единствената енергия която 

сатанистката йерархия не понася и не приема за жизнена храна е 

енергията на Любовта.  

Ето смисъла на вечния завет на Иисус Христос: 

„ОБИЧАЙТЕ СЕ!“  Обичай ближния като себе си, обичай и пази 

всички деца като свои деца, обичай всички хора по земята, защото 

ние сме братя и сестри по Дух, не по кръв!    

Убийството на човек е общ кармичен проблем, който ние 

носим от древни времена и е проблем за нашето съвременно 

общество, което претендира, че има интелигентност и научни 

знания, но не и духовни. Научното Знание не може да научи хората 
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на Морал и Етика! Математиката, физиката, биологията, 

геометрията, химията, физическото възпитание, каквито ги 

познаваме не могат да ни научат да бъдем добри. 

Егото е изградено от несъзнателните склонности 

породени от главните отрицателни емоции, натрупани през 

различни превъплъщения, от гняв, алчност, неведение, желание, 

завист и гордост.  

Тези емоции изграждат повтарящият се свят на раждане 

и смърт в съответстващите им СФЕРИ НА СЪЗНАНИЕ: НА 

АДА, НА ГЛАДНИТЕ ДУХОВЕ, НА ЖИВОТНИТЕ, НА ХОРАТА, 

НА ПОЛУБОГОВЕТЕ и НА БОЖЕСТВАТА (божествата са 

съществата от политеистичните религиозни вярвания на хората 

в миналото).176 

СФЕРИ НА СЪЗНАНИЯ И ПРЕРАЖДАНИЯ 

Омраза и Гняв Сферата на адските създания 

Алчност и скъперничество Сфера на Гладни духове 

Невежество и объркване Животинска сфера на 

съзнание 

Привързаност и егоистични  

желания 

Сферата на хората 

Ревност и завист Сферата на полубоговете и 

божества 

Гордост и егоизъм Сферата на адските създания 

 

Сферите на хората и животните можем да видим с 

просто око – виждаме хората, виждаме и животните. Другите 

сфери на съзнание, на ада, на гладните духове и на полубожествата 

и божествата могат да се разпознаят като огледален образ на 

мислене и поведение тук на Земята, тъй като хората се раждаме със 

                                                             
176   Лора Йордакиева – Махасамадхи – Книга на Великото Освобождение – 
КАМАЛА 2000  
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старите си навици и склонности и проявяваме емоциите и 

качествата, които отговарят на тези сфери на съзнание, иначе 

нямаше да сме родени тук, на тази планета. Под грешници се 

разбира именно това, че има причина да сме тук на тази планета 

или сме изпратени от някаква Висша Сила да довършим някаква 

важна за еволюцията на човечеството задача.  

Сферите на гладните духове имат своя огледален образ 

на Земята. Съзнанието на тези хора е обладано от идеята за бързо 

забогатяване и парите никога не им стигат. Те се превръщат в 

алчни скъперници и започват надпревара с други скъперници – кой 

повече пари ще има и кой ще е по-богат. Другия аспект от тяхната 

алчност е когато има застой в покачването на приходите от 

статистиките за минали години и те твърдят, че са на загуба, но 

дефакто, пак са на приход. Скъперничеството е обратното на 

щедростта. Докато щедрия човек дава свободно на другите хора и 

често намира даването за удовлетворяваща активност, 

скъперникът задържа нещата за себе си и намира даването за 

трудно и некомфортно. Често стигат до големи крайности за да 

„спестят“ пари. Скъперникът започва да краде от работниците си. 

Алчността може да приеме и емоционална форма. Те стават 

изключително пестеливи на споделяне на чувствата си към децата 

и семейството и се получават изкривявания в съзнанието, като 

накрая на живота си често остават сами. Същевременно са 

вманиачени чревоугодници и ненаситни на емоции от всякакъв 

вид. 

Сферите на полубожествата и божествата като души 

въплътени в човешки тела също имат огледално изражение на 

Земята като съзнание определящо нивото на определени групи 

хора: това са възгордялите се себични хора, мислещи се за 

аристократи, които са приели своето изтънчено наситено с 

презрение съзнание за поведение отговарящо на високо 

еволюирали души. Често в миналото божествата на които са се 

кланяли ацтеките и други ревностни божества в древността, са 
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правели човешки жертвоприношения - каквито са били божествата 

Нананхуатцин и Техуситцекатъл. Останалите богове пък жертвали 

сърцата си, самоубивали са се хора, за да можело Слънцето да се 

движи по небесния си път. Горделивите и завистливите хора нямат 

способността да признават слабостите си, не обичат да ги 

критикуват и принизяват аргументите на човек, който иска да им 

помогне или просто да е в мир с тях – като примитивни методи. Те 

много често се обиждат, без да изчакат да се стигне в разговора до 

истината и да се постигне съгласие. Техните вярвания са самата 

истина и никой не трябва да им се противопоставя, защото Азът е 

много силно изразен чрез егото и особено ако се намират сред 

приятели, те дори не желаят да говорят или да осмислят гледната 

си точка. Освен всичко, това са хора, които се отдават на веселия и 

празнословие по цял ден и емоциите за тях са като адреналин и 

дрога, без която не могат почти да живеят. Общо взето са лишени 

от истинско състрадание.  

На Закона за причината и следствието е подчинено цялото 

Творение и той гласи така: каквото посееш, това ще пожънеш! 

Това е неотменим Закон не само в материалния, но и в духовния 

свят. Карма е Закона за справедливостта при който съществува 

непрекъсната връзка между миналото и бъдещето. Ако делата ни 

са били лоши, несъобразени с Висшия Космически Разум - Бог, ще 

страдаме и в земния, и в следсмъртния си живот. Ако делата ни са 

били добри, правилни, то би трябвало от тях да последва по-добро 

бъдеще.   

Именно защото не се разбира отрицателната дейност на 

падналия ангел Луцифер, който завидял и се възгордял срещу Бога 

и отрицателната дейност на Сатана, като „баща на лъжата“, 

човечеството страда и неведнъж поради това си незнание е 

потапяно в кръв.  

Най-важния въпрос, върху който би трябвало да гради 

бъдещето си човечеството е: Как да предотвратим 

преждевременната смърт при хората?  

Тъй като убийството на себеподобни и самоубийството не е 
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естествена смърт, то ние можем да разкрием видимите и 

невидимите причини за всички престъпления, убийства и 

конфликти между хората, според заветните думи на Иисус 

Христос: „по плодовете им ще ги познаете“!177 Също така в тези 

заветни думи ни се разкрива и знание за живота на душите във 

висшите и низшите сфери на съзнание в космоса.    

Така както душата се ражда на Земята, така и при разпадане 

на грубо-материалното тяло, при смъртта, НАШИЯ ВЪТРЕШЕН 

ГЛАС, МИКРОКОСМОСA на човека, НАШЕТО ФИННО 

МИСЛОВНО ТЯЛО – Душата, отново се ражда за живот в друго 

измерение на пространството, според нейните енергийни 

характеристики и ниво на съзнание.  

Трябва да знаем, че душата е нашия микрокосмос-нашето 

вътрешно мисловно финно тяло, а физическото ни тяло, нашето 

ДНК, което се е развило от ембрион до човек е храм за душата. 

Тогава как се случва прераждането в други сфери на съзнание, след 

като вече знаем, че душата е мисловно тяло -съзнание живеещо в 

ДНК на човек !?  

Прераждането се случва когато (човек умира) мисловното 

тяло се оттегля от биологичното ни тяло, което е изразходвало 

жизнения си цикъл и отива там накъдето е насочено съ-знанието, 

със скорост по-голяма от тази на светлината. 

Когато и да си помислим с нашето мисловно тяло - с 

душата, за някое място и вече сме там, но не можем да отидем 

физически там, защото душата ни е свързана с физическото ни 

тяло. Всички, които са били в кома и са имали „излизания“ от 

тялото, но душите им не са се оттеглили от телата им, са достигали 

различни сфери на съзнание. Някои хора твърдят, че всичко се 

случвало за стотни от секундата.  

Ето спасението за ЧОВЕШКИТЕ ДУШИ. Трябва да 

осъзнаем, че когато умираме, когато се отделя мисловното ни тяло 

от биологичното ни тяло, душата може да бъде привлечена със 

                                                             
177 Нов Завет, Свето Евангелие от Матей глава 7. 16. 
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светкавична скорост в други сфери на съзнание, защото вече е 

отделена от биологичното си тяло и в този момент ако си спомним, 

че Христос е казал: АЗ СЪМ СВЕТЛИНАТА НА СВЕТА, можем 

да се насочим към Ясната Бяла Светлина на Христос и да се спасим 

от превъплъщение, иначе следвайки природата на отрицателните 

си емоции и най-вече желанието за този свят, можем отново да се 

въплътим в човешка утроба или в друго ниво на нашето собствено 

съ-знание относно живота в другите измерения на вселената, 

духовно знание, което сме придобили по време на земния си живот.  

 

В това разбиране се състои СПАСЕНИЕТО на човешките 

души от Ада и Чистилището на Земята. Подчинен и на най-малката 

си лоша мисъл, мъртвият може да изпадне в непоносимите 

страдания на евентуалното си бъдещо превъплъщение и обратното 

ако човек е с добри, светли мисли, може да се озове в райските 

сфери на съзнание. Всичко зависи от свободната воля и избора на 

човек, който може да осмисли своя живот тук на Земята и именно 

затова се твърди, че Земята е училище за човешките души.  

178 
 

                                                             
178 Илюстрации на Гюстав Доре към произведението на Данте – Божествена 
комедия  
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Например убиеца, който изпитва удоволствие от 

убийството на човек по Закона за Привличането, в часът на смъртта 

си ще се озове мигновенно във сферите на ада, където се озовават 

всички убийци и садисти - при себеподобните си, със същото ниво 

на съзнание, там ще продължи следсмъртното съществуване за 

душата му. Убиецът не може да се озове в райските сфери, защото 

неговото мислене е демонично и антихуманно, подчинено е на 

емоциите: гняв и омраза.   

Oсновната причина за духовното падение на човечеството и 

огромната преждевременна смъртност в автомобилни катастрофи, 

убийства, междуличностни конфликти и войни като следствие от 

това духовно падение, се състои именно в НЕРАЗБИРАНЕТО на 

Закона за ПРЕРАЖДАНЕТО на душите в космоса, както и на 

нашата планета! Прераждане и въплъщение, като трансмутационен 

процес по химично и психично сродство, не само за човешките 

души, а и на много разумни енергийни същества и духове, както с 

положителен, така и с отрицателен интелект!   

Повечето незапознати с духовните учения хора вярват, че 

това е единственият им живот за душата и че повече животи няма 

да има, и в контекста на тяхната неизяснена гледна точка дори 

казват: Никой не се е върнал от отвъдното. 

По принцип – няма как същото биологично тяло, което е 

изразходвало естествения си жизнен цикъл да се върне отново в 

същия си облик, със същата душа и в същото време, в което и ние 

живеем. Въпреки, че всички, които са били в кома и са се връщали 

от отвъдното, но енергийната нишка на менталната енергия, 

която свързва душите с телата им не е била прекъсната и затова 

са успяли да се завърнат в телата си и да разкажат своите лични 

преживявания.  

В Новия Завет е написано, че Исус Христос е Този, който 

ще спаси хората си от греховете им. Възкресението след смъртта 

на Иисус Христос е този исторически факт, който дава основа на 

цялото християнство. Православното Християнство твърди, че в 

Свещеното Писание на Стария и Новия Завет се възвестява не 
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прераждане, а всеобщ съд и възкресение – думи, които са твърде 

общи и неизяснени, но имат своето право в известен смисъл.                      

Християнството съвсем инертно отхвърля прераждането, а 

в същия момент свидетелства за всеобщ СЪД на душите и 

Възкресението на Исус Христос след смъртта. Ето ясно подадения 

код за прераждането - „СЪД НА ДУШИТЕ”!  

Изключително сложен и многопластов код. Свещенната 

доктрина за прераждането и освобождението от страданието дава 

ключ за разбиране и осмисляне на така наречения „съд над делата 

на душите”, но ясно и категорично потвърждава светлата истина, 

че Бог не наказва, а човек се самонаказва, защото е злоупотребил 

със свободната си воля!   

 Независимо, че някои религиозни доктрини и системи все 

още не признават прераждането, а други духовни учения признават 

превъплъщението на душите – ние трябва да отговорим на този 

повдигнат въпрос и да поясним, че и едните и другите религиозни 

системи на вярата имат право.  

 

Истината е, че има прераждане за душите, които не са 

постигнали контрол над страстите си, не са се покаяли за 

преднамерените си и неосъзнати грехове, и няма прераждане за 

тези, които са достигнали освобождение от всички страсти, 

егоцентрични желания и привързаности приживе.  

 

Това е само част от знанието за началото на така нареченото 

Второ Пришествие на Господ Иисус Христос. Пришествие 

означава още „ПРИСЪСТВИЕ”, присъствие на Христовия Дух и 

съзнание в сърцата, душите и мислите на хората, Принцип за 

всеопрощение на греховете.  

Единствено Иисус Христос доказва на света 

съществуването на енергийно-плазменото мисловно тяло - душата, 

като възкръсва (възвръща се към Живота) след смъртта Си и се 

явява на учениците Си, защото владее тайните алхимични знания 

за живототворчеството, владее трансмутационните процеси на 
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материята и знае учението за прераждането и освобождението от 

прераждане.  

След като Се е оттеглил с Душата Си от физическото Си 

тяло, Иисус Христос се явява и на Мария Магдалена.  

17. „Иисус й казва: не се допирай до Мене, защото още не 

Съм възлязъл при Отца Си;“   

Свето Евангелие от Йоан Глава 20. 

Апостол Тома е един от посветените Му ученици, който е 

чакал осем дена за да види и да се убеди във вярата си като провери  

раната на Христос след Явяването Му след смъртта, за да остави 

доказателство за поколенията, че това е Възкръсналият Христос.  

27. „После казва на Тома: Дай си пръста тук, и виж ръцете 

Ми; дай си ръката и тури в ребрата Ми; и не бъди невярващ, а 

вярващ.“ 

28. „Отговори Тома и Му рече: Господ мой и Бог мой! 

29. Иисус му казва: Тома, ти повярва, защото Ме видя; 

блажени, които не са видели и са повярвали.“ 

Свето Евангелие от Йоан Глава 20. 

В Новия Завет е описано едно от тайнствата на Христос, при 

което Той изгонва бесове от един човек, който живеел сред 

гробищата, обсебен от зли духове, същества от сферите на ада.  

2. „И когато Той излезе от кораба, на часа Го срещна един 

излязъл от гробищата човек, хванат от нечист дух; 

3. той имаше живелище в гробищата, и никой не можеше 

да го върже даже с вериги; 

4. защото, много пъти бе оковаван с окови и вериги, но той 

разкъсваше веригите, счупваше оковите, и никой не беше в сила да 

го укроти; 
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5. и всякога, нощя и дене, по хълмове и гробища викаше и се 

удряше с камъни; 

6. а като видя Иисуса отдалеч, затече се и Му се поклони; 

7. и като извика с висок глас, каза: какво имаш ти с мене, 

Иисусе, Син на Бога Всевишний? Заклевам те в Бога, не ме мъчи! 

8. Защото Иисус бе му казал: излез ти, дух нечисти, от 

човека. 

9. И го попита: как ти е името? А той отговори и рече: 

легион ми е името, понеже ние сме много.  

10. И молеше го много да не ги изпъжда вън от тая страна. 

11. А там, край планината, пасеше голямо стадо свини. 

12. И всички бесове Го молеха и казваха: прати ни в 

свините, за да влезем в тях. 

13. Иисус веднага им позволи. И като излязоха нечистите 

духове, влязоха в свините; и сурна се стадото низ стръмнината в 

морето, а те бяха до две хиляди; и се издавиха в морето.“ 

Свето Евангелие от Марк глава 5. 

179 
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Тоест, при това тайнство Иисус Христос извършва 

екзорсизъм и прогонва така наречените бесове, или по-точно 

дяволи - енергийни същества от ада. Тъй като животните нямат 

развито Витално тяло, се удавят, защото не могат да издържат на 

демоничните енергии на бесовете. Нечистия зъл дух, който 

проговаря чрез обсебения човек, признава, че Иисус Христос е Син 

на Бога, след което се противопоставя срещу правото Му да се 

намесва като Го заклева в Бога и Го моли да спре да го мъчи. 

Нечистия дух казва „легион ми е името, понеже ние сме много“. 

 

Като автор на тази книга, трябва да кажа, че и аз съм виждал 

демони да излизат от човек, от една жена, която искаше да се 

самоубие. В този особено критичен момент, когато тя щеше да 

скочи от 16 етаж на жилищен блок, видях как черни енергийни 

изключително бързо движещи се същества с много неясна ефирно-

прозрачна структура като малки „черни точки“ изскочиха от 

периферията на цялото тяло и главата на това момиче, събраха се 

в едно кълбо и „изчезнаха“ в пространството. Точно преди да скочи 

(се случи това излизане на демони от нея) и да опита да се 

самоубие това момиче (26 годишна), тъй като бях далеч от нея - 

просто изтичах да я хвана и същевременно извиках: НЕ 

ГОСПОДИ, Моля Те! Защото самата тя ме изненада, затичах се 

към нея, хванах я и я свалих от прозореца. 

В крайна сметка тя не скочи, защото се беше хванала за 

дограмата на прозореца, стъпила с левия си крак на прозореца и с 

десния въхру пространството само като, че отпусна крака си. В 

този момент видях тези същества, които излязоха от нея и тя и аз 

чухме да издават един много особен звук, наподобяващ писък. 

Всичко това се случи за 2-3 секунди. В този период, когато имах 

отношения с това момиче – правех документалния филм Духовен 

Апокалипсис – Автомобилните катастрофи са Световен Проблем. 

За мен лично това си беше атака от демоните на Сатана срещу мен 

лично, чрез нея, защото ако тя беше скочила и се беше самоубила, 

определено и аз щях да скоча (какво щях да обясня на родителите 
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й), а това си беше тежко изпитание и подстрекателство. Да, сега 

четящият тези редове, може да си каже, че не би скочил в такъв 

момент, но тогава аз и бях признал, че я обичам, и че бих умрял за 

нея, но в последствие и казах, че не искам да я виждам повече, 

поради ред причини, ето, атаката не закъсня. Защото в този филм, 

който правех, разкривах именно това знание, което е записано в 

тази книга. Това имам предвид когато казвам, че Сатана понякога 

работи чрез хората и дори чрез най-близките ни!  

Познавам човек, който е виждал да влизат нечисти духове в 

човешко тяло.  

Така, че още преди две хиляди години чрез това тайнство, 

Христос ясно ни показва, че съществата от ада съществуват и могат 

по Закона на Привличането, да живеят в хора и да се хранят с 

нашите ферменти и енергия, така както вирус или група от вируси 

могат да живеят в човешко тяло. Както и че енергията на Любовта 

е непоносима за съществата от ада. 

И така, трябва да се знае, че както съществува ангелска 

йерархия от духове закрилници на човечеството, така съществува 

и противоположна на нашия морал и етика – сатанистка йерархия 

от демони с ярко изразена антихуманна дейност в света на хората. 

В сферата на влиянието на САТАНА се намират многобройни раси 

и класи както от въплътени, така и от развъплътени вече същества, 

много от които притежават ум и коварна хитрост и са достигнали 

най-висша степен на развитие не само за Животинското, а и за 

нашето Човешко Царство. Тези демонични същества от ада 

пораждат цялата гама от страдания и нещастия, бичуваща 

човечеството. Трябва да знаем, че битката не е от човека срещу 

човека, а борбата на човечеството е срещу сатана и подчинената му 

йерархия от демони.  

Така наричаният АД в миналото има многоизмерна 

енергийно-полева структура от сфери на различни нива в 

астралния план, съществуващи в строго подчинена на сатана 

йерархия. Сатана съществува и неговата сила се състой именно 

в това, да убеди хората, че дявола не съществува. Сатана може 
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да се персонифицира в милиарди образи в отвъдното и видения, 

както и да се проявява във всякакви видове хора, тъй като Сатана 

и Луцифер работят именно в мисловното поле на хората и жаждата 

за абсолютна власт и доминиране над личността ги привличат.  

Вампиризмът също съществува, като проявление на невидимото 

зло, и то с ясни последствия за хората попаднали под обсега на 

други  хора, които са обладани от нечисти духове и са се 

превърнали в енергийни донори на съществата от ада. Такива 

енергийни донори могат да бъдат и жените и мъжете, защото не 

само мъжете могат да бъдат емоционално-физически садисти и 

убийци, а и жените.    

Цялото живо финоматериално население на астрала е 

строго разпределено съгласно своите енергийни характеристики и 

качества. 

180 

Съществата от ада живеят по цялата многомерна екватория 

на магнитосферата на Земята – в пределите на ноосферата, така 
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наречената сфера на разума, в квантосферата, в така наречените 

„Черни Дупки“ в космоса и в плътното тяло на планета Земя, 

започвайки от повърхността, надолу към самото ядро на Земята, е 

заселено с тези финоматериални с отрицателен интелект същества. 

Именно съществата от ада са послужили за ДНК основа за 

създаването на кръвожадните земни животни. Тревопасните 

животни са творчество на друга йерархия.   

Точно както човешките същества живеят на повърхността 

на Земята, червеите в почвата, рибите във водата, и птиците във 

въздуха, така и за съществата от ада, които са много повече от 

хората, са предназначени подходящи вибрационни области, 

невидими с просто око поради съществуването им в другоизмерна 

реалност, но можем да познаем тяхната намеса в човечеството, 

защото тези енергийни същества с отрицателен характер–

падналите духове могат успешно да навлизат в мисловното поле на 

хората, да внушават мисли за похот, насилия, убийства и т.н. А 

всички знаем, че убийството на човек от друг човек не е правилно 

поведение, нито е само криза на висшата нервна дейност.  

Демоните от сатанистката йерархия въздействат на мислите 

на хората постепенно и почти незабележимо, главно чрез 

навлизане в биоенергийното ни поле-нашата аура и чрез 

ПОДСЪЗНАНИЕТО НИ – низшия Ум, разбира се, ако ние ги 

привличаме с неправилното си мислене. Тяхната дейност се 

изразява в подстрекателство към всичко антихуманно и демонично 

в името на кръвопролитието, убийството, кражбата и лъжата.  

Особена дейност имат демоните, които отговарят още 

приживе за действията на душите на диктаторите, убийците, 

садистите, крадците на държавни средства и псевдотърговците, 

като в часът на оттеглянето на душите им в процеса на смъртта, ги 

водят МИГНОВЕННО в низшите кръгове на АДА, тъй като 

интелектът и съзнанието във финоматериалното население в 

сферите на ада е идентичен с този на убийците, садистите, 

псевдотърговците, диктаторите и крадците на държавни средства.  

 Под хипнотичното въздействие на сатанистката йерархия 
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са програмирани многобройните екстремистки и терористични 

групировки, дейността на които е насочена към пропаганда на 

култа към физическата сила или военната мощ, фанатичния 

национализъм, както и всевъзможните остри форми на насилие, 

подтискане на личността и т.н.            

Служещите на сатана човешки души, които са успели 

буквално „по трупове на себеподобни“ да се издигнат в 

„кариерата“ си, след смъртта, след развъплътяването си, ще 

изпитат същите страдания, които са причинили на себеподобните 

си, в самото „Дъно“ на ада, в 9 –ия кръг на ада, докато пречистят и 

последните енергии на отрицателната си Карма и преминат в 

Сферата на гладните духове, сферата на съзнание на животните и 

ако им се даде шанс след милиони трансмутационни  

превъплъщения, ще могат отново да се въплътят в Сферите на 

хората, в човешко тяло. Такива са космичните закони и те действат 

независимо от нашето знание за тях. 

„Логиката на демоните от ада е такава: „Щом ти 

постъпи като нас, то и мястото ти е с нас!“ 

Адът е чистилище за душите защото всичко там е 

антихуманно, демонично и е свързано с поробването на 

пропадналите души, които захранват с енергетиката на своите 

отрицателни страсти и емоции самият паднал ангел – 

Луцифер.  

Именно душите на диктаторите, военните генерали, 

убийците, садистите, псевдотърговците и крадците на държавни 

средства са привнесли в човечеството идеята за робството, което е 

типично за ада, но не и за нашия хуманен, светъл свят.      

Обикновено такива хора сами не подозират, че са носители на 

кодировки на съзнанието и програми на сатанистката йерархия за 

осъществяване на тъмни мисии. Степента на внушение от тъмните 

сили в съзнанието на човек, се определя от нивото на духовно 

самоосъзнаване и осведоменост на човека за живота във вселената. 

Тоест или служиш на Сатана, или на Бога. Служейки на Сатана, 
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след смъртта душата отива в ада. Служейки на Бога, след 

развъплътяването си, душата отива в небесните селения на Бога, 

или се връща отново в човешко тяло, за да изживее последствията 

от неетичните си постъпки. 

Човек сам съди себе си в часът на смъртта си! Ако човек 

не е бил смирен и пречистен от отрицателни емоции, в часът на 

смъртта той може да има видения за потопи, бури и катаклизми 

породени от собствените му отрицателни емоции и гневни 

състояния, може да се изплаши и така да попадне в други по-низши 

от човешките сфери на съзнание. В това именно се състой смисъла 

на така нареченият „Страшен съд“, който няма да е СТРАШЕН 

СЪД, ако сме живяли добронамерени и сме действали с любов към 

себеподобните си и любов към Бога! 

Бидейки стопани на най-долните слоеве на чистилището, 

демоните на сатана безпощадно вампирират от въвлечените в ада 

души най-тежките енергии на тяхната карма, като ги превръщат в 

послушни роби за цели еволюционни цикли. Това, което изпитват 

тези души след смъртта, е усещане за сливане в еднородна, безлика 

и лепкава маса, подобна на тресавище, от което е невъзможно да се 

излезе, защото душите там напълно губят способността си за 

ориентация в това тъмно червено енергийно пространство и се 

чувстват като микроскопична част от някаква безкрайно, вечно 

движеща се маса. Изключителната плътност изключва 

практически каквато и да било възможност за придвижване и 

общуване на съзнанията на едноизмерните „реалности“ помежду 

си, което им оказва такова силно въздействие, което не може да се 

сравни с нито едно от най-жестоките душевни изтезания в 

чистилището.  
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Атмосферата на тези гъсто населени места е изключително 

мрачна и печално подтискаща. Това е родовото място на всички 

престъпления сътворени някога на Земята. Адът е домът на всички 

непоправими престъпници и родната обител на убийците-манияци. 

Човекът, който е зъл и ненавижда другите, който има в своето 

финно-чувствено тяло вибрации, съответстващи на качества като: 

безразличие към себеподобните си; садизъм; гняв; омраза; алчност; 

ревност и гордост, по силата на закона на притеглянето на 

подобното от подобно, след смъртта на тялото, душата му ще бъде 

въвлечена в нива на съзнание в пространството, където 

преобладават енергийни същества, именно с тези качества, затова 

и около себе си, той ще вижда само зли души. В ада ще му бъде 

предоставена голяма възможност да почувства всичко това, 

към което е била насочена цялата работа на неговото 

отрицателно съзнание приживе.  

В самото дъно на АДА се чувства крайна стесненост и страх 

от затворено пространство: не остава и капка прохладен въздух, в 

следствие на което, тази душа непрекъснато изпуска от себе си 

вибрации на злоба и всичко около нея става стеснено от нейната 

собствена агресивност, няма място за действие и душата се намира 

в напълно подтиснато състояние. Там душата започва да изпитва 

невъобразими мъчения, в числото на които замръзване от студ 
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(тъй като пламъкът на нейните злобни страсти постепенно 

започва да гасне). В края на краищата, в резултат от своята адска 

борба, душата започва да губи и последните от своите най-груби 

енергии. В резултат от това напрежението в пространството на 

адските сфери на съзнание започва бавно да отслабва, натискът на 

външните вибрации на агресия намалява и душата започва малко 

по-малко да се успокоява. Тя с цялата своя вътрешна подбуда 

започва да жадува за ново състояние, от което влиза в състояние на 

нов резонанс и веднага пред нея възниква така наречената „сфера 

на гладните духове“.    

     Ето защо това многоизмерно пространство – АДА, се 

нарича „ЧИСТИЛИЩЕ ЗА ДУШИТЕ“. Планета Земя също е 

„чистилище“ за душите. Същата роля за престъпниците на 

човешките закони на Земята е отредена на затвора. Само душата 

въплътена в човешко тяло може да израсне в Любов, Мъдрост и 

Разбиране и да се спаси от ада и от прераждане. Затова човешкото 

раждане е облагодетелствано. Такива центрове за пречистване на 

душите има в целия Космос, и в галактиката, в която се намираме 

сега, не само в тялото на Земята.  

В Ада страданието е равносилно на всичките мъчения, 

които можем да си представим от всички зверства, мъчения и 

садизъм познат в човешката история, което е проявлението на 

Сатанизма - ДЕМОНИЧНАТА МИСЪЛ НА ЗЕМЯТА, изявена чрез 

хората от агресивността и убийствата между хората! 

Нито сатана, нито Луцифер могат да окажат низше влияние 

върху съзнанието на човек и не могат да му навредят, ако човек сам 

не застане на пътя на своето инволюционно падение и забрави своя 

Създател, а именно Бог, който е Любов! Ето защо е много важно 

възпитанието в Морал и Етика. До скоро хуманната медицина 

обръщаше внимание на външните прояви на болестите и търсеше 

причините само в биологичното тяло, но често много болести при 

хората се оказват проблем на нашето отрицателно мислене, от 

което следва отрицателно поведение.   
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КОЙ Е ВИНОВЕН ЗА ПРЕМАХВАНЕТО 

НА ТЕКСТОВЕТЕ ЗА ПРЕРАЖДАНЕТО В 

БИБЛИЯТА? 
В човечеството много често се споменава думата антихрист 

и се спекулира с неговата поява. Но нима ние не можахме да 

познаем антихриста и антихристияните!? 

Антихрист може да бъде наречен всеки един човек на тази 

планета, който не спазва заветите на Владиката на Духовната 

Йерархия Иисус Христос. Разбира се имало е много антихристияни 

и всеки от световните завоеватели и военни диктатори може да 

бъде наречен ахтихрист: Нерон, Цезар, Александър Македонски, 

Адолф Хитлер, Йосиф Сталин, Бенито Мусолини, Аугусто 

Пиночет, генерал Франциско Франко, Иди Амин, Пол Пот, Мао 

Дзъ Дун и други, които са извършвали, и извършват престъпления 

срещу човечеството: масови убийства, системно потъпкване на 

човешките права, икономически, физически и културен геноцид.  

Първият антихрист е бил Цар Ирод, който още като разбрал, 

че Месията – Иисус Христос се е родил, издал заповед да бъдат 

избити всички деца под две годишна възраст във Витлеем и 

околностите на града. Според Църковния календар са били избити 

повече от 14 000 деца. Нищо чудно, след като обсебения от нечисти 

духове Цар Ирод е убил и собствените си 3 деца, любимата си жена 

и други свои близки роднини. Въобще, не минавал ден, в който 

Ирод да не е заповядвал убийства. Всъщност всички диктатори, 

също са били демони от сатанинската йерархия въплътени в 

човешки тела, и вие вече знаете до какво кръвопролитие води 

неразбирането на Закона за прераждането и незнанието ни за 

отрицателната дейност на сатанистката йерархия в 

колективната мисъл на човечеството.  

Анализирайки историята в ранното средновековие през 

месец май 553-та година, когато е свикан Петия Вселенски събор в 

Константинопол се явява друг антихрист - демон от сатанистката 
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йерархия приел човешки облик, който успява да се промъкне като 

„вълк в овча кожа” сред Духовниците и наложил своите себични 

възгледи за покръстване чрез убийства и заточения - Император 

Юстиниан Първи Велики. Юстиниан Първи може да бъде наречен 

не само Антихрист, а и „създател на инквизицията”.  

Юстиниан още като млад е имал апетити към престола на 

чичо си Юстин и пълната императорска хазна. През 527 г. 

Юстиниан е обявен от чичо си за престолонаследник. С 

императорския си суверенитет и главнокомандващ армията 

Юстиниан Първи доказва своята демонична и антихристиянска 

природа като веднага се впуснал в убийства и грабежи на всякакво 

имущество.  

Единствената му цел и желания били по възможност 

присвояване на всички богатства и пари на света. Юстиниан 

заповядвал избиването на десетки хиляди хора просто ей така, за 

да всява страх в  аристократите, сенаторите и обикновенните хора, 

за да си присвои имуществото им. Измислял всевъзможни начини 

да докара до просешка тояга всеки един човек в Ромейската 

империя, независимо от длъжността и потеклото му. Постоянно 

променял законите според алчността си, а на много хора отнел 

живота заедно с имуществото. Цялата Ромейска империя била 

разтърсена от дързостта и наглостта на Юстиниан и императрица 

Теодора.           

Чрез блудства и интриги, бившата проститутка Teодора 

успява да намери път към ложето на Юстиниан и двамата лика 

прилика започнали надпревара в това кой ще измисли по жесток и 

по-коварен план, как да всяват разделяне между вярващите и как 

да заграбят повече богатства.  

Не можем да подминем демоничната същност на съпругата 

на Юстиниан – Теодора.Теодора била интригантка и фанатично 

жестока. Още непълнолетна използвала свободното си време за 

сношение, с който и да било. Много пъти забременявала и често 

успявала да пометне. 

„Тя упражнявала занаята си и с трите си дупки, но 
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упреквала природата недоволна, че не е разширила достатъчно и 

тези на гърдите й, за да може да изобрети там някой нов вид 

сношение.“182 

Теодора убива дори и собствения си син, за да прикрие 

жалкото си минало от блудствата и проституцията с колкото се 

може повече мъже.  

Общо взето чрез убийства на всякакви видни семейства и 

убийства дори и на близки приятели, императора и императрицата 

си присвоявали каквото и когато си пожелаели и на живи и на 

мъртви наследници. Ето откъде черпи сили Инквизицията и защо 

можем да наречем Юстиниан Първи –„създател на инквизицията”.  

Майката на Юстиниан споделяла пред свои близки нещо 

много странно: че синът й не е нито от Саватий, нейния съпруг, 

нито пък от някой друг човек. По-точно, че когато тя трябвало 

да го зачене, я посещавал някакъв невидим демон – тя усещала, че 

се сношава с нея като мъж с жена, а после изчезвал в 

съновидение.183 

Британският историк Робърт Браунинг в биографичната 

книга за Юстиниан и Теодора пише: Юстиниан се е нуждаел 

отчаяно от подкрепата на Папа Вигилий и Западната Църква, за да 

осъди текстовете в Библията свързани с темата за прераждането. 

Трябвало да свика на всяка цена Църковен Събор и по този начин 

да се опита да „измие ръцете си” от кръвта на милионите убити 

деца и възрастни, да прикрие злото причинено от предшестващите 

го римски диктатори.  

След спорове за процедурата Петият Вселенски събор е 

открит в Константинопол, в Църквата Света София на 5 май 553 

година. Юстиниан се въздържа лично да участва в събора и полага 

големи старания да укрепи илюзията, че съборът е свободен да 

вземе свое собствено решение. При откриването на заседанието се 

                                                             
182 Прокопий Кесарийски – Тайната История 43 страница 
183 Прокопий Кесарийски – Тайната История 
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прочита императорското писмо, в което императорът напомня на 

събралите се прелати, че те вече са осъдили Текстовете за 

Прераждането и това е „предопределено решение”. Така или иначе 

съборът събрал само епископи, които са готови да следват 

указанията на Юстиниан. Папа Вигилий не участва в събора и 

отказва да одобри анатемите. След като отказва да подпише указ 

на император Юстиниан I, осъждащ Трите глави относно процеса 

на прераждането в Библията, Папа Вигилий е арестуван през 545 г. 

и откаран в Константинопол.  

„След преместването си в Константинопол, Вигилий пише 

на похитителите си: "Правете с мен каквото пожелаете. Това е 

справедливото наказание за това, което направих." и „Можете 

да ме държите в плен, но блаженият апостол Петър никога няма 

да бъде ваш пленник“. 

Докато е в плен, Вигилий се опитва да убеди императора 

да изпрати помощ на жителите на Рим и Италия, които са били 

толкова силно притиснати от готите. Главният интерес на 

Юстиниан обаче бил към въпроса за Трите глави и тъй като 

Вигилий не бил готов да направи отстъпки по този въпрос, той 

трябвало да страда много. Въпросът бил допълнително усложнен 

от факта, че латинците, сред които и Вигилий, в по-голямата си 

част не познавали гръцкия език и следователно не били в 

състояние да преценят за себе си инкриминираните писания. 

Източните патриарси и епископи подписват осъждането на 

тези три глави, въпреки че мнозина подписали под принуда.“184 

Папа Вигилий умира в Сицилия, докато се завръща в Рим. 

 

В крайна сметка Юстиниан разделя Църквата непоправимо 

след като се премахват определени текстове относно прераждането 

или по-добре е да кажем, относно СТРАШНИЯ СЪД НАД 

ДЕЛАТА НА ДУШИТЕ, В ЧАСЪТ НА СМЪРТТА. Повечето 

западни духовници се противопоставят на осъждането на 

                                                             
184 Бакхус, Франциск Йосиф. „Три глави“. Католическата енциклопедия. Кн. 14. 
Ню Йорк: Robert Appleton Company, 1912. 11 октомври 2017  
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текстовете за прераждането, но текстовете са премахнати. 

 

Юстиниан Първи създава вътрешно убеждение за 

безнаказаност във всеки който казва, че няма прераждане и няма 

живот след смъртта и по този начин повлича милиони души към 

ада със себе си, та и до днешни времена.  

 

Защото премахнатите текстове от Библията и по-точно от 

Новия Завет, разкриват какво означава така нареченият „съд над 

делата на душите“ в часът на смъртта ни! Тоест, че има живот за 

душата след смъртта, и че има последствия за отрицателните и 

положителните ни дела на Земята.  

Разбира се Иисус Христос е знаел как да говори и 

евангелистите са знаели как да запишат Словото Му, за да можем 

след Него ние да разберем правилно Учението Му в Евангелията 

за нравствеността и морала, дори и някой да се опита да изхвърли 

определени текстове за прераждането и как да се спасим от 

прераждане.  

Юстиниан Първи успява да излъже не само християните, 

като си позволява да оскверни Христовото Учение с премахването 

на текстовете за прераждането в Библията, а и цялото човечество в 

последствие е потопено в кръв, след тази демонична намеса в 

живота на хората, породена от жестокостта и гордостта на един 

обсебен император, наричан от монаси още по негово време  

„Владиката на Демоните”.  Заедно със съпругата си Теодора обзети 

от кръвожадна алчност и лицемерие, изнудвания и убийства, 

интриги и лъжи, поради изтощаващи воини, непосилни данъци и 

безсмислени строежи, в крайна сметка докарват до тотален 

банкрут Ромейската държава.  

Всичкото зло, което Юстиниан и Теодора са причинили на 

човечеството, може да бъде прочетено в „Тайната история” на 

римския историк Прокопий Кесарийски - свидетел на демоничните 

им дела, който пише, че: „Теодора и Юстиниан приличали на 

някакви човекоядни демони, а злодеянията им са такива, че цял 
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човешки живот не би стигнал да се опишат”.    

Ето основанията ни за анатема, с която Църквата да отлъчи 

Антихриста Юстиниан Първи - по име Флавий Петър Сабатий и 

съпругата му Теодора от статута им на светци.                              

 

Иисус Христос никога не е заповядвал в Негово име да се 

извършват масови убийства на деца и възрастни. Убийството и 

робството не са методи за проповядване на Вяра в Единия БОГ, 

независимо кое вероучение изповядваме!   

 

Тук се корени и основанието ми да припомня отново 

заветните думи на Иисус Христос: „по плодовете им ще ги 

познаете!“185 

Трябва да се знае, че всичко, което има за цел насилствено 

проливане на кръв, насилие над личността и убийства е от Сатана, 

а не от Бог, който е Любов.  

                                                             
185 Глава 7.16.  От Матея Свето Евангелие. Нов Завет   
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ПРЕРАЖДАНЕТО НА ДУШИТЕ И КАК 

ДУШАТА МОЖЕ ДА СЕ ОСВОБОДИ 

ОТ ПРЕРАЖДАНЕ  
Прераждане означава религиозно-философска доктрина 

разясняваща зачеването и раждането на разумно същество – най-

често човек, което е материално проявление на трансцендентно 

същество или енергийна сила – душа – дух. Процес при който 

свещеният дух и душата приема човешки образ. 

Всяка вечер когато заспиваме се подготвяме за смъртта. 

Сънят освен, че е почивка за тялото, е и подготовка за изнасянето 

на душата в друго по-висше измерение на съзнание. Такава е 

идеята и замисъла на Бога: да се научи човек как да оттегля душата 

си във висшите сфери на съзнанието на Любовта, в така нареченият 

рай. Човек преди да заспи е добре да се опита да опознае своето 

тяло със Силата на мисълта „отвътре“, бавно и със спокойствие да 

усети процеса на дишането. Да практикува как да запази 

спокойствие поради това, че един ден ще му се наложи да се отдели 

от това физическо тяло в което пребивава, за да не се привързва 

към тялото си. Добре е да се грижим за тялото си - здраво тяло, 

здрав дух, но не и да се привързваме в себичност. Това привързване 

към тялото става най-често с огледалото, един от атрибутите на 

тъмната ложа.  

От медицинска гледна точка, при „клиничната смърт“ 

сърдечно-съдовата система отказва да работи, пулсът и дишането 

спират, органите вече не се снабдяват с кислород. Сърцето вече не 

изпомпва кръв, тя не циркулира и заради гравитацията се събира в 

най-ниската точка на тялото. При клиничната смърт е възможна 

реанимация чрез изкуствено дишане и индиректен масаж на 

сърцето - от външната страна на тялото в областта на сърцето. В 

много случаи реанимацията е успешна.  

При „мозъчна смърт“ престава да функционира главния 

мозък, малкият мозък и мозъчният ствол. При мозъчната смърт е 



Георги Светославов  

258 

възможно някои мозъчни клетки в дълбоките пластове все още да 

функционират, но със „съзнанието“ нямат връзка. Въпреки това 

хората с мозъчна смърт могат да бъдат поддържани изкуствено 

живи. Има случаи на жени с мозъчна смърт - бременни, които 

раждат здрави деца. 

Текста в главата за Прераждането, като синтез на 

Учението, който оставям в следващите страници е цитиран от 

книгата „Махасамадхи. Книга на Великото Освобождение“ на 

авторката Махатмадеви (Лора Йордакиева). 

„Малцина са тези които днес разбират правилно 

неразривната връзка между Дух и Материя. Човек е позволил на 

съзнанието си да се отъждестви почти напълно с физическото си 

тяло, което постоянно се нуждае от въздух, храна и сън, за да може 

изобщо да съществува. Раждането, живота, процесът на умирането, 

състоянието в смъртта и прераждането, са психо-физични - 

трансмутационни процеси в основата на които лежат законите на 

Причината и Следствието; закона за Всемирното Привличане и 

Отблъскване, и закона на Относителността.  

Всеки човек роден на тази Земя, може да живее много дълго 

и много добре, но накрая ще умре. Както има практики за правилно 

живеене, така съществуват практики и за правилно Умиране. 

 

Тялото не бива да се мести три дни след смъртта! А на 

третия и половина ден може да се измие, облече и погребе. Много 

е важно да не се мести и да не се докосва, защото на слелият се с 

Ясното Съзнание, може да се попречи да битува тихо в природата 

на ума, да му се попречи да се освободи и затова около мъртвия не 

трябва да се пуска музика, необходимо е да се избягват всякакви 

смущения, дори и силен плач, който да премине в някаква нервна 

криза. Околните не бива да пречат на мъртвия да се слее с Покоя. 

Идеята е мъртвият да се слее със Светлината, да й се отдаде, да има 

съзнание за Нея. Да се улови Ясната Бяла Светлина е най-важният 

момент. Човек не бива да се влияе от земните си склонности, 

защото нашата природа на душата е божествена - вечна, а не земна 
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- преходна. Разбира се това е строго индивидуален момент и човек 

трябва да направи сам своя избор чрез свободната си воля. 

 Близките на мъртвия не бива да си позволяват да докосват 

тялото на мъртвия, да не го смущават. Това е негово лично право. 

Не бива да позволяват да се прави аутопсия, кремация или 

погребение преди третия ден. Близките на мъртвия трябва да 

изчакат да минат три пълни денонощия преди да го погребат, за да 

са сигурни, че мъртвият е наистина мъртъв. 

 

Когато настъпи часът на смъртта човек трябва да има 

знанието и практиките как и накъде да насочи съзнанието си. В 

този строго индивидуален момент човек вижда това което е, тъй 

като умирането става в ума, човек не може да избяга от себе си, от 

собствената си вътрешна равносметка, той зависи напълно от 

свойте минали дела – това е зависимостта от причините и 

последствията. Накратко: в процеса на умирането на човек се 

разграждат неговите елементи и вътрешни есенции. Човек 

забелязва, че се движи с огромна скорост  през тъмен спираловиден 

тунел. След това вижда, че се намира извън своето физическо тяло.  

При оттеглянето на съзнанието си човек е объркан и не 

разбира какво става, но след като се съвземе забелязва новото си 

Енергийно тяло. Това ново енергийно-мисловно тяло - душата има 

необикновенната способност да прониква в света на живите, да 

улавя мислите на другите, силна телепатия, способност за 

светкавично преместване от едно на друго място, без да бъде 

затрудняванa от никакви материални препятствия!  

За което и място да си помисли душата, тя мигновенно се 

озовава там, защото мисълта, менталната енергия се движи със 

скорост по-голяма от тази на светлината и не се подчинява на 

закона за земното притегляне. Душата която се отделя в процеса на 

смъртта не може да се види с просто око, защото е със състав от 

елементи на атомно и податомно ниво – атоми, кварки и лептони. 

Човек ще забелязва приятелите и роднините си, които ще плачат за 

него, но щом се опита да им каже, че е жив и че е добре, ще разбере, 
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че те не го чуват. В този преход между смъртта и раждането човек 

може да се срещне и да разговаря с много други хора, умрели по-

рано. Може да види свои приятели и роднини от миналите си 

животи, които ще му кажат, че е умрял, но че няма нищо страшно.  

 

Въпреки всичко може и да не осъзнаем, че сме мъртви. Едва 

когато видим, че не хвърляме сянка, че не се отразяваме в 

огледалото, че стъпките ни не оставят следи, започваме да го 

разбираме. Човек трябва да остане спокоен пред всички умения на 

менталното си тяло. Това спокойствие се постига в периода от 

физическия ни живот чрез усвояването на определени духовни и 

физически практики, препрочитане на Светите Учения и развиване 

на абсолютните човешки качества: Любов, Познание, 

Състрадание, Мъдрост и Воля.  

Ако човек е имал и най-дребни лоши деяния и отрицателни 

помисли, лъгал е и е бил алчен двуличник и лицемер, в смъртта си 

той ще се изплаши от собствените си видения преобразувани от 

собствената му съвест в гневни същества и може да изпадне, да се 

привлече в низша сфера на съзнание. Поради силната си 

привързаност към тялото си ще търси все повече физическо тяло, 

което да може да управлява, в което да влезе, да се прикрепи, за да 

намери сигурност. Човек не бива да копнее по своето бивше тяло, 

нито за ново в което да се подслони.  

Освобождението от сферите на прераждане е възможно 

благодарение на възможността на човек да задържи ума си в 

състояние на еднонасочена концентрация, вътрешна хармония и 

равновесие, осъзнавайки истинската природа на ума си, която е 

пустота и светлина – свещенното ненарушимо състояние на покой 

и Ясно Осъзнаване. Обикновено за масовия човек умирането като 

процес протича много бързо и само за отделни хора то е отчетливо, 

бавно, детайлно. Поради това, че умирането протича бързо, човек 

не успява да разбере в кой етап от разграждането си се намира. 

Всичко може да премине за един миг, човек да мине покрай 

Светлината, но да изпусне момента за освобождение от 
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прераждане.  

 Има хора преживяли състояния близки до смъртта, 

коматозни състояния или временно напускане на тялото, при които 

душата не се е оттеглила от тялото, но се е срещнала със 

Светлината или е обикаляла различни сфери от астрала 

(пространството което обитават някои души и духове след 

развъплътяването си) и поради тази причина при всеки един човек 

са индивидуални, и виденията, и преживяванията!   

Ако човек не е успял да избегне прераждането, може поне 

да го насочи. В предстоящите фази на смъртта, човек просто ще 

изчака свързването с бъдещите си родители. Мъртвия започва да 

има видения къде ще се прероди и съблюдавайки бъдещото си 

превъплъщение, човек се оказва пред утробата на бъдещата си 

майка. Това е ключов момент, границата между бъдещото раждане 

или окончателното освобождение.  

За да прекъсне възможността си за прераждане, мъртвият 

трябва да знае следното: пред него ще се явяват картини на мъжки 

и женски същества в момент на полов акт. Тези видения напомнят 

на мъртвия за сексуалните му контакти от миналите му животи и 

той не може да се въздържи. Той силно се поддава на акта и се 

насочва към него. Ако не овладее мислите си ще отиде при 

двойката, която вижда за да участва в половото сношение. Душата 

застанала пред утробата ще наблюдава двойка в сексуално 

сношение, ще улавя тяхната психична енергия. Когато мъж и жена 

имат полово сношение, от техните психични и енергийни центрове 

се надига спираловидна вихрена енергия, електричество 

образувано от силната възбуда, от желанията и от сливането на 

телата и мислите. Тази енергия привлича духа на детето към 

утробата.  

Ако духът се приближи прекалено близо ще влезе вътре и 

ще бъде роден като дете на двойката, която наблюдава. Тогава 

ембриона се превръща в дом, в обиталище на душата. Физическото 

тяло се образува от генетичните указания, съдържащи се в 

сперматозоида и яйцеклетката – ДНК кодовете. Родителите не 
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могат да създават души, те могат само да ги привличат. Посланието 

на Великите Учители е душата, която се преражда да прецени 

внимателно къде ще се въплъти, да прецени условията, средата. В 

състоянието на смъртта душата може поради ясновидските си 

способности да прецени това, и нейната задача е търсене на 

подходящи родители. 

Да си спомним предишен живот е много трудно. Много от 

нас не си спомнят точно какво са мислили, и какво са правили 

преди два месеца, а имат личната претенция да си спомнят 

детайлно детството, зачатието или пък предишни животи. Много 

рядко човек може да си спомни някое предишно прераждане. Има 

начин, но той е изключително труден и опасен. 

Астралната атмосфера е изпълнена с финни астрални тела, 

души и духове, които изчакват за въплъщение или пребивават в 

други по-чисти и възвишени сфери на съзнание.  

Съществуват шест сфери на прераждане за душите. Две от 

тези сфери от съзнания, Сферите на ХОРАТА, и на Животните са 

видими за нас. Другите четири сфери на прераждане са невидими 

с просто око, но можем да познаем влиянието на тези йерархии от 

съзнания в света на хората, това са: сферите на ада; сферите на 

гладните духове; сферите на полубоговете и сферите на 

божествата.     

Шестте вида чувстващи същества пребиваващи в шестте 

сфери се делят на низши и висши. Низшите са съществата от 

сферите на ада, гладните духове и животните, а  висшите 

прераждания са в сферите на: хората, полубоговете и божествата. 

Става въпрос за божествата от сферите на прераждане, а не за 

Великата Космическа Разумна Сила, наречена БОГ.                         

От висшите превъплъщения на душите изглежда, че хората 

са с най-низше прераждане и са след божествата, но това не е така. 

Висшата форма на живата материя е осъществена при хората. От 

тази форма на живата материя – човешкото тяло, е възможно 

усъвършенстването. Дори божествата се стремят към човешко 

въплъщение, защото само чрез човешко тяло душата може да 
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израсне в мъдрост и разбиране. Обикновено при достигането до 

висшето човешко прераждане, следващите прераждания са отново 

и най-вече в човешки облик, докато един ден след милиони 

човешки реинкарнации не последва освобождението.  

Всичко зависи от духовната практика. Човек трябва много 

да внимава да не създава отрицателна Карма за душата си и за 

другите души на земята, да бъде чист. Да спазва Принципите на 

Истината, Простотата и Любовта, защото никой не знае часът на 

собствената си смърт. Освен Ясната Бяла Светлина, каквито и 

други видения да се появят пред мъртвия, той не бива да ги следва 

и да им се подчинява! По този начин мъртвият няма да се заблуди 

и ще излезе от сферите на прераждане!   

За да освободи душата си от сферите на ада, гладните 

духове, животните, хората, полубоговете и божествата, в смъртта 

човек трябва да се насочи към Ясната Бяла Светлина. За да се 

отклони прераждането е необходима непрекъсната мисъл за Бога, 

Световната енергия на Знанието, Светците, Световните Учители, 

да се достигне не-дуално състояние на покой и в живота, и в 

смъртта.       

„Пак им говори Иисус и рече: Аз съм светлината на света; 

който Ме последва, той не ще ходи в мрака, а ще има светлината 

на живота.“ 

Нов Завет, Свето Евангелие от Йоан глава 8. 12  

Защо Ясната Бяла Светлина? Защото тя е свидетелството за 

Бога, и Светлината е Силата и в живота, и в смъртта, която 

привлича нашите души за вечен живот в небесните ефирни и вечни 

селения, в рая, там където не съществуват дуалностите, които 

вечно присъстват на Земята - болест и здраве, болка и наслада, 

загуба и печалба.  

Освободената от земята душа се среща с множество 

роднини, бащи, майки, съпруги, съпрузи и приятели, придобити по 

време на различни превъплъщения на земята - когато те се появят 
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в различни части на висшите астрални нива на съзнание – така 

наричаният рай, там където пребивават добрите души. Поради това 

то изпада в недоумение, не можейки да разбере кого да обича по-

специално и по такъв начин се научава да дарява божествена и 

еднаква любов на всички, защото в еднаква степен сме деца и 

индивидуализирани прояви на Бога. Въпреки, че външният вид на 

любимите същества може да е повече или по-малко променен в 

съответствие с развитието на нови качества през последния земен 

живот на всяка отделна душа, астралното същество използва 

безпогрешната си интуиция, за да разпознае всички онези, които 

някога са му били скъпи на други нива на съществуване, и да ги 

приветства в новия им астрален дом. Тъй като всеки атом на 

творението е надарен с неизтощима индивидуалност, астралният 

приятел ще бъде разпознат независимо от отличието, което носи, 

точно както на земята идентичността на актъора може да се открие 

въпреки всяко предрешаване, въпреки, че душата в отвъдното няма 

пол. Астралното тяло има точно копие на последната физическа 

форма. Душите пребиваващи в рая имат привилегията да запазват 

същия вид, който са имали като млади в предходното си 

пребиваване на Земята, въпреки че красотата в рая е известна като 

духовно качество, а не като външна форма.  

  В рая няма нежелана смърт, болести, старост и всичко е в 

хармония и съзвучие с божествения ред в космоса.  

В Покоя и Пустотата няма причини за страх, защото това 

състояние е извън илюзорните форми. В Пустотата няма нищо 

насложено. Това е състояние не на забрава, а на отърсеност, 

изчистване от неведението, незнанието. То е Абсолютното Знание 

за Единството на Духа и живота в Космоса.  

Само когато постигне състоянието на Покой, душата е 

извън емоционалните дуалности и разединености, в Ясното 

Осъзнаване за преходността на тленното физическо тяло, смъртта 

и следващия живот.  

Душата имаща човешка форма се въплъщава в следващия 

живот пак в човек. Но също може да не последва в следващия 
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живот човешка форма, а да следва въплъщение в друго същество. 

Това не се случва често, но е напълно възможно човек да отпадне 

от своята трудно придобита форма. Такова отпадане следва най-

вече след самоубийство.           

 Идеята за самоубийството възниква от свръхчестотата на 

отрицателните ни емоции. За самоубиеца няма покой, той е търсил 

лесния начин да се отърве от проблемите си, но самоубийството не 

е решение, а затъване в ниските сфери на прераждания. Не можеш 

да избягаш на живота чрез смъртта. В живота има много страдания, 

но каквото и да застане на пътя на човек, то не е по-силно от него.   

При отделянето на душата в процеса на смъртта, ако в човек 

преобладава гнева, превъплъщението ще е в сферата на ада, където 

съществата са измъчвани от горещина и студ и страдат от 

действията на други подобни същества, които са лишени от 

какъвто и да е морал и състрадание.   

 Ако в душата преобладава алчността, превъплъщението 

ще е в сферата на гладните духове, които изпитват глад и жажда, 

която не може да бъде утолена.  

Ако преобладава неведението, ще следва въплъщение в 

животинската сфера, като животните страдат от това, че се изяждат 

помежду си и от убийства, и от клане.  

Съответно човек, за да се роди като човешко същество е 

последвал емоцията на желанието - ние преживяваме болезнено 

раждане, старост, болести, болки и смърт.  

При завистта реинкарнацията е в сферата на полубоговете 

или божествата, които живеят в непрекъснати битки и пререкания, 

в разногласия и стремежи за надмощие.   

При доминиране на гордостта, за душата ще последва 

прераждане в едно от низшите състояния на съзнанието: в адските 

сфери, при гладните духове или в сферата на животните - тъй като 

изтънчената и надменна гордост е признак за фундаментално 

несъзнаване на истинската природа на човешкото съзнание. 

Всяко от състоянията на прераждане е изпълнено с 

недостатъци и страдания, човешкото - също. Но единствено 
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душата въплътена като човешко същество може да се освободи от 

отрицателните си емоции, преобразувайки ги в добродетели и да 

достигне духовна реализация.        

Човешкото раждане е много скъпоценно и рядко в 

сравнение с другите същества живеещи на Планета Земя. Казано е, 

че съществата от ада са много повече от хората. Животните: 

насекоми, птици, влечуги, риби и бозайници, също са много повече 

от числеността на хората, така че твърдения от рода на това, че 

Планета Земя е пренаселена с хора са антихуманни и сатанистки от 

страна на всеки един човек неразбиращ правилно 

действителността на битието.  

В този смисъл трябва да осъзнаем колко е важна темата за 

зачатието и нивото на сексуалната ни култура. Сексуалното 

възпитание, е необходимо условие за пълноценен живот при 

достигналите полова зрялост и то за в бъдеще трябва да бъде с цел 

да не се достига до военни конфликти, до неразумните методи на 

сатанистката наука „евгеника” и геноцида. Да не се достига да 

изнасилвания и педофилия, завършващи с убийства! Насилствения 

стерилитет или свръхраждаемостта не са методи за решение на 

този сложен и жизненоважен въпрос.                           

Да се убие човешко същество е акт с изключително 

отрицателно последствие. Този акт е първото от десетте 

недобродетелни действия, и може да донесе на подстрекателя и 

извършителя много тежки страдания. Тъй като човешкото 

същество е най-висше в еволюцията на чувстващите същества и 

тялото му се придобива най-трудно, убийството се наказва 

изключително строго според Вселенския Закон за Причина и 

Следствие - КАРМА.  

Aко в живота си човек е под властта на емоционалните 

състояния – гняв, гордост, невежество, завист и алчност, то той би 

последвал тези емоционални състояния и в момента на смъртта си, 

а те ще го доведат до друго, различно от човешката сфера 

въплъщение. 

Световното Учение е било обявявано чрез символи, чрез 
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кодове и по този начин е било записано в Тангризма, Новия Завет, 

Корана, Ведите, Упанишадите, Шанкара, Бхагавадгита и т.н.       

Независимо по кой нравствен път, религия или духовно 

вероучение ще придобие човек Духовност, той чрез своето 

състрадание ще достигне до ясното разбиране, че БОГ е Един 

Творец на всичко видимо и невидимо, Създател на Живота.  

Но не назовавайте Бога по име за да не предизвикате 

разногласия!                                   

Това че ще се появят мъдри Учители, не означава, че Те ще 

израснат вместо хората, които трябва да израснат, за да се спасят. 

Те идват за да посочат пътя, но няма да минат вместо хората по 

него.           

На определени периоди в света са необходими резки 

промени, при които се явяват избрани Световни Учители като 

Иисус Христос, Буда или Мохамед. На масовия човек те говорели 

отново в символи и притчи, а на свойте малцина избрани ученици, 

обяснявали значението на притчите.  

Така като цяло хората са учени да вършат добро и как да се 

реализира това добро чрез Хуманизъм.186  

                                                             
186 „Махасамадхи. Книга на Великото Освобождение“ на авторката 
Махатмадеви (Лора Йордакиева) 
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ЗА ВЪЗПИТАНИЕТО 

Има сведения, че в древността около 10 000 години преди 

Христос, когато древна България е била под ръководството на 

колобрите-свещениците на Тангра е имало един интересен метод и 

начин на мислене и поведение, който се е изразявал в следното: 

отношенията мъж-жена са били основани на равнопоставеността 

между мъжът и жената. Мъжът е бил почитан като бог и жената 

като богиня.  Освен това българите сме нямали право да обиждаме 

хората – дори и на шега, нямали сме право да се доближаваме в 

пространството на аурата на човек и да го притесняваме, да не се 

навлиза в личното пространство на хората е било принцип на 

поведение, който е спазван много строго. Нямали сме право да 

взимаме това, което не ни принадлежи, нямали сме право да 

удряме друг човек (дори и на шега), нямали сме право да 

тероризираме психически – вербално и физически друг човек, 

нямали сме право да поробваме други души от други народи. 

Тоест, всеки, който стъпил на българска земя, ставал свободен. 

Завет, който е записан дори и в Търновската конституция. Всичко 

е било подчинено на Разумната Свободна Воля, Отговорността и 

Завета на Тангра – древният български монотеистичен бог:  

„Душа, Душа да не поробва и Дух, Духа да не подвежда!”  
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СВЕТОВНИТЕ ПРОБЛЕМИ 

Третия Закон на Нютон във физиката гласи така: Всяко 

действие има равно по големина и противоположно по посока 

противодействие.  

Тоест, във физическият свят това е законът по който да не 

кажем почти всички, но голяма част от Световните Проблеми 

могат да се разрешат. В света убийствата по пътищата от над 120 

години към днешна дата за 2020 година не спират. Убийствата 

между хората също сковават съзнанието ни и някакси тази 

повторяемост и условията, които сме си създали за подобна 

преждевременна смъртност не може да остане незабелязана и да се 

държим с безразличие към нея, ако наистина вярваме в добротата 

на хората, Любовта и Мъдростта. 

Ние търсим лесни решения на изключително сложни 

Световни Проблеми: убийствата между хората във военни 

конфликти и междуличностни конфликти, домашното насилие; 

убийствата по пътищата; инцидентите поради злоупотреба с 

техническият ни гений; гладът от който измират хора в 

слаборазвитите държави; липсата на сексуално и морално 

възпитание и намирането на решения за нормален живот съобразно 

климатичните промени. 

Най-голяма преждевременна смъртност обаче се оказва, че 

се случва при убийствата по пътищата. Световен Проблем за който 

има решение и е срам за човечеството, което все още не 

предприема ПЛАН за РЕШЕНИЕ на тази трагедия, човечество, 

което твърди, че е умно, но се оказва, че не е мъдро! 

Автомобилните катастрофи са световен проблем. Според 

статистиките на Световната Здравна Организация всяка година, в 

резултат на пътно-транспортни произшествия, по света загиват над 

един милион и триста хиляди човека. Автомобилните катастрофи 

са една от основните причини за инвалидност, между тридесет и 

петдесет милиона са ранените всяка година. Пътнотранспортните 

произшествия са основна  причина за смъртност при млади хора на 
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възраст между 10 и 24 години. Смъртните случаи сред участници 

в пътното движение като мотоциклетисти, велосипедисти и 

пешеходци непрекъснато се увеличават. В световен мащаб, 

финансовите загуби възлизат на петстотин и двадесет милиарда 

долара годишно. 

Ако се направи една равносметка за Първа и Втора световни 

войни – жертвите, които са общо над 70 милиона човека, ще се 

установи, че в мирно време от Пътно Транспортни Произшествия 

като Цяло от първото убийство на пешеходец преди 120 години – 

до днес към 2020 година, в автомобилни катастрофи се убиват 

(умират преждевременно) повече хора отколкото са убитите в 

периода на двете Световни войни взети заедно! 

Оказва се, че всеки един човек може да стане убиец или 

жертва на Пътно Транспортно Произшествие, защото човечеството 

е създало пътна инфраструктура, която не е променяна над 120 

години като Принцип, при което пешеходци и автомобили имат 

пресечни точки на кръстовищата и пешеходните пътеки, имаме 

контакт на пътя и там умираме.  

Убийствата по пътищата имат своето решение за цялото 

човечество и този план трябва да стане поетапно:  

1. Трябва да се свика извънредна Световна Конференция по 

Пътна Безопасност на която да се представят решенията и 

иновациите, които са навременни и адекватни предвид 

голямата преждевременна смъртност на деца и възрастни по 

света. Над 3500 деца и възрастни всеки ден се убиват и 

самоубиват в инциденти по пътищата. 

2. Да се обърне внимание на идеята за АБСОЛЮТНО 

ЗАЩИТЕН АВТОМОБИЛ с вътрешна защита в купетата, 

при което ако водачът и пътниците попаднат в ПТП, да 

останат живи! Автомобилът на бъдещето ще има защитни 

капсули и пневматични блокове, които да могат да 

абсорбират, да отблъснат удар с над 3000 кг. при над 120 

км/час. Пневматична система, която да овалдее при 
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критичен удар кинетичната енергия на водача и пътниците, 

за да няма разкъсване на вътрешните органи. 

187 
 

Надявам се тази или подобна защита да стане стандарт в 

автомобилопроизводството, тъй като тази система от защити е с 

цел да се спасят хората в колата при критични ситуации: навлизане 

в насрещното платно в следствие на аквапланинг, подхлъзване от 

мокрите условия на пътя при завой, спукване на гума, заспиване на 

волана (микро-сън) и т.н. Не можем да разчитаме да се спасим при 

внезапна катастрофа само с еърбаг, колани и пре-сенс 

сигнализация! 

3.Да се направят безконтактни пътища с еднопосочно 

движение в извънградско движение и да се помисли за кръгови 

кръстовища в градско движение. 

4.Да се построят пешеходни мостове или подлези на 

особено рискови кръстовища, пред детски градини, училища и 

болници. 

                                                             
187 Кадър от документалния филм на Георги Светославов, в който се представя 
решение на Световния Проблем с убийствата по пътищата. Духовен 
Апокалипсис – автомобилните катастрофи са Световен Проблем  
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5.Последната стъпка е да се изгради Учебен План за 

възпитание в Морал и Етика за децата в училищата по света от 1-

ви до 12-ти клас. В тези часове децата няма да се изпитват, 

знанието ще бъде представяно на лекционен принцип и дискусии, 

ще се учат децата на ненасилие и отношение към себеподобните 

си, какво поведение е добре да имаме в семейството, какво 

поведение е добре да имаме в училище, в обществото и 

отношенията мъж-жена при достигане на зрялост. Защото 

Отговорност, Морал, Любов и Мъдрост се възпитават цял живот. 

Науките математика, химия, физика, геометрия, история, 

биология, физическо възпитание, литература каквито ги познаваме 

не могат да възпитат децата в дух на ненасилие и правилни 

човешки отношения! 

С разрешаването на Световния Проблем с убийствата по 

пътищата ще се справим същевременно и с други световни 

проблеми, въпреки нашата икономическа ангажираност към 

нашите семейства и държави. Една конференция се свиква лесно, с 

написването на покани към страните участнички и техните 

министри. Взима се решение и се действа по план.  

                                                             
188 Пешеходни мостове в Китай и Америка 
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ЗАКЛЮЧЕНИЕ 

Тук на Земята освен, че е „чистилище“ за душите, е и 

възможност за човек (само за човешките същества) да се научи на 

духовност – най-висшето знание във вселената. Добре е да 

разберем, че нашата природа не е земната, а божествената. Това е 

основната идея заложена като принцип в религиите и духовните 

учения. Религия означава път към Бога. Всички хора се намираме 

на различно еволюционно ниво и знание. Някои знаят повече, 

други по-малко. Едни хора имат възможност да разбират 

математика, физика, химия, други не искат и да чуят, че трябва да 

изучават тези науки. Един човек разбира от двигатели с вътрешно 

горене, друг е доктор, а трети нито едното, нито другото разбира. 

Това показва многообразието на въплътените души на Земята. 

Всеки е с различно ниво на знание, но и с различна душевност. 

Научното знание може да ни научи на факти, но не и как да 

постигнем правилни човешки отношения, да бъдем добри и 

отговорни. Човешкият мозък е много сложно организиран и все 

още неговите функции изцяло не са разкрити.  

Нашето еволюционно ниво се определя според Закона за 

Прераждането – трансмутационният процес за душите. Учителите 

казват, че една душа е „стара“ или „млада“. Доказателството за 

превъплъщаването на млади и стари души и прераждането на души 

от другите измерения в човешки тела е този трансмутационен 

процес, който описахме в тази книга. Именно това знание би 

трябвало да ни направи по-отговорни и търпеливи в процеса на 

възпитанието. Далеч съм от мисълта да обвинявам християнството 

или други религии, които не разбират и не приемат фактите и 

Закона за Прераждането като Божия милост, като форма на 

еволюцията на съ-знанието на душите! Както уточнихме има 

прераждане за душите подвластни на ЕГОТО: гняв, алчност, 

неведение, желание, завист и гордост. И няма прераждане както е 

установено в  християнството за тези, които са се освободили – 

поставили са под контрол егото си и са се освободили от страстите 
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си на Земята. Колкото желания има човек, толкова пъти ще се 

прероди, но всяко прераждане е осеяно с препятствия и опасности, 

които могат да доведат до свличане на душата в нисшите сфери на 

съ-знание. 

За всеки убит човек в света, ние трябва да скърбиме като за 

наш родител, брат, сестра, дъщеря или син. Ето срамът и 

лицемерието на човечеството. Само ако е засегнат член на 

собственото ни семейство скърбим, за другите понеже са далече от 

нас не искаме и да знаем, доказва се с това, че никой в света не 

прави нищо, за да се спре с убийствата между хората!!!  

Това не е Любов, не е и мъдрост. Това е егоцентризъм, който 

води до морално и духовно падение. 

Ще е правилно ли да кажем, че почти цялото човечество е 

обсебено от дявола, от Луцифер, Сатана... Фактите говорят сами! 

Всеки си прави каквото си иска и мисли само за себе си, а това е 

породено от егото, инстинктът за самосъхранение, породен на свой 

ред от страхът от смъртта!  

Ето капана и другата сила на Луцифер, да задържи 

човешките души на Земята чрез страхът от смъртта. Идеята, че 

няма да видим някой от нашето семейство ни убива и измъчва, но 

Богът на Живота е създал всичко по Закона за Справедливостта! 

Сферата на Съ-Знание в която можем да се срещнем с всички, 

които са ни били любими на този свят – райската сфера е създадена 

с тази цел, защото и химичните и физичните закони показват, че 

има Закони за Привличане и Отблъскване във Вселената. Тоест, 

едни отиваме в ада, други отиваме в рая... Това знание прави 

Земята „ЧИСТИЛИЩЕ“ и училище за душите, но не и наш вечен 

дом.  

Не се е родил и никога няма да се роди каквото и да е 

разумно същество което да надхитри Творецът на Живота – 

Висшият Космически Разум! Животът на човечеството трябва да 

продължи със ЗНАНИЕ, не с насилие, и с разбирането на истината, 

че всички сме брята и сестри по дух, а не по кръв, независимо кое 

вероучение, наука или религия изповядваме.  
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Човек може да освобождава, „да чисти“ както си иска своята 

отрицателна енергия: чрез усилен труд, чрез спорт, фитнес, 

футбол, различни упражнения, може да изкъпе тялото си, да се 

освежи, или дори да говори неприлични думи когато е ядосан, но 

да не посяга с ръка или оръжие към друг човек и да не удря човек, 

освен разбира се в случаи на неизбежна самозащита.  

Нищо няма да ни се отнеме, това което правим в личния си 

живот няма да ни се отнеме. Нищо човешко не ни е чуждо. Идеята 

е всяка една душа да постави под контрол отрицателните си 

емоции, което изисква много сериозен труд, практика и обучение, 

което е добре да започне в училищата.  

Рационалния план за овладяване на агресията и насилието, 

както и с другите отрицателни емоции изисква строга и 

последователна програма, която да разясни на обществото, че 

насилието може да се третира и като медицински проблем, от една 

страна чрез практики, които да научат децата в училищата да 

предвиждат рискови ситуации и да избягват конфликти, 

пресъздадени по действителни сценарии. По този начин се 

развиват определените зони в мозъка, отговарящи за правилното 

поведение и предвиждане на последствията. От друга страна да се 

осъзнае, че всяка душа носи съзнание от предишни въплъщения и 

нейните навици и склонности към насилие и аморално поведение 

се изявяват така, че тези действия не остават незабелязани от 

родителите, учителите и обществото! 

Човек е отговорен когато осъзнава какво прави ! 

Въпреки огромният принос на християнството за морала и 

етиката на човечеството, които са основните постулати на 

еволюцията, християнството чрез свещенниците си проповядва 

само на тези, които вярват в делото на Христос и са вярващи в Бог. 

Но не се проповядва на тези, които не вярват, не се проповядва на 

хората, които не разбират Знанието на Христос или пък защо да 

следват някакви заповеди!? Само защото живеем в една държава, 

която е християнска, това не обяснява какво е Вярата!? 
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ВЯРАТА Е ЗНАНИЕ! Тази книга е труд, който е написан 

на базата на Знанията и уменията, които е имал Иисус Христос и 

всички посветени в Тайните Духовни Учения на човечеството. Те 

са знаели всички Закони на които е подчинено Творението и 

Живота на видовете. Проблемите на човечеството идват именно от 

разделението на хората чрез наука и религия, и едните и другите са 

спорели с векове кое е вярно и кое не. „РАЗДЕЛЯЙ И ВЛАДЕЙ“ е 

основен принцип на сатанизма, защото чрез този принцип идват 

съмненията и претенциите, ами сега да видим кой повече 

знае...науката или религиите и духовните учения. Така започват 

споровете и възможностите за разделянето на хората, тъй като 

човечеството не е знаело, че Бог е Творец на Плана на непроявения 

духовен свят в микрокосмоса, за да може да се изяви 

макрокосмоса - биологичният свят изграден от атоми, молекули и 

клетки, организиран в Живот чрез Душите.  

Никой насила не може да накара хората да вярват, но когато 

ни се разясни правилно нашето място в еволюцията на 

Човечеството, се надяваме, че ще приемем ВЕЧНАТА ИСТИНА, 

ЧЕ БЕЗ ВЪЗПИТАНИЕ В МОРАЛ В УЧИЛИЩАТА ПО СВЕТА 

ЗА СЛЕДВАЩИТЕ ПОКОЛЕНИЯ ОТ 7 годишни до 16-18 

годишни деца в училищата по света, а за възрастните чрез подобни 

езотерични духовни книги разясняващи Знанието на Христос и 

всички пророци – основателите на религиите, ЕВОЛЮЦИЯ Е 

НЕВЪЗМОЖНА!  

Техническа еволюция може би да, но според фактите - 

науките математика, физика, химия, биология и другите учебни 

предмети, които се изучават в училищата не са методи за 

възпитание и не могат да ни направят по-добри и мъдри, защото 

ако не научим децата на правилни човешки отношения, няма да 

има правилна еволюция, която да цени човешкият живот, а не да 

отнема живот под влиянието на емоциите и грешните учения! 

Иисус Христос не случайно е знаел, че след Неговото 

идване преди 2000 години светът ще премине през една кървава 

епоха, Епохата на Рибите, както я наричат посветените в тайните 
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учения. Епоха в която човечеството ще разбере, че войната и 

убийствата между хората не водят до никаква еволюция, а само до 

излишни страдания. И прави са невярващите да не вярват, защото 

не им е обяснено ЗНАНИЕТО заложено в Евангелията на Новия 

Завет, знанието в тайното християнство както наричат всички 

езотерични духовни учения, някои жестоко преследвани, с опити 

за заличаване от Църквата и Ватикана поради невежеството, че 

някой щял да им вземе властта!?   

С интегрирането на специализирани знания в световната 

система за образование, под формата на Универсално Световно 

Учение в Морал и Етика за децата от 1-ви до 12-ти клас, ще се 

изгради в съзнанието на децата необходимата интуиция за 

безопасност и методология за правилно поведение. В същността си 

Универсалното Учение в Морал и Етика ще трябва да съдържа 

синтезирани знания от сферите на Философията, Психологията, 

Хуманната Медицина и Свещените Книги на човешката 

цивилизация. Учебен План  изграден по законите за 

Последователност и Пропорционалност. Чрез  това учение ще се 

избегне себичното, егоцентричното индивидуализиране на 

човешкото съзнание. Високо разумният и интелигентен  човек ще 

подхожда с по-дълбоко разбиране за обкръжаващата го 

действителност и живота във вселената. За тази цел е необходимо 

създаването на документални-образователни филми, изградени на 

базата на практически модели за възпитание от социален, научен и 

духовен план. В този учебен час по Морал и Етика децата не бива 

да се подлагат на стандартната оценъчна система. Трябват лекции 

от психолози, които да бъдат преподаватели в часовете по морал и 

етика. Целта на този образователен план в училищата по света се 

изразява в постигане на правилни човешки отношения.  

С развиването на високо ниво на духовност и опитността от 

грешките водещи до убийства между хората, ще бъдем способни 

да живеем в ненасилие, обучени да действаме с предпазливост и 

внимание във всяка ситуация от житейския си път с една 

единствена и най-висша цел - опазване на Човешки Живот.  



Георги Светославов  

278 

БИБЛИОГРАФИЯ: 

1. Йордакиева, Лора. МАХАСАМАДХИ – Книга на Великото 

Освобождение. - „КАМАЛА“, 2000. 

Книгата “Махасамадхи. Книга на Великото 

Освобождение” предава същността на Учението Санатхана 

дхарма – (Учението за моралните и нравствените принципи) и 

голямата същност на Будизма. В най-дълбоките посвещения на 

тези Учения, се предават техники, които могат да бъдат 

практикувани в състоянието на смъртта, и книгата “Махасамадхи. 

Книга на Великото Освобождение” разказва за тях. Изданието 

представя също и това, как човек да владее умът си чрез 

определени практики (йогистки и будистки), за да бъде успокоен 

самият ум в момента на напускането на физическото човешко тяло 

(на умирането) и да може умът, да пропътува трудният път към 

освобождаването от следващо прераждане и от целият кръг на 

преражданията; (описва се и, защо, ако човек има друго последващо 

прераждане, това се смята за проклятие от гледна точка на 

Будизма). В книгата пише също и, как човек да напусне чрез 

медитативен покой, земният свят на зависимостите от тежките 

природни и кармични закони. Показва се, как чрез извършвани от 

хората правилни добродетелни постъпки и избягването на тежките 

недобродетелни такива, хората могат да балансират себе си с 

Космоса, с Божественият ред и подредба, и да достигнат 

Себереализация. 

“Махасамадхи. Книга на Великото Освобождение” е 

Духовна книга от най-големите дълбини – синтез на Източната 

философия, която отразява етапите в смъртта, етапите преди 

умирането и как човек да ги разпознае; какво да направи, когато ги 

разпознае, за да е в медитативен покой; какво следва да се 

осъществи от състоянието на този покой, за да се достигне 

Божествената реализация. 

В изданието се описват основните принципи на Дхарма, 

Йога и Будизма, и се посочва, кои постъпки са добродетелни и 
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недобродетелни; как недобродетелните деяния, разбалансират 

човек и как чрез тях, се трупа карма; и как добродетелните 

постъпки в живота, могат да донесат хармонично единство с 

Космоса и с Бога, и така, човек да реализира Самадхи (Нирвана), а 

в смъртта си, да реализира Махасамадхи – голямото, 

окончателното Самадхи, чрез което да прекрати връзката си с 

тежкият свят на илюзиите - самсара.Обяснявайки принципите на 

Санатхана дхарма, авторката се е стремила да пробуди читателите 

към моралното и да ги насърчи да прекратят действията си в 

антинравственото (ако са развили такива), за да балансират 

елементите си, енергията си и собствената си вибрация с 

Божественият принцип. 

Книгата “Махасамадхи. Книга на Великото Освобождение” 

описва и разказва за трите вида свята – Физически, Астрален и 

Каузален; (самото им представяне е от Учението на Шри 

Юктешвар). Описва и пътищата (техниките) - как да се излезе от 

по-тежките светове, (базирани на твърдата зависимост от 

сетивните закони), към по-фините светове, (където тези закони, 

действат все по-слабо); а накрая, как да се постигне освобождаване 

и от последните и най-дребни зависимости. 

В книгата е описано и обяснено, какво е карма; говори се за 

кармата, и за това, че хората са подвластни на определени закони, 

но биха могли да се освободят от тях. Основно в книгата е 

засегната темата за смъртта и се набляга на това, че всеки е смъртен 

и е зависим от едни много тежки природни и кармични закони, 

които има как да бъдат избегнати, и докато не бъдат избегнати, 

хората (и всички чувстващи същества) ще преживяват страдания. 

Акцентът е върху това, какъв трябва да бъде човекът ако иска да 

напусне тежкият цикъл на прераждането – т.е., как е нужно субекта 

да реализира нравственост в постъпките и мислите си, и с какви 

практики може да си помогне, за да успее още по-бързо да излезе 

извън сферата на зависимостите. Към книгата е включено цветно 

приложение, за да се помогне на читателите нагледно с описаният 

материал. (Лора Йордакиева и тук е не само автор, а и демонстрант 
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по Йога към книгата си. Демонстрант е и Цветан Йордакиев). 

В книгата накрая, са публикувани отговори на някои от най-

актуалните въпроси на Духовна тематика, които са задавани (до 

момента на написването на книгата) на авторката. 

“Махасамадхи. Книга на Великото Освобождение” е 

написана като синтез на Тибетският будизъм, Йога и Дхарма – 

(едни от най-големите Духовни учения на Изтока). Авторката на 

култовото издание “Махасамадхи. Книга на Великото 

Освобождение” (три години по-късно, след публикацията на 

книгата си), използва текста от своята книгата и разработва към СУ 

“Св. Климент Охридски” дипломна работа по Философия с името 

“За изкуството на смъртта”, където съдържанието на книгата 

“Махасамадхи. Книга на Великото Освобождение” е представено 

и е защитено от самата авторка (от Лора Йордакиева) като 

Магистратура към СУ “Св. Климент Охридски” така че, книгата 

добива и академична стойност. 

Книгата “Махасамадхи. Книга на Великото Освобождение” 

е имала издание през 2000 г. и тази книга, заедно с изданието 

„Автобиография на един йогин“ на Парамаханса Йогананда е най-

търсената книгата в България и в чужбина от последователите на 

Източните учения и търсачите на Духовното. 

Още материали за дейността на авторката Махатмадеви 

(Лора Йордакиева) и за самата авторка, могат да се видят на 

личният й сайт: www.mahatmadevi.com 

2. Мавров, Спас. Алхимията като наука. Велико Търново. 

АБАГАР АД, 2015.  

3. Библия - свещена история на стария и новия завет 

православен катехизис и православно богослужение. 

Духовно възраждане. Враца, 1991. 

4. Нов Завет. Издава Славянобългарски манастир „СВ.Вмчк 

Георги Зограф“. Света Гора, Атон с благословението на 

Негово Светейшество Максим, Патриарх Български и на 

Светия Синод на Българската Православна Църква. Текстът 

http://www.mahatmadevi.com/
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е препечатан без изменения по изданието на Светия Синод 

на Българската Православна Църква от 1982. 

5. Иванов, В. Философия и Медицина. София. Академично 

издателство проф. Марин Дринов. БАН, 2001. 
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